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Co byste v GALANTERII nečekali?

776 164 083

prodejna 200m2   prodejna 200m2   prodejna 200m2   prodejna 200m2   prodejna 200m2

Šv�dle�k�

PO - PÁ 8:00 - 18:00, SO 8:00 - 12:00

Materiál pro tábory
Co byste v galanterii necekali?

www.svadlenka-prostejov.cz
ÚJEZD 2, PROSTEJOV

pěnovka klasická,
pěnovka třpytivá, filc

chlupaté drátky,
očička

korálky dřevěné,
skleněné perličky
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O NÁRODNÍ 
OLYMPIJSKÉ
Trenéři a rodiče se staví kritikům...

CENTRUM!BOJ

 STRAN
  speciální
 přílohy

Přímo od soudu:

VEČEŘ
JE VOLNÝ!

●● Bývalý majitel známého dis-
kotékového klubu Relax byl na 
čtvrtečním stání ve Zlíně osvobo-
zen. strana 6

dNEs NAVíC

 16 ZMLÁTILI SENIORKU,
 až jí vyhrezlo
 OKO!!!

EXEXKLUZIVNĚ

ˇ
Takzvaný „parlament“ v prostějovské ulici Šárka po čase opět svírá strach. Za dveřmi tohoto bytu se nedávno odehrál hnusný čin, kdy známý 
recividista Jaroslav smrž (na archivním snímku) zmlátil dvaasedmdesátiletou důchodkyni až do krve!  

➢Co všechno se na Šárce odehrálo? ČTĚTE NA sTRANĚ 15
Koláž Večerníku

čtěte na stranách 40-41
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MILUJEMEVEČERNÍK

CO NÁS POTĚŠILO...

Nebojí se. Už toho mají dost a rozhodli 
se otevřeně promluvit. Mládežničtí tre-
néři a rodiče sportujících dětí se veřejně 
ozvali proti neustálým výpadům kri-
tiků Národního olympijského centra, 
kteří napadají veškeré kroky vedoucí ke 
stavbě nové multifunkční haly. Dobré 
je, že se těmto škarohlídům neustupuje.

CO NÁS UDIVILO…

Další zbabělec. Rodiče malého 
chlapce burcují veřejnost. Jejich syna 
jedoucího na kole srazil minulé úterý 
o půl druhé odpoledne v Průmyslové 
ulici v Prostějově neznámý řidič. Ten 
po nehodě zbaběle ujel, aniž by chlap-
ci poskytl první pomoc. Pokud jste 
celou událost viděli, informujte policii. 
Toto nemůže řidiči projít!

   ZACHYTILI JSME…

45 000
Pronájem exkluzivních prostor na 
náměstí T. G. Masaryka v Prostě-
jově není skutečně levnou záleži-
tostí. Večerník zjistil, že majitelé Pl-
zeňské restaurace, která bude nově 
otevřena místo prodejny oděvů na 
rohu náměstí a Kravařovy ulice, 
budou městu platit pětačtyřicet 
tisíc korun měsíčně! Pivo tu bude 
muset téct proudem...

ZAUJAL NÁS…

PETRA ČERNOCKÁ
Skvělou atmosféru plnou zábavy 
a roztodivných překvapení měly 
sobotní hody v Tištíně. Do výletiš-
tě Malý háječek přijela i doživot-
ní čarodějnice Saxana! Po svém 
koncertním vystoupení s manže-
lem Jiřím Pracným ocenila, jak 
se Tištínští umí naprosto skvěle 
bavit.

ZASLECHLI JSME…

„CO TAK ČUMÍŠ? 
DOSTANEŠ PECKU 

A PŘESTANEŠ 
ČUMĚT!“

Takto zareagoval zhruba
dvacetiletý romský muž, když se ho 

Večerník zeptal, proč na náměstí
do trávy odhodil prázdnou

krabičku od cigaret...

•• Pondělí ••
Myš místo zajíce. Kdyby pětadvacetiletý muž z Němčicka po internetu naku-
poval příslovečného zajíce v pytli, nepochybně by ušetřil. On se však rozhodl 
pro mobilní telefon Apple iPhone 5S za pět tisíc korun. Místo toho mu ovšem 
ze slovenských Bánoviec nad Bebravou přišla zavařovací sklenice a optická 
myš... 

•• Úterý •• 
Radit umí každý, žít nikdo. Řídit se některými dobře míněnými radami bývá čas-
to prakticky nemožné. Stále dokola mohli příbuzní a přátelé do sedmadvaceti čes-
kých pánů hučet něco o tom, aby neztráceli hlavu, případně aby si chladnou hlavu 
zachovali. Stejně to nebylo nic platné. Uplynulo přesně 385 let ode dne, kdy o ni na 
Staroměstském náměstí přišli. 

•• Středa •• 
Šťastný to hrad. „Kolik hradů a mužů již skončilo kvůli ženám jako ruiny,“ po-
steskla si česká herečka Isabela Siegelová. Hrad Šternberk měl v tomto ohledu 
štěstí, do dnešních dnů se zachoval v relativně velmi dobrém stavu. Společně se 
strojaři z prostějovské průmyslovky, kteří zvítězili v naší soutěži O nejoriginálnější 
tablo PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku, jsem se o tom mohl přesvědčit na vlast-
ní oči.  

•• Čtvrtek •• 
Bacha na výběr filmu. Paní z Prostějova křičela hrůzou tak nahlas, že její soused 
ve tři hodiny v noci zavolal strážníky. Těm žena vysvětlila, že sledovala horor a film ji 
natolik vtáhl do děje, že se zkrátka neovládala. Zajímavé. Jen by mě zajímalo, jak by 
to dopadlo, pokud by paní sledovala porno...? 

•• Pátek •• 
Vášnivé lyžaře tropy nerozhodí. „Jste-li náruživým lyžařem, dostanete dovole-
nou v době, kdy na žádném místě zeměkoule není sníh,“ tvrdí jeden z Murphyho 
zákonů. V Nezamyslicích si podobné trable absolutně nepřipouští. Jak opět dokáza-
li při páteční Zimní olymppijádě, lyžovat se dá i v pětatřicetistupňovém vedru.  

•• Sobota •• 
Hvězdy souhvězdí Tištín. „Kdysi jsme měli herečky, které se pokoušely stát se 
hvězdami. Nyní máme hvězdy, které se pokouší stát se herečkami,“ všiml si výborný 
herec Laurence Olivier. Skutečné hvězdy, které dokázaly publikum famózně poba-
vit, se představily v Tištíně v hodovém programu „Vesnice se baví sama“.   

•• Neděle •• 
Petr ten se má! Muži, kteří se jmenují Petr, to mají dobré. Slaví svátek dvakrát do 
roka (22. února a 29. června) a ještě jim k němu často vyhrávají. Všem Petrům  
a Pavlům byl například věnován varhanní koncert, který se konal v kostele v Želči. 
Kromě Vlastimila Bialase hrajícího na trubku na něm vystoupil i varhaník Petr 
Kolař. Ten tak vlastně hrál k svátku sám sobě.

pohledem Martina Zaorala

No, to by bylo terno! V souvislosti  
s odchodem současného šéfa Policie 
ČR Prostějov Pavla Všechnonové-
ho se stále utajovaně horečně jedná  
o jeho nástupci. Jak se ale Agentura 
Hóser exkluzivně dozvěděla, padají 
různá jména, která berou dech. Ze 
zákulisí strážců zákona uniklo něco, 
po čem Hóser okamžitě klovnul! 
„Horkým kandidátem na post ve-
doucího územního odboru Policie 
ČR Prostějov je dnes už bývalý ředi-
tel Útvaru pro odhalování organi-

zovaných mafiánů Robin Šlichta,“ 
prokecnul se jeden z mluvčích policie. 
Rozhodnout se ale musí rychle, nový 
policejní ředitel má nastoupit už za 
čtyři dny! „Pokud pana Šlichtu ještě 
policejní prezident Tuhoslav neuke-
cá, aby zůstal v Praze a honil mafiá-
ny, máme jeho příslib, že by se funkce 
šéfa prostějovské policie ujal,“ dodal 
ještě zdroj Agentury Hóser. 
Naše agentura se snažila kontakto-
vat přímo Robina Šlichtu. A povedlo 
se! Na mikrofon však neřekl nic, bál 
se, že je odposloucháván. Poslal tedy 
vyjádření běžnou poštou v zapečetě-
né obálce. „Mohu potvrdit, že se sku-
tečně zajímám o místo ředitele Poli-
cie ČR Prostějov. Rád bych v tomto 
městě vyhubil všechny mafiány, a že 

jich tam máte! Mám sice ještě jednu 
nabídku, vicepremiér vlády mě chce 
jako šéfa bezpečnostní služby v jeho 
Agrohnízdu. Uvidíme, ještě se rozho-
duji,“ napsal nám Robin Šlichta. 
Že by jeden z největších lovců mafi-
ánů v této republice měl převzít od 
1. července prostějovskou policii,  
se v našich luzích a hájích okamžitě 
rozneslo. „Já osobně s tím nemám 
problém. S mafií jsem nikdy neměla 
nic společného. Ostatně pan Šlichta se 
mi líbí i jako chlap,“ netají se se svým 
názorem primátorka Prostějova Ale-
na Rašáková. Otázkou ale je, jak se 
plukovník Šlichta vyrovná coby mož-
ná šéf Policie ČR Prostějov s věcmi,  
o kterých nemá ani páru. „Doufám, 
že v případě jeho jmenování pak 

nebudeme muset na chodce, který 
přejde ulici na červenou, volat zása-
hovou jednotku,“ obává se tvrdých 
opatření jeden ze současných doprav-
ních policistů v Prostějově. 
Ať je to, jak chce, každý očekává, že 
v případě převzetí policejního žezla 
Robinem Šlichtou od Pavla Všech-
nonového se v Prostějově budou dít 
velké změny. Jenom doufejme, že 
pak nebude chtít policejní prezident 
zase reorganizovat jednotlivá ob-
vodní oddělení v Prostějově do jed-
noho celku...    
 Za Agenturu Hóser Majkl

HÓSER

Text v této rubrice je smyšlený, 
nikterak pravdivý a redakce 

Večerníku se od něj distancuje.

Agentura

Babimaki & mls

POČASÍ v regionu

Pondělí  21/17 °C
Ladislav

Úterý� 26/10 °C
Lubomír

Středa 26/11 °C
Petr a Pavel

Čtvrtek 24/13 °C
Šárka

Pátek 26/14 °C
Jaroslava

Sobota 26/14 °C
Patricie

Neděle 22/14 °C

Zdroj: meteocentrum.cz
Radomír

rychlý
Večerník

Zase nejlepší... 
Prostějov (mik) – Už na tuto středu 
svolali prostějovští radní mimořádnou 
tiskovou konferenci. Podle informací 
Večerníku se bude týkat ratingového 
hodnocení města za rok 2015. Vloni 
dosáhlo hospodaření Prostějova ak-
tivního vrcholu, když od renomované 
nadnárodní agentury Moody´s In-
vestors Service získalo národní rating 
na úrovni Aaa.cz. Bylo to absolutně 
nejlepší ekonomické hodnocení ze 
všech měst v České republice. A jak 
to dopadne letos? To zatím konšelé  
s úsměvem tají. „Nechte se překva-
pit ve středu. Ale dopadlo to velmi 
dobře,“ nechala se pouze slyšet primá-
torka Prostějova Alena Rašková. 

Vrtulník v Čelechovicích 
Čelechovice na Hané (mik) - Uply-
nulý pátek 24. června brzy ráno infor-
movali svědci Večerník o nešťastné 
události. „Pět minut po šesté hodině 
ranní jel devětačtyřicetiletý cyklista 
v obci Čelechovice na Hané po ulici 
Hliníky ve směru do centra obce. Při 
jízdě v klesání při průjezdu mírnou 
pravotočivou zatáčkou bez cizího 
zavinění upadl na komunikaci a způ-
sobil si zranění. Z místa byl cyklista 
letecky transportován do Fakultní ne-
mocnice Olomouc. Příčina nehody je 
nadále v šetření policistů z dopravního 
inspektorátu,“ odpověděla na násled-
ný dotaz Večerníku Miluše Zajícová, 
zastupující tisková mluvčí Policie ČR 
pro Územní odbor Prostějov.  

Poslední čtyři dny!
Prostějov (mik) - Občané Prostějo-
va, nemáte zaplacen poplatek za ko-
munální odpad? Tak to máte celkem 
fofr, zbývají vám poslední čtyři dny! 
„Upozorňujeme obyvatele na blížící 
se konečné datum, do kdy je možné 
platit odpad. Splatnost poplatku za ko-
munální odpad je do 30. června tohoto 
roku. Pokud si někdo není jistý, zda má 
poplatek uhrazen, může zatelefonovat 
na magistrát, rádi mu pomůžeme,“ 
vzkazuje Jana Gáborová, tisková mluv-
čí prostějovského magistrátu.

Novým šéfem naší policie antimafián Šlichta?

Podle Agentury Hóser se hitem letošní sezóny v prostějovském aquaparku má stát 
divácky nesmírně atraktivní nudaplážový volejbal. Zahráli byste si s takovými dívkami 
taky?

Foto: Zdeněk Vysloužil

FOTO
Jiří MOŽNÝ
VEČERNÍKU

Do olympijské soutěže mužských dvojic se nominovalo duo z Prostějoviček. 
 Foto: Jiří Možný

PLUMLOV Blíží se totiž letní olympiáda a na ní by 
mohlo mít své velké želízko také Prostějovsko. Jak 
ukázaly nedávné nominační závody konající se po-
blíž plumlovského Podhraďáku, mezi horké favori-
ty nové disciplíny spojující sportovní všestrannost, 
ladné pohyby a párovou spolupráci budou patřit 
právě odchovanci tohoto regionu. V rychlostní 
zkoušce kralovaly Mostkovice před Krumsínem 
a Plumlovem, ještě prestižnější diváckou cenu za 
umělecký dojem si poté vysloužily Prostějovičky. 
Bylo se na co koukat a důležité je, aby nikdo z nich 
nepodcenil závěr přípravy a všichni stále naplno  
i pravidelně trénovali.
 A hlavně berte život s humorem...!

 V Plumlově
trénovali 

PORNO



DCERA SE CHCE VZDÁT SVÉHO OTCE

Rodiče Jany se rozvedli, když jí ještě 
nebyly ani tři roky. Od té doby žila 
pouze s maminkou, s otcem se ne-
stýkala. Ten jí kromě soudem stano-
veného výživného podle jejích slov 
nikdy nic nedal. „I o alimenty jsem se 
musela soudit, což bylo velice nepří-
jemné,“ upozornila nyní dvacetiletá 
dívka, která si nedávno sehnala práci 
jako servírka. „Můj otec si po rozvodu 
našel mladší partnerku. Sice se s ní už 
před lety rozešel, ale myslím, že spolu 

nasekali dost velké dluhy. Problémy 
se s ním vlečou pěkně dlouho. Jednu 
dobu žil téměř jako bezdomovec. Teď 
sice pracuje, ale myslím, že ani tak to 
nikdy nesplatí. A taky jsem slyšela, že 
začal zase dost chlastat, takže předpo-
kládám, že o místo brzy přijde, jako 
se to stalo už několikrát,“ svěřila se 
exkluzivně Večerníku Jana, které otec 
rozhodně nechybí. Bojí se však toho, 
že by po jeho smrti mohla zdědit 
dluhy. „Chtěla jsem se ho zříct. On to 
ostatně udělal už dávno, když se o mě 
vůbec nestaral,“ dodala. 

Ke svému překvapení ale zjistila, 
že něco takového prakticky nejde. 
„Zříci se některého z rodičů za jeho 
života není z právního hlediska mož-
né. To samé však platí i naopak. Ro-
diče se nikdy nemohou vzdát svých 
dětí respektive vyživovací povinnosti 
na ně,“ potvrdila jedna z právniček. 
Je tedy Jana v pasti? Přejdou na ni po 
smrti táty všechny jeho dluhy? „Toho 
se slečna bát nemusí. Dcera za dlu-
hy svého otce neodpovídá a platit je 
nemusí. K převodu dluhů by došlo 
pouze v případě, že by byla dědičkou. 
Dědic však odpovídá za dluhy zůsta-

vitele pouze do výše nabytého dědic-
tví. A hlavně, vždy existuje možnost 
dědictví odmítnout,“ vysvětlila dále 
advokátka. 
Tak jako tak Jana ví, že se svým bi-
ologickým rodičem už nechce mít 
nic společného... „Nechápu, proč 

bych ho měla ctít jen proto, že mě 
kdysi zplodil. Zásadní pro mě je, že 
už se o mě dál nestaral, a když jsem 
potřebovala, musel to za něj dělat 
někdo jiný. Stydím se za něj,“ uzavře-
la důrazně dívka, která si nepřála být 
jmenována.

Existují na Prostějovsku 
konkrétní případy na toto 
téma? Kontaktujte nás na 
e-mailu: vecernik@pv.cz!

Pondělí 27. června 2016
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Michal KADLEC

Martin ZAORAL
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PROSTĚJOV Jak Večerník před-
minulou sobotu jako první in-
formoval, v domě podnikatele 
Mojmíra Sekaniny v Plumlovské 
ulici došlo k  nemilé události. Při 
rekonstrukci interiéru prodejny 
se zřítil strop, který pak zavalil 
dva dělníky. Příčinu nehody, která 
mohla skončit až velkou tragédií, 
vyšetřuje policie. A ta už Večerníku 
poskytla první indicii!  
„Na místě přítomný statik uvedl, že 
ke zřícení stropu došlo v důsledku 
neodborného zásahu do konstrukce 
domu. Nicméně příčina a míra zavi-
nění jsou ještě předmětem dalšího 
šetření,“ prozradila exkluzivně Večer-
níku Miluše Zajícová, zastupující tis-
ková mluvčí Policie ČR pro Územní 
odbor Prostějov. Toto prohlášení 
koresponduje s tím, co nám těsně 
po pádu stropu řekl soused Mojmíra 
Sekaniny. „Dělníci možná omylem 
zbourali nosnou zeď, strop to pak lo-
gicky nevydržel,“ řekl muž v sobotu 
18. června těsně po poledni.
Večerník se jej znovu pokusil zkon-
taktovat o týden později, Mojmír 

Sekanina ale i teď rozhovor odmítl. 
„Až do konečného vyšetření policie 
nic říkat nebudu. Pak se vám třeba 
sám ozvu...,“ odbyl nás podnikatel, 
výrobce ponožek. Jedné z žen ze 
sousedství domu se Večerník zeptal, 
co si o neštěstí myslí. „Měli by zjistit, 
koho pan Sekanina k těm stavebním 
pracím najal. Budou to asi nějací 
amatéři, i když přijeli s autem, na kte-
rém je nějaký název firmy,“ pokrčila 
rameny dáma. „Stavbu uvnitř objek-
tu neprováděla žádná specializovaná 
firma, ale majitel s brigádníky,“ uved-
la vše na pravou míru mluvčí policie 
Miluše Zajícová. 

Otázkou ještě zůstává, jak jsou na 
tom dělníci, které padající strop za-
valil. Tady ale vládnou velmi rozpo-
ruplné informace. Zatímco policisté 
i ředitel prostějovské záchranky Rado-
mír Gurka svorně tvrdí, že oba zranění 
muži byli letecky i sanitkou přepraveni 
do Fakultní nemocnice Olomouc, její 
mluvčí to popírá. „Bohužel mám infor-
mace o přijetí jen jednoho z dělníků. 
Ten byl ošetřen na urgentním příjmu, 
šlo jen o lehčí zranění a ještě tentýž 
den jsme ho propouštěli domů,“ uvedl 
Egon Havrlant. Kam se poděl druhý 
ze zraněných mužů, to zůstává záha-
dou...  (mik)

NEZAMYSLICE Najdou se tací, kteří i uprostřed nejkrutější zimy v sobě objeví věčné léto.  
V Nezamyslicích na to šli jinak. Uprostřed nejparnějšího léta se zde každoročně zjeví pořádný kus 
zimy. V pátek 24. června, kdy teploty šplhaly k 35 stupňům Celsia, se zde konal již šestý nultý ročník 
Zimní Olymppijády. A Gabriela Koukalová by jistě koukala... (mls)

PROSTĚJOV Vztah mezi rodičem a dítětem byl vždy tím nej-
silnějším na světě. Jenže i toto pouto se hodně uvolňuje. A to 
nejen vinou dětí. Čím dál více mladých se chce svých rodičů 
vzdát.  Často za tím stojí ekonomické problémy a dluhy. Zříci se 
rodičů však nikdo ze zákona nemůže. To však naštěstí nezname-
ná, že by po smrti některého z nich musel podědit i jeho závaz-
ky. Večerník se k jednomu takovému případu dostal...

Foto: koláž Večerníku

PETICE
ZA VRAHA!

Závod s vlajkou v ruce odstartoval stylově navlečený starosta Vlastimil Michlíček. Zatímco dospělí 
běželi na lyžích, tak děti po nich střílely z vodních pistolí.   Foto: Martin Zaoral

V „Nezátkách“ se utkali v biatlonu
OLOMOUC, PROSTĚJOV 
Jak Večerník už prostějov-
skou veřejnost informoval,  
k 30. červnu odchází z funkce 
vedoucího územního odboru 
Policie ČR Prostějov plukov-
ník Pavel Novák. Jelikož krajský 
ředitel policie ještě nerozhodl  
o jeho nástupci, stále se o něm 
živě diskutuje. 
„V pátek večer končí takzvané 
poptávkové řízení, do kterého se 
mohli přihlásit uchazeči o volné 
místo vedoucího prostějovského 
odboru Policie ČR. Až začátkem 
nadcházejícího týdne krajský ře-
ditel všechny žádosti posoudí  
a jmenuje nástupce Pavla Nováka,“ 
reagovala na dotaz Večerníku Jitka 
Dolejšová, mluvčí Krajského ředi-
telství Policie ČR Olomouc. 
Podle informací Večerníku by měl 
být nový šéf prostějovské policie 
veřejně představen právě už tento 
čtvrtek 30. června. Bude to opět 
někdo „přespolní“?  (mik)

NÁHRADA
za šéfa policie? 
NENÍ JASNO! FOTO & VIDEO 

GALERIE
klikni na

www.vecernikpv.czBYLI  JSME

U TOHO

Ad.: Příčina pádu stropu v Plumlovské?

NEODBORNOST DĚLNÍKŮ

Přesnou příčinu zřícení stropu i míru zavinění stále podrobně vyšetřují policisté. 
 Foto: Michal Kadlec

Foto: archiv Večerníku 

BEDIHOŠŤ Je to opravdová 
rarita, ovšem vzhledem k okol-
nostem nic divného. Občané 
Bedihoště se výrazně zastávají 
šestašedesátiletého Antonína  
P. , který 16. března tohoto roku 
dvěma ranami z pistole zastřelil 
v domě v Jiráskově ulici svého  
o devatenáct let staršího tchána. 
Zdejší lidé v čele se starostou 
Jiřím Zipsem (na snímku) při-
pravují dokonce petici, jak ne-
mocného muže dostat alespoň 
z vazební věznice...

čtěte na 
straně
10

„Mám strach, že podědím jeho dluhy,“ říká Jana

EXEXKLUZIVNĚ

zjistili jsme



PROSTĚJOV Přesně před rokem 
byla dokončena revitalizoce 
náměstí T. G. Masaryka. Uplynulý 
rok přinesl spor o lavičky, premiéro-
vou možnost bruslení a nedávno 
i reklamaci propadlých trávníků. 
Přestože lidé mají možnost na trávě 
třeba i posedávat, zatím toho příliš 
nevyužívají... 
Stavební práce na opravách náměstí 
stály 22,6 milionu korun. Za 
tuto částku byly vytvořeny nové 
žulové dlažby, závlahy, podzemní 
elektrorozvaděče i svítidla, vysazeny 
stromy a záhony, založeny trávníky 
i dodány nové lavičky se stojany na 
kola. Při počátku rekonstrukce zau-
jaly zejména zmatky při opakovaném 
dláždění prostoru před radnicí, po-

sléze už šlo vše relativně plynule.  
Prostějovská veřejnost novou podo-
bu náměstí přijala spíše pozitivně, 
objevily se však i výhrady. Lidé si po-
chvalovali zejména žulovou dlažbu, 
na druhou stranu značnou nedůvěru 
budily třeba lavičky. Na první pohled 
totiž vypadaly, že v zimě budou studit  
a v létě se zas promění v rozehřáté plot-
ny. „Také jsem si to myslela. Přesto jsem 
si na jednu z nich během velmi horkého 
dne sedla jen v letních šatech a musím 
zodpovědně říct, že mě nepálila,“ svěřila 
se Večerníku se svojí zkušeností Ivana 
z Prostějova, která se rozhodla lavičky 
otestovat doslova „na vlastní kůži“.  
Rozpaky vzbuzoval i velký pros-
tor vedle prostějovského muzea. 
Jeho funkce se však během roku 

opakovaně osvědčila, a to při pořádání 
nejrůznějších akcí, ať už se jednalo 
o oslavy první písemné zmínky  
o městě, prostějovské hody, či le-
tos opravdu vydařené vánoční trhy, 
kdy se před muzeem den co den 
na bruslích proháněla spousta dětí  
i s rodiči. Své opodstatnění pak pros-
tor našel i při oslavách prostějovského 
Majáles či výročí Otce vlasti Karla IV. 
„Ten velký vydlážděný prostor se 
mi zpočátku moc nelíbil. Nejenže 
jsem si na něj postupně zvykl, 
musím uznat, že má na náměstí 
opravdu svůj smysl. Až teď vidím, 
že něco podobného v centru města 
chybělo,“ vyjádřil se náš čtenář 
Martin. 
Ani opravy náměstí se však neobešly 
bez reklamací. Nedlouho před prvním 
výročím převzetí stavby se zde pro-
padly trávníky. Zelené plochy, které 
měly být určeny Prostějovanům pro 
posedávání v trávě a pořádání pikniků, 
se ocitly za červenobílými páskami. 
Firma Skanska vše během několika up-
lynulých týdnů uvedla do pořádku a od 
poloviny června jsou trávníky již opět 
pro každého přístupné. Tak snad si lidé 
na něm užijí v  příštích dnech hodně 
sluníčka...  (mls)

Po delším období došlo na Pros-
tějovsku k dalšímu případu vraž-
dy! Mrtvolu muže ve značném 
stádiu rozkladu našel v pondě-
lí ráno traktorista na kraji lesa  
u Ptenského Dvorku. Případu 
se okamžitě ujali kriminalisté  
z „mordparty“ brněnské krajské 
policie. Lékaři hned na místě ne-
byli kvůli tlejícímu stavu mrtvoly 
schopni určit příčinu smrti pěta-
padesátiletého muže. Patologové 

z Ústavu soudního lékařství však 
odhalili, že muž bez stálého byd-
liště zemřel násilnou smrtí!
„Mrtvola muže středního věku byla 
jen velmi těžko identifikovatelná. 
Lékaři na místě zjistili, že ležel na 
louce u lesa zhruba tři dny a vli-
vem velkého horka byla mrtvola již 
ve značném stádiu rozkladu. Bylo 
tak těžké rozpoznat příčinu úmrtí.  
I z tohoto důvodu byla okamžitě 
nařízena soudní pitva zemřelého,“ 

uvedl k případu Pavel Holík, ředitel 
prostějovské záchranky. 
Jestliže po prvním ohledání místa 
činu někdo pochyboval, výsledky 
soudní pitvy byly už zcela přesvěd-
čující. Pětapadesátiletému bezdo-
movci pomohl ze světa někdo cizí. 
Kriminalistům se ale už ve středu 
podařilo zjistit hlavního podezře-
lého z vraždy. „Kriminalistům ze 
správy Jihomoravského kraje se po-
dařilo objasnit případ vraždy. Pěta-

padesátiletý muž z Prostějovska byl 
nalezen bez známek života v pondělí 
19. června 2006 u lesa nedaleko 
Ptenského Dvorku. Z pitevní zprávy 
vyplynulo, že muž zemřel násled-
kem bodných poranění. Policisté po 
dvou dnech od nálezu zajistili pode-
zřelého, rovněž pětapadesátiletého 
muže z Prostějovska. K napadení 
mělo podle všeho dojít na konci 
předešlého týdne v domě zadržené-
ho, kam jeho známý přišel. Zde mezi 

nimi došlo ke slovní rozepři, při kte-
ré měl podezřelý známého napad-
nout nožem. Poraněný muž z místa 
odešel, bodnému zranění podlehl 
až u místního lesa,“ řekla Večerníku 
Jana Šípková, tisková mluvčí správy 
Policie ČR Jihomoravského kraje. 
Podle námi oslovených svědků  
z Ptenského Dvorku je obětí muž, 
který se v zimních měsících vrátil  
z výkonu trestu odnětí svobody. Po 
propuštění se neměl ani kam na-
stěhovat, jeho prvním útočištěm se 
stala márnice na ptenském hřbitově.  
S mužem obviněným z vraždy se prý 
velmi dobře znal. Podle všeho se na-
posledy setkali v pátek dopoledne...

pohled zpátky4 Pondělí 27. června 2016
www.vecernikpv.cz

po stopách starého
případu STÍNY MINULOSTI

Kollárova ulice
jak šel čas Prostějovem ...

Příště: ulice Na Hrázi

Bývalo tu pole. Ulice nese svůj název od 13. června 1902 podle Jána Kollá-
ra (1793-1852), významného slovenského básníka, jazykovědce a historika, 
propagátora slovanské vzájemnosti. V období nacistické okupace se v letech 
1940 až 1945 ulice nazývala německy Kollár-Gasse. V rohovém stavení číslo 
1 sídlilo okresní hejtmanství. O kousek dále stojí naproti sobě dvě školy - Gym-
názium Jiřího Wolkera z roku 1901 a budova základní školy z roku 1904. Za 
gymnáziem původně ulice končila a dále bylo pole. Nyní už je plocha zastavě-
na a vznikl mimo jiného sportovní areál.    Foto: SOkA a Martin Zaoral

Tento případ vraždy vzbuzo-
val od prvopočátku mezi ob-
čany Ptenského Dvorku spous-
tu pochybností. Vrah se sice 
přiznal, hodně lidí z jeho okolí ovšem  
o jeho vině pochybovalo. Zadrže-
ný muž, kterého později odsoudili  
k mnohaletému vězení, byl těžce 
nemocný a lékaři mu dávali šanci 
jen na pár let života. Bez cizí po-
moci se neobešel, na místě tedy byla 
otázka: měl tedy dostatek sil na 
to, aby někoho pobodal? Nyní po 
deseti letech už těžko někdo změní 
verdikt policie a následně soudu. 
Červíček pochybností ale v lidech  
z Ptenského Dvorku stále hlodá...
 (mik) 
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Pitva odhalila vraždu, VRAH ZE PTENÍ SE PŘIZNAL

Náměstí: LAVIČKY NEPÁLÍ, 
po trávnících se můžete válet... 

Rok po dokončení oprav náměstí bylo provedeno i restaurování sochy Jana Nepo-
muckého umístěné před bývalým Priorem. Plocha vedle muzea pak pravidelně slouží 
pro pořádání nejrůznějších společenských akcí.   Foto: Martin Zaoral

Dobrý nápad, který vyděsil...
V sadech u
hvězdárny KaVÁrNa NEBudE!
PROSTĚJOV Byla to vize, která 
vzbudila obrovské emoce. Na začátku 
dubna roku 2013 Večerník informo-
val o úmyslu magistrátu prodat poze-
mek v Kolářových sadech soukromé 
společnosti, která tady místo býva-
lého agitačního střediska a následně 
sídla prostějovských skautů hodlala 
postavit luxusní kavárnu. Zatímco 
Prostějovanům se tento nápad docela 
zamlouval, tehdejší ředitel hvězdárny 
byl zcela proti...  
„Já myslím, že nová kavárna v Kolářo-
vých sadech přispěje k výraznému oži-
vení této lokality. Po nedávné revitalizaci 
parku přichází projekt, který sem může 
přitáhnout další lidi k odpočinku a rela-
xaci,“ mínila Ivana Hemerková, náměst-
kyně primátorky Statutárního města 
Prostějov. A podobně se vyjadřovali  
i ostatní radní.
Jakmile se ovšem tato novinka zvěsto-
vala veřejnosti, zareagoval s velkou zlo-
bou dnes už bývalý ředitel prostějovské 
hvězdárny. „Kavárna má být situována 
ve vzdálenosti sta metrů od hvězdárny, 
přímo proti objektivům astronomic-
kých dalekohledů citlivých například na 
světlo zápalky na vzdálenost několika 
stovek metrů. Realizací výstavby kavár-
ny dojde ke znemožnění základního 

poslání hvězdárny, tedy pozorování da-
lekohledy,“ postěžoval si Večerníku Jiří 
Prudký. Podle jeho slov to nebylo po-
prvé, kdy chtěla radnice ohrozit provoz 
tohoto velmi navštěvovaného zařízení. 
„Když se tady za komunistů postavilo 
agitační středisko, musel jsem měsíce žá-
dat, aby dali do oken tlusté závěsy! Dnes 
jsou tato okna naštěstí zakryta a zatluče-
na plechem. Před lety magistrát okolo 
hvězdárny vybudoval asfaltový povrch 
pro bruslaře a na něm veřejné osvětle-
ní, které svítilo všude možně, jenom ne 
dolů. Zase jsem potřeboval drahnou 
dobu, než jsem donutil příslušné úřed-
níky a politiky nechat světla sklopit i za-
stínit. V nedávné době radnice nechala 
vysázet stromy přímo před dalekohledy 
naší hvězdárny... Prostě jedna chyba za 

druhou, zásahy do okolí bez odbornos-
ti či konzultace s námi,“ láteřil Prudký  
s tím, že výstavba prosklené kavárny  
s výrazným osvětlením okolo mohla být 
pro hvězdárnu takzvaně smrtelná. „Byla 
by to úplná katastrofa!“ 
Nakonec může bývalý ředitel hvězdárny 
i současné vedení tohoto zařízení zůstat 
naprosto v klidu. „Musím zdůraznit, 
že se nejednalo o aktivitu města, ale šlo  
o zájem soukromého investora. Ten na-
konec od záměru vybudovat kavárnu  
u hvězdárny sám odstoupil. V součas-
nosti jsou z bývalého agitačního stře-
diska přestěhováni skauti a budova je 
srovnána se zemí. Pro uvolněný prostor 
zatím hledáme využití,“ prozradil Večer-
níku aktuální stav Zdeněk Fišer, první 
náměstek primátorky Prostějova.  (mik)

Od výstavby kavárny v Kolářových sadech soukromý investor odstoupil. Možná  
i pod tlakem emočního projevu bývalého ředitele prostějovské hvězdárny.   
 Foto: archiv Večerníku
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NĚMČICKO Hodně natěšený 
na toužebně očekávaný balík ze 
Slovenska byl mladý muž z obce 
u Němčic nad Hanou. Jenomže 
místo vysněného telefonu, za který 
předem zaplatil pořádný balík 
peněz, na něho po otevření krabice 
vzhlížela myš s prázdnou zavařovací 
sklenicí! A pak se řekne, že kupovat 
přes internet se vyplatí...
„Mobilní telefon typu Apple iPhone 
5S si od slovenského prodávajícího 
prostřednictvím internetového por-
tálu zakoupil pětadvacetiletý muž 
z Němčicka. Toužebně očekávaný 
balíček z Bánoviec nad Bebravou 
skutečně dorazil, a to v pondělí dvacá-
tého června,“ nakousnul případ pod-
vodu František Kořínek, tiskový 
mluvčí Policie ČR pro Územní odbor 
Prostějov. 

Mladý muž ale vzápětí musel strávit 
obrovské zklamání spojené se zuřivostí. 
Pochopitelnou! 
„Po rozbalení balíčku, za který za-
platil bezmála pět tisíc korun, však 
muž uvnitř nalezl pouze optickou 
myš značky Canyon a prázdnou 

zavařeninovou sklenici se zeleným 
víkem. Teprve v tomto okamžiku 
zadal jméno prodejce do inter-
netového vyhledávače. Nalezené in-
formace o tom, že by se mělo jednat 
o podvodníka, ho však už asi mnoho 
nepřekvapily...,“ zkonstatoval mluvčí 

prostějovské policie s tím, že případ 
pro podezření z přestupku proti 
majetku šetří policisté z obvodního 
oddělení v Němčicích nad Hanou. 
V případě dopadení pachatele mu za 
tento přestupek hrozí pokuta až do 
výše dvaceti tisíc korun. 
Policisté v souvislosti s tímto podvo-
dem varují veřejnost a apelují na max-
imální ostražitost při internetovém 
obchodování. „Nikdy nezasílejte 
předem peníze na účet prodávajícího!
Nejprve je třeba si zjistit co nejvíce 
informací o prodávajícím, jeho 
telefonní číslo, přesnou adresu, re-
cenze a projít si internetové diskuze. 
Netřeba snad ani připomínat, že 
nejméně riziková koupě je vždy při 
osobním převzetí a následné platbě,“ 
upozorňuje František Kořínek.     
 (mik)

Michal KA DLEC
„V neděli devatenáctého června jsme před jedenáctou 
hodinou obdrželi oznámení o fyzickém napadení 
ženy v obci na Prostějovsku. Na místo byla vyslána 
hlídka obvodního oddělení,“ informoval František 
Kořínek, tiskový mluvčí Policie ČR pro Územní od-
bor Prostějov. Strážci zákona přichvátali na místo 
právě včas. „Policisté na místě zjistili čtyřiačtyřicetiletou 
ženu s viditelným zraněním levého oka. Při podávání 

vysvětlení žena jevila známky silné podnapilosti, která 
se prokázala provedenou dechovou zkouškou, která 
ukázala hodnotu 3,54 promile alkoholu. Vzhledem 
k takto vysoké hladině alkoholu měla žena problémy 
s artikulací. Přesto se policistům podařilo zjistit, že 
měla být napadena svým druhem, patrně ze žárlivosti. 
Zraněné ženě policisté na místo přivolali sanitku, která 
ji k ošetření převezla do prostějovské nemocnice,“ uv-
edl mluvčí prostějovské policie. 
Zmlácená a zraněná žena, už to samo o sobě 
bylo velmi závažné zjištění. Jenomže případ 
pokračoval dál a měl až hrozivou dohru... 
„Následně policisté provedli pátrání po úda-
jném útočníkovi, kterého nalezli u nedalekého 
železničního přejezdu. Devětapadesátiletý muž 
sdělil, že ho již nebaví život, a proto se chystá skočit 
pod vlak. Také muž jevil známky opilosti, proto i u 
něho provedli dechovou zkoušku, kterou změřili 
hodnotu 2,08 promile. Napadení své přítelkyně 
však popřel. Muž od svého úmyslu ukončit svůj 
život pod koly vlaku neupustil ani v přítomnosti 
policejní hlídky. Proto policisté využili svého 

zákonného oprávnění, muže zajistili a následně ho 
k vystřízlivění umístili do protialkoholní záchytné 
stanice v Olomouci,“ popsal František Kořínek 
s tím, že policie napadení ženy eviduje jako 
podezření z přestupku proti občanskému soužití. 
V případě prokázání viny může správní orgán za 
tento přestupek uložit pokutu až do výše dvacet 
tisíc korun. 

PROSTĚJOV Obvinění z trestného 
činu podvodu si od policistů vyslech-
li dva mladí muži, kteří předpoklá-
dali, že si lehce přijdou k penězům. 
Jeden kryl druhého poté, co jim úvě-
rová společnost vyplatila půjčku. Trik 
s vymyšleným pracovním poměrem však 
vyšel najevo až ve chvíli, kdy společnosti 
nebyla doručena ani jedna splátka...
„Pětadvacetiletý mladík v květnu loňského 
roku uzavřel s pražskou společností prostřed-
nictvím jejich zástupce v Prostějově smlouvu 
o zápůjčce finanční částky ve výši třinácti tisíc 
korun. Zavázal se, že ji bude splácet v týden-
ních splátkách, a při uzavírání smlouvy uve-
dl, že pracuje jako kuchař u jisté společnosti 
a má čistý příjem sedmnácti tisíc korun. To 
se ovšem nezakládalo na pravdě, protože byl 
od ledna loňského roku veden na úřadě prá-
ce jako uchazeč o zaměstnání,“ sdělila Miluše 

Zajícová, zastupující tisková mluvčí Policie 
ČR pro Územní odbor Prostějov. 
Jenomže podvodník si ještě před uzavřením 
smlouvy o půjčce vymyslel trik, podle něj 
přímo dokonalý! „Protože věděl, že si jeho 
podané informace bude zástupce společnosti 
ověřovat, domluvil se se svým známým, o rok 
starším mladíkem, že, jakmile se mu zástup-
ce ozve, bude vystupovat jako osoba, která 
potvrdí, že pracuje u smyšlené olomoucké 
společnosti. Tak se i stalo a vzhledem k tomu, 
že si zástupce společnosti myslel, že hovoří 
s odpovědnou osobou, byla půjčka na základě 
sdělených informací schválena a poskytnuta. 
Oba mladíci se domluvili, že si půjčku rozdělí 
rovným dílem. Ke splácení smluvené částky 
samozřejmě již nedošlo,“ popsala další vývoj 
podvodu Miluše Zajícová. Jak dodala, obě-
ma výtečníkům za uvedené jednání hrozí až 
dvouletý pobyt za mřížemi.  (mik)
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Okradená školačka 
Minulé pondělí 20. června v době 
od 10:40 do 13:50 hodin se dosud 
neznámý pachatel vloupal do šatní 
skříňky v přízemí jedné prostějov-
ské základní školy a po překonání 
uzamčeného visacího zámku ze 
skříňky odcizil dámskou koženou 
peněženku růžové barvy, v níž se 
nacházela finanční hotovost čtyři 
sta korun, průkazka na autobus 
a průkaz zdravotní pojišťovny. 
Pachateli tohoto skutku v přípa-
dě dopadení a prokázání viny za 
přečin krádeže hrozí trest odnětí 
svobody až na dvě léta.

Šestiletá bez peněz
Z trestného činu zanedbání po-
vinné výživy podezírají policis-
té čtyřiačtyřicetiletého muže z 
Prostějova. Tohoto skutku se 
měl dopustit tím, že od listopadu 
minulého roku do současnosti 
ničím nepřispěl na výživu své šes-
tileté dcery. Rozsudkem Okres-
ního soudu v Prostějově mu byla 
v srpnu roku 2013 stanovena po-
vinnost tak činit částkou 2 500 
korun měsíčně. K rukám matky 
k dnešnímu dni dluží částku dva-
ceti tisíc korun. Ve věci je konáno 
zkrácené přípravné řízení. Nesvě-
domitému tátovi hrozí až dva roky 
vězení

Další krkavčí táta
Z trestného činu zanedbání po-
vinné výživy podezírají policisté 
jednapadesátiletého muže z Pro-
stějova. Tohoto činu se měl pode-
zřelý dopustit tím, že v období od 
června 2014 do současnosti nepl-
ní svou vyživovací povinnost na 
osmiletého syna a pětiletou dceru. 
Rozhodnutím Okresního soudu 
v Prostějově byla částka výživné-
ho pro obě děti stanovena na dva 
tisíce korun měsíčně. Celkem tak 
ke konci uvedeného období dlužil 
k rukám jejich matky částku pade-
sát tisíc korun. Ve věci je vedeno 
zkrácené přípravné řízení a muži 
hrozí až dvouletý kriminál.

Nezvládl jízdu na kole
Uplynulou sobotu 25. června 
před sedmnáctou hodinou jel 
šestatřicetiletý cyklista mezi Pro-
stějovem a Kostelcem na Hané. 
Při projíždění pravotočivé zatáčky 
si chtěl úsek zkrátit a vyjel mimo 
cyklostezku do vyježděné stezky 
v trávě. Při najíždění zpět na cyk-
lostezku nezvládl řízení svého kola 
a upadl na zem. Po pádu zůstal le-
žet v bezvědomí na zemi, kdy mu 
první pomoc poskytla jeho přítel-
kyně, která jela před ním. U muže 
byla provedena dechová zkouška, 
která byla pozitivní s výsledkem 
2,57 promile alkoholu v dechu. 
Případ je šetřen pro podezření 
z přestupkového jednání. 
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Dostal pěstí v baru

Na základě oznámení vyjížděla hlíd-
ka předminulou  neděli 17. června 
k baru, kde došlo k fyzickému napa-
dení muže. Celý incident se odehrál 
v okamžiku, kdy bývalý přítel barman-
ky vytáhl fotoaparát z tašky a údajný 
současný přítel mu nato uštědřil něko-
lik ran. Jakmile útočník uslyšel volání 
na policii, z místa ujel na kolečkových 
bruslích. Obsluhující žena strážníkům 
nepotvrdila její vztah s  podezřelým 
a jeho totožnost nesdělila. Tímto jde 
o neznámého pachatele a celá událost 
byla postoupena policistům.

Nakupoval zadarmo
V pondělí 20. června v podvečer při-
stihl pracovník ostrahy supermarketu 
muže beroucího různé potraviny 
a spotřební věci. Ty si uložil do tašky, 
na pult u pokladny je ale nevyskládal. 
Bez zaplacení prošel přes pokladní 
zónu. Jednalo se o alkohol, cigarety, 
čokolády, deodorant, strojek na hole-
ní a další věci, celkem v hodnotě 1 872 
korun.  Muž byl zadržen, událost byla 
pro podezření z přestupku proti ma-
jetku postoupena správnímu orgánu.

Neunesl natáčení
V nočních hodinách minulého pon-
dělí 20. června oznámila žena pro-
střednictvím linky 156 potíže se svým 
přítelem. Ten se po čtyřech dnech 
vrátil domů opilý. Nejprve rozbil 
vchodové dveře a poté dvoje skleněné 
výplně u dveří uvnitř bytu. Žena jeho 
chování začala točit na mobil, což jej 
rozlítilo, vzal jí ho z ruky a mrštil s ním 
o zem, načež poté utekl. Jelikož jde 
o osoby blízké, poškozená má mož-
nost podat návrh ke správnímu orgá-
nu pro podezření z přestupku proti 
majetku. Předem vyčíslená škoda za 
mobilní telefon činila dva tisíce korun.

Uvězněná káčátka 
V úterý 21. června po šesté hodině bylo 
nahlášeno uvěznění dvou mladých ka-
čen v mlýnském náhoně. Hlídce se je 
odchytit nepodařilo. V přímém ohro-
žení nebyly, strážníci o události vyrozu-
měli členy rybářského svazu.

Starost o kamarádku
Žena se ve středu 22. června obrátila 
s prosbou o prověření situace, kdy její 
osmdesátiletá známá je doma a necítí 
se dobře. Proto jí telefonicky poradila 
zavolat sanitku a odemknout dveře, 
ale nyní se s ní nemůže spojit, telefon 
prý už nebere. Na uvedenou adresu 
ihned vyjela hlídka. Ta zjistila dobrou 
zprávu, důchodkyně jen neslyšela 
mobil oznamovatelky. Sama si přivo-
lala lékaře, který ji navštívil ještě před 
příjezdem strážníků. 

Záchrana sovičky
Minulou středu 22. června po poled-
ni byl oznámen nález sovičky v ulici 
Trpínky. Z důvodu, že v tomto místě 
dochází k častému pohybu psů i ko-
ček a v blízkosti se nenacházel žádný 
vhodný strom, kde by bylo možno 
mládě umístit, provedli strážníci 
jeho odchyt. Poté putovalo do rukou 
ochránců přírody.

Nebezpečný strom
Před šestnáctou hodinou v  pondělí 
20. června nalezli strážníci na ulici Ko-
menská silnou větev spadlou na ko-
munikaci. Tu odklidili, ale na stromě 
spatřili další asi ve výšce deseti metrů, 
která hrozila pádem. Přivolaní hasiči 
suchou větev odřezali. Přitom vyšlo 
najevo, že strom není v dobrém stavu 
a při silném větru lze předpokládat 
další pád větví. 
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PROSTĚJOVSKO Totálně opilá žena 
s monoklem na oku a její druh bůhví kde. 
To byla situace, ke které byli předminulou 
neděli přivoláni policisté do malé 
obce na Prostějovsku. V poslední době 
bohužel běžný obrázek domácího násilí. 
Tento případ měl ale ještě před sebou 
jeden vrchol. Násilník, který v opilosti 
vztáhl ruku na svoji partnerku, vzápětí 
vyhrožoval sebevraždou! 

ŽÁRLIVÁ BITKA DVOU OPILÝCH PARTNERŮ!
„Skočím pod vlak,“ hrozil policistům muž po zmlácení družky

Syn ZMLÁTIL
vlastní MATKU, 
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KONICKO Domácí násilí se na 
Prostějovsku v poslední době 
bohužel rozmáhá. Ale napadnout 
a zbít vlastní matku? To už musel být 
jednatřicetiletý povedený synáček 
hodně „mimo mísu“! Policisté jej 
letos už popáté vykázali ze společné 
domácnosti...
„V úterý sedmadvacátého června před 
dvacátou hodinou došlo ve společné 
domácnosti v obci na Konicku k fyzick-
ému napadení sedmapadesátileté ženy 
jejím opilým jednatřicetiletým synem. 
Matku bránil bratr útočníka a z toho 
důvodu byl napaden také,“ zpravil 
o dramatické situaci František Kořínek, 

tiskový mluvčí Policie ČR pro Územní 
odbor Prostějov.  Jakmile hlídka dora-
zila na místo rodinného incidentu, 
policisté útočníka nezastihli, protože 
ten před jejich příjezdem z domu utekl. 
„Provedeným šetřením policisté zjis-
tili, že situace naplňuje znaky domácího 
násilí a jsou splněny podmínky pro 
realizaci institutu vykázání. V případě 
tohoto muže to je za poslední tři roky 
již páté vykázání ze společné domác-
nosti. Zatím poslední bylo realizováno
v březnu tohoto roku,“ šokoval mluvčí. 
Jak ještě dodal, fyzické napadení je 
šetřeno jako podezření z přestupku 
proti občanskému soužití.  (mik)

PROSTĚJOVIČKY Člověk by 
málem ani nevěřil, co jsou zloději 
schopni dneska ukrást. Majiteli 
chaty nedaleko Prostějoviček zmi-
zela trampolína, na které si užívaly 
chvíle radosti jeho děti. K čemu 
zatím neznámému pachateli tento 
oblíbený herní prvek může být?
„„Během zatím přesně nezjištěné 
doby ezi čtrnáctým až devatenáctým 
červnem dosud neznámý pachatel 
odcizil třímetrovou trampolínu se 
zelenými doplňky instalovanou na 
oplocené zahradě rekreačního zaří-
zení v chatové oblasti u Prostějovi-

ček. Jako poznávací znamení tram-
políny majitel uvedl asi metrovou 
rýhu na skákací ploše trampolíny,“ 
uvedl František Kořínek, tiskový 
mluvčí Policie ČR pro Územní od-
bor Prostějov. 
Pachatel je zatím neznámý, ale policis-
té po něm intenzivně pátrají. „Věc pro 
podezření z přestupku proti majetku 
šetří policisté obvodního oddělení 
v Plumlově. V případě dopadení pa-
chatele mu za tento přestupek hrozí 
pokuta až do výše dvaceti tisíc korun,“ 
vyjádřil se k postihu mluvčí prostě-
jovské policie.  (mik)
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ZABAVOVAL
PROSTĚJOV Lidé bez domova často porušují vy-
hlášku o zákazu požívání alkoholických nápojů na ur-
čených místech. Stalo se taki v pátek 17. června, kdy 
během pouhých dvou hodin řešila hlídka čtyři případy
„Po desáté hodině byla přistižena dvojice mužů ve Smeta-
nových sadech. Ti zde seděli na lavičce a z PET lahví popíjeli 
víno. Jeden z nich se snažil lihovinu zamaskovat tím, že si ji pře-
lil do lahve od minerálky.  Oba dobrovolně lahve vyprázdnili 
a vhodili do koše. Následně před Zlatou bránou zastihla 
hlídka bezdomovce sedícího na lavičce. Pospával a vedle 
sebe měl téměř prázdnou láhev vína,“ prozradila Jana 
Adámková, tisková mluvčí Městské policie Prostějov. 
Před městskou tržnicí pak strážníci objevili spícího muže 
přímo na betonovém prodejním pultu. I u něj se nacházela 
PET lahev s vínem. „Po vzbuzení odmítal lihovinu dobro-
volně předat, tudíž mu byla odebrána. Na náměstí T. G. 
Masaryka poté na kuželně seděla na lavičce žena bez do-
mova a přelévala si z PET lahve bílé víno do hrnku. Mok jí 
byl pochopitelně odebrán,“ přidala další dva „kousky“ Jana 
Adámková s tím, že poslední dvě události byly pro opako-
vané jednání postoupeny správnímu orgánu, zatímco první 
dvě byly řešeny jen domluvou.      (mik)
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PRÁCI SI VYMYSLEL,ABY DOSTAL PŮJČKU



Sám obžalovaný se čtvrtečního vy-
hlášení rozsudku nezúčastnil. „Jmé-
nem republiky zprošťuji Jiřího Večeře 
obžaloby. Ihned po zdůvodnění roz-
sudku vystavím příkaz k jeho pro-
puštění z Vazební věznice Olomouc,“ 
poměrně šokoval předseda senátu Jiří 
Dufek. Po těchto slovech bylo jasné, 

že vraždy Miroslava Kovaříka ze Zlína 
a Františka Blažíčka z Uherského 
Hradiště zůstanou už navždy nevy-
řešeny, respektive jsou promlčeny. 
Kovaříka dne 12. května 1995 ve Zlí-
ně zabila nálož umístěná v jeho voze 
a Blažíčka někdo o jedenáct dní poz-
ději zastřelil v jeho domě.  „Důkazů 
proti obžalovanému Večeřovi bylo 
hodně, to je pravda. Ale všechny ne-
přímé, které navíc nevytvořily sou-
vislý řetězec událostí z roku 1995. 
Musím říct i to, že proti Jiřímu Ve-
čeřovi vypovídali jen svědci, kteří 
s ním byli v nepřátelském vztahu. 
Některé z nich dříve sám usvědčil 

z několika zločinů. Nabyl jsem pře-
svědčení, že jejich svědectví zaváně-
la i pomstou,“ uvedl v odůvodnění 
osvobozujícího rozsudku soudce. 
„Proti Jiřímu Večeřovi tu stála svě-
dectví jen o tom, co kdo slyšel, ale 
nikdo nic konkrétního neviděl. Je mi 

líto, veřejnost se bude muset smířit 
s tím, že vražda dvou podnikatelů 
z roku 1995 zůstane neobjasněna. 
Ukázat prstem na Večeře jenom pro-
to, aby vraždy nezůstaly promlčeny, 
to prostě nejde,“ dodal Jiří Dufek. 
 >>pokračování na straně 11

řejnost. Sportovní hřiště u všech 
školských zařízení totiž budou 
otevřena dokořán! „Každá základ-
ní škola v Prostějově dostává od 
města ročně šedesát tisíc korun na 
údržbu svých ploch. Tyto peníze 
jsou určeny i na odměny pro správ-
ce, který se o hřiště během prázdnin 
stará a dohlíží na jejich provoz. Tato 
sportoviště mají vlastní provozní řád 
a mohou je samozřejmě využívat 
i občané Prostějova. A to bezplatně 
po všech sedm dní,“ uzavírá náměst-
kyně Ivana Hemerková.

Pondělí 27. června 2016
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�� Co je vlastně primárním úkolem 
Komise projektu Prostějov-Zdravé 
město a místní Agenda 21?
„Odpovím z pozice řadového člena ko-
mise, vědom si toho, že se mi na něko-
lika řádcích nemůže podařit podat ten 
správný obraz. Předně je třeba říci, že 
projekt Zdravé město byl iniciován OSN 
prostřednictvím Světové zdravotnické 
organizace. Zdravá města jsou komunit-
ním projektem, který je součástí evrop-
ské kampaně udržitelných měst a obcí. 
Cíle se snaží realizovat prostřednictvím 
takzvané místní Agendy 21. Srozumitel-
něji řečeno, jde o snahu pomáhat utvářet 
společnost, město jako kvalitní a příjem-
né místo pro život na základě spolupráce 
a dohody s jeho obyvateli. Jde vlastně 
o životní styl - společné rozhodování 
radnice s občany, vnímání potřeb jed-

notlivých skupin obyvatel a jejich řešení, 
samozřejmě i to, jaké je ovzduší, co jíme, 
jak bydlíme, jak cestujeme a podobně.“
�� A jaké jsou úkoly samotné komise?
„Jsou formulovány vždy na příslušný rok 
v Akčním plánu, který je vytvářen na zá-
kladě spolupráce s občany, partnery pro-
jektu i odborným zázemím magistrátu. 
Výstupem je pak široké spektrum akcí 
přispívajících k naplnění cílů projektu. 
Jsou rovněž vypisovány granty zaměře-
né na zdravý životní styl, využití volného 
času, aktivity seniorů a další aktivity. Se-
znam akcí je skutečně dlouhý a o většině 
z nich se čtenáři dočítají i ve Večerníku.“  
�� Upřímně, vy sám si myslíte, že Pro-
stějov je zdravé město?
„Pokud máte na mysli zdravé město z hle-
diska životního prostředí, pak se domní-
vám, že ano. Ale berte mě jako poučené-
ho laika v této problematice. Je obecně 
známo, že Prostějov má, stejně jako téměř 
celý Olomoucký kraj, zásadní problém 
s polétavým prachem, přičemž doprava 
se na této situaci velmi významně podílí. 
S ostatními škodlivými látkami zásadní 
problémy nejsou, na rozdíl od řady jiných 

měst v kraji. Existuje snaha záležitost 
s prašností řešit, plánovaná výstavba se-
verního obchvatu je toho také dokladem.“  
�� Myslíte si, že zdravému ovzduší 
v Prostějově může prospět právě plá-
novaný severní obchvat města? 
„O tom nemůže být pochyb! Konec kon-
ců zlepšení úrovně ovzduší bylo jedním 
z podstatných argumentů, které vyústily 
v rozhodnutí obchvat vybudovat. Jsem 
přesvědčen, že odkloněním části dopravy 
mimo centrum města dojde ke snížení její 
intenzity v exponovaných částech komu-
nikací protínajících městskou zástavbu 
a poklesu negativních dopadů dopravy, 
a to nejenom na oblast životního prostře-
dí. Severní obchvat sám o sobě dlouho-
době problémovou situaci s ovzduším 
Prostějova nevyřeší, ale rozhodně přispě-
je k významnému zlepšení.“  
�� Co se ale stane, když některý 
z majitelů odmítne prodat pozemek 
potřebný k výstavbě tohoto obchvatu?
„Tato otázka je na místě, ta situace může 
samozřejmě reálně nastat. Ovšem až 
poté, co budou vyčerpány všechny mož-
nosti jednání k dosažení majetkoprávní-
ho vypořádání. Říkám to nerad, ale po-
kud k dohodě nedojde, bude muset být 

použit institut vyvlastnění ve veřejném 
zájmu. Prosím, aby to nebylo chápáno 
jako výhrůžka. Jde skutečně o poslední 
krok a je zřejmé, že v sázce je mnoho! Je to 
investice za více jak čtyři sta milionů ko-
run ve prospěch zejména Prostějovanů.“ 
�� Není tajemstvím, a přiznal to 
i hejtman Jiří Rozbořil, že investora 
výstavby severního obchvatu tlačí čas. 
Jak moc?
„Pan hejtman má pravdu, čas je skoro 
vždy naším nepřítelem. Máme jeden 
kardinální, limitující problém, a tím je 
skutečnost, že investor potřebuje zažádat 
o stavební povolení. A k tomu potřebuje 
mimo jiného doložit, že na stavbou do-
tčených pozemcích může stavět a má za-
jištěno majetkoprávní vypořádání těchto 
pozemků. Na zajištění majetkoprávního 
vypořádání máme něco přes dva roky, 
prodloužení této doby by s sebou prav-
děpodobně neslo určitá rizika vyplýva-
jící z pravidel dotačního programu. Náš 
přístup je jednoznačný, čas nelze ztrácet, 
nedá se totiž zastavit. Jsme pod jeho tla-
kem, ale zvládneme to!“  
�� Kdy se podle vás po severním ob-
chvatu projede první auto?
„Nejpozději třicátého září roku 2020.“

››› ZASTUPITELÉ, K VÌCI! ‹‹‹ ��������	
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exkluzivní rozhovor
pro Večerník

Michal 
KADLEC

PROSTĚJOV Uvolněný radní Jaroslav Šlambor (KSČM) se po komu-
nálních volbách na podzim roku 2014 stal členem Komise projektu 
Prostějov - Zdravé město a místní Agenda 21. Je také jedním z před-
stavitelů magistrátu, který se výrazně podílí na přípravách projektu 
severního obchvatu. A právě tento muž byl dalším hostem našeho 
exkluzivního povídání se zástupci prostějovské veřejnosti v nejvyš-
ším politickém orgánu, kteří současně zastávají funkce v komisích.
V rámci nového seriálu projektu MILUJEME VEČERNÍK se J. Šlambor 
stal již jubilejním dvacátým respondentem této rubriky. A na prázd-
ninový čas také posledním, během července a srpna si totiž série 
rozhovorů s politiky dá letní pauzu. Na tomto místě se společně 
setkáme opět v září. Do té doby nám ale na adresu redakce@ve-
cernikpv.cz klidně dál pište své dotazy na jakéhokoliv zastupitele či 
zastupitelku.
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 NEOSIŘÍ
Hemerková

PROSTĚJOV Už v minulém čísle, tedy ještě před úterním 
jednání rady města, Večerník jako první informoval 
veřejnost, že prostějovští konšelé disponují hned dvěma 
nabídkami na odkoupení zámku ve Ptení. Jeden ze 
zájemců by zde chtěl dokonce obnovit zašlou slávu míst-
ního pivovaru. O tomto tématu se živě diskutovalo právě na 
úterní radě. Náměstek primátorky statutárního města Jiří 
Pospíšil (PéVéčko) považuje situaci okolo kulturní památ-
ky v zuboženém stavu za patovou...

Michal KA DLEC
Prostějovská radnice v nedávné minulosti nabízela zámek i obci 
Ptení, v jejímž katastru pamětihodnost leží. Ta však nabídku 
bezplatného převodu do svého majetku odmítla. „Zámek tak 
zůstává v patové situaci. Obec Ptení by objekt ráda využívala, ale 
nemůže, protože není technicky způsobilý pro požadovaný pro-
voz. A rekonstruovat jej nebude, protože není v jejím vlastnictví. 
Město Prostějov jej také nebude opravovat, nemá z něj žádný 
užitek, ze zákona ale musí provádět alespoň nejnutnější údržbu. 
Z toho ovšem plynou zbytečné náklady, kterým se musíme 
jako řádní hospodáři bránit. Je to začarovaný kruh,“ posteskl si 
Pospíšil. 
Na základě konzultací prostějovských radních se starostou 
Ptení Jiřím Portešem však vznikla určitá představa, co by se 
na zámku mohlo zřídit, jaké služby provozovat a co by živý 
zámecký provoz mohl nabídnout... „Na zámku je pro obec 
zajímavé vytvoření ubytovacích kapacit na úrovni sportovních 
zařízení. Dále ubytování penzionového typu, případně byty. 
Ve Ptení také chybí školicí zařízení s odpovídajícími službami. 
Obnovit by se zde mohl i provoz kina. Rekonstrukcí kinosálu 
by vznikl víceúčelový sál, který byl provozován již v dřívějších 
dobách,“ vypočítal některé možnosti využití Jiří Pospíšil s tím, že 
postupnou rekonstrukcí zámeckého objektu by mohly vznikat 
i prostory pro galerijní využití, ateliery pro tvorbu a výstavy.   
A jak se rada města postavila k nabídkám dvou investorů, 
kteří chtějí ptenský zámek koupit? „Samozřejmě jsme se 
jejich nabídkami zabývali, ani žádný konkrétní závěr z jednání 
nevzešel. Budeme nyní pečlivě monitorovat jejich investorské 
plány, nehodláme totiž jít do žádného hazardu. Už se nám totiž 

několikrát stalo, že jsme prodali městský majetek a kupec pak 
o něj deset let nejevil žádný zájem. Říkám to otevřeně, pokud 
zámek prodáme, tak jedině pod podmínkou, že do přesně 
stanoveného data bude zrekonstruován a budou v něm provo-
zovány aktivity, ke kterým se zájemce zavázal. Toto všechno lze 
dnes ošetřit smluvně. V případě nesplnění podmínek by kupec 
platil penále a zámek by se vrátil do majetku města,“ prozradil 
exkluzivně Večerníku náměstek prostějovské primátorky. 
Případný kupec také bude muset počítat i s tím, že zámek je 
chráněnou kulturní památkou, což zcela jistě přinese mnoho 
problémů. „Každý stavební zásah, každou výměnu kliky od 
dveří bude muset investor projednávat s památkáři,“ připomněl 
Zdeněk Fišer (ČSSD), první náměstek primátorky Prostějova. 
Prodej ptenského zámku je tak podle všeho ještě během na 
pořádně dlouhou trať...

PROSTĚJOV Společnost Železár-
ny-Annahütte před časem nabídla 
prodat zpět do vlastnictví magist-
rátu pozemky v průmyslové zóně, 
které sama nevyužije. Nesplnila 
totiž obsah smlouvy, kterou se za-
vázala vybudovat na zhruba osmi 
hektarech svůj nový výrobní areál. 
Radní nechtějí firmě dělat problé-
my, proto pozemky prodané v roce 
2008 odkoupí zpět. Podle náměst-
ka primátorky statutárního města 
Prostějova Jiřího Pospíšila budou 
ihned nabídnuty jiným zájemcům, 
o které prý není pražádná nouze...
Před osmi lety magistrát prodal pozem-
ky nacházející se v sektoru A průmy-
slové zóny v Kralické ulici za účelem 
výstavby nového výrobního areálu. 
V dubnu 2016 přišli zástupci společ-
nosti Annahütte s návrhem na prodej 
určité části zpět do vlastnictví statutár-
ního města Prostějova. 
„Na pozemcích k výstavbě výrobní-
ho areálu nemá podle zástupců spo-

lečnosti Annahütte dojít k  realizaci 
stavby, a proto jejich návrh na zpětný 
prodej městu chápeme. Nesplnění pů-
vodní smlouvy společnost odůvodnila 
změnou původního rozsahu výstavby 
vyvolanou novými náklady do inves-
tice v blízkosti dodavatele vstupního 
materiálu společnosti a stávajícího 
výrobního závodu, za účelem zacho-
vání konkurenceschopnosti mezi dal-
šími společnostmi,“ nastínil náměstek 
primátorky Jiří Pospíšil (PéVéčko) 
a dodal, že při prodeji pozemků v roce 
2008 činila kupní cena 24 705 000 
korun. „A přesně za stejnou částku je 
získáme zpět do majetku města. Jde 
o hodně peněz, ale brzy se nám vrá-
tí. Už v tuto chvíli registruji tři nebo 
čtyři investory, kteří mají právě o tyto 
pozemky enormní zájem. Co vím, tak 
dva z nich je chtějí koupit hned. Podle 
zákona ale musíme vyhlásit záměr 
prodeje a uvidíme, který ze zájemců 
nabídne vyšší cenu,“ ujistil výhodnost 
transakce Pospíšil.  (mik)

PROSTĚJOV Vedení magistrátu 
se dohodlo na všech podmínkách 
nájemní smlouvy se společností 
Pilsner Restaurant. Jak Večerník 
již informoval, uvedená společnost 
si pronajme prostory po prodejně 
oděvů H+D na rohu náměstí T. G. 
Masaryka a Kravařovy ulice. Už 
příští týden se stavbaři pustí do ro-
zsáhlé rekonstrukce.
„V této chvíli se připravuje závěrečné 
znění smlouvy, na všech podrob-
nostech jsme domluveni. Společnost 
Pilsner Restaurant si uvedené neby-
tové prostory pronajímá od prvního 
července. Její zástupci nás požádali, 
zda bychom jim po dobu rekon-
strukce, při níž se bývalá prode-

jna oděvů změní v luxusní restau-
raci, snížili nájemné o polovinu. V 
radě města nevidíme důvod, proč 
společnosti nevyhovět, vždyť zde pro-
vede úpravy za statisíce korun,“ pot-
vrdil vstřícný krok města Jiří Pospíšil 
(PéVéčko), náměstek prostějovské 
primátorky pro majetkové záležitosti. 
„Z jednání se zástupci společnosti 
Pilsner Restaurant vyplynulo, že 
provozovnu chtějí veřejnosti otevřít 
prvního listopadu tohoto roku. A od 
této doby bude město účtovat už plné 
nájemné, což činí pětačtyřicet tisíc ko-
run měsíčně,“ dodal Pospíšil. 
Nájemné to není zrovna malé, 
Prostějované tak budou muset vypít 
hodně plzeňského!  (mik)
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NÁJEMNÉ?
Pětačtyřicet tisíc měsíčně!

„Nepůjdeme do žádného hazardu,“ 
vrací se náměstek JIŘÍ POSPÍŠIL
k možnému prodeji zámku ve Ptení 
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Železárny -Annahütte vrací
magistrátu POZEMKY

PROSTĚJOV Minulé úterý se v radě 
města projednávaly stížnosti obyvatel 
některých prostějovských lokalit. Šlo 
o časté používání pyrotechniky souk-
romými osobami, které rušily noční 
klid. Lidé tak žádali o celoplošný zákaz 
používání zábavní pyrotechniky. Radní 
však něco takového odmítli.
„Na časté ohňostroje či individuální 
používání pyrotechniky si nám stěžovali 
občané například z ulic Libušinka, Ty-
lova, Brněnská či Mozartova. Nejdříve 
jsme uvažovali o nějaké městské vyhlášce, 
která by pořádání ohňostrojů či jen 
pouhé házení petard na ulicích v těchto 
lokalitách zakázala. Nakonec jsme od to-

hoto úmyslu upustili. Jsme přesvědčeni, 
že současná legislativa dostatečně pop-
isuje používání zábavní pyrotechniky,“ 
domnívá se primátorka Prostějova Alena 
Rašková (ČSSD). „Zakazovat něco ta-
kového je úplně zbytečné. Když si někdo 
koupí petardy, tak je prostě doma odpálí 
a nemusí to být jenom na Silvestra. Jak 
to chcete uhlídat? Stížnosti od lidí navíc 
bohužel přicházejí moc pozdě. Pokud je 
někdo nějakým ohňostrojem vyrušen 
ze spánku, má volat okamžitě strážníky,“ 
dává recept na vypořádání s organizá-
tory soukromých ohňostrojů Jaroslav 
Šlambor, uvolněný radní za KSČM. 
 (mik)

PYROTECHNICE
se meze nekladou...
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Odnesl si „horáka“
V době od pondělního odpoledne 
20. června do rána následujícího 
dne se dosud nezjištěný pachatel 
oknem vloupal do kolárny pane-
lového domu na Sídlišti svobody 
v Prostějově. Po přestřižení lanko-
vého zámku se pachatel následně 
zmocnil černo-fialového horského 
jízdního kola typu Kellys Vanity 
30. Majiteli jízdního kola tímto jed-
náním vznikla škoda vyčíslená na 
13 390 korun. V případě dopadení 
pachateli tohoto skutku za přečin 
krádeže hrozí trest odnětí svobody 
až na dvě léta

Ranní kontrola
Od čtyř do sedmi hodin ráno pro-
běhla ve čtvrtek 23. června kont-
rolní policejní akce zaměřená na 
dodržování ustanovení zákona 
o provozu na pozemních komuni-
kacích. Do akce byli nasazeni čtyři 
policisté, kteří v uvedené době 
zkontrolovali celkem pětaosmde-
sát vozidel a zjistili sedm přestup-
ků. Ty byly vyřešeny v blokovém 
řízení v celkové výši půldruhého 
tisíce korun. Jízda pod vlivem alko-
holu nebyla zjištěna ani u jednoho 
z řidičů. 
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Ježek se zajícem 
nepřežili

Pohyb po silnici se jim stal osud-
ným. Předminulou neděli 19. červ-
na o půl sedmé ráno zjistila auto-
hlídka na ulici Brněnská mrtvého 
zajíce a ježka. Zajíc ležel na vozovce 
naproti čerpací benzínové stanice 
a před kruhovým objezdem byl na-
lezen ježek. Oba kadávery byly na-
hlášeny pracovníkovi technických 
služeb pro zabezpečení úklidu. 

Kolaps na silnici
O půl páté odpoledne ve středu 
22. června bylo nahlášeno podivné 
chování muže sedícího ve vozidle 
u obchodního domu na Okružní 
ulici. Nastartovaný vůz se nacházel 
uprostřed komunikace a řidič ne-
byl schopen jízdy. Hlídka zjistila, 
že má zdravotní potíže. Strážníci 
ihned přivolali záchrannou službu, 
motor vypnuli a vytáhli klíček ze 
zapalování. Vozidlo hlídka zatlači-
la na parkoviště a klíčky muži ješ-
tě před odjezdem do nemocnice 
předala, byl při vědomí. Sanitka 
sedmasedmdesátiletého seniora 
odvezla k ošetření. 

Prostějovská policie vyhlási-
la celostátní pátrání po čtve-
řici osob, která je podezřelá 
z trestné činnosti a skrývá se 
před spravedlností na nezná-
mých místech. Strážci zákona 
žádají veřejnost o pomoc při 
jejich dopadení. Prostějov-
ská policie žádá občany, aby 
v případě zjištění místa pobytu 
uvedených osob neprodleně 
kontaktovali kterékoliv oddě-
lení Policie ČR prostřednictvím 
bezplatné linky 158 nebo za-
volali přímo Službu kriminální 
policie a vyšetřování Prostějov 
na tel. číslo 974 781 326.

PÁTRÁNÍ po kvartetu hledaných
se narodil 6. června 1970 a trvalé byd-
liště má hlášeno v  okrese Prostějov. 
Na hledaného vyhlásila prostějovská 
policie celostátní pátrání dne 3. červ-
na 2016. Jeho zdánlivé stáří je v roz-
mezí od 46 do 50 let a měří mezi 170 
až 175 centimetry. Bližší údaje nejsou 
známy.

STANISLAV BENEŠOVSKÝ

se narodila 16. července 1989 a trvalé 
bydliště má hlášeno v  okrese Pros-
tějov. Na hledanou vyhlásila prostě-
jovská policie celostátní pátrání dne 
9. září 2015. Její zdánlivé stáří je v roz-
mezí od 26 do 30 let a měří mezi 160 
až 165 centimetry. Bližší údaje nejsou 
známy.

IZABELA LAKA TOŠOVÁ

se narodil 19. května 1970 a trvalé byd-
liště má hlášeno v okrese Prostějov. Na 
hledaného vyhlásila prostějovská po-
licie celostátní pátrání dne 13. dubna 
2016. Jeho zdánlivé stáří je v rozmezí 
od 45 do 47 let, měří mezi 170 až 180 
centimetry, má hubenou postavu, hně-
dé oči a černé vlasy.

se narodil 18. července 1979 a trvalé 
bydliště má hlášeno v okrese Prostějov. 
Na hledaného vyhlásila prostějovská 
policie celostátní pátrání dne 12. pro-
since 2013. Jeho zdánlivé stáří je v roz-
mezí od 35 do 36 let, měří mezi 180 až 
185 centimetry, má obézní postavu, 
modré oči a hnědé vlasy.

krimi6 Pondělí 27. června 2016
www.vecernikpv.cz

VIKTOR ZATLOUKA L

VINCENT MIKO
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Nula, nic, jste volný! Takto 
krátce by se dalo charakterizo-
vat soudní jednání u Krajského 
soudu ve Zlíně, jehož se minulý 
čtvrtek zúčastnil i Večerník. Bý-
valému majiteli zábavního pod-
niku Relax v  Prostějově Jiřímu 
Večeřovi přitom hrozilo doži-
votí za dvě vraždy obchodníků 
s LTO z roku 1995. 

Přestože se zdálo vše předem 
jasné, soudce Jiří Dufek překva-
pil. Nenašel totiž žádné přímé 
důkazy, které by Večeře z  dal-
ších dvou brutálních mordů 
usvědčovaly. Takže verdikt pro 
muže, který si už v  minulosti 
odseděl čtrnáct let za jiné dvě 
vraždy? Zproštěn obžaloby, jste 
volný! 

0

Lékařské případy pod drobnohledem

původní
reportáž

pro Večerník
Michal
KADLEC

ZLÍN Místo doživotí svoboda! PROSTĚJOVSKÝ Večerník společně 
s mnoha dalšími médii včetně těch televizních ve čtvrtek před 
polednem netrpělivě přešlapoval u dveří soudní síně Krajského 
soudu ve Zlíně, aby se dozvěděl ortel nad bývalým majitelem 
prostějovského diskotékového klubu Relax Jiřím Večeřem. 
Zavraždil v roce 1995 dva obchodníky s LTO, kterým mimocho-
dem dlužil velké peníze? Ne, soudce Jiří Dufek mu jednadvacet 
let staré a pečlivě naplánované mordy neprokázal! 

Narazil do náklaïáku

Ve středu 22. června vyráželi lékaři 
se sanitkou k dopravní nehodě, ke 
které došlo v Prostějově. „Nad ránem 
nedal cyklista při jízdě po silnici po-
zor a narazil do stojícího nákladního 
vozidla. Neměl bohužel na hlavě 
ochrannou přilbu, takže utrpěl trž-
nou ránu. Sanitkou byl převezen na 
traumatologické oddělení prostějov-
ské nemocnice,“ zkonstatoval ředi-
tel Zdravotnické záchranné služby 
Olomouckého kraje, územní obvod 
Prostějov.

Spadla z tøešnì…

Rovněž ve středu 22. června spěchala 
záchranka na pomoc sedmdesátileté 

ženě do Kobeřic. „Bylo nám nahlášeno, 
že paní při česání třešní spadla ze žebří-
ku. Lékař po příjezdu na místo konsta-
toval poranění v oblasti stehna. Zda šlo 
o naraženinu či naštípnutou kost, od-
halilo až rentgenové vyšetření v nemoc-
nici, do které jsme pacientku okamžitě 
převezli,“ popsal Radomír Gurka. 

Úraz na minigolfu

A do třetice středa 22. června! V 
odpoledních hodinách došlo ke 
kurióznímu úrazu malého chlapce 
v areálu minigolfu v Mostkovicích. 
„Skupinka chlapců zde hrála golf a 
jeden při rozmáchnutí holí nešťastně 
trefil do hlavy svého kamaráda. Ten 
naštěstí utrpěl jen drobné poranění 
na hlavě,“ poznamenal s  úlevou šéf 
prostějovské záchranky. 
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Tohle se hned tak nevidí! Na záchranku 
dorazilo hlášení, že v Ludmírově do-
šlo k autonehodě, a to velmi kuriózní. 
„Jakmile lékař dorazil na místo, zjistil, 
že šestiletý hošík na šlapacím autíčku 
narazil do pevné překážky a převrátil se. 
Nakonec vše dopadlo dobře, chlapeček 
měl jen drobné ranky na čele. Přesto 
jsme ho sanitkou odvezli na traumato-
logii k vyšetření,“ uvedl Gurka. 
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Večerník zaujala zpráva o dvou zása-
zích lékařů záchranky, kteří spěchali na 
pomoc mužům po útoku bodavým 
hmyzem. „K prvnímu případu došlo 
v sobotu osmnáctého června v Krali-
cích na Hané, kde muže bodla včela a 
následovala jeho alergická reakce. Po-
dali jsme mu léky, po kterých se reakce 
zklidnila a muže jsme tak mohli nechat 
v domácím léčení.“ Zato ve čtvrtek tři-
advacátého června ve Skalce se už jed-
nalo o závažnější situaci. „Muže, rovněž 
alergika, tady pobodaly tři vosy. Toho 
jsme museli sanitkou převézt na inter-
ní oddělení prostějovské nemocnice. 
U pána nastaly problémy s dýcháním a 

otokem krku,“ uvedl první muž prostě-
jovské záchranky.
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V organizaci Zdravotnické záchranné 
služby Olomouckého kraje dojde už le-
tos na podzim k zásadní změně, která se 
dotkne i prostějovské záchranky. „Pro-
stějov se od prvního října tohoto roku 
spojí s Přerovem a vznikne tak ZZS 
Olomouckého kraje-Jih. Stejně tak do-
jde ke spojení Jeseníku se Šumperkem, 
čímž se vytvoří ZZS Olomouckého 
kraje-Sever. Olomoucká záchranka 
zůstane samostatná, tedy beze změn. 
Naše stanice už nebude prostějovským 
územním odborem, spojením s pře-
rovskou záchrankou dochází i k výbě-
rovému řízení na nového ředitele nově 
vzniklého subjektu,“ prozradil Večer-
níku Radomír Gurka. „Do konkurzu 
jsem se přihlásil i já,“ dodal s úsměvem. 
Koncem uplynulého týdne panovalo 
v Prostějově úporné vedro. Teplota 
se na sluníčku vyšplhala až k padesáti 
stupňům Celsia, přesto šéf prostějov-
ské záchranky deklaroval, že počet 
výjezdů za pacienty, kterým velká ve-
dra vzhledem k jejich zdravotnímu 
stavu vadí, se zatím nijak nezvyšuje. 
„Takzvaní srdíčkáři se zatím vícemé-

ně drží. Věřím, že zejména starší lidé 
na sebe dávají větší pozor a tak jsme 
vyjížděli skutečně jen ke standardním 
zásahům,“ potvrzuje Radomír Gurka. 
Zaujala nás také zmínka o novince, kte-
rá výrazně posílila akceschopnost pros-
tějovské záchranné služby. „Od prvního 
června máme navíc jednu posádku se 
sanitním vozem. Do této doby jsme 
měli v Prostějově jednu posádku s léka-
řem a druhou bez. Další sanitní vozidlo, 
rovněž pouze se sanitářem, funguje v 

Konici. Teď tedy budeme mít ve městě 
třetí vůz bez lékaře, který bude fungovat 
pouze na denních směnách, ale během 
všech sedmi dnů v týdnu. Tuto skuteč-
nost určitě všichni pocítíme v kladném 
slova smyslu. Na dvě sanitky těch vý-
jezdů bylo opravdu hodně, často mu-
sela zaskakovat sanitní vozidla soukro-
mých přepravců pacientů. Od tohoto 
posílení si slibuji zlepšení pružnosti naší 
služby,“ zakončuje optimisticky Gurka. 
 (mik)
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PROSTĚJOV Dopravní nehody, úrazy, ale i standardní výjezdy 
k pacientům se srdečními vadami či alergickými reakcemi po 
bodnutí včelou. O tom všem, ale i o dalších zásazích si Večerník 
povídal s prvním mužem prostějovské záchranky Radomírem 
Gurkou. Právě on byl dalším hostem našeho pravidelného se-
riálu ohlédnutí za posledním měsícem se šéfy jednotlivých 
složek Integrovaného záchranného systému Olomouckého 
kraje. Na čas bude také poslední, neboť tato rubrika bude mít 
o nadcházejících prázdninách plánovanou pauzu. 

“ Muže pobodaly tři vosy,
načež u něj nastaly potíže 

s dýcháním a otokem krku.

Posílená záchranka vyjela i k „autonehodě“ šestiletého chlapce!
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MŮŽE SE TO STÁT I VÁM
            JEDNO DOPRAVNÍ ZAMYŠLENÍaneb

Tyto zprávy většinou přečteme 
vcelku bez zájmu, občas nás 

snad ještě šokuje rozsah zranění 
a nedej bože pokud se v článku objeví 
slova zranění neslučitelná se životem. 
To tak ještě smutně vzdychneme a cí-
tíme smutek za rodiny zúčastněných 
či obětí. Jiná situace nastane, pokud se 
ona nehoda nějak bezprostředně do-
tkne nás samých nebo alespoň osob 
nám blízkých. To pak projevujeme 

živý zájem a i tak trochu pátráme, co 
se to vlastně stalo, a hledáme příčiny 
proč? Přiznám se, že i já jsem byl ne-
dávno osloven v souvislosti s jistou 
nehodou cyklistky a automobilisty. 
A tak berte dnešní analýzu jako roz-
bor události, zamyšlení nad příčinou 
a souvislostmi a snad i jako podnět 
pro dopravní komisi a dopravní od-
bor. Třeba máte podobný příběh 
a z něho vycházející námět na změ-
nu, pak nám zkuste o tom napsat...

Mnou popisovaná událost se 
odehrála u kina Metro 70. 

Stručný popis: Cyklistka jedoucí 
po stezce, řidič otevírající své dveře 
do cyklostezky, cyklistka se vyhý-
bá, drcne šlapkou a letí přes řidítka. 
Výsledkem je otřes mozku, šití hla-
vy, rekonvalescence a dva nešťastní 
spoluobčané - jeden s dlouhodobou 
neschopností a druhý viník s doži-
votním pocitem viny, který si bude 
vyčítat, že se před otevřením dveří 
pořádně nepodíval. Samozřejmě pak 
peníze tekoucí z jeho pojištění a trest 
za vinu. Zpráva v tisku byla stručná i 
jasná a pro mnohé z vás se stala sou-
částí toku dalších informací o jiných 
havárkách anebo jste si jí ani nevšimli, 
což nikdo nemůže nikomu vyčítat.

Já byl osloven, abych se šel na mís-
to podívat, a přiznám se, že pár 

věcí mi na tom místě nesedělo, tak 
teď to spolu rozeberme. První otáz-
ka zní. Jak je možné otevřít dveře do 
cyklostezky? No snadno. Celkem tři 
parkovací místa naproti KK DUHA 
jsou těsně u cyklostezky, a tudíž jiná 
možnost otevření dveří neexistu-
je. Samozřejmě musíte se podívat, 
než otevřete, ale i čas vystupování, 
i když jde o pár vteřin, způsobuje 
krizovou situaci, že zablokujete něja-
kého rychlého cyklistu nebo se jeho 
terčem stanete vy sami, obzvláště 
když tu máme z jedné strany vcelku 
vysoké křoví. Pokud na celé místo 
pohlédnete shora, což není problém 
díky satelitní mapě, tak tu máme dal-
ší otázku. Kam vlastně vede chodník 
vedoucí od vchodu kina Metro smě-
rem vlevo? Odpověď? No vede do 
cyklostezky a pak už jen do zaparko-
vaného auta, tudíž de facto postrádá 
smysl, jelikož pokud chodec chce jít 
dál, porušuje předpisy, protože jde 
po cyklostezce. Pokud ji rychle pře-
jde, pak by měl zřejmě přelézt parku-
jící auto, ovšem vzápětí pak skončí 
ve vozovce, takže zase chyba. Tedy 
máme tu další otázku. Na co tam ten 

chodník vlastně je? Řekněme si to 
otevřeně, na nic...

Takže vychází mi z celé situace 
několik podnětů. Ten první je 

skoro drsný, ale asi bude nejlepší 
část chodníku k cyklostezce zrušit 
a rozšířit tam zeleň, aby chodník ne-
lákal k přestupkům a hlavně. Přede-
vším by ale možná stálo za úvahu, 
a teď budu za kacíře, zrušit jedno 
či dvě parkovací místa, aby řidiči 
nebyli nebezpečím pro cyklisty. Po-
kud tedy zůstane zachovaný onen 
chodník, aby chodec měl šanci po 
přejití cyklostezky někudy zmizet 
přes silnici buď směrem k Duze, 
nebo do města.
Řeknete si, co může vzniknout z jed-
né nehody? Odpovím oním okřídle-
ným: Nehoda není náhoda...

PROSTĚJOV Už v dubnu to-
hoto roku Večerník informo-
val, že prostějovští radní po 
vydařených velikonočních 
trzích přemýšlejí o rozšíření 
dřevěného městečka, a to už na 
dobu vánočního jarmarku. Dlouho 
netrvalo a vedení magistrátu se roz-
hodlo pro více než čtyřsettisícovou 
investici na pořízení dalších osmi 
dřevěných stánků. Co by ne, vždyť 
Vánoce už klepou na dveře...
„Ano, je to tak. Po ukončení Prostě-
jovské zimy na konci loňského roku 
a také po úspěšném letošním veliko-
nočním jarmarku jsme celou situaci 
vyhodnotili, načež se definitivně roz-
hodli, že nakoupíme osm kusů dřevě-
ných stánků Standard. Tím celkový 

počet stánků zvýšíme ze stávajících 
jednadvaceti na devětadvacet, které 
už budou k dispozici pro letošní vá-
noční jarmark,“ prozradil Jiří Pospíšil 
(PéVéčko), náměstek primátorky sta-
tutárního města Prostějova. 
Radní tak chtějí rozšířit dřevěné 
městečko z velké kuželny na ná-
městí T. G. Masaryka až na malou 
kuželnu k muzeu. „Právě do tohoto 
prostoru lze po obou stranách umís-

tit osm nově nakoupených prodej-
ních stánků. Rádi bychom 

tímto opět více sjednotili 
vzhled, rozměry a vánoč-
ní výzdobu všech stánků. 
Nechceme už nikdy zažít 
dobu, kdy na náměstí byl 

během vánočního jarmarku každý 
stánek jiný a navíc pokrytý různými 
pytli nebo igelity,“ ujistil Pospíšil.
Jak se Večerník dozvěděl, jeden 
nový stánek stojí 53 845 korun 
včetně DPH, což je při pořízení 
osmi kusů celkem 430 760 korun. 
„Je to hodně peněz, ale jde o investici 
do estetiky a krásy, která bude sloužit 
několik příštích let,“ poznamenala ná-
městkyně primátorky Ivana Hemer-
ková (PéVéčko).  (mik)

Za moře peněz osm stánků
Døevìné mìsteèko ���������	��
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„Během letních prázdnin vlastně 
nebude úplný klid na žádné prostě-
jovské škole, všude se budou prová-
dět minimálně takzvané údržbářské 

práce menšího rozsahu, na které 
není během školního roku čas a pro-
stor,“ potvrdila Večerníku Ivana He-
merková (PéVéčko), náměstkyně 
primátorky, která je zodpovědná za 
prostějovské školství. 
Hned šestici školních budov v ma-
jetku města pak čekají o prázdni-
nách náročnější stavební úpravy či 
rekonstrukce. „Dva a čtvrt milionu 
bude investováno do budovy Zá-

kladní školy v Kollárově ulici, která 
projde zateplením. Na základní ško-
le v Čechovicích proběhne oprava 
oplocení za více než sedm set tisíc 
korun, bezmála tři a půl milionu ko-
run spolkne rekonstrukce systému 
vytápění ve školce na Smetanově 
ulici ve Vrahovicích a na budově 
v Rejskově ulici, kde působí Střední 
odborná škola obchodu a podniká-
ní, se během prázdnin vrhnou do 
kompletní výměny oken. To samé, 
ale za dvojnásobných nákladů, čeká 
stařičkou budovu Základní školy Pa-
lackého na Skálově náměstí. Počítá-
me také s investicí do výměny pod-
lahy v tělocvičně na základní škole 
Melantrichova. Na tuto akci už běží 
výběrové řízení, které by mělo být 
do začátku prázdnin ukončeno a vy-

brán vítěz na zhotovení zakázky. Ta 
bude v hodnotě zhruba devíti set ti-
síc korun,“ vypočítala Ivana Hemer-
ková všechny stavební práce během 
července a srpna na prostějovských 
školách. 
Na ostatních ústech pak proběh-
nou mnohem méně náročnější 
činnosti. „Někde se bude měnit 
starý nábytek za nový, provede se 
výměna osvětlovacích těles, údržba 
sociálních zařízení. Tyto práce jsou 
plně v kompetenci ředitelů škol. Vě-
řím tomu, že vše se během letních 

prázdnin stihne tak, aby nic neohro-
zilo běžný provoz školy na začátku 
září.“ Jak náměstkyně primátorky 
statutárního města Prostějova pro 
školství dodala, magistrát měl letos 
ještě v plánu zateplení budov ma-
teřských škol v ulicích Aloise Krále 
a Dvořákově. „Na tyto akce ale bo-
hužel nepřišly dotace. Oba záměry 
jsou tím odloženy na příští rok,“ po-
tvrdila Hemerková.  
O život v areálech prostějovských 
škol se ovšem během dvouměsíč-
ních prázdnin bude starat i ve-

Nové koše ve mìstì
Prostějov (mik) - Radní se rozhodli 
vyslyšet přání mnoha Prostějova-
nů, kteří dlouhodobě poukazují na 
nedostatek odpadkových košů na 
různých místech města. „Na zákla-
dě přibývajících požadavků jsme 
nechali namontovat vyšší počet no-
vých košů. Městskou pokladnu to 
stálo čtyřicet tisíc korun,“ prozradil 
Jiří Pospíšil (PéVéčko), náměstek 
primátorky statutárního města 
Prostějova. Jak dodal, za zvýšeným 
nákupem nových umělohmotných 
nádob je i vandalství. „Náhrada po-
ničených a rozbitých košů už stála 
městskou kasu téměř sto tisíc korun. 
Během silvestrovských oslav došlo 
v ulicích města k poškození nebo 
úplnému zničení různých nádob 
na odpadky. Se stejným nešvarem 
jsme se potýkali i v roce předešlém. 
Ti, kteří se takto podepisují na tváři 
města, si nejspíše neuvědomují, jak 
velkou škodu způsobují,“ pokrčil 
rameny Pospíšil.  
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Prostějov (mik) - Šestatřicet tisíc 
korun vyčlenili prostějovští radní 
z městského rozpočtu pro Zdravot-
nickou záchrannou službu v Prostě-
jově na dovybavení sanitního vozi-
dla. „Peníze poslouží zdravotníkům 
k nákupu jednoho kusu certifikova-
ného držáku pro mechanickou ne-
přímou srdeční masáž, dále jednoho 
páteřního rámu pro vyprošťování 
zraněného s podezřením na poraně-
ní páteře a třech kusů univerzálních 
fixátorů hlavy pro zraněné s pode-
zřením na poranění krční páteře 
a hlavy,“ vypočítal Pavel Smetana 
(ČSSD), náměstek primátorky. Žá-
dost zdravotníků podle něj podpo-
řila také sociální a zdravotní komise, 
která doporučila její schválení. 
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Prostějov (mik) - Pronájmy Spole-
čenského domu v Prostějově budou 
během letních měsíců pro všech-
ny zájemce finančně příznivější. 
„V současné době platí pro proná-
jem prostor ve Společenském domě 
jeden ceník pro všechny zájemce. 
Cílem bylo, aby stejně jako v jiných 
městských zařízeních bylo průhled-
né čerpání podpory, a to tak, že by 
jednotlivé subjekty požádaly orgány 
města o dotaci na nájemné,“ vysvětlil 
Vladimír Průša, jednatel Domovní 
správy Prostějov. „Jednotný ceník 
v praxi dobře nefunguje, tak jsme 
se ho rozhodli rozšířit o slevy pro 
specifikované akce. V tomto případě 
jde o mimosezónní ceny v období, 
kdy se jednak netopí a neprobíhají 
téměř žádné komerční akce, tedy 
v době od prvního května do jedena-
třicátého srpna,“ objasnil Pavel Sme-
tana (ČSSD), náměstek primátorky 
statutárního města Prostějova. „Od 
této změny očekáváme rozšíření 
okruhu konaných akcí a tím i zvý-
šení tržeb ve Společenském domě,“ 
dodal.

RYCHLÝ
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zpravodajství16 navštivte stále více oblíbenější inter 

PROSTĚJOV Už tento čtvrtek převezme celkem 4 173 žáků 
základních škol v Prostějově svá vysvědčení. Děti se rázem ro-
zprchnou na prázdniny, školy na celé dva měsíce osiří. Ale po-
zor, nikoliv všechny! Červenec a srpen jsou měsíce, které nejen 
v Prostějově tradičně patří k nejrůznějším investičním akcím ve 
školských zařízeních. Do některých škol i mateřinek se tak i le-
tos nastěhují během prázdnin stavbaři, malíři, sklenáři a další 
řemeslníci.

Původní zpravodajství
pro Večerník

Michal 
KADLEC

VŠECHNY ŠKOLY V PROSTĚJOVĚ O PRÁZDNINÁCH 
„Na některých ústavech proběhnou milionové investice,“ prozradila Ivana 
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PROSTĚJOV Věříte taxikářům? 
Zanedlouho budete moci opět 
o něco víc! Prostějovští provozo-
vatelé totiž dali hlavy dohromady 
a založili Spolek koncesionářů taxi 
Prostějov. „Účelem je zvýšení úrov-
ně a prestiže oboru,“ vysvětluje 
Jakub Kunert, předseda předsta-
venstva. 
Hlavním důvodem, proč byl CECH 
založen, je snaha o získání větší dů-
věryhodnosti u veřejnosti. Například 
v New Yorku zná každý žluté taxíky. 
V Prostějově by měla být známkou 
důvěryhodnosti samolepka s logem 
nově založeného spolku. „Naše auta 
budou označena samolepkou. Spolek 

tvoří majitelé taxislužeb, které v Pro-
stějově působí několik let. Je to naše 
hlavní pracovní činnost. Nově jsme 
sjednotili cenovou politiku, naše zá-
kladní taxa bude pětadvacet korun 
za kilometr,“ prozradil Kunert. 
Revoluční novinkou je každopádně 
vytvoření pevných stanovišť, takzva-
ných štaflů, na kterých veřejnost najde 
taxíky sdružené ve spolku. „Zažáda-
li jsme si o tuto možnost na město 
a bylo nám vyhověno. S panem Sme-
tanou byla výborná komunikace. 
V dohledné době tak budeme mít 
v blízkosti centra dvě pevná nástupní 
místa,“ informoval Jaroslav Vítek, mís-
topředseda představenstva spolku. 

Spolek koncesionářů taxi Prostějov se 
chce držet nastavené cenové politiky. 
„Pokud provozujete taxislužbu jako 
svou hlavní pracovní činnost, nemůžete 
jít níže než na oněch pětadvacet korun. 
Když spočítáte odvody za zaměstnan-
ce, náklady na údržbu vozového parku 
a všechny další poplatky spojené s živ-
ností, vyjde vám tato cena jako logická,“ 
zdůvodňuje Vratislav Hromek, druhý 
místopředseda představenstva spolku. 
Aktivitu taxikářů vítá a podporuje 
také prostějovský magistrát. „Vní-
mám to jako pozitivní krok. Máme 
zde zavedené taxi služby, které mají 
v pořádku vozový park a všechny 
ostatní potřebné náležitosti. Spolek 

koncesionářů bude průhlednější or-
ganizace, hlavně ze strany zákazníků,“ 
komentoval Pavel Smetana, náměstek 
primátorky statutárního města Prostě-
jova odpovídající za dopravu.    (pr)
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V centru města budou mít štafly

PROSTĚJOV Řidiči větších auto-
mobilů to prostě mají v  některých 
okamžicích těžké. Na špatný odhad 
doplatil předminulý pátek muž za 
volantem dodávky, který uhýbal 
projíždějícímu autobusu. Uhnul ov-
šem do zaparkovaných aut…
„V pátek 17. června po půl sedmé ráno 
došlo v ulici Šárka v Prostějově k dopravní 
nehodě. Řidič dodávkového automobilu 
značky Opel při míjení se s protijedou-
cím autobusem neodhadl správně šířku 
svého vozidla. Při objíždění kolem řady 
zaparkovaných aut došlo k bočnímu stře-
tu s vozidlem značky ŠKODA. Ke zra-
nění osob při dopravní nehodě nedošlo. 
Výše způsobené hmotné škody na obou 
vozidlech byla předběžně vyčíslena na 
deset tisíc korun,“ sdělil Večerníku Fran-
tišek Kořínek, tiskový mluvčí Policie ČR, 
územního odboru v Prostějově. 
Alkohol byl u řidiče vyloučen provede-
nou dechovou zkouškou. Jeho přestu-
pek vyřešili policisté na místě uložením 
blokové pokuty,“ dodal mluvčí prostě-
jovské policie.  (mik)

Na Šárku
se prostě 
NEVEŠEL
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Každý z nás potřeboval někdy v životě 
pomoc ať už finanční, duševní, nebo 
jen přátelskou. Díky společenským 
konvencím máme v hlavě zafixován 
koncept výměnného obchodu typu „já 
pomůžu tobě, ty pomůžeš mně“. Takže 
si myslíme (nebo spíš doufáme), že po-
kud někomu půjčíme peníze, poskyt-
neme střechu nad hlavou či vyneseme 
těžkou skříň do nejvyššího patra pane-
láku, tak nám v podobné situaci vypo-
může sám, a to s největší radostí. Zvlášť 
když nás ujišťuje slovy „jsi můj nejlepší 
kámoš, udělal bych pro tebe první 
poslední“. V té chvíli člověka zahřeje 
u srdíčka, protože má pocit, že vykonal 
správnou věc a hlavně že je obklopen 
lidmi, kteří jsou stejnými dobráky od 
kosti jako on.
Kamarádka potřebuje pohlídat psa. 
Hned, jak mi informaci prosebným 
hlasem po telefonu sděluje, utíkám k ní 

rychlostí blesku. Ještě nestojím ani u dve-
ří a už vidím, že startuje auto. „Díky,“ 
volá a už po ní není ani vidu, ani slechu. 
S opatrností fobiomaniaka vstupuju 
do bytu, kde na mě má čekat to nej(ne)
přátelštější stvoření. Beru malou čivavu 
na procházku, kde po ní uklízím jeden 
smradlavý bobek za druhým. Nebudu 
se rozčilovat. Při cestě zpět se mi vztekle 
zakousne do nohy. Nenechám se vytočit. 
Když konečně odcházím z odpoledního 
dogsitting, s odporem zjišťuji (samo-
zřejmě až po nazutí), že se mi na roz-
loučenou vyčurala do boty. Jsem v klidu.
Bratr potřebuje půjčit peníze na novou 
televizi. Ta stará sice funguje, ale už je 
okoukaná a v obchodě měli daleko 
lepší. Vím, že je hloupé si ji kupovat, 
ale nakonec stejně přistoupím na jeho 
zoufalé naléhání. S nadějí na vráce-
ní hotovosti mu půjčuji několik tisíc.
S kamarádem se rozešla přítelkyně. 

Celý večer s ním sedím na gauči, zatím-
co on mi brečí a soplí na triko. Ale to je 
přece v pořádku. Je to můj kamarád, 
musím mu poskytnout duševní oporu 
i za cenu zničeného oblečení.
Přišla jsem o práci, nemám peníze 
a musím se přestěhovat do menšího 
bytu. „Cože? Tebe vyhodili? No snad 
se z toho za chvíli vyhrabeš a najdeš si 
jinou práci. Já ti nepomůžu, u nás teď 
nikoho neshánějí.“ „Ty nemáš peníze? 
Víš, rád bych ti půjčil, ale sám mám 
málo.“ „Hrozně ráda bych ti pomoh-
la se stěhováním, ale musím zrovna 
dneska oběhat spoustu úřadů.“ 
Když nakonec víc než cokoli jiného po-
třebuju sama naléhavě pomoc a každý 
má „čirou náhodou“ tak málo času, 
říkám si, že by bylo daleko jednodušší 
stát se zatrpklým nedůvěřivým indivi-
duem, které si nekomplikuje život ochot-
ným vypomáháním ostatním lidem.

�������	
	����

TOMÁŠ KALÁB
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Slunečné měsíce s sebou 
přinášejí zvýšení pohybu ko-
hokoliv kamkoliv jiným způ-
sobem než jen autem nebo 
MHD. Je velká možnost jít 
pěšky, případně na kole, je-
likož je sucho a nic vám ne-
padá na hlavu. Bohužel tady 
máme jiné nebezpečí, a jestli 
jste si všimli, tak v tisku se s 
příchodem suchého počasí 
automaticky zvětší počet 
zpráv o střetu chodců, kolařů 
a jiných účastníků dopravní-
ho provozu. 

�	�	����
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Uniformy byly vymyšleny pro voj-
sko jednak kvůli tomu, aby se vidi-
telně rozlišily soupeřící strany, což 
bylo asi primárním důvodem, jed-
nak proto, aby se posílila identifikace 
každého jednoho vojáka se svými 
spolubojovníky. V moderní době se 
první důvod poněkud stírá, maskáče 
mají víceméně všichni stejné.
Nechme ale vojenství stranou, převe-
dením lítého klání do formy zábavy se 
v moderní době stal sport. S mírumi-
lovnou imitací boje se do těchto spor-
tovních soubojů převedl i princip 
uniforem. Především u kolektivních 
sportů je účel dresů vlastně stejný 
v obou směrech, tedy rozlišit soupeře 
a posílit identifikaci s vlastním týmem.

Nosit klubové oblečení by ideálně 
měla být stejná čest jako nosit uni-
formu. Mělo by se to projevit i v cho-
vání, kdy dotyčný už nereprezentuje 
jen sám sebe, ale určitý větší celek. 
Měla by to být čest si obléci klubo-
vé barvy, bohužel se objeví i případy, 
kdy se hned po převzetí nové výstro-
je odpáře logo klubu, aby bylo mož-
né věci nosit běžně třeba na vánoční 
trhy. Nebo se sada při ukončení spo-
lupráce nevrátí vůbec...
Poslední květnovou sobotu si na 
prostějovském fotbalovém stadionu 
zúčastnění oblékli úplně jiné „dresy“. 
Trička měla na prsou nápis Mistři 
Moravy 2015/2016. Vychutnat si 
v tomto oblečení poděkování fa-

noušků mohli všichni od hráčů až po 
posledního člena realizačního týmu. 
Krásný pocit.
Ve slavnostních chvílích si v dre-
sech vychutnáváme hrdost na tým 
a klub, který cosi dokázal. Přijdou 
dny všední naplněné prací. Nosme 
svůj dres s pokorou a chovejme se 
podle toho.

Dres jako sportovní uniforma

Musí to jít pøes policii
Magistrát by měl rychlost aut v Prostějově měřit dál. My slušní řidiči se nemáme 
vůbec čeho obávat. Ať nad měřením převezme patronát státní policie a bude to 
všechno podle zákona tak, jak má být. Divím se, že nikoho z vedení města toto 
během uplynulých pěti let ještě nenapadlo. Obzvláště když radní mají s vedením 
Policie ČR tak dobré vztahy... Jindřich Dohnal, Prostějov

Není to stadion pro 2. ligu
Ať se na mě nikdo nezlobí, ale hrát druhou nejvyšší fotbalovou soutěž v repub-
lice na takovém krcálku, jakým je stadion Za Místním nádražím, je jedna velká 
ostuda. Město ho může milionovými náklady rozšiřovat, jak chce, ale nikdy to 
nebude fotbalový stánek podle gusta fanoušků. O to více mě mrzí, že dříve tak 
nádherný stadion ve Sportovní ulici už dlouhou dobu leží ladem, zarůstá trávou 
i stromy, nedávno nechal majitel na popraskané tribuny navézt písek a hlínu, aby 
tady jezdili motokrosaři. Copak by nestálo za to investovat do tohoto stadionu, 
zrekonstruovat ho a obnovit jeho zašlou slávu? Milan Novotný, Prostějov  

Proè tak brzy?
Může mi někdo vysvětlit, proč u že-
lezničního přejezdu v Olomoucké 
ulici začne fungovat světelné zařízení 
a spustí se závory už ve chvíli, kdy vlak 
ve směru od Kostelce na Hané přijíž-
dí teprve na místní nádraží? Není pak 
divu, že zde jako řidiči aut čekáme 
pět až sedm minut ve frontě, přičemž 
kolony se tvoří po obou stranách pře-
jezdu. Nepřiměřeně dlouhou dobu 
totiž trvá, než vlak tímto přejezdem 
projede.  Petr Faltýnek, Prostějov 

Mìøil bych znovu
Co se týká mě, tak bych pokračoval v 
měření rychlosti pomocí všech jede-
nácti radarů, které ve městě pořád ješ-
tě jsou. Vždyť se podívejte, jak se řidiči 
na vnitřním okruhu chovají, nemají 
respekt vůbec z ničeho. Akorát mi 
není jasné, proč si firma Czech radar 
ty „ptačí budky“ už dávno neodvezla, 
když měření na základě programu, 
který neodpovídal platné legislativě, 
skončilo už před pěti lety. 
 Dušan Vízner, Prostějov 
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Kdo z nás by neměl rád psy. Mnozí nějakého čtyřnohého miláčka doma mají, a tak jen mohou potvrdit, že se nejspíš stal nerozlučným členem domácnosti, bez kterého si snad už ani nedovedou představit 
domácí pohodu. Vždyť právě věrní a oddaní chlupáči nepochybně patří k našim nejlepším a nejmilejším přátelům. Pokud si vyberete pejska z útulku a jste zdaleka, prosíme, ověřte si telefonicky, zda pejsek již 
nebyl vydán. Ušetříte si tím cestu, ale i případné zklamání.
Informace a odchyt psů na tel.: 776 189 235  nebo při osobní návštěvě na adrese VOŘÍŠEK - ÚTULEK PRO PSY, SAMOTA 133, 798 58 ČECHY POD KOSÍŘEM. Vedoucím útulku je Ing. et Bc. Leopold Dostál.
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BLAHOPØEJEME!!!
Co může být pro každou maminku s tatínkem 

největším darem? No přece miminko! 
Všem novorozeňátkům a jejich pyšným 

rodičům přeje PROSTĚJOVSKÝ Večerník život 
provázený klidem, zdravím a jen těmi 

nejradostnějšími událostmi. 
Vítejte na tomto světě, děťátka!

Vítejte na svìtì

Alice KALEJOVÁ
19. 6. 2016  47 cm 3,20 kg

Dobromilice

Emílie ONDROUŠKOVÁ
20. 6. 2016  51 cm 3,30 kg

Mostkovice

Lucie ŠTEFKOVÁ
21. 6. 2016  48 cm 2,95 kg

Prostějov

Petr KANKOVSKÝ 
20. 6. 2016 53 cm 3,95 kg

Kostelec na Hané

Jan ŽAMPACH 
18. 6. 2016 48 cm 3,15 kg

Prostějov

Lukáš MIKO
20. 6. 2016 48 cm 2,80 kg

Konice

Vojtěch PĚCHA
21. 6. 2016 51 cm 3,65 kg

Prostějov

Šimon JELÍNEK
21. 6. 2016 54 cm 3,90 kg

Dětkovice

Marek VINKLER
 48 cm 3,00 kg

Budětsko

PROSTĚJOV Do konce školního 
roku zbývá už jen deset dní. A to 
všem - bez výjimky! V minulých 
letech bylo v Prostějově běžné, že 
v některých základních školách 
dostávaly děti vysvědčení o několik 
dní dříve, letos tomu tak nebude. 
„Samozřejmě jsme si u vedení jed-
notlivých základních škol zjišťovali, 
zda termín pro rozdávání vysvědčení 
během posledního červnového dne 
platí. Všichni ředitelé do jednoho po-
tvrdili, že nevyužijí svého práva udělit 
svým žákům ředitelské volno a ukončit 
tak školní rok o něco dříve. Mohu tedy 
potvrdit, že na všech prostějovských 
základních školách se vysvědčení bude 
rozdávat jednotně ve čtvrtek třicátého 
června,“ informovala Večerník Ivana 
Hemerková, náměstkyně primátorky, 
která je na radnici zodpovědná za škol-
ství v Prostějově.  (mik)  

Třicátého 
všichni!

Fotografie narozených miminek pořizujeme každou středu v porodnici Nemocnice Prostějov. Jestliže již maminku v pokoji nezastihneme, můžete nám zasílat  své 
snímky i s potřebnými údaji na e-mailovou adresu: miminka@vecernikpv.cz. Nádavkem pak všem rodičům zašleme jako poděkování dárek - přímo domů 
graficky zpracovaný portrét i s blahopřáním. PROSTĚJOVSKÝ Večerník - Myslíme i na vaši budoucnost!

       došlo na naši adresu... 

Žáci z Nezamyslic se ve světě financí neztratí 
NEZAMYSLICE Koncem dubna 
2016 dosáhli žáci druhého stupně Ma-
sarykovy základní a mateřské školy 
v Nezamyslicích velkého úspěchu. Jako 
jediní reprezentovali Olomoucký kraj 
v celorepublikových kolech soutěží „Fi-
nanční gramotnost“ a „Tuta Via Vitae 
aneb bezpečná cesta životem pro obča-
na EU“. Ve finanční gramotnosti získali 
v silné konkurenci skvělou třetí příčku, 
v soutěži s bezpečností tematikou „Tuta 
Via Vitae“ výborné páté místo. 
V úterý 26. dubna se v Praze uskuteč-
nilo celostátní finále 7. ročníku soutěže 
Finanční gramotnost. Nad finálovými 
koly soutěže převzal záštitu prezident 
České republiky Miloš Zeman, finále 
již tradičně zahájil guvernér České ná-
rodní banky Miroslav Singer. Soutěžilo 
v něm čtrnáct tříčlenných družstev. 
„Naše družstvo ve složení Aneta Crha-
nová, Aneta Šiklingová a Tadeáš Vyma-
zal z 9.A se s ostatními vítězi krajských 
kol utkalo v prostorách historického are-
álu benediktinského opatství Emauzy 
v Praze. Otázky byly vybírány z těchto te-
matických okruhů: informační, peněž-

ní, cenová, rozpočtová a právní gramot-
nost a ochrana spotřebitele. Na všechny 
otázky naši deváťáci odpověděli správ-
ně a po vyhodnocení jednotlivých časů 
v boji o titul Mistra republiky ve finanč-
ní gramotnosti skončili na výtečném 
třetím místě,“ radovala se učitelka školy 
Jarmila Krupičková, která žáky na obě 
soutěže pečlivě a dlouhodobě připravo-
vala. 
O dva dny později se v areálu opatství 
Emauzy uskutečnilo celostátní finále 
soutěže „Tuta Via Vitae aneb bezpečná 
cesta životem pro občana EU“, ve které 
žáci z Nezamyslic obsadili skvělé pátou 
příčku. Družstvo reprezentující školu 

v Nezamyslicích tvořily Valerie Baro-
šová (8.A), Jolana Moravcová (8.A) 
a Adéla Špalková (9.A). „Otázky byly 
vybírány z těchto tematických okruhů: 
Požární gramotnost aneb Než přijde 
hasič, Bezpečnostní gramotnost aneb 
Než přijde policista, Zdravotní gramot-
nost aneb Než přijde lékař, Občanská 
gramotnost aneb Občan v obci, Pojist-
ná gramotnost aneb Ochrana majetku 
a zdraví a Právní gramotnost aneb 
Občan a právo,“ upřesnila Jarmila 
Krupičková, která je na své žáky nále-
žitě hrdá. „Chtěla bych všem žákům za 
příkladnou reprezentaci naší školy moc 
poděkovat,“ uzavřela.  (red)
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PROSTĚJOVSKO V klání o Ves-
nici roku se ani jedna ze čtyř obcí 
Prostějovska neocitla na stupních 
vítězů. Přesto každá z nich odešla 
s  nějakou cenou! Modrou stuhu 
za společenský život získala Skal-
ka, osobností Programu obnovy 
venkova se stal Tomáš Pavelka 
z Mořic. A oceněny byly také Vr-
bátky za místní spolkový život 
i Čelechovice na Hané za prezen-
taci prostřednictvím tradičních 
venkovských řemesel.

Martin ZAORA L
Do soutěže se v Olomouckém kraji za-
pojilo celkem dvacet obcí. Mezi nimi 
vynikl zejména úspěch Skalky, která 
získala stuhu za společenský život. „Za 
ocenění jsme rádi. V rámci soutěže 
jsme chtěli představit kalendář našich 
kulturních akcí a díky tomu získat právě 
Modrou stuhu. Ostatně tu bílou a oran-
žovou už máme,“ prohlásil s úsměvem 
Antonín Frgal, starosta Skalky.
Za osobnost Programu obno-
vy venkova byl hodnotitelskou 

komisí vybrán Tomáš Pavelka 
z Mořic. „Jedná se o teprve osmnác-
tiletého mladíka, který si vzal na sta-
rosti naši prezentaci v rámci soutěže 
a celou komisi naší vesnicí provedl,“ 
přiblížil mořický starosta Martin 
Obruča s tím, že to nebyl jeho první 
úspěch. „Už loni byl společně s kole-
gyní oceněn za svoje aktivity v míst-
ní knihovně,“ doplnil Obruča. 
Ocenění se dočkaly i další dvě obce. 
U Vrbátek hodnotitelská komise 

vypíchla zejména místní spolkový 
život. „Díky jednotlivým spolkům 
a také aktivním členkám kulturní ko-
mise se u nás podařilo obnovit řadu 
společenských akcí,“ připomněl Ivo 
Zatloukal, starosta Vrbátek.
Čelechovice na Hané pak byly 
oceněny za prezentaci prostřed-
nictvím tradičních venkovských 
řemesel. „V areálu sokolovny se 
představili naši řemeslníci, kteří uká-
zali techniky paličkování, vyšívání 

zástěr, výroby vinutých perel, zpra-
cování dřeva i železa či air brushe. 
K mání byly i produkty z kozí far-
my,“ vyjmenovala starostka Jarmila 
Stawaritschová, ze které byla cítit hr-
dost na šikovnost místních lidí. 
Zástupci hodnotitelské komise se 
shodli na tom, že soutěž byla letos 
mimořádně vyrovnaná. Zlatou stu-
hu „Vesnice Olomouckého kraje 
2016“ nakonec získal Hněvotín. 
Obec, která leží asi sedm kilometrů 
od Olomouce a má 1757 obyvatel, 
zaujala hodnotitelskou komisi nejen 
svým vzhledem, ale také třeba spol-
kovým životem. Druhé místo obsa-
dila Paseka a na třetí příčce skončil 
Majetín. „Rozhodování o vítězi 
bylo nesmírně složité. Úroveň jed-
notlivých obcí se totiž v posledních 
letech téměř vyrovnala. Rozdíly jsou 
opravdu minimální,“ sdělil před-
seda hodnotitelské komise Tomáš 
Müller. Každá z obcí dostane od 
hejtmanství prémii v podobě sto ti-
síc korun.
„Těší mě, že se obce do této soutěže 
stále hlásí. Svědčí to o jejich zdravém 
sebevědomí a chuti ukázat ostatním, 
že se mají čím pochlubit. V minulosti 

klání o krajskou vesnici, kterého se re-
gion účastní už od roku 2003, malinko 
upadalo. Například loni se přihlásila 
jen desítka obcí. Než jsme stihli vy-
řešit, jak budeme starosty motivovat, 
přišel zlom v podobě letošních dva-
ceti přihlášených,“ uvedl Jiří Rozbořil, 
hejtman Olomouckého kraje.
Zelená stuha za péči o zeleň a životní 
prostředí putuje společně s příslibem 
dotace od ministerstva pro místní roz-
voj do Dubu nad Moravou. Oranžovou 
stuhu za spolupráci obce se zeměděl-
ským subjektem získala Bělá pod Pra-
dědem a Troubky se radují z Bílé stuhy 
za činnost mládeže. Olomoucký kraj 
pak ocenil ještě obec Rapotín za mo-
derní knihovnické a informační služby, 
Radvanice za vytváření harmonické 
atmosféry pro všechny generace. Za tri-
umf v doplňkových kategoriích obdrží 
obce padesát tisíc korun. Mimořádné 
ocenění hodnotitelské komise pak zís-
kali v Babicích, Buku, Hrabové, Luké, 
Nákle a Žákovicích. 
Slavnostní předání všech udělených oce-
nění proběhne ve vítězné obci v pátek 
19. srpna. Hněvotín navíc postupuje do 
celostátního kola soutěže, jehož výsledky 
budou známy v září letošního roku.

exkluzivní zpravodajství
pro Večerník

Zdeněk
 VYSLOUŽIL

Největším odlivem svých občanů trpí 
zejména obce na Konicku. V samotné 
Konici za posledních deset let podle 
dat zveřejněných na serveru www.
obyvateleceska.cz ubylo 138 lidí. 
Dle starosty města se většina obyvatel 
z Konice odstěhovala za prací. „Lidé 
musí vesměs do zaměstnání dojíždět 
a mladá rodina si hledá bydlení blíž 
k práci,“ hledal vysvětlení starosta 
Konice František Novák, který 
připustil, že za odlivem obyvatel může 
stát i nedostatek stavebních parcel. 
Dá se s tímto negativním trendem 
něco dělat? „Chtěli bychom přilákat 
firmy do průmyslové zóny, což se 
zatím moc nedaří. Byl bych rád, 
kdyby se tu objevilo více takových 
investorů jako nyní v areálu bývalé 
posádky ve Skřípově, ale to je asi jen 
mé zbožné přání... Plánujeme také 
využít nádherné přírody a zaměřit 
se na turistický ruch. Protože čím 

víc návštěvníků, tím větší možnosti 
pro podnikatele,“ nastínil možnou 
změnu kormidla František Novák.  
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Ještě výraznější úbytek obyvatel než 
Konice zaznamenaly překvapivě 
Němčice nad Hanou, přestože se 
v tomto městě za poslední roky 
výrazným způsobem zlepšila infra-
struktura a koná se tu i relativně dost 
kulturních a společenských akcí. 
„Věřím, že se situace s počtem obyvatel 
do budoucna zlepší. Už nyní se nám 
podařilo prodat všechny pozemky na 
stavbu rodinných domů na takzvané 
malé ploše po zbouraném cukrovaru. 
Nyní to samé plánujeme i na ´velké 
ploše ,́ kde chceme v dohledné době 
vybudovat inženýrské sítě a nabídnout 
pozemky k prodeji,“ nastínila záměry 
města jeho starostka Ivana Dvořáková.
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Menší pokles jako Konice či Němčice 
zaznamenal i Plumlov, kde za posled-

ních deset let ubylo přes sto lidí. 
„Držíme se přibližně na stejné úrovni. 
Práce u nás stále nějaká je a v uplynulých 
letech se narodilo více dětí než v těch 
předchozích,“ komentoval vývoj počtu 
obyvatel ve městě starosta Adolf Sušeň.
Jediným městem, kterému obyvatel 
neubylo tak na Prostějovsku zůstává 
Kostelec na Hané. „U nás je to prak-
ticky stále stejné. Brzdou rozvoje může 
být i to, že tu už není tolik stavebních 
parcel,“ vyjádřil se Ladislav Hynek, 
kostelecký starosta. 
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Obce na Konicku se s úbytkem obyva-
tel snaží bojovat, ač to rozhodně snadné 
nemají. „Prodali jsme všech osmnáct 
stavebních míst a další letos přibudou,“ 

pochvaloval si například starosta Ptení 
Jiří Porteš. V Kladkách zas pokles obyva-
tel pomohla zpomalit výstavba bytového 
domu, který byl otevřen loni v létě. 
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Zatímco některé z obcí trápí odliv 
občanů, jiné se utěšeně rozrůstají. 
Například v relativně malých 
Vřesovicích přibyla za posledních 
deset let téměř stovka obyvatel a tak 
zde po letech nedávno mohli otevřít 
dokonce vlastní školu. Podobně pozi-
tivní trend zaznamenaly v obcích v okolí 
Prostějova, jako jsou Smržice či Most-
kovice. Na rozdíl od sousedních Němčic 
se utěšeně rozrůstají i Nezamyslice, kde 
přibyly přes dvě stovky obyvatel. 

Co se týče přírůstku obyvatel, 
má však Prostějovsko jednoho 
jasného šampióna, kterým jsou 
Olšany u Prostějova. V nich během 
uplynulých deseti let přibyla celá 
třetina obyvatel. Například kapacitu 
mateřské školky zde museli navýšit 
o padesát míst! „Myslím, že za naším 
rozvojem stojí celá řada faktorů. 

Jmenoval bych zejména výhod-
nou polohu mezi Prostějovem 
a Olomoucí a dostatečnou nabídku 
stavebních parcel, které jsme v minu-
losti nabídli lidem. V tomto ohledu 
chceme pokračovat i do budoucna,“ 
vyjádřil se k výraznému růstu oby-
vatel v obci olšanský starosta Milan 
Elfmark.

Pondělí 27. června 2016
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Mostkovice (mls) - V polovině červ-
na se krajští hygienici opět zajímali 
o kvalitu vody v plumlovské přehradě. 
Po vyhodnocení odebraných vzorků 
konstatovali, že voda je vhodná ke 
koupání a plavcům v souvislosti s ním 
nehrozí žádná zdravotní rizika. Po-
dobně dopadlo i přírodní koupaliště 
Poděbrady nedaleko Olomouce.
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Stražisko (mls) - Ve Stražisku při-
stoupili k bourání mlýna stojícího 
v centru obce. Polorozpadlou ruinu 
v minulosti obývala početná cikán-
ská rodina Horváthových, kterou 
sem nechal vystěhovat tehdejší sta-
rosta Vsetína Jiří Čunek. Obec ji loni 
na podzim koupila v dražbě za 230 ti-
síc korun. Na bourání mlýna se podí-
lejí prostějovští hasiči a také dva lidé 
zaměstnaní na veřejně prospěšných 
pracích. V budoucnosti by na místě 
mlýna mohlo vyrůst dětské hřiště. 
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Konice (mls) - Strom přátelství. 
Takto lze nazvat tis sloupový, kte-
rý nedávno vysadili studenti ko-
nického gymnázia a Realschule 
Bopfingen z Německa. Mezi obě-
ma školami už několik let probí-
hají pravidelné výměnné pobyty. 
Strom byl vysazen v nově vznika-
jící zahradě Muzea řemesel Konic-
ka. Každý, kdo chce mít v tomto 
prostoru strom s vlastními iniciála-
mi, může se hlásit u správce zámku 
Pavla Šína.

RYCHLÝ
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PROSTĚJOVSKO Nestanou se z některých obcí či malých měst 
na Prostějovsku „vesnice duchů“? Nebo naopak na venkov míří 
čím dál více lidí, kteří se nechtějí smířit s životem v paneláku 
a dají přednost životu v přírodě v rodinném domu s vlastní 
zahrádkou? PROSTĚJOVSKÝ Večerník provedl monitoring tý-
kající se počtu obyvatel v jednotlivých obcích. Mimo jiné jsme 
zjistili, že za přibýváním či naopak úbytkem lidí v jednotlivých 
obcích stojí zejména poloha, dostupnost do velkých měst 
a nepochybně i nabídka stavebních parcel.

NĚKTERÉ OBCE SE VYLIDŇUJÍ, JINÉ ZAŽÍVAJÍ BOOM. PROČ?
Lidé se houfně stěhují do Olšan, odcházejí naopak z Konicka 

 2006 2011 2016 rozdíl (2006-2016)
Konice 2 911 2 889 2 773 - 138
Kostelec na Hané 2 868 2 904 2 879 +  11
Plumlov 2 442 2 424 2 337 - 105
Němčice nad Hanou 2 122 2 024 1 979 - 143
Smržice 1 589 1 657 1 664 +  75
Brodek u Prostějova 1 481 1 532 1 533 +  52
Olšany 1 440 1 599 1 728 +588
Mostkovice 1 342 1 528 1 557 +191
Čelechovice na Hané 1 212 1 258 1 312 +100
Nezamyslice 1 280 1 440 1 490 +210
Ptení 1 106 1 090 1 083 -23
Protivanov 1 066 1 034 989 -77
Horní Štěpánov 994 977 936 -58
Brodek u Konice 944 905 840 -104
Vřesovice  457 494 549 +92
Buková 348 315 309 -39
Kladky 386 365 353 -33
Hačky 98 106 101 +3
 zdroj: www.obyvateleceska.cz 
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EXKLUZIVNĚ

SKALKA v boji o Vesnici roku ZÍSKALA MODROU STUHU
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ČEHOVICE Tohle šofér ka-
mionu pořádně odfláknul! Při 
průjezdu okolím Čehovic se 
špatně zapojený návěs při jízdě 
odpojil, a jen tak tak nikoho ne-
zranil. To bylo jeho jediné štěstí, 
přesto šoféra policisté po zásluze 
pokutovali. 
„Ve středu dvaadvacátého června 
před půlnocí došlo na silniční ko-
munikaci v katastru obce Čehovice 

k havárii návěsu nákladního auto-
mobilu značky DAF. Při jízdě se 
návěs odpojil a sjel vpravo, částečně 
mimo komunikaci. Přitom došlo 
k poškození živičného povrchu 
komunikace. Podle provedeného 
šetření řidič před začátkem jízdy ne-
zkontroloval zapojení návěsu,“ sdělila 
Miluše Zajícová, zastupující tisková 
mluvčí Policie ČR pro Územní odbor 
Policie ČR Prostějov.   

Ke zranění osob při havá-
rii nedošlo. „Výše způsobené 
hmotné škody na tahači, návěsu 
a komunikaci byla předběžně 
vyčíslena na 172 tisíc korun. 
Alkohol byl u řidiče vyloučen 
provedenou dechovou zkouškou 
a jeho přestupek policisté vyřešili 
na místě uložením blokové pokuty 
ve výši jednoho tisíce korun,“ uv-
edla ještě Miluše Zajícová.  (mik)

Z kamionu se odpojil návěs
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OTINOVES Nešťastná nehoda vyplývající z nepozornosti. Postarší šofér 
škodovky si při odbočování v Otinovsi nevšiml, že ho zrovna předjíždí 
mladík na motorce. Srážce se už nedalo vyhnout. 
„V pátek sedmnáctého června před sedmnáctou hodinou došlo v Otinovsi 
k dopravní nehodě osobního automobilu s motocyklem. Šestašedesátiletý 
řidič automobilu Škoda Fabia z hlavní komunikace doleva na vedlejší začal 
odbočovat v době, kdy byl již předjížděn třiadvacetiletým řidičem motocyklu 
značky Honda. Došlo ke střetu, po kterém motocykl vyjel vlevo mimo silnici 
a havaroval. Přitom poškodil okrasné dřeviny a plastový kryt 
telefonního sloupkového rozvaděče,“ popsal karambol Fran-
tišek Kořínek, tiskový mluvčí Policie ČR pro Územní odbor 
Prostějov. 
Mladý motorkář se při nehodě lehce zranil. „Výše způsobené 
hmotné škody byla předběžně vyčíslena na dvaačtyřicet tisíc 
korun. Alkohol byl u obou řidičů vyloučen provedenými de-
chovými zkouškami. Příčiny, okolnosti i míra zavinění jsou 
předmětem dalšího policejního vyšetřování,“ dodal mluvčí 
prostějovské policie.  (mik) 

OTASLAVICE Den před oslavou 
130. výročí vzniku místních dobro-
volných hasičů, o kterém jsme infor-
movali již v minulém vydání, zažily 
Otaslavice další slavný den. Poprvé 
totiž přivítaly účastníky Her bez hra-
nic, které každoročně pořádá jedna 
z obcí mikroregionu Předina. 
„Celé akci předcházely několik týdnů 
trvající přípravy, většina soutěžních dis-
ciplín byla koncipována tak, aby připo-
mínala symboly obce, tj. Hladomornu, 
Obrovu nohu, nechyběly ani tradiční 
´metle ,́ jejichž výrobou byla obec vyhlá-
šena a přezdívku si nese již několik desítek 
let,“ uvedl starosta obce Marek Hýbl.
Ten také účastníky na seřadišti před 
základní školou uvítal a popřál zúčast-

něným družstvům hodně úspěchů 
v soutěžním klání. Následoval průvod 
obcí, kterého se jako host zúčastnil 
i významný otaslavický rodák a účast-
ník olympijských her v Soulu z roku 
1988, oštěpař Zdeněk Nenadál. 
Po nástupu soutěžních družstev slože-
ných ze zástupců obcí mikroregionu 
Předina - Brodku  u Prostějova, Dob-
rochova, Hradčan-Kobeřic, Ondratic, 
Otaslavic, Vincencova, Vranovic-Kel-
čic, Vřesovic a pozvaných obcí Lažiště 
a Strunkovic - začalo vlastní klání. Již 
první soutěžní disciplína měla připo-
menout významného rodáka a letce 
Josefa Františka. Úkolem soutěžících 
totiž bylo postavit z připravených poly-
styrenových kvádrů Hladomornu, kte-

rou pak několik soutěžících v dřevném 
letadle obletělo v měřeném čase. Zají-
mavé byly i ostatní soutěžní disciplíny, 
při kterých se bavili nejen diváci, ale 
i soutěžící. Kromě metení míče metlou 
s podletem laťky či skládání puzzle ve 
tvaru Obrovy nohy nechyběla ani vě-
domostní soutěž.
Vítězné družstvo z Vranovic-Kelčic 
si závěrem odneslo nejen hodnotné 
ceny a putovní pohár Her bez hranic, 
ale určitě i dobrý pocit z vítězství. 
Obec pak jako pořadatel dalších Her 
bez hranic v roce 2017 převzala závazek 
zajistit další uspořádání této úspěšné 
akce. Zástupci soutěžících družstev 
včetně moderátora Michala Muchy 
a náměstka primátorky statutárního 
města Prostějova Pavla Smetany dosta-
li od starosty obce Marka Hýbla nazdo-
benou metlu jednak jako upomínku na 
tento slavnostní den, jednak i k praktic-
kému využití.  „Poděkování patří všem, 
kteří se na úspěchu a přípravě celé akce 
podíleli, především zaměstnancům 
a pomocným pracovníkům obce, za-
stupitelům, hasičům, ZŠ Josefa Františ-
ka, děvčatům ze SRPŽ a v neposlední 
řadě i TJ Sokol Otaslavice za skvěle za-
jištěné občerstvení,“ zakončil vydařený 
den starosta obce.  (tok)

Pod hřebenem masívu Mount Ne-
zamysl vypínajícího se do výšky osm 
tisíc milimetrů nad Mořicemi se v pá-
tek 26. června konal šestý nultý ročník 
zimní Olymppijády. Pořádání výtečné 
recesistické akce se i letos ujali proslulí 
mažoreti z Nezamyslic. Ti do městyse 
na jihu regionu pozvali špičkové re-
prezentanty ze zemí celého světa, aby 
se tu pod vlajkou se šesti kruhy utkali 
v celkem třech disciplínách. „Tradiční 
biatlon a sjezd na bobech jsme letos 
doplnili o sledge hokej. Díky tomu se 
u nás konal i první nultý ročník Zimní 
paralymppijády,“ zmínil se s úsměvem 
pořadatel Jan Košárek z Burkiny Faso, 

který letos představil obě své manžel-
ky a tři ze svých dětí.    
Pořadatelé vše opět skvěle připra-
vili. Díky výnosu z prodeje olym-
ppijáckých vlaječek z předchozích 
ročníků se například nebývale roz-
rostla půjčovna lyží, která nabízela 
špičkové čtyřicet let staré vybavení 
s 99,99% slevou. Do recesistické 
akce dospělých se letos opět v hoj-
ném počtu zapojily i děti. Mnohé 
z nich jako například trojice černoušků 
z Burkiny Faso s touto akcí doslova vy-
růstaly. A tak je v parném létě nemohly 
rozházet ani pořádné ušanky, exotické 
sukýnky, zateplené hnědé oblečení 
a do tmavé hnědi zmalované tváře 

i kůže. Vše přijímaly s neuvěřitelným 
stoickým klidem, jenž by jim mnozí 
z uprchlíků, kteří se ocitli na maďar-
ských hranicích, mohli jen závidět. 
Nedlouho po zapálení olymppijác-
kého ohně z rukou tureckého parao-
lympijáka se rozběhla první disciplína, 
kterou byl biatlon spočívající v běhu 
dospělých na lyžích a střelbě dětí na 
rodiče z vodních pistolí. Jelikož se ze 
závodu na poslední chvíli odhlásila 
Gabriela Koukalová, která se někde 
zakecala, tak jediné problémy dělaly 
na startu černošky, které odmítly bě-
žet po bíle značené trase s tím, že se 
jedná o diskriminaci. Děti pak ponej-
víc s velkým nadšením očekávaly sjezd 

na bobech po sněhu, který na Mount 
Nezamysl dodali místní hasiči.     
Stejně jako na každém správném 
sportovním klání i v Nezamyslicích 
byli nakonec ti nejlepší odměněni 
netradičními medailemi. Všichni 
sportovci však předtím museli pro-
jít velmi přísnou antidopingovou 
kontrolou, která se zaměřovala ze-
jména na pití „modrého pramene“. 

Ten je ostatně v Nezátkách očividně 
velmi oblíbený. Jeho účinky se proje-
vují v pravidelné hospitalizaci někte-
rých ze závodnic v porodnici. „Chtěl 
bych poděkovat všem mažoretům 
za obětavost, jejich ženám za bez-
meznou toleranci a všem přátelům 
a sponzorům, bez nichž by dnes ne-
mrzlo a nepadal by sníh,“ uzavřel Jan 
Košárek.

zprávy z regionu aneb jsme
s vámi u toho...

Konicko • Kostelecko • Němčicko • Plumlovsko • ProtivanovskoVkradl pohostinství
Trestného činu krádeže vloupá-
ním se dopustil neznámý pachatel, 
který v době od 23. do 24. června 
po rozlomení zámku u vstupních 
dveří vnikl do pohostinství v Pře-
myslovicích. Z objektu následně 
odcizil cukrovinky, slané tyčinky, 
cigarety, lihoviny a drobné mince 
vše v celkové hodnotě 7 819 ko-
run. Celkově způsobil škodu přes 
8 400 korun.

Mikrospánek za pět set!
Minulý čtvrtek 23. června před 
patnáctou hodinou jel řidič s do-
dávkovým vozidlem Renault Mas-
ter po dálnici ve směru od Olo-
mouce na Prostějov. Z důvodu 
mikrospánku najel do středových 
svodidel, která zůstala nepoško-
zena. Při havárii došlo ke škodě 
na vozidle v částce osmdesát tisíc 
korun a ke zranění řidiče naštěstí 
nedošlo. Nehodu policisté vyřešili 
uložením blokové pokuty v částce 
pět set korun. Dechová zkouška 
na alkohol byla negativní.  

„Jubilant“ se dvěma 
promile

V pondělí 20. června před čtrnác-
tou hodinou kontrolovali policis-
té z obvodního oddělení v Konici 
na silniční komunikaci u země-
dělského družstva v obci Dzbel 
osmapadesátiletého řidiče osob-
ního automobilu Škoda Felicia. 
Provedenou dechovou zkouškou 
policisté u muže změřili hodnotu 
2,09 promile alkoholu v dechu. 
Řidič s naměřenými hodnotami 
souhlasil a požití alkoholu při-
znal. Policisté mu na místě zadrže-
li řidičský průkaz a zakázali další 
jízdu. Pro své jednání je podezřelý 
ze spáchání přečinu ohrožení pod 
vlivem návykové látky, za který 
mu hrozí trest odnětí svobody až 
na jeden rok, peněžitý trest nebo 
zákaz činnosti. V červnu je to jubi-
lejní padesátý řidič přistižený při 
řízení pod vlivem alkoholu či jiné 
návykové látky.

Nekradli, pracovali!
Minulé úterý 21. června po půl 
třetí odpoledne přijali policisté 
na tísňové lince 158 oznámení 
o skupině zlodějů, kteří mají na 
poli u Dobrochova krást řepu. Na 
místo vyrazili policisté z obvod-
ního oddělení v Němčicích nad 
Hanou. Ti po příjezdu na místě 
skutečně zjistili skupinu osob, ale 
jednalo o pracovníky Obecního 
úřadu Dobrochov, kteří zde pro-
váděli úklid příkopu u silnice! 
K žádné krádeži tak nedocházelo. 

Dlouho nevydržel
Dne 9. června letošního roku Ma-
gistrát města Prostějov rozhodl 
o uložení zákazu řízení všech mo-
torových vozidel na dobu dvaa-
dvaceti měsíců osmatřicetiletému 
muži z Prostějova. Přesto tohoto 
muže, jako řidiče osobního au-
tomobilu typu Škoda Octavia, 
ve středu 22. června před desá-
tou hodinou dopoledne přistihli 
v Dubanech policisté z obvodní-
ho oddělení Prostějov 2. Pro své 
jednání je muž nyní podezřelý ze 
spáchání přečinu maření výkonu 
úředního rozhodnutí a vykázání. 
Za ten mu hrozí trest odnětí svo-
body až na tři léta. 

Razie v regionu
Minulé pondělí 20. června v době 
od 5:00 do 9:00 hodin se v rámci 
prostějovského okresu uskuteč-
nila dopravně bezpečnostní akce. 
Do ní se zapojilo pětadvacet po-
licistů ze všech základních útva-
rů na Prostějovsku. Během akce 
policisté zkontrolovali celkem 
425 motorových vozidel, přičemž 
zjistili 16 přestupků, které vyřešili 
uložením blokových pokut v sou-
hrnné výši 3 700 korun. 
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Velký slamák, lyžáky a sjezdovky - kom-
binace, jakou lze spat�it jedin� v Neza-
myslicích...

Na kole�kovém k�esle p�ijel i turecký 
paša zcela zbož�ovaný svým po�et-
ným harémem.

Na akci se objevil i bývalý starosta m�s-
tyse Ji�í Doubrava, který bojuje s t�žkou 
nemocí.

sa kkdddo ttaakké dooorraaziiil nna ooolyymmmppppijááddu....
3x foto: Martin Zaoral

Martin ZAORAL

PŮVODNÍ REPORTÁŽ
pro Večerník

NEZAMYSLICE Podnikaví Poláci, jeden chlap, dvě manželky a tři 
děti z Burkiny Faso, Jamajčani i s bobem, kterému nikdo nevěří, že 
zvítězí, buddhističtí mniši z Tibetu, Turek i s harémem, Sověti, kteří 
byli krátce po příchodu diskvalifikováni, somálská rodina hledající 
vodu, Argentina v čele s fotbalistou Messim, Češi bez zapomnětlivé 
biatlonistky Gabriely Koukalové (za svobodna Soukalové), Jordánci 
i s barely ropy, Ukrajinci bez těch, kteří jsou na Krymu či v krimu a ko-
nečně také Švýcaři s obřími hodinkami. Do Nezamyslic se uplynulý 
pátek sjela skutečně pestrá společnost. Večerník u toho pochopitel-
ně nemohl chybět! 

FOTOGALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz

PŘI ZIMNÍ OLYMPPIJÁDĚ TEKLY KREV, POT A SLZY SMÍCHU 
Akce plná kulichů a zimních bund se letos konala při teplotách nad 35 °C...

Do slavnostního pr�vodu se zapojilo celkem 13 vícemén� exotických zemí. 
 Foto: Martin Zaoral 

VIDEO&FOTO
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www.vecernikpv.cz

EXKLUZIVNÍ
ROZHOVOR
pro Večerník

Jiří MOŽNÝ

�� Nedávno se v místních částech 
Plumlova budoval vodovod i kanalizace, 
lze už nyní zhodnotit dopad těchto akcí?
„My jako město jsme za pomoci dotace 
z Operačního programu Životní pro-
středí budovali kanalizaci a investorem 
u vodovodu byl Vodovod Pomoraví, jehož 
jsme členy. Vodovod ještě není zkolaudo-
ván, kanalizace už ano a je na ni připojena 
spousta nemovitostí, denně přebíráme 
další. Přínos bude hlavně ekologický, ne-
chceme totiž lidi zatěžovat enormně vy-
sokým stočným. Jde ale o přehradu a celé 
okolí. Toto prostředí se nám zatím daří 
zlepšovat a je to poznat i na rozborech.“
�� Co dalšího se vám nedávno poda-
řilo uskutečnit?

„Kromě těchto akcí jsme z těch větších zre-
konstruovali náměstí, takže jsme vylepšili 
parkovací možnosti i vzhled města, k tomu 
jsme na zámku vyměnili všechna okna až 
po páté patro. Letos doděláme šesté a bude 
tato záležitost kompletní. Stále připravuje-
me propojení Plumlova a Mostkovic 
cyklostezkou, abychom odlehčili sil-
nici II. třídy, jde o bezpečnost lidí 
i službu pro rekreanty. Dále chys-
táme rekonstrukci chodníků 
a osvětlení podél hlavních 
cest, což znamená od 
začátku Plumlova až 
po hřbitov a násled-
ně Soběsuky. Jde 
o investici v objemu 
šesti milionů korun 
a dále rovněž při-
pravujeme odkana-
lizování zbytku Plumlova a naší poslední 
místní části, jíž jsou Hamry.“
�� Jak jste daleko s přípravami na cy-
klostezku?
„V minulosti jsme museli vrátit dotaci, 
protože náklady na cyklostezku by pře-
výšily naše možnosti, takže jsme museli 
celý projekt přepracovat. Loni jsme kou-
pili potřebný pozemek a dohodli jsme se 
s Povodím Moravy na přemostění Hlou-
čely, takže už jen dolaďujeme detaily 
a jsme připraveni na stavební povolení. 
Pak budeme opět žádat o dotaci, ale z ji-
ných zdrojů, pravděpodobně ze Státního 
fondu dopravní infrastruktury, protože 
jde o řešení situace na frekventované sil-
nici.“
�� Podle údajů statistického úřadu 
klesl počet obyvatel Plumlova od roku 
2010 o více než sto třicet lidí, čím si to 
vysvětlujete?
„Je to pro mě překvapivé zjištění, domní-
val jsem se, že trend je právě opačný a ob-
čanů nám přibývá, neboť běží výstavba 
a nacházíme se jen pár kilometrů od Pro-
stějova...“ (údiv)

�� Poslední volby dopadly poměrně 
těsně a roztříštěně, jaký vliv mají tyto 
výsledky na práci zastupitelstva a chod 
města?
„De facto žádný, protože jsme se po 
spoustě let všichni dohodli a utvořili širo-
kou koalici. Zatímco v Prostějově existuje 
pouze těsný rozdíl mezi většinou a men-
šinou, tak my se dohodli, že chceme jít 
dopředu společně. Veškeré závazné věci 
konzultujeme v celé šíři všech zastupi-
telů a teprve po dohodě rozhodneme. 
Toto volební období je tak pro nás úplně 
špičkové a pro Plumlov správnou cestou 
kupředu. Nevyskytují se problémy, zby-
tečné dohady ani zdržování.“
�� Neznamená to ale současně průta-
hy, než se všichni dohodnete?
„Když se chce, tak se dohoda vždycky na-
jde... Připomínky zapracujeme, a pokud 
někdo nehledá mouchy úplně zbytečně, 
aby se zviditelnil, a chce skutečně něco 
vylepšit, tak je tento přístup perfektní.“

>>> chcete vìdìt, kdo je vaším starostou?

PLUMLOV Potřetí v řadě a cel-
kově již popáté zvolili na podzim 
roku 2014 zastupitelé Plumlova 
do svého čela Adolfa Sušně (na 
snímku). Tento zkušený politik je 
tak v pozici starosty města s při-
bližně třiadvaceti stovkami oby-
vatel již osmnáctý rok. V nedávné 
době mu nejvíce vrásek přidělá-
valy záležitosti spojené s budo-
váním kanalizace, nyní už mohou 
jeho myšlenky mířit směrem 
k cyklostezce či výměně osvětlení 
a chodníků. A právě tento muž 
byl posledním předprázdnino-
vým hostem našeho pravidel-
ného seriálu interview s čelními 
představiteli měst, městysů a obcí 
prostějovského regionu, který si 
nyní dopřeje letní přestávku.

Adolf Suše�: „Když se chce, tak se dohoda najde...“
me z těch větších zre-

takže jsme vylepšili 
zhled města, k tomu
nili všechna okna až 
děláme šesté a bude 
ní. Stále připravuje-
ova a Mostkovic
m odlehčili sil-
pečnost lidí 

Dále chys-
hodníků 
avních

od
až

Domníval jsem se,
že trend je právě

opačný a občanů nám
naopak přibývá....

“
Foto: archív Ve�erníku

LIPOVÁ Ač už je oslavenci rovných sto dvacet let, roky na 
něm nejsou ani v nejmenším znát a stále se nachází ve výteč-
né kondici. Řeč je o Sboru dobrovolných hasičů Lipová, kte-
rý má ve svém pomyslném rodném listu uveden letopočet 
1896. Významné jubileum si jeho členové, další sbory i všich-
ni ostatní návštěvníci připomenuli v sobotním odpoledni. 
Jak se Večerník přijel přesvědčit na vlastní oči, organizátoři 
připravili bohatý program, kdy během parného dne střídala 
jedna akce druhou, přičemž nenudily se ani děti...

Jiří MOŽNÝ

PŮVODNÍ REPORTÁŽ
pro Večerník

Sváteční den začal přivítáním všech sborů a vyznamenáním 
členů. Po skončení nezbytných oficialit se na travnatých fot-
balových hřištích i dalších prostorách kolem kulturáku rozjely 
samotné atrakce. Z obce Sebranice dorazila dřevěná ruční stří-
kačka tažená koňmi, historickou výbavu předvedli rovněž hasiči 
z Rozhraní u Svitav či Suchdola, v jejich případě šla do akce stří-
kačka PS-8. 
Do Lipové dorazila se zásahovým vozem rovněž jednotka z 
Protivanova, v akci se představila hned třikrát. Nejprve při stří-
hání autovraku, poté při představení správného a nesprávného 
hašení oleje a nakonec i při likvidaci hořícího vozidla. Dvakrát 
během pár chvil se představili rovněž hasiči z Okrouhlé, nejprve 
při retro útoku ve starých mundurech a s pořádnými parukami, 
poté při klasickém soutěžním útoku, který jim vyšel na jedničku 
a trval jen pár sekund.
O zábavu měli postaráno i ti menší. Nejenže se mohli vyřádit ve 
skákacím hradu, navíc se svezli na koni, vystřelili si z menší kuše 
nebo luku, ale také je balónkový klaun odměnil obrovskými 
chobotnicemi a s chutí se pustili i do husté pěny. Za hudebního 
doprovodu Ladislava Kuby, moderování Ládi „Sovjeta“ Ruse a 
bohatého občerstvení se tak všichni bavili.

„Vždy samozřejmě může být lépe, ale myslím si, že na poměry, 
které v tuto chvíli panují, tak se nacházíme v celkem dobré kon-
dici. Každoročně pořádáme ples i další akce, jako je třeba jeden 
z dílů Velké ceny Prostějovska v požárním útoku,“ usmíval se 
starosta slavících hasičů Jiří Abrahám.
Nejbližší budoucnost tak přes všechny všední starosti vidí 
optimisticky. „Máme lehce přes padesát členů, z toho je pat-
náct dětí. Snažíme se vychovat si nástupce a zachovat sbor i do 
budoucna. Každý má svých starostí dost a všechno se dělá na 
úkor vlastního volného času, takže jsou potřeba hlavně pevné 
nervy,“ zmínil.

➢ ZE STRA NY 3
BEDIHOŠŤ Jen krátce připomeň-
me, že v onen osudný předjarní večer 
vyvrcholily dlouholeté spory blížící 
se šikaně mezi pětaosmdesátiletým 
mužem a jeho zetěm. Šestašedesáti-
letý muž vzal podomácku upravenou 
střelnou zbraň, kterou svého trýzni-
tele usmrtil. Hned poté sám všechno 
oznámil policii a počkal na příjezd 
„mordparty“ z krajského ředitelství 
Policie ČR v Olomouci.  
Vrah Antonín P. byl ovšem po celém 
Bedihošti velice oblíben pro svoji dob-
ráckou povahu. I proto mu teď zdejší 
lidé chtějí pomoci. „Pořád zastávám 
stejný názor, že si zaslouží naši podpo-
ru. Ta březnová věc byla strašná, ale 
stalo se, už to nikdo nevrátí zpátky. 
V Tondovi prostě bouchly saze, ten 
večer se nahromadily letité emoce, 
které dlouho v sobě dusil. Je totiž 

strašně hodný člověk, museli byste ho 
znát. Navíc je silně věřícím člověkem, 
takže si dokážete představit, čím si teď 
ve vazbě prochází. V současnosti je 
hospitalizován ve vězeňské nemocnici 
a je na tom zdravotně hodně špatně...,“ 
prozradil exkluzivně Večerníku Jiří 
Zips, starosta Bedihoště. 
On sám již jednu písemnou pod-
poru Antonínu P. poslal prostřed-
nictvím obhájkyně obžalované-
ho Krajskému soudu v Brně. „Do 
posudku jsem napsal, že Tonda je 
dobrý člověk, ochotný, pracovitý 
a v životě neměl problémy se záko-
nem. Doufal jsem, že to pomůže, 
ale zatím zůstal můj dopis bez ode-
zvy,“ zalitoval první muž Bedihoště. 
Nyní tak připravuje petici za jeho 
propuštění z vazební věznice. „Ton-
da není absolutně nijak nebezpečný 
pro okolí, naopak. Lidé ho tu mají 
rádi. Hovořil jsem s desítkami ob-
čanů tady od nás, každý tuto petici 

podepíše. Bude vyhotovena během 
několika málo dní.“ 
Večerník se pokusil zkontaktovat 
manželku Antonína P. a minulý čtvr-
tek se to na opakovaný pokus poda-
řilo. „Nezlobte se, pořád ještě o tom ne-
můžu mluvit, je to pro mě strašně těžké. 
Už chci mít ale Tondu doma, alespoň 
do konání soudního procesu,“ svěřila 
se Anna P., přičemž se zalykala pláčem. 
„Chtěla bych vám jenom říct, že děkuji 
za podporu všem dobrým lidem. Už 
přes sto z nich podepsalo v kostele žá-
dost o jeho propuštění z vazby,“ vzkázala 
dojatá manželka, která je na tom psy-
chicky viditelně stále velmi špatně. 
Antonínu P. z Bedihoště hrozí až 
osmnáct let vězení. Lidé z obce v čele 
se starostou dělají ale všechno pro to, 
aby soud zvážil všechny polehčující 
okolnosti. A je jich skutečně více než 
dost! Přidáte se? Večerník bude po-
chopitelně celou kauzu i nadále sle-
dovat.   (mik)

Lipovští hasiči oslavili kulaté výročí

Protivanovští hasi�i mimo jiné p�edvedli, jak se postupuje p�i 
požáru auta.  Foto: Ji�í Možný

Na své si p�išly i d�ti, ruce balónkového klauna jim vykouzlily 
spoustu chobotnic. Foto: Ji�í Možný
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„Toníčkovi musíme pomoci,“
vyzývá starosta Bedihoště

HVOZD Možná i štěstí v neštěstí 
měl šofér škodovky, který uplynulou 
středu 22. června po patnácté hodi-
ně havaroval na silnici z Hvozdu do 
Březska nárazem do stromu. Vyvázl 
naštěstí jen s lehkým zraněním.  
„Třiapadesátiletý řidič vozidla Škoda 
Felicia z dosud přesně nezjištěných 
příčin při průjezdu levotočivé zatáčky 
sjel vpravo mimo komunikaci a nara-
zil do vzrostlého listnatého stromu. 
Při havárii došlo k lehkému zranění 
řidiče, který byl k ošetření převezen 
do prostějovské nemocnice. Výše 
způsobené hmotné škody na vozidle 

a stromu byla předběžně vyčíslena na 
dvaatřicet tisíc korun,“ uvedla Miluše 
Zajícová, zastupující tisková mluvčí 
Policie ČR pro Územní odbor Policie 
ČR Prostějov.  
Dechová zkouška na přítomnost alko-
holu nemohla být na místě provedena 
vzhledem ke zranění řidiče v obličeji. 
„Proto byl nařízen odběr krve. Úklid 
vozovky a odstranění poškozeného 
stromu provedli příslušníci hasič-
ského záchranného sboru.  Příčiny, 
okolnosti i míra zavinění havárie jsou 
předmětem dalšího policejního vyšet-
řování,“ dodala Zajícová.  (mik)

Otaslavice poprvé p�ivítaly HRY BEZ HRANIC

V „letecké“ disciplín� obletu místní hladomorny se �inili domácí sout�žící na �ele se 
starostou Markem Hýblem.  Foto: Božena Bartošová

S autem „zmizel“
v korun� stromu

Zatím není jasné, pro� šofér nezvládl �ízení a s autem takhle skon�il ve strom�...  
 Foto: Policie �R

Motorkář se rozplácnul o škodovku
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ŽELEČ Minulé úterý 21. června o tři 
čtvrtě na jednu v noci došlo na dálnici 
D46 v katastru obce Želeč ve směru od 
Vyškova k dopravní nehodě osobního 
automobilu značky BMW se srnou. Za 
to řidička pochopitelně nemůže, ale...
„Srna sedmapadesátileté ženě do cesty 
vběhla z levé strany. Řidičce se srážce již 
nepodařilo zabránit. Ke zranění osob při 
nehodě nedošlo, navíc zvíře na místě na-
lezeno nebylo. Výše způsobené hmotné 
škody na automobilu byla předběžně 
vyčíslena na sto tisíc korun,“ informoval 
František Kořínek, tiskový mluvčí Policie 
ČR pro Územní odbor Prostějov s tím, že 
alkohol byl u řidičky vyloučen provedenou 
dechovou zkouškou. 
Přestože řidiči za podobné nehody se zvěří 
většinou nemohou, žena od policistů přece 
jen dostala pokutu! „Zastavené vozidlo na 
dálnici tvořilo překážku. Protože ji řidička 
neoznačila předepsaným způsobem, 
dopustila se přestupku proti bezpečnosti 
a plynulosti silničního provozu, za který jí 
zasahující policista udělil blokovou pokutu 
ve výši pět set korun,“ překvapil František 
Kořínek.  (mik)

Bez trojúhelníku NE!
... a má to za p�t set

Promá�knutý p�ední blatník na škodovce a poškozená motorka nebyly jedinými 
následky nehody. Mladý motocyklista skon�il v nemocnici.  2x foto: Policie �R



Třída strojařů prošla celou střední 
školou bez jediné spolužačky. „Je-
dinou ženskou, se kterou jsme ve 
škole přišli do styku, byla naše třídní. 
U nás by se mladá ženská bála, že ji 
někdo znásilní,“ komentovali tento 
fakt s úsměvem maturanti. 
Už cestou na hrad se ukázalo, že 
v ryze mužském kolektivu se daří 
legraci. Nebylo to přitom rozhodně 
jen vlivem šampaňského, které matu-
ranti rovněž vyhráli v naší soutěži a jež 
si přibalili na cestu s sebou. Na první 
pohled bylo znát, že strojaři si navzá-
jem sedli a vytvořili dobrou partu. 
Když jsme společně dorazili na hrad 
Šternberk, čekala tam na nás milá 
průvodkyně. „Z okna můžete vidět 
hradní věž Hlásku, která pochází ze 
třináctého století a je nejstarší sou-
částí hradu. Předchozí majitelé vstup 
do ní nechali zazdít, takže se do ní už 
nikdo nedostane,“ prozradila nám. 

Strojaře z prostějovské „průmys-
lovky“ návštěva hradu Šternberk 
očividně zaujala. Během celé pro-
hlídky mnozí z nich přispívali 
pohotovými a vtipnými glosami, 
aniž by ovšem zásadněji rušili vý-
klad plný historických zajímavostí. 
V parném středečním odpoledni 
pak uvítali zejména skutečnost, že 

na hradě panoval příjemný středově-
ký chládek. Snad ještě větší nadšení 
však u nich nakonec vzbudily ple-
chovky vychlazeného piva koupe-
ného těsně před odjezdem ze Štern-
berka. „Díky, Večerníku, tenhle výlet 
se nám fakt moc líbil,“ uzavřel při 
rozlučce za všechny zúčastněné Mi-
roslav Řezníček. 

exkluzivní reportáž
pro Večerník

Martin
ZAORAL
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„KOLIK STOJÍ HRAD?“ ZAJÍMALO STROJAŘE VE ŠTERNBERKU 
PROSTĚJOV, ŠTERNBERK „Takový skrček,“ konstatoval 
207 centimetrů vysoký Viktor Vašát při pohledu na pláto-
vou zbroj ukovanou na míru rytíře měřicího přesně o dva-
ačtyřicet centimetrů méně než on. Tucet z celkem deva-
tenácti úspěšných maturantů prostějovské průmyslovky 
navštívil ve středu 22. června odpoledne hrad Šternberk. 
Byli sem pozvaní coby vítězové letošního kola tradič-
ní soutěže „O nejoriginálnější tablo PROSTĚJOVSKÉHO 
Večerníku“. Náš redaktor byl pochopitelně u toho a to nej-
zajímavější z průběhu výletu zaznamenal... 
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jjaakk mmmmattuuuraaannntii vyvyyraazzzillii nnnaa hhhraadd..... 3x foto: Martin Zaoral
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Slova o nedostupnosti věže maturanty očividně zaujala. „Proč je ne-
přístupná? Není tam zazděná nějaká ženská. Nebo je tam snad po-
klad?“ byli zvědaví.  
„Nic z toho tam není,“ reagovala průvodkyně. 
„Jak to víte?“ nedali se strojaři. 
„Byl proveden archeologický průzkum, který nic takového neobje-
vil,“ odpověděla trpělivě žena. 
„Jak se tam dostali? Říkala jste, že všechny vstupy byly zazděné.“
„Archeologové si postavili lešení a do věže vlezli jedním z oken. 
Přesto nic neobjevili.“
„To říkali oni. Není vyloučeno, že tam poklad byl, ale oni si ho vzali 
a nikomu nic neřekli,“ uzavřel debatu jeden z maturantů. 
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PROSTĚJOV Do Prostějova 
zavítala v minulých dnech dru-
há žena občanských demokratů 
a místostarostka Prahy 2 Alexan-
dra Udženija. První místopřed-
sedkyně celostátní ODS je známá 
svým bojem proti zavedení elek-
tronické evidence tržeb (EET) 
i dalším snahám omezovat živnost-
níky a malé podnikatele. 
A protože je Prostějov stále ještě měs-
tem módy, nemohly její kroky vést 
jinam než do jednoho z nejznáměj-
ších reprezentantů místního oděvní-
ho průmyslu - společnosti Koutný. 
„Podnik Koutný jsme nezvolili je-
nom z důvodu naší oděvní tradice, 

ale také kvůli samotné návštěvnici. 
Paní Udženija má jako podnikatelka 
k oděvnictví blízko i profesně. Při 
prohlídce provozu si navíc dokonce 
zavzpomínala na to, jak jako malá 
pomáhala překreslovat střihy v krej-
čovské dílně své babičky. Stejně tak 
si neváhala vyzkoušet nejmodernější 
vojenské uniformy z produkce firmy,“ 
prozradil šéf prostějovských občan-
ských demokratů Petr Sokol, který 
zástupkyni vedení své strany do Pro-
stějova pozval. Nadšení z návštěvy 
v podniku Koutný neskrývala ani 
paní Udženija: „Velmi si vážím každé 
rodinné firmy, která se rozvíjí a dává 
lidem práci.“       (pr)

Druhá žena ODS zavzpomínala na dětství

2x foto: ODS
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>>dokončení ze strany 6
Státní zástupkyně žádala pro Jiřího Ve-
čeře doživotí, po vyhlášení rozsudku 
tak byla viditelně zklamaná. „Uznávám, 
že šlo jen o samé nepřímé důkazy. Ale 
podle mého názoru vytvořily přesný 
obrázek toho, co přecházelo oběma 
vraždám i co následovalo po nich,“ řek-
la Večerníku krajská státní zástupkyně 
Pavlína Nesvadbová. 

Naopak radost neskrýval obhájce 
Jiřího Večeře. „Je to velký den pro 
mého klienta. Já osobně jsem mu 
absolutně věřil, že ani jednoho pod-
nikatele nezavraždil a ani se na jejich 
vraždách nijak nepodílel,“ uvedl ex-
kluzivně pro Večerník Jiří Rataj. 
Vzápětí dodal, že záhy pojede do va-
zební věznice Večeře osobně vyzved-
nout. Večerník mu připomněl slib 

bývalého majitele Relaxu v Komen-
ského ulici, že naší redakci poskytne 
exkluzivní a podrobný rozhovor o 
celé kauze. „Jiří Večeř své sliby plní,“ 
odvětil právník muže, kterému hrozil 
doživotní kriminál. 
Rozsudek není pravomocný. Jelikož 
státní zástupkyně přímo na místě po-
dala odvolání, jednání bude pokračo-
vat u Vrchního soudu v Olomouci.
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PROSTĚJOV Žena z Prostějova 
tak moc prožívala noční horor vy-
sílaný v televizi, že si vysloužila po-
zornost souseda, kterého vzbudila 
svým křikem o pomoc! Její podiv-
né chování vzápětí řešili strážníci 
městské policie... 
„Ve čtvrtek třiadvacátého června po 
třetí hodině ráno vyjížděla hlídka na 
oznámení muže, že v protějším domě 
se ozývá křik ženy, která volá o po-
moc. Z obavy o dotyčnou dámu ne-
lenil a zavolal na tísňovou linku 156,“ 
informovala Jana Adámková, tisková 
mluvčí Městské policie Prostějov.    
Když hlídka dorazila na udané místo, 
čekalo ji kuriózní překvapení! „Muž 
ukázal strážníkům okno bytu, odkud 

křik vycházel. Strážníci tamější 
obyvatelku zkontaktovali. Žena 
sdělila, že se dívala v televizi 
na příšerný horor, přičemž jí 
film natolik vtáhl do děje, že se 
zkrátka neovládla a sama křičela 
o pomoc,“ pokrčila s úsměvem 
rameny Adámková. Po tomto 
zjištění nebylo zapotřebí žád-
ných opatření, rozesmátí stráž-
níci odjeli zpátky na služebnu...   
 (mik)

PROSTĚJOV Předminulou sobotu časně ráno došlo v 
Prostějově k ostrému sporu mezi taxikářem a jeho zá-
kaznicí. Ženě se nepozdávala částka, kterou řidič za její 
odvoz domů požadoval. A málem došlo i na facky!
„V sobotu osmnáctého června po třetí hodině ranní zasta-
vila žena autohlídku městské policie s tím, že měla ostrý 
konflikt s jedním z prostějovských taxikářů. Ke sporu mělo 
dojít v okamžiku placení. Jízdné bylo dražší, než u ostatních 

taxikářů, na což řidiče dotyčná žena upozornila,“ uvedla 
Jana Adámková, tisková mluvčí Městské policie Prostějov. 
Strážníci nakonec dali oznamovatelce za pravdu v tom, že 
šofér sek dámě choval hrubě. „Řidič taxislužby ženu na oplát-
ku za její kritiku častoval hanlivými výrazy, které žena pociťo-
vala jako urážku. Tímto je muž podezřelý z přestupku proti 
občanskému soužití, kde mu hrozí pokuta až do výše pěti tisíc 
korun,“ dodala mluvčí prostějovských strážníků.  (mik)

TAXIKÁŘ POTRESTÁN
za urážky ženy

KŘIČELA U HORORU, 
soused jí zavolal
o pomoc!
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Naživo zazpíval jako Luciano Pavarot-
ti, sklidil obrovský úspěch, uklonil se, 
s úsměvem rozdal dětem pizzu a pře-
nechal místo dalším. Zaměstnanec 
místního zemědělského družstva 
Marián Čupka v sobotu 25. června 
dokázal, že je nejlepším tenoristou, 
a to rozhodně nejen v Tištíně. 
Se svým skvělým vystoupením však ne-
byl rozhodně sám. V rámci programu 

Vesnice se baví sama se v areálu Háječek 
představila neobyčejná koncentrace 
hvězd včetně Petra Černocha, Tiny 
Turner, Michala Davida, skupiny Nigh-
twork, Evy Farné, Jarmily Šulákové se 
skupinou Fernet, Evy a Vaška a koneč-
ně i Dana Nekonečného s jeho Šumem 
svistu. Některá představení byla vtip-
ná, jiná dechberoucí, ale všechna si 
zasloužila bouřlivý potlesk přibližně 
čtyř stovek přítomných diváků, kteří se 
fantasticky bavili. Závěrečné společné 
vystoupení na píseň skupiny Fleret „Na 

dědině“, v níž se mimo jiné zpívá „Ně-
kdy se zastavte, buchtou se udavte“, dalo 
všemu parádní korunu. 
Předchozímu gejzíru nápadů, kos-
týmů, vtipu a energie složila poklo-
nu i Petra Černocká, která v Tištíně 
vystoupila společně s manželem 
Jiřím Pracným. „Nejenže jsme sem 
přijeli vystoupit, ale byli jsme hlav-
ně zvědaví, jak se lidé dokáží bavit. 
A v tomto ohledu jste uspěli skvěle. 
Budeme to mít nyní hodně těžké, 
abychom obstáli i my,“ prohlásila po 

nástupu na pódium populární zpě-
vačka a doživotní Saxana. 
A měla pravdu. Po extázi, kterou pub-
likum zažilo při vystoupení místních 
„hvězd“, to s klidnými písničkami ve 
stylu country neměla Petra Černocká 
v Tištíně právě snadné. Svým pokorným 
vystupováním i příjemným zpěvem si 
však publikum brzy získala na svoji stra-
nu. Na závěr se lidé dočkali i tolik oče-
kávané ústřední písně z filmu Dívka na 
koštěti. Po jejím vystoupení následovala 
taneční zábava se skupinou Bene. V ne-
děli pak hody v obci pokračovaly mší 
svatou v kostele sv. Petra a Pavla a vystou-
pením skupiny Tomáš Klus Revival.  
V programu Vesnice se baví společ-
ně s místostarostou Radkem Otá-
halem vystoupila i místní starostka 
Alena Vágnerová a v recesisticky po-
jaté dechové písni přítomným oba 
oznámili, že se budou brát...
„Všechno děláme na koleně, nemáme 
žádné školy, ale baví nás to. I proto si 
k nám za rok na hody pozveme místní 
rodáky, takže nás tu bude ještě o něco 
víc,“ uzavřela s  úsměvem první žena 
Tištína.
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kkdddo ttaakké vyyyssttouuuppil nnna hhooodeecchh vv ttiišttínněě...
3x foto: Martin Zaoral

TIŠTÍN To byla akce jako hrom! 
Elektrizující atmosféru srovna-
telnou snad jen s fanděním při 
finále brazilského fotbalového 
poháru či půlnočním vystou-
pení Veselých kraviček na plesu 
Spolku Plumlovských nadšen-
ců zažil uplynulou sobotu areál 
výletiště Malý háječek v Tištíně. 
Vrcholem zdejších hodů se sta-
la série revuálních vystoupení 
Tištínská tvář má známý hlas. 
Večerník se zajel podívat... 

PETRA ČERNOCKÁ ŽASLA, JAK SE TIŠTÍN UMÍ BAVIT
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Poslanec SPD z Prostìjova ing. Radim Fiala
na této demonstraci øekl:

„Oslovení, 23. června zněl 
londýnský Big Ben nejen jako 
zvon svobody pro Velkou Bri-
tánií, ale zazněl i hlásek svo-
body pro Českou republiku 
a další národy a státy Evropy. Je 
to začátek konce monstra na-
zývaného Evropská unie. Toto 
monstrum je internacionálním 
dítětem multikulturních socia-

listů a v nedávné době se zača-
lo měnit v islamo-fašistickou 
bestii. Britští občané jí zasadili 
první ránu!
300 let tradice britské demo-
kracie se nepodařilo obelhat 
ani zmanipulovat. Námi zde 
v České republice ještě mani-
pulují. Veřejnoprávní média 
překonávají všechny rekordy 

z totalitních dob ve své servi-
litě a poslušnosti vůči Bruselu. 
Z České televize se stalo cha-
padlo bruselské bestie. Před 
více než rokem jsem vystou-
pil v Parlamentu s návrhem 
zařadit bod o vyhlášení refe-
renda o vystoupení naší země 
z Evropské unie. Ozývalo se 
pískání a bučení. ČSSD, která 
má v programu globální vlád-
nutí, hnutí ANO, které nemá 
žádný program a ODS a TOP 
09, které předstírají pravici, 
nemají zájem na demokracii. 
Komunisté, kteří tvrdí, že chtě-
jí zásadní změnu, se zásadně 
zdrželi. Všichni mají strach ze 
skutečné demokracie. Teď už 
nepískají a nebučí. Teď už mají 
jenom strach, protože nehájí 
zájmy českých občanů!

Naše hnutí Svoboda a přímá 
demokracie neustoupí! Máme 
právo žít v zemi, která bude su-
verénní, která odmítne islámské 
fanatiky a kde občan bude pří-
mou demokracií rozhodovat 
o tom, kdo bude tuto zemi řídit 
a spravovat. Znovu budeme 
žádat referendum o vystoupení 

z Evropské unie! Už máme dost 
vlády neziskových organizací, 
politickým kmotrů a brusel-
ských loutek! Už máme dost 
lží a manipulací a už si nedáme 
rozkrádat naše daně! Věřím, že 
na podzim v krajských volbách 
dáme první signál, že občané 
této země žádají změnu! Premi-

ér Sobotka nám v Parlamentu 
řekl, že žádné referendum o vy-
stoupení z EU v České repub-
lice nechce. Já zde říkám: pane 
premiére referendum o vystou-
pení z Evropské unie bude, ale 
to vy už nebudete premiérem! 
A bude dřív, než si myslíte!“ 
 (red)

Pondělí 27. června 2016
www.vecernikpv.czregionální zpravodajství12
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Původní
reportáž
pro Večerník

Martin
ZAORAL

„REFERENDUM O VYSTOUPENÍ
Z EVROPSKÉ UNIE BUDE!“RADIM FIALA:

Vážené čtenářky a čtenáři,
i v extrémním horku se v sobotu 25. června se-
šlo na brněnském náměstí Svobody přes pět 
stovek příznivců hnutí Svoboda a přímá de-
mokracie, aby podpořilo požadavek na vyhlá-
šení referenda na vystoupení České republiky 
z Evropské unie!

2x foto: Sergej Pavljuk

DZBEL Psal se rok 1886, když byl 
ve Dzbeli ustanoven požární sbor. 
Od tohoto okamžiku právě letos 
uplynulo rovných sto třicet let 
a v sobotu se tedy v této obci s při-
bližně dvě stě padesáti obyvateli 
konala velká sláva. Dzbelští hasiči 
pozvali své kolegy z okolních obcí 
a společně si kulaté výročí připomí-
nali od dopoledne až do noci.
Celý program zahájila hodinu před 
polednem mše svatá v jeseneckém 
kostele svatého Libora. Její součástí 
bylo také mimo jiné svěcení praporu 
a nablýskané Pragy V3S. Za hudeb-
ního doprovodu živé kapely se poté 
vydal celý průvod položit věnce 
k pomníku padlých a ve dvě hodiny 
začal odpolední program na horním 

fotbalovém hřišti. Téměř sto let starou 
stříkačku předvedli v akci hasiči z Pěn-
čína, dále se mimo jiné profesionálové 
z Konice postarali o ukázku svého 
zásahu na starém favoritu. Akční prv-
ky se v pravidelném rytmu střídaly
s písničkami v podání protivanovské-
ho uskupení Holóbkova mozeka.
Samotné děti se mohly vyřádit ve 
skákacím hradu a ti odrostlejší kochat 
archivními fotografiemi a výstavou do-
bových artefaktů i čerstvě obdrženými 
dary. K tomu všemu bodl gulášek, je-
hož vůně se krásně nesla okolím, a pi-
večko pro správné trávení. Večer se pak 
slova ujala skupina Tóny, pod jejímž 
vedením pokračovaly oslavy díky pří-
znivému počasí až do ranních hodin. 
 (jim)

Hasiči ve Dzbeli slavili výročí
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PROSTĚJOV Do tělocvičny spor-
tovní gymnastiky tuto dívenku ma-
minka přivedla, jen co začala dělat 
první krůčky. Zápolení všeho dru-
hu tak měla odmalička v krvi, stejně 
jako má ráda věci na svém místě. 
Samo o sobě tvrdí, že je velký pun-
tičkář. Co naopak nemá ráda, jsou 
pomluvy, závist a lidi, kteří nemají 
žádný cíl. Titul Miss dračích lodí 
z loňského roku se stal odrazovým 
můstkem k úspěchům této čtrnácti-
leté krásky z tercie Gymnázia Jiřího 
Wolkera. S nádhernými vlnitými 
vlasy jako od moře zápolila Natálie 
Kočařová od února letošního roku 
v celostátní soutěži Dívka roku, 
ojedinělého klání v České republi-
ce tohoto typu, ve věkové kategorii 
třináct až patnáct let. A rozhodně 
se neztratila. Na pomyslný nejvyšší 
stupínek sice bohužel nedosáhla, 
i tak je její sbírka ocenění úcty-
hodná. Jak Večerník informoval 
už v minulém vydání, získala hned 
tři korunky za titul Dívka talent 
2016, Dívka Trenýrkárna.cz 2016 
(internet) a Dívka Affliction 2016 
(sympatie této značky). Prostějov-
ské želízko v ohni je tudíž živoucím 
důkazem toho, že hezké dívky jsou 
také chytré...

v rámci exkluzivního
interview
pro Večerník
se ptal

Josef
POPELKA

�� Začněme pěkně popořádku. 
Kdy se zrodila myšlenka zúčastnit 
se této soutěže?
„Nápad se zrodil v hlavě mých rodičů 
poté, co jim příbuzní a známí říkali, 
aby svou šikovnou dceru někam při-
hlásili. (smích) V říjnu loňského roku 
jsme odeslali přihlášku na právě uply-
nulý ročník Dívka roku 2016.“
�� Je to vaše první soutěž tohoto 
typu?
„Ano, nikdy jsem se podobné soutěže 
nezúčastnila. Moje zkušenosti tak 
byly minimální.“ 
�� Probojovala jste se nako-
nec až do finále, jak trnitá to 
byla cesta?
„Na začátku mě čekala velká 
dřina, jelikož jsem měla velmi ná-
ročnou volnou disciplínu. Základní-
mu kolu ve Šternberku předcházelo 
dvoudenní soustředění, na kterém 
jsme se učily především chůzi na 
podpatcích, úvodní choreografii, 
psaly vědomostní test, ale také nás 
čekalo focení a zkouška modelů na 
módní přehlídku. Po úspěchu ve 
Šternberku mě čekal velký boj na 
castingu v Ostravě, kde bylo třicet 

nejlepších děvčat z Moravy. Zde se 
vybírala semifinálová dvanáctka, kam 
jsem se kvalifikovala. Následovalo 
opět soustředění spojené s velkými 
přípravami. Samotné semifinále se 
konalo na konci dubna v ostravském 
hotelu Akord. Má snaha se vyplatila 
a já byla vybrána do celostátního finá-
le.“ (úsměv)
�� Jak probíhala příprava na vyvr-
cholení? 
„Zaměřila jsem se hlavně na volnou 
disciplínu, každou chvíli jsem byla 
v tělocvičně, v posilovně nebo jsem 
trénovala doma, abych se co nejlépe 
připravila na samotné finále.“
�� Věděla jste dopředu, co si za vol-
nou disciplínu vyberete?
„Vzhledem k tomu, že jsem devět let 
tancovala v  Taneční škole Hubený 
a jedenáct roků dělám sportovní gym-
nastiku (trenérkou a zároveň babičkou 
je Jitka Machačová - pozn. red.), bylo 
hned jasné, že tato dvě odvětví spojím 
a volnou disciplínu nazvu HIP HOP 
FREESTYLE.“
�� Jaká byla vaše reakce, potažmo 
rodičů na postup mezi nejkrásnější 
čtrnáctku dívek České republiky?
„Všichni jsme byli moc šťastní...“ 
(úsměv)
�� Získala jste tři korunky, do-
hromady jich bylo ale více. Za co 
všechno jste je obdržela a které si 
ceníte nejvíce?
„Dohromady jsem získala šest ko-
runek. Ve Šternberku to bylo první 
místo a tedy Dívka roku Šternberk 
2016 plus Dívka sympatie Šternberk 
2016. V semifinále jsem se stala 
Dívkou médií 2016, Dív-
kou talent 2016, za což se 
korunky nedostávaly, 
a především ale tře-
tí Dívkou Moravy 
2016. Ve finále 
jsem pak získala 
již zmíněné 

tři korunky. Nejvíce si vážím ko-
runky ze základního kola ve Štern-
berku - Dívka roku Šternberk 2016, 
ale také korunky z finále - Dívka 
talent 2016.“

�� Jak se na vaši účast ve finále, re-
spektive v celé soutěži, s odstupem 
času díváte?
„Vzhledem k tomu, že jsem holka bez 
sebemenších zkušeností v modelingu, 
byla a jsem za svá ocenění opravdu 
moc ráda. Nasbírala jsem spoustu zku-
šeností, nezapomenutelných zážitků 
na celý život a hlavně skvělé kamarád-
ky.“ (úsměv)
�� Byla mezi vámi nějaká konku-
rence, nebo jste si společ-
ně takzvaně „sedly“?
„Z mého pohledu rivali-
ta určitě žádná nebyla. 
S většinou holek jsme 

si rozuměly a zůstáváme v kontaktu 
i po skončení soutěže.“
�� Jak jste osobně spokojena se 
svým výkonem?
„V den finále jsem se cítila výborně. 
Neměla jsem ani moc velkou trému. 
Všechny disciplíny se mi povedly tak, 
jak jsem chtěla.“

�� Co tedy chybělo k ví-
tězství...?
„Nevím. (smích) Podle 

mě jsme to vyhrály všech-
ny tím, že jsme se dosta-

ly až do finále.“
�� Co třeba všech-
ny povinnosti a do-

provodný program 
kolem. Kolik jste 
toho musely absol-
vovat?

„Bylo toho opravdu moc... Od hraní 
tenisu, modelingu, focení, natáčení až 
po kurz první pomoci. Potkaly jsme 
se také se spoustou známých osob-
ností jako je Vlastimil Harapes, Miro 
Šmajda, David Kraus, David Gránský, 
Eva Burešová, ale například i se zná-
mými fotografy.“

�� Bude mít vaše účinkování v sou-
těži nějaké další pokračování?
„V červenci mě čeká stáž v ostravské 
televizi a v novinách. Je to díky výhře 
v semifinále, kde jsem měla nejlep-
ší slohovou práci na téma Karel IV. 
dnes. Během léta budu mít focení 
s olomouckým fotografem Lukášem 
Navarou a také Liborem Pawlasem. 
Pořadatelky Dívky roku s námi budou 
ještě další půlrok pracovat. Chystá se 
ještě jedno soustředění, kde bychom 
měli nafotit společný kalendář.“
�� V podstatě jste přičichla k mo-
delingu. Co vy a toto odvětví?
„Modeling mne velice oslovil, a kdy-
bych dostala nějakou příležitost, určitě 
ji využiji. Ráda získám nové zkušenos-
ti, ale uvidíme... Teď je skutečně nejdů-
ležitější dokončit školu.“
�� Jaké plány ať už studijní, profes-
ní, či soukromé máte do budoucna?
„Věnuji se zdravému životnímu sty-
lu jako strava plus cvičení, a určitě se 
tomu chci věnovat i nadále, protože 
mě to moc baví. Nyní mě čekají dva 
měsíce prázdnin plné odpočinku. 

(úsměv) Příští rok se budu zodpověd-
ně věnovat škole jako doteď. V bu-
doucnu bych ráda studovala na Uni-
verzitě obrany v Hradci Králové.“
�� Jak se stane, že taková křehká dív-
ka přemýšlí o tom dát se k vojsku?
 „Mám ráda disciplínu a řád, líbí se mi 
uniforma a chtěla bych být vojenskou 

lékařkou. Láká mne také obor neona-
tologie.“ (péče o nedonošené novorozen-
ce - pozn. red.)
�� Co na vaši soutěžní pouť říkali 
rodiče a jaká byla jejich podpora?
„Podpora celé rodiny byla a je obrov-
ská, čehož si nesmírně vážím. Mám tu 
nejlepší rodinu na světě a moc bych 
jim tímto chtěla poděkovat.“
�� Setkala jste se i třeba se závistí či 
jinými negativními ohlasy?
„Ano, bohužel i toto jsem si během 
soutěže prožila... (povzdechne si) Ne-
bylo to pěkné, ale myslím, že jsem to 
díky podpoře rodiny a nejbližších přá-
tel dobře ustála. Dnešní doba je plná 
zášti a závisti. Každý člověk však má 
své možnosti a je pouze na něm, jak je 
dokáže využít.“
�� Co byste doporučila dívkám, 
které třeba někdy přemýšlely o po-
dobné zkušenosti, ale neměly tu 
odvahu se přihlásit?
„Všem, co by se chtěly přihlásit do 
soutěže podobného typu, bych chtěla 
vzkázat, ať se ničeho nebojí a jdou do 
toho. Rozhodně to stojí za to!“

vizitka
NATÁLIE KOČAŘOVÁ

✓ narodila se 29. září 2001 v Prostějově
✓ je studentkou tercie na Gymnáziu Jiřího 
Wolkera v Prostějově
✓ má o sedm let starší sestru Kristýnu, která 
se v roce 2005 v Helsinkách stala mistryní Ev-

ropy v Hip Hopu
✓ devět let tancovala v Taneční škole Hubený (mistryně ČR, Evropy 
a světa v malé skupině Disco dance, první vicemistryně ČR v Hip-
-hop sólo, druhá vicemistryně ČR v Disco dance sólo)
✓ jedenáct let sportovní gymnastika pod vedením trenérky a babič-
ky Machačové
✓ v zimě ráda lyžuje či jezdí na snowboardu, v létě zase na kole, in-
-line bruslích a také ráda běhá.  * miluje zdravý životní styl, volný čas 
nejraději tráví s přáteli, dobrou knížkou nebo studiem
✓ je členkou Vrahovické sací jednotky - posádky dračích lodí
zajímavost: je velká puntičkářka, například ramínka ve své skříni 
musí mít dva centimetry od sebe...

„Dnešní doba je plná zášti 
a závisti. Každý člověk má však své možnosti a je pouze na něm, jak je dokáže využít.“

„MÁM RÁDA DISCIPLÍNU A ŘÁD. LÍBÍ SE MI VOJENSKÁ UNIFORMA!“
Natálie Kočařová se v soutěži Dívka roku 2016 rozhodně neztratila

Foto: Josef Popelka
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„Začátek prázdnin se blíží neza-
držitelným tempem. Oba prázd-
ninové měsíce jsou nejen časem 
dovolených, ale také zvýšeného 
množství dopravních uzavírek. 
Sám se s nimi setkávám každý den 
při svých cestách po celé repub-
lice a pochopitelně také v rámci 
našeho regionu.
Zajištění kvalitního stavu silnic je 
jednou z priorit, kterým se Olo-
moucký kraj věnuje. Využíváme 
při tom prostředky z rozpočtu 
hejtmanství, evropských a stát-
ních dotací.
Přinejmenším bych chtěl navázat 
na výši investic v letech 2013-
2015, kdy se Olomouckému kra-
ji podařilo dokončit 191 oprav 
a rekonstrukcí silnic II. a III. třídy 
včetně mostů, s celkovými ná-
klady převyšujícími dvě miliardy 
korun! V roce 2016 je plánováno 
dokončení dalších 56 akcí o cel-
kových nákladech více než 650 
milionů korun. V plánu je také 
nastartování rekonstrukce silnice 
II/433 mezi Prostějovem a Moři-
cemi nebo zlepšení podmínek pro 
cestující do Čech pod Kosířem.
V přípravě a realizaci dopravních 

investic a velkých oprav ze zdrojů 
Olomouckého kraje budeme po-
kračovat, a to za podpory dotací 
EU a příspěvků Státního fondu do-
pravní infrastruktury. Velmi důleži-
té je pro mě dokončení projektů na 
budování obchvatů, které přinesou 
úlevu také obyvatelům na Pros-
tějovsku. Je to například severní 
obchvat Prostějova nebo obchvaty 
obcí Ptení, Vícov a Ohrozim. 
Každou stavbu doprovázejí jistá 

omezení. Někde jsou kompli-
kace menší, jinde motoristům 
doslova vře krev v žilách. Přeji 
si proto, aby problémy doprová-
zející naše dopravní stavby byly 
co nejmenší a naopak výsledek 
těchto prací přispěl k lepšímu 
životu obyvatel Prostějovska 
a celého Olomouckého kraje.“
 Jiří Zemánek (ČSSD), 
 kandidát na hejtmana 
 Olomouckého kraje

POZNÁMKA ������
 ZEMÁNKA

Upozornění
Dne 14. 6. 2016 naše fi rma zjistila použití níže 
uvedeného Zakázkového listu.

Upozorňujeme, že fi rma SaF-SERVIS, s. r. o., 
si tento Zakázkový list, s uvedeným textem, 
nikdy nenechala zhotovit a nepoužívala jej.
Od prací provedených na základě vyobrazené-
ho zakázkového listu se distancujeme.

SaF - SERVIS,s.r.o.
Sídliště svobody 3552/53
Prostějov
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PROSTĚJOV Tenhle člověk se 
zřejmě nezastaví před ničím! Třia-
čtyřicetiletý Jaroslav Smrž byl před 
čtyřmi roky odsouzen za obzvláště 
hnusný čin. Společně s  pětadva-
cetiletým Lukášem Bednaříkem 
tehdy kradl urny na prostějovském 
hřbitově. Mimo to také oba násilní-
ci surově zkopali muže před prostě-
jovským Kauflandem. Léta uběhla 
a po Bednaříkovi se z vězení začát-
kem roku vrátil i Jaroslav Smrž. Už 
nyní je jasné, že se příliš nepolepšil. 
Od soboty 10. června má na kontě 
brutální útok na dvaasedmdesátile-
tou seniorku Boženu K., kterou měl 
zanechat v tratolišti krve, s vyhřez-
lým okem a podlitinou na krku. Ta 
dle neověřených informací měla 
být otiskem jeho boty... 
exkluzivní 
zpravodajství
pro Večerník

Martin
ZAORAL

Takzvaný „parlament“ v ulici Šárka po 
čase opět svírá strach. „Několik posled-

ních let tu byl relativní klid. Teď se bo-
jíme hlavně o naše děti. Když se Smrž 
opije, tak jim vyhrožuje, že je pochytá 
a podřeže,“ nechala se slyšet jedna 
z nájemkyň bytového domu. A další 
se k ní přidávají. „Doufám, že ho chyt-
nou a zavřou. Řadu lidí tady už napadl, 
navíc s Bednaříkem se do krve pořád 
mlátí mezi sebou,“ dodává žena. 
K poslednímu incidentu došlo v sobo-
tu 10. června kolem půlnoci. Jaroslav 
Smrž a Lukáš Bednařík měli napad-
nout svoji sousedku a bývalou učitelku 
Boženu K. Jejich motiv zůstává záha-
dou, spouštěčem násilí zřejmě byla 
pouze prosba o cigaretu! „Zmlácenou 
ji dotáhli přímo před mé dveře. V ob-
ličeji byla celá opuchlá, lezlo jí oko, 
silně krvácela. Na krku měla velkou 
podlitinu, prý to mělo být od boty. 
Oni na ní ještě flusali a ten mladší 
z nich sahal paní učitelce dokonce na 
prsa. Ta se přitom nemohla hýbat, 
záchranáři ji museli odnést v křesle,“ 
popsala exkluzivně Večerníku očitá 
svědkyně celé události. Podle svého 
syna měla napadená žena mimo jiné 
naražená žebra a silný otřes mozku. 
Se zraněními pak byla hospitalizovaná 
v prostějovské nemocnici. Ta se k pří-
padu nevyjádřila, neboť dle zákona 
zveřejňovat stav pacientů nemůže.

Jednalo se jen
��������	��
�!

Událostí se už ovšem zabývají po-
licisté. Nevypadá to však, že by ně-
který z recidivistů v dohledné době 
skončil ve vazbě. „Mohu potvrdit, 
že šetříme případ fyzického napa-
dení ženy třiačtyřicetiletým mužem 
s kriminální minulostí. V současnos-
ti je evidován jako podezření na pře-
stupek proti občanskému soužití. Po 
obdržení podrobné lékařské zprávy 
není vyloučena přísnější kvalifikace 
skutku,“ potvrdil Večerníku Franti-
šek Kořínek, tiskový mluvčí Policie 
ČR pro Územní odbor Prostějov. 
Podle svědků Jaroslav Smrž před 
příjezdem policistů utekl a na 
místě tak zůstal pouze jeho kum-
pán...   
Hrůzně vypadající rozsah zranění 
popisovaný hned několika lidmi žijí-
cími v parlamentu se nám u záchra-
nářů potvrdit nepodařilo. „K vámi 
popisovanému případu byla vyslána 
posádka rychlé záchranné služby. 
Starší žena měla otok v obličeji a po-
ranění ruky,“ sdělil stručně Zdeněk 
Hošák, tiskový mluvčí Zdravotnic-
ké záchranné služby Olomouckého 
kraje.

Nepolepšil se...!
Jaroslava Smrže či Lukáše Bednaříka 
jsme se pokusili přímo v „parlamen-
tu“ kontaktovat. To se nám však opa-
kovaně nepodařilo. Na dveře bytu 
s vypnutým zvonkem, kde by měl 
Smrž žít s Bednaříkovou matkou, 
jsme bušili marně. „Včera jsem ho tu 
viděl. Bývá tu však hlavně v noci, mys-
lím, že někde pracuje. Když je střízli-
vý, dá se s ním celkem vyjít, horší je, 
jak se napije. To pak člověk neví, co 
se od něj dá čekat. A v poslední době 
býval opilý celkem často,“ prohlásil 
předminulý pátek jeden ze Smržo-
vých sousedů. 
Sám třiačtyřicetiletý chlapík už 
má za sebou pořádně dlouhou 
trestní minulost. Před uvězněním 
za krádeže uren na hřbitovech si 
pobyl na svobodě necelý rok. „Nic 
nestojí za to, aby člověk klesl tak 
hluboko jako já. Chtěl bych se všem 
poškozeným omluvit, nicméně 
z duše mi to nikdy nikdo nevymaže. 
Následky si ponesu celý život,“ kál 
se před čtyřmi roky Jaroslav Smrž. 
Už nyní je téměř jasné, že ani další 
pobyt ve vězení ho napravit nedo-
kázal... 

�����	�	��������!
Na situaci v parlamentu velmi 
rychlým a rázným způsobem 
zareagovala také Domov-
ní správa, která se o objekt stará. 
„S panem Smržem mám své zkuše-
nosti, v minulosti mě rovněž napa-
dl! Nicméně po posledním návratu 
z výkonu trestu na mě působil tak, 
že se konečně napravil... Měla jsem 
z toho radost. To bylo ovšem ve 
chvíli, kdy byl střízlivý. Když jsem se 
vrátila z dovolené a zjistila, co se sta-
lo, tak jsem nemohla váhat ani mo-
ment. Nájemnice, u které pan Smrž 

přespával, stejně jako její 
syn mají nyní do bytové-
ho domu přísný zákaz vstupu. Také 
jsem paní upozornila, že koncem čer-
vence jejich nájemní smlouva vyprší 
a novou uzavírat nebudeme,“ vyjád-
řila se pro Večerník Marie Hájková, 
vedoucí odboru kanceláře jednatele 
Domovní správy Prostějov.

➢z titulní strany
„PARLAMENT“ SVÍRÁ STRACH �����������	
�
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PROSTĚJOV, JESENEC V Olo-
mouci se v sobotu 25. června 
konalo zasedání Ústředního vý-
konného výboru ČSSD. Sociální 
demokraté v čele s premiérem 
České republiky Bohuslavem So-
botkou po něm veřejnosti před-
stavili jednotlivé kandidáty před 
krajskými i senátními volbami, 
která nás čekají na podzim toho-
to roku. Přítomní ministři se pak 
rozjeli do jednotlivých regionů 
Olomouckého kraje. 

Michal KA DLEC
Do Prostějova zamířila ministryně 
práce a sociálních věcí Michaela 
Marksová. „Nabídl jsem paní mi-
nistryni, zda si nechce prohlédnout 
areál Centra sociálních služeb v Br-
něnské ulici v Prostějově. Ráda moji 
nabídku přijala, poté jsme zamířili 
i do Jesence, kde si paní Marksová 
se zájmem prohlédla i tamní domov 
důchodců,“ prozradil Večerníku Pa-
vel Holík, prostějovský sociální de-
mokrat a poslanec Parlamentu Po-
slanecké sněmovny České republiky. 
Při návštěvě ministryně v Centru 
sociálních služeb v Prostějově byl 

i Večerník. „Jsem překvapena, jak 
krásný areál pro potřebné lidi zde 
máte. Velmi dobrá práce! Nejvíce 
mě zaujal nově vybudovaný pavi-
lon pro pacienty trpící Alzheime-
rovou chorobou,“ pronesla Mi-
chaela Marksová.
Ministryni doprovázeli v areálu bý-
valé prostějovské nemocnice, který 
se nákladem více než tří set milionů 
korun změnil na Centrum sociálních 
služeb, místní sociální demokraté 
v čele s primátorkou statutárního 

města Prostějova Alenou Raškovou, 
jejím náměstkem Pavlem Smetanou, 
senátorkou Boženou Sekaninovou 
a již zmíněným poslancem a za-
stupitelem Pavlem Holíkem. „Poté 
jsme odjeli do Jesence, kde si paní 
ministryně prošla zámeckým kom-
plexem, který byl rekonstruován pro 
potřeby domova důchodců. Ráda 
přijala i pozvání k prohlídce jesen-
ského kostela svatého Libora, který 
je patronem nemocných a trpících,“ 
prozradil Večerníku Smetana. 

Ministryně Marksová
navštívila Prostějov
i jesenecké seniory
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BYLI  JSME
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Stavební firma hledá pozemek pro 
výstavbu RD. PV a okolí 739 322 895

Koupím dům se zahradou do
5 mil. Kč.Tel.: 773 513 220

Koupíme dům v PV. Telefon: 
774 858 723

REALITNÍ KANCELÁŘ
VNB REALITY

Hlaváčkovo nám.1 (ATRIUM), 
Prostějov

Ing. Zuzana Kučerová, 774 409 430
aktuálně NABÍZÍ:

RD 5+1 s provozovnou,dvůr, zahrada, 
garáž, Plumlovská 5.990.000 Kč
RD 3+kk, 2210 m2, novostavba 
Brodek u Konice 2.290.000 Kč
Pronájem bytu 2+1 6500 Kč+ink.
Pronájem bytu 1+1 6000Kč+ink.
HLEDÁME BYT 3+1 Nabídněte!
 KLIENT PLATÍ HOTOVĚ!
Ing .Marie Vymazalová, 774 421 818

aktuálně NABÍZÍ:
BYT 3+1, Plumlov 900.000 Kč
RD Otinoves 120.000 Kč
RD Skřípov 990.000 Kč 
RD Držovice 1.320.000 Kč
RD Doloplazy 1.728.000 Kč
Zem. usedlost Želeč 1.890.000 Kč
Zahrada Skřípov 130.000 Kč
PRO NAŠE KLIENTY HLEDÁME:
* BYTY 1+1, 2+kk, 2+1 v Prostějově
* BYT 3+1 do 1.700.000 Kč v PV
* Rodinné domy v PV a okolí
* Chaty, zahrady a pozemky
Více na:WWW.VNB-REALITY.CZ

Pronajmu byt
* 1 + 1 po rekonstrukci, nájem 5000 
Kč + inkaso volný od ihned . Kauce 
10 000 Kč
*  tel.: 603 503 366

Pronajmu dlouhodobě novou zdě-
nou garaž v Pv, na sídlišti Hlučela-
-kpt. Jaroše. Tel.: 602 537 370

Koupíme byt 1+1 a 2+1, platba v ho-
tovosti. 774 409 430

SOUKROMÁ ŘÁDKOVÁ INZERCE
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Pouze v tomto týdnu 
můžete seznámit 

za pouhou stokorunu.

100

Hledáme ke koupi byt 3+1, i k  rekon-
strukci, 774 409 430

Hledám pronájem bytu 1+1  
u Pv, Sídl. svobody, Sídl. západ. 

Spěchá. Tel.: 605 011 310

Pronajmu od 1.8. cihl. byt 2+KK 
v Pv, Krasická. Tel.: 602 775 607

Prodám byt 3+1 v OV v Klenovicích 
n/h. Tel.: 739 100 246

KOUPÍM CHATU.
TEL.: 773 545 092  

 
Koupím byt 1+1,2+1.Telefon: 
774 101 818

Prodám dům a pozemek 
v Žešově o rozloze 1847 m 2, 

dům v havarijním stavu. 
Prostor velký pro dva domy, 

cena  2 700 000 Kč, cena k jednání, 
RK nevolat!Tel.: 737 421 421

 
Pronajmu byt 1+1 v cihl. domě, 45 m2, 
ul. Šlikova Pv. vlastní kotel a měř.. Ná-
jem 4 300 Kč + ink.Tel.: 604 820 358 

Koupím dům v Prostějově a blíz-
kém okolí. Volejte 739 429 448

Sháním ke koupi byt 2+1 nebo 
větší 1+1.Tel.:792 284 168 

Pronájem kanceláře 16 m2 v prvním 
patře, v centru Pv, možnost parko-
vání ve dvorním traktu, okna na ná-
městí. Tel.:  777 862 900

Pronajmeme 1 pokojový byt 
v centru Pv. Ne RK! Volný od 
07.2016. Tel.: 603 546 705

Pronajmu podkrovní 4+1, nadstan-
dard, poblíž centra, cena 9  500 Kč 
+ink.+ kauce. Tel.: 603 503 366

16
03
22
21
76
0

16
03
22
21
75
9

!PENÍZE VŠEM! Úvěry, hypotéky, 
zástavy, exekuce.. od více věřitelů = 
vaše výhoda, konzult. denně zdarma 
739 066 462, 603 317 378

Rychlá půjčka 5 - 20 000 Kč. Peníze
ještě dnes. Tel.: 603 218 330 

Peníze pro všechny ihned při pod-
pisu! Zvýhodněné podmínky, žád-
né poplatky. Volejte: 775 02 12 12

Osobní bankrot – oddlužení.  Kon-
zultace zdarma. OPTIMCREDIT 
s.r.o. Volejte777 551 492

FINANCE GRATULACE

Ať úsměv a radost na Tvé tváři 
neustále září, dnes narozeniny slavíš, 

tak ať se hodně bavíš.
Hodně štěstí, zdraví, lásky.. 

ať nemáš žádné vrásky, 
ať se směješ den co den, ať splní
 se Ti každý sen, ať máš kolem 
prima lidi, co Tě vždy rádi vidí.

Dne 1. července  2016
  se dožívá 70. narozenin naše  

maminka, babička, prababička  
paní  Jana PRÁŠILOVÁ 

  z Tištína.
Vše nejlepší  do dalších let přejí  
dcery Hana  a Jana, vnoučata  

David, Marek, Lucie, Kristýna, 
Terezka a rovněž pravnoučci 

 Lukáš, Martin a Michal.

Půjčka na cokoliv od 5 000 do 20 
000 Kč, vaš požadavek vyřídíme do 
24 hodin a hotovost doručíme až 
domů. Tel.: 724 830 760, pracuji pro 
jednoho věřitele. 

Vyplatíme všechny vaše EXEKUCE 
a poskytneme vám jednu půjčku. 
Pracuji pro více věřitelů Volejte na 
tel..: 777 551 492 

Malá půjčka 10 000 až 80 000 Kč. 
Pracuji pro více věřitelů. Tel.: 
777 551 492

SEZNÁMENÍ
68-letá vdova hledá  přítele vdovce.
Tel.: 606 425 313 

Hledám dívku od 20 do 30 let, 
Prostějov a okolí. Tel.: 776 294 507

Hledám obyčejnou symp. ženu k sezná-
mení, já 52/176/75, tel.: 773 974 449    

PROSTĚJOVSKÝ Večerník nabízí roz-
hovor se zástupci společnosti FINSYS so-
lutions s.r.o., největším poskytovatelem 
a zprostředkovatelem půjček a úvěrů v 
regionu. 
�� Jen krátce k vaší společnosti, můžete se 
krátce představit? 
„Naše společnost působí na trhu již od 
roku 2010, tedy letos to bude šest let, kdy 
se zaměřujeme od počátku na nebankovní 
financování občanů, bydlení, soudní od-
dlužování občanů nově i na krátkodobé 
půjčky. Díky flexibilitě a orientaci na zákaz-
níka si udržujeme stabilní pozici na trhu. 
U naší společnosti má zákazník jistotu, že 
jsme mu nabídli všechny dostupné mož-
nosti jak získat úvěr či půjčku, a to včetně 
přesné analýzy jeho situace včetně řešení 
na míru. Jako jediní v Prostějově vedeme 
kvalifikovanou finanční poradnu opravdu 
ZDARMA, každý se může u nás objednat 
pro finančně právní pomoc zdarma.  Nově 
poskytujeme okamžité finanční půjčky, 
mnohé zcela bezúročně, hlavně bez jakých-
koliv formalit.“

���S jakými klienty se dostáváte do styku a 
jaké mají potřeby?
„Naše klientela je velice široká. Setkáváme se 
v podstatě se všemi klienty, kteří mají nějakou 
finanční potřebu. Došla jim třeba exekuce, 
neví, co ní mají dělat, nutně potřebují uhradit 
dítěti zájezd či koupit novou pračku a zaměst-
navatel jim pozdě poslal výplatu. Dále to může 
být situace, kdy nějaký až příliš horlivý exeku-
tor hodlá dražit dům či byt, ač klient hodlá 
ještě vyjednávat a svůj závazek uhradit.  Dále 
se setkáváme s klientelou, jež ač svou vlastní 
vinou či bez ní je v neřešitelné finanční situa-
ci, které právě šijeme řešení na míru, zejména 
pak spočívající v soudním oddlužení, ve kte-
rém jsme jedničky v regionu jak co do počtu 
případů, tak do úspěšnosti, kterou máme 
99 %. Zejména se specializujeme na netypické 
a nestandardní případy, jako např. oddlužení 
důchodců, podnikatelů, matek samoživitelek 
apod. Zde umíme v kombinaci s insolvenčními 
správci hotové zázraky. Rozhodně doporučuje-
me všem, aby se zašli ZDARMA poradit.  Ale 
ať se nebavíme jen o těchto problémech a život-
ních strastech, k našim klientům patří i normál-

ní prostí občané bez problémů, jimž jen banky 
nevyšly vstříc nebo nechtěli čekat na složitý 
schvalovací proces, a díky našim úvěrům se jim 
podařilo koupit vysněný dům, byt či provést 
rekonstrukci.  Samostatnou kapitolou je náš 
nový produkt určený na záchranu nemovitostí 
v insolvenčím řízení, který na tuzemském trhu 
zcela chybí.“
��� �ak vnímáte předsudky a povědomí 
lidí o nebankovním sektoru?
„Jako u každé jiné práce, i v tomto případě platí, 
že je silná skupina osob, které většinou z vlast-
ní nevědomosti šíří pomluvy a mýty o tomto 
sektoru. Je pravdou, že na trhu působí některé 
neseriózní subjekty, někdy doslova lichváři, 
které pouze kazí pověst těm ostatním. My si 
držíme po celou dobu svoji značku, máme 
stabilní kancelář, stabilní zaměstnance. Je 
pravda, že se jsme se ve spoustě případů rozešli 
s klientem ve zlém, ale to je opravdu všude. 
Spíše nás těší opakovaná klientela, doporu-
čování naší společnosti klienty a to že máme 
přes 50 % nových klientů právě z doporučení. 
I to o něčem svědčí…“
���Co byste na závěr vzkázal čtenářům?
„Aby své finanční záležitosti řešili, řešili je 
včas, nenechávali to na poslední chvíli, nebáli 
se a nestyděli se přijít a svěřit se se svými pro-
blémy. Je vždy lepší to řešit než neřešit, je to 
jako s nemocí. Čím dříve člověk započne léč-
bu, tím lépe. Rozhodně není na co čekat, po-
kud máte jakýkoliv problém, určitě se za námi 
zastavte, pomůžeme vám!“ (pr)

PŮJČIT SI, ČI NEPŮJČIT – KDY TO MÁ JEŠTĚ SMYSL
aneb ���������	
��������������� 

Palackého 33, Prostějov, tel.: 722482212
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SLUŽBY
STOLÁŘSTVÍ V. Jančík.

Výr. nábytku, dřev. oblož. a pergol, plov. 
podlahy. Domamyslická 104, PV.

www.stolarstvijancik.cz, 
Tel.: 604 820 358

 Opravy oděvů
Obuvi a batohů

Opravy deštníků
Broušení nůžky nože

Vedle knihkupectví u radnice
702 870 751

Provádíme také zcelování

Provádíme dokonalé stroj. čištění 
sed. souprav a koberců. M. Revay 
telefon 604 439 302, 582 382 325,
www. revay.cz

Čištění kanalizací a odpadů
Odvoz fekálií

Tel.: 774 368 343

Stěhování bez pomoci zákazníka
a vyklízecí služby. Rychle, levně. 

Prostějov 604 389 367

Nátěry, nástřiky fasád, ochrana před 
sprejery. Volejte 704 452 881 

Stěhování, vyklízení.
Tel.: 775 132 134 

Kompletní pokládka zámkové dlaž-
by, žulových kostek aj., nejlepší ceny. 
Tel.: 704 452 881

Stěhování, vyklízení Hájek, 
721 344 771. Práce strojem UNC, 
výkopové, terénní práce.

Kanalizační přípojky, zemní práce, 
demolice. Volejte 704 452 881

Stavby plotů drátěných, betonových, 
průmyslových a zídek. Nej. ceny 
Volejte 704 452 881

Rekonstrukce koupelen, telefon: 
605 459 652

ČIŠTĚNÍ HROBŮ z terasa, 
přebroušení přímo na místě. 

Tel.: 721 817 009

Stříhání pejsků Prostějov, tel.: 
606 166 853 

Zednictví Vančura vám kvalitně 
a levně zhotoví veškeré stavební prá-
ce menšího i většího rozsahu, kon-
takt: zednictvivancura@seznam.cz, 
tel.: 774 627 358

Žádný čas není tak dlouhý, 
aby dal zapomenout.

Dne 25. června 2016 
uplyne 5. smutné výročí od úmrtí 

pana Aloise FLAŠARA  
a  dne 3. července 2016  

by se dožil 88 let.
Vzpomínají dcera 
a syn s rodinami.

POZOR NOVÁ ADRESA! Galerie 
umění Prostějov, nám Svatopluka 
Čecha 2 (vchod za Zlatou bránou) 
vykupuje a zdarma oceňuje veškeré 
obrazy a starožitnosti. Neprodávejte 
překupníkům, ale odborníkům za 
nejvyšší ceny. Jindřich  Skácel, tel.: 
608 805 775, www.gupv.cz PO - PÁ 
11:00 – 16:00 hod.

Aukční ceny ihned v hotovosti za-
platíme za kvalitní obrazy 17. - 20. 
století, zlaté a stříbrné mince, hodiny 
a hodinky, zbraně, stříbrné před-
měty, šperky a veškeré starožitnosti. 
Prosíme pouze kvalitní a hodnotné 
předměty, nejlépe celé sbírky či po-
zůstalosti.  Info René Simon, tel.: 
736 127 661, simonrene@seznam.cz

Vykoupíme starožitný, ale jen sta-
rý nábytek a byt. doplňky, hodiny, 
obrazy, koberce, lustry, lampy, sklo, 
porcelán, knihy pohlednice a další  
Provedeme vyklízecí práce. Tel.: 
605 138 473

Sběratel koupí stará plechová a ba-
kelitová autíčka i plastová na ovlá-
dání (bovden) dále různé mech.
hračky,ale i vláčky,panenky, hry, sta-
vebnice atd. Tel.: 603 161 569

KOUPÍM
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Dne 30. června 2016 
vzpomeneme 10. výročí úmrtí 

pana Milana LEHNERTA 
z Prostějova.

Kdo jste ho znali a měli rádi, 
věnujte mu  prosím  tichou 

vzpomínku. Děkuje manželka  
Jitka, dcera a syn s rodinami.

Kdo žije v srdcích svých milých, 
není mrtev, je jen vzdálen.

Dne 3. července  2016 
vzpomeneme 1. výročí úmrtí

paní 
Miroslavy LABOUNKOVÉ 

z Čehovic.
S láskou vzpomínají dcera

 a syn s rodinami.

Dne 30. června 2016 
uplyne 10 let od chvíle, 
kdy nás navždy opustila 

paní Marie ČTVERÁKOVÁ. 
Všichni kdo jste ji znali, 

vzpomeňte s námi. Děkují manžel, 
dcera Jindřiška, syn Luděk a sestra

 Marta s rodinami.

Dne 29. června 2016 
uplynou dva roky od chvíle, 

kdy nás navždy opustil 
pan Ladislav HAŠÁK 

 z Prostějova.
Kdo jste ho znali,

 vzpomeňte s námi.
 Dcera a syn s rodinami.

Očím jsi odešel, 
v srdcích jsi zůstal.

Dne 1. července 2016 
vzpomeneme 

3. smutné výročí úmrtí
 pana Vladimíra STAŇKA

 z Bílovic.
Za tichou vzpomínku děkuje 

manželka, syn a dcera 
s rodinami.

Že čas rány zhojí, 
je jen pouhé zdání. 
Zůstala jen bolest

a tiché vzpomínání.

Dne 30. června  2016
 uplyne 8 smutných let,

 kdy navždy odešel 
pan Petr KÝR 

z Prostějova
Za tichou vzpomínku děkuje 
družka Ivana se synem Jiřím 

a rodina Groškova

Kdo v srdci žije, neumírá..

Dne 30. června 2016 
vzpomeneme 

2. smutné výročí úmrtí 
pana Karla GENŽI

z Prostějova. 
Za tichou vzpomínku  

děkuje manželka Anna 
s rodinou. 

Čas ubíhá a nevrací, co vzal. 
Jen láska, úcta a vzpomínky 

v srdcích zůstávají. 

Dne 2. července 2016 
uplyne 20 roků od úmrtí 
mého manžela, tatínka, 
dědečka a pradědečka 

pana Františka PAVLOVSKÉHO 
z Prostějova. 

Kdo jste ho znali a měli rádi, 
vzpomeňte s námi.

S láskou vzpomíná manželka 
a synové Jiří a Richard 

s rodinami.

Chybíš nám!!! To vzkazujem 
Ti tam do nebeských bran.

Dne 28. června 2016 
by se dožil 80 let 

pan Roland "Roliš" VOLNÝ 
z Prostějova

Kdo jste ho znali a měli rádi 
vzpomeňte si spolu s námi.

Za celou rodinu děkuje 
dcera Eva

Pondělí 27. června 2016
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Pila Otaslavice nabízí tvrdé palivové 
dříví – krácené. AKCE! Cena 500 Kč/
prms., vč. DPH. Doprava zajištěna. 
Tel.: 582 371 493 nebo 605 405 953

ZD Moravan Domamyslice 
Sad Mostkovice Prodej jablek 

Konzumní i do kvasu
(pro maloodběratele i velkoodběratele)

PO až PÁ: 7.00 do 15.00 hodin.
Tel.: 602 510 465

Prodej palivového dřeva, polena 
33 cm, metrovky, odřezky od pily. 
Cena od 490 Kč/m. Doprava zajištěna. 
Tel.: 734 481 013

AKCE! Prodej bukového palivové-
ho dříví. Cena 500  Kč/prms. Do-
prava zajištěna. Pila K+L Dolopla-
zy u Nezamyslic. Tel.: 582 388 101

Prodám garážová dvoukřídlá vrata, 
mrazák Samsung 6 šuplíkový, ole-
jový radiátor, originál elektrony 4 ks 
Š – Fabia 185/60-14 Tel.: 605 712 240

Máte problém koupit kvalitní obuv 
na vaše problémové nohy (vysoké 
nárty, vybočené palce, kostky, ostru-
hy)Prodejna Ivka, Plumlovská  ulice 
je tu pro vás!

Prodám za výhodné ceny z pozůsta-
losti: Válenda s úložným prostorem, 
kolečková židle – černá, počítačový 
stůl malý + rohový, studentský stůl 
velký + boxy, závěsná knihovna a re-
gál, chodítko pro seniora se sedákem, 
šlapadlo. Tel.: 605 483 602

PRODÁ M

AUTO - MOTO
Prodám VW GOLF 1,9 TDI, 66kw, 
r.v. 2000, stříbrný metal, 5dv. Tel.: 
605 831 075

DARUJI
Daruji koťata do dobrých rukou, tel.: 
777 862 829

Daruji   26 let starou vazbu, trámy  dél-
ka 7,5m za odvoz. Tel.: 774 664 966

smuteèní oznámení
Pohřební služba Pavel Makový,
Kravařova 11, tel.: 582 332 100

Pohřební služba Václavková 
a spol. s.r.o., Mlýnská 31, 
tel.: 582 343 883, 582 340 004

Pohřební služba A.S.A. TS,
Žižkovo náměstí 19,
 tel.: 582 344 073,
mobil: 602 581 098

Jarmila Klásková 1936  
 Čelechovice na Hané
Jaroslav Schmidt 1950 
 Čelechovice na Hané - Kaple
Jaroslava Mnichová 1930  Prostějov
MUDr. Milada Studená 1933  Prostějov
Věra Lakomá 1921  Slatinky
Eliška Kroupová 1936  Prostějov
Jiří Smékal 1938  Dubany
Jan Zlatníček 1920  Alojzov
Tomáš Osikovski 1981  Vyškov
Oldřiška Chobolová 1938  Vyškov

Pohřební služba Pavel Makový
��������	
����	���	 Poslední rozlouèení

Pondělí 27. června 2016
Drahomíra Dvořáková 1943 Prostějov 13.15 Obřadní síň Prostějov
Úterý 28. června 2016
Jarmila Šindýlková 1954 Prostějov 10.00 Obřadní síň Brněnská 104  
Anna Fáziková 1925 Soběsuky 14.00 Obřadní síň Brněnská 104  
Josef Trnečka 1926 Protivanov 16.00 Obřadní síň Brněnská 104  
Středa 29. června 2016
Zdeněk Běhal 1951 Olšany u Prostějova 13.15 Obřadní síň Prostějov
Čtvrtek 30. června 2016
Libuše Chmelíková 1939 Prostějov 10.00 Obřadní síň Brněnská 104  
Pátek 1. července 2016
Martin Valášek 1978 Prostějov 11.45 Obřadní síň Prostějov
Sobota 2. července 2016
Miroslav Selinger 1931 Komořany 14.00 Obřadní síň Rozstání  

Pohřební služba A.S.A. TS
��������	
����	���	

Františka Růžičková 1943 Prostějov

��������	
����	���	

Ján Gajdoš 1930 Vrahovice
Marie Menšíková 1927 Prostějov

Soukromá pohřební služba Václavková a spol.
Poslední rozlouèení

Středa 22. června 2016Pátek 1. července 2016
Jiří Študent 1929 Klenovice na Hané 12.30 Obřadní síň Prostějov
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Odešel jsi, jak si to
 osud přál, v našich srdcích

 a vzpomínkách zůstáváš dál._

Dne 3. července 2016
 uplyne druhý smutný rok,

kdy nás navždy opustil 
pan Milan VYROUBAL

 z Prostějova.
_S láskou vzpomínají 

rodiče, sestra, syn
 a celá rodina.
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                       vzpomeòte na zesnulé
                NOVÌ v barevném

 provedení
pouze za 200 Kè

tel.: 582 333 433 * mob. 608 960 042
e-mail: inzerce@vecernikpv.cz

Tel.: 582 333 433
VÍCE NAJDETE
VE SPECIÁLU,

KTERÝ JE 
��������

TOHOTO VYDÁNÍ

UZÁVÌRKA
ØÁDKOVÉ
INZERCE 

pro další èíslo
je v PÁTEK
1. èervence
 v 10.00 hodin



Přijmeme automechanika do auto-
servisu a pracovníka do pneuservisu 
v Prostějově. Platové ohodnocení až 
20 000 Kč. Nástup možný ihned. Pro 
info. volejte 777 870 729.

Hledáme DOMÁCÍ ŠVADLENY na 
šití spacích pytlů a obalů. Nutná pra-
xe, šicí stroj a skladovací prostory. 
Nabízíme stálou práci a výdělky až 
25.000 Kč dle výkonu. Pište na pri-
ma@prima-outdoor.cz.

Hledám důchodce-řidiče na osobák,
2 x týdně. Tel.: 702 870 751

Centrum regenerace hledá mladé 
lidi se zájmem  o zdravý životní styl 
na VČ, HČ..Tel.: 602 810 644

Bezpečnostní a úklidová agentura přijme 
do pracovního poměru na pracovní pozici 
vrátný invalidní důchodce pro pracoviště 
Vrbátky a Statek Prostějov. Informace na 
tel. čísle: 602 786 692  

Přijmeme prodavačku do potravin 
na Kostelecké ulici. Pracovní doba od 
7:00 do 15:00. Nutná znalost oboru 
a praxe, zdravotní průkaz, 100% 
spolehlivost a pracovní nasazení, pří-
jemný vzhled a vystupování. Malý ko-
lektiv, dobré platové ohodnocení, sta-
bilní a dlouhodobá práce. Nástup na 
zapracování ihned. Informace na tel.: 
608 757 400 od 7:00 do 11:00 hod.

Práce z domu 10-25 tis.měs. Hlavní 
nebo vedlejší činnost. Flexibilní pracovní 
doba. Využití PC/net. Zaškolení, Info na 
www.hccgroup.cz/hlouskova/.

Hledám řidiče na dopravu obědů, ŘP 
sk. B vhodné zejména pro důchodce, 
nástup od 1.7. Tel.: 606 825 911

Přijmeme pracovníky do pekařské 
výroby, Kostelec, Prostějov. Telefon: 
582 342 095

Bar- herna v Prostějově přijme servírku na 
12h. směny. Min. mzda 14 000 Kč + osob. 
ohodnocení. Informace na tel.: 732 325 803 

Přijmeme pracovníky stavebních 
profesí. Podmínkou je řidičský prů-
kaz sk. B. Tel.: 605 483 602

Přijmu pracovnici na úklid do potravi-
nářské výrobny. Tel.: 582 342 095

Hledáme pracovníky na pozici sou-
stružník – obráběč kovů  i brigádně. 
Tel.: 603 533 508

Přijmu řidiče na rozvoz obědů, 
tel.: 775 711 241

Přijmeme kuchaře do hostince U Ambro-
zů v Myslejovicích. Pracovní doba pon-
dělí-pátek od 6:00 - 14:00.  Požadujeme: 
spolehlivost, praxi ve vaření hotových jí-
del.Plat 70 Kč/hod. Nástup možný ihned 
Tel.: 739 033 842 Ambroz

Hledám pomocníka na stavbu, vhodné 
i pro zdatné důchodce, platba denně.
tel.: 602 719 273 

Bezpečnostní a úklidová agentura přijme 
do pracovního poměru na pracovní pozi-
ci vrátný muže bez zdravotního omezení, 
místo výkonu Prostějov. Informace na 
tel. čísle: 602 786 692.  

Hledáme brigádníky  studenty i dů-
chodce  na lehčí manuální práce, 
Tel.: 603 533 508

STUDENTI, již nyní si zajistěte brigádu. 
Možná práce na 8, 6, 4 hodiny. Pracoviště 
je v Prostějově. Info. denně - Personální 
agentura, Kravařova 9, Prostějov, I.patro. 
Tel.: 602 603 067

Úklidová firma přijme spolehlivé 
pracovní síly - brigádníky i důchodce 
na úklid firem, bytových domů a do-
mácností. Tel.:774 149 221

Salon Beauty přijme kosmetičku s ŽL. 
Tel.: 777 196 767

Stavební firma přijme řemeslníky na 
ŽL i HPP. Zkušenosti se zateplováním 
fasád vítány, nebo zaškolíme! Tel.:
 737 123 814, www.rinvest.cz

Úklidová firma přijme pracovnici na úklid 
v nákupním centru v PV. Úvazek 6 hodin,  
ranní směna PO- NE, další týden volno. 
Ve volném týdnu možnost přivýdělku. 
Vhodné pro ČID. Dále přijmeme brigád-
nice na zástupy. Kontakt: 778 744 894

Bezpečnostní a úklidová agentura na-
bízí volná pracovní místa na pracovní 
pozici vrátný pro okres Prostějov a Olo-
mouc. Vhodné pro invalidní důchodce. 
Informace na tel. čísle: 602786692

SOUKROMÁ Ř ÁDKOVÁ INZERCE
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Kontaktní pracoviště Prostějov, nám. Spojenců 2632/13, PV. Zprostředkování zaměstnání: Ing. Bouchalíková, tel.: 950 154 317.

Bližší informace najdete na http://portal.mpsv.cz/sz/obcane/vmjedno/vmrozsir a na nástěnkách Úřadu práce ČR

HLEDÁTE BRIGÁDU?
Stálá rubrika PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku a Úřadu práce ČR - Kontaktní pracoviště Prostějov 

Pozice                                      Plat (Kè)        Provoz                Kvalifikace                 Firma

Expedienti jídel a pomocná síla 75 Kč/hod jednosměnný střední odborné EUREST Prostějov
Pomocní cukráři 59 Kč/hod pružná prac. doba základní+praktická PERKINIA Prostějov
Prodavač/-ka potravin 
do smíšeného zboží  72 Kč/hod jednosměnný střední odborné MO PARTNER Nezamyslice

AKTUÁLNÍ NABÍDKA VOLNÝCH MÍST

HLEDÁTE PRÁCI?
���������	
���������������
Stálá rubrika PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku a Úřadu práce ČR - Kontaktní pracoviště Prostějov 

Elektromechanici 20 000 Kč nepřetržitý střední odborné  PROFROST Prostějov
Koordinátoři výr. logistiky 30 000 Kč dvousměnný ÚSO(vyučení s maturitou)  Mürdter Dvořák, Olšany u Pv
Obsluha NC vertik. frézy 170 Kč/hod. dvousměnný střední odborné  HANAKOV Prostějov
Pomocný kuchař/-ka 
a rozvozce stravy 10 050 Kč jednosměnný střední odborné  Středomoravská nemocniční
Profesionální hráči - 
ženský fotbalový tým 12 000 Kč jednosměnný základní+praktická AFK Prostějov City 2016
Skladníci 17 000 Kč pružná třední odborné  BILLA Prostějov
Tesaři 20 000 Kč jednosměnný základní+praktická Střešní konstrukce Prostějov
Uklízeč/uklízečka 11 440 Kč jednosměnný základní+praktická Gymnázium Jiřího Wolkera Pv
Zámečníci-montéři 100 Kč/hod jednosměnný střední odborné  WISCONSIN Engineering Pv

Pozice Plat (Kè) Provoz Kvalifikace Firma
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ROZŠIŘTE
NÁŠ TÝM

CHCEŠ BÝT MANAŽERKOU?
�� starost o klienty z vybraných segmentů
�� průběžné doplňování portfolia o nové klienty
�� příprava nabídek, návrh kampaní
�� dohled nad realizací kampaní a jejich 
         vyhodnocování
požadujeme
��  samostatnost, spolehlivost
�� komunikační a organizační schopnosti

�� uživatelskou znalost práce s PC (MS Office)
�� obchodní zkušenosti v médiích výhodou

nabízíme
��zajímavou práci s lidmi
�� nadstandardní platové podmínky - fix + provize
�� zkušební dobu na zapracování
�� flexibilní pracovní dobu
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CHCEŠ BÝT REDAKTOREM?
�� navrhování aktuálních témat
�� tvorba vlastních článků
���reportáže z akcí po celém regionu
���foto a video reportáže + redakční činnost

nabízíme
�� motivující platové ohodnocení
�� možnost být v centru událostí
�� atraktivní práci v příjemném prostředí

�� vytvořené zázemí, práci na HPP i ŽL

požadujeme
�� nadšení pro práci, přehled o dění
�� vynikající znalost českého jazyka a stylistiky,
�� flexibilitu, samostatnost, komunikační
        dovednosti, zvídavost,
�� redaktorské zkušenosti výhodou



Pondělí 27. června 2016
www.vecernikpv.cz soutěže 21

SUDOKU

BÁDEJTE, KDO SE
SKRÝVÁ POD TOUTO TVÁŘÍ...

OSMISMĚRKA

SLOVO, ÚMRTÍ, CYKLÓN, JÁSAT, TRUMF, SRÁZY, ULITA, FYTOL, SKETY, VSTUP, 
STRUSKA, KULKA, FLORA, NAVÍC, RELIÉF, TYÁTR, SYFILIS, ENZYM, STOIK, 
DRTEK, RUINA, ŠATSTVO, JABLKO, OKTÁV, ZAJÍT

ŠIROKÝ VÝBĚR ZBOŽÍ PRO ...

���������	�
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���������������������� ����!��� ��""�� ´ ´

Také šestadvacáté číslo letošního roku vám v rámci pokračujícího projektu "MILUJEME VEČERNÍK" přináší podobu od-
dechové strany, při které můžete báječně relaxovat a ještě k tomu NĚCO VYHRÁT!

Vzhledem k vysoké oblíbenosti stávajících soutěží, kterou jste jako věrní čtenáři prokazovali po celé předchozí roky, 
najdete i v těchto vydáních kvintet tradičních možností. Také dnes máte za úkol rozpoznat fotografii jisté známé osob-

nosti veřejného života, jež je graficky mírně "poupravena", námi zachycený objekt z města Prostějova, nechybí stále oblí-
benější bádání s čísly, ani hrátky s písmenky a pochopitelně klání nejtradičnější - křížovka. A když se na vás usměje trošku 

toho štěstíčka, máte šanci získat nějaký ten bonus navíc. Proto neváhejte, luštěte, bádejte, hádejte a hlavně bavte se !
Správné odpovědi nám můžete i nadále zasílat na známou emailovou adresu SOUTEZE@VECERNIKPV.CZ, 

volat na ještě známější číslo 582 333 433, případně psát SMS na 608 960 042.
Řešení nám také můžete zaslat na adresu Olomoucká 10, Prostějov a to  do ČTVRTKA 30. června 2016,

12:00 hodin, pokud není u některého z klání uvedeno jinak!
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KDE V PROSTĚJOVĚ NAJDETE

 � ������	
� ������������������������������������
Cyrila Boudy 17 Roman ŠEDEK, Šárka 58, Prostějov

 Výherce získává: VSTUPENKY NA AKCI V HODNOTĚ 400 Kč

BÁDEJTE, KDO SE SKRÝVÁ POD TOUTO TVÁŘÍ...
� ������	
� ��������������������������������������������
Lukáš Palyza Lenka JURČÍKOVÁ, Moravská 22, Prostějov
Výherce získává:  DVĚ VSTUPENKY V HODNOTĚ 400 Kč

                                                                   od společnosti HITTRADE .

OSMISMĚRKA
� ������	
� ������������������������������������������
PRÁZDNINY Jaromir SEIDLER, Libušinka 3, 79601 Prostějov

Výherce získává: POUKAZ v hodnotě 400 Kč 
                                                na sortiment prodejny KOSMAS

SUDOKU
� ������	
� ��������������������������������������������
9,1,8,4 Vojtěch POSPÍŠIL, Wolkerova 78, Čechy pod Kosířem
Výherce získává: Dvě vstupenky v hodnotě 700 Kč.

KŘÍŽOVKA
� ������	
� ������������������������������

Celková péče o vaše auto rychle a levně 
 Mojmír BÍLÝ, Horní Štěpánov 226
Výherce získal: POUKAZ v hodnotě 400 Kč na služby

Šťastní jmenovaní si mohou své výhry jako už tradičně vyzvedávat
v redakci Večerníku, pokud speciálně není určeno jinak.

SU
DO
KU

 KDE V PROSTĚJOVĚ NAJDETE

�

Naše dnešní otázka již tradičně zní: 
Kde je k vidění objekt na  uvedeném snímku?

Kdo je na fotografii? Tentokrát jsme zabrousili
do POLITIKY a graficky lehce poupravili čle-
na zastupitelstva Olomouckého kraje za ODS, 
který pochází z Bedihoště...
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Výherce získá POUKAZ ��������	�
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na sortiment prodejny. 
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Výherce získá POUKAZ 
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Výherce získává DÁRKOVÝ 
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Výherce získá POUKAZ��������	
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Výherce získá 
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Strašidelný les ve Skřípově
Tuto sobotu 2. července od 18:00 hodin se bude v areálu bývalé 
posádky Skřípov konat oblíbený Strašidelný les. Událost je určena 
pro děti všech věkových kategorií, které na strašidelné stezce po-
tkají různé strašidelné bytosti a budou plnit rozličné úkoly. Samy 
poznají, že i s bubáky se dá užít legrace... Zajištěn bude doprovodný 
program. Pořádá Association Military Fan, vstupné dobrovolné. 

Velká pouť do Jednova 
Tradiční akce se letos uskuteční opět první červencovou neděli. 

Mše svaté v kostele Navštívení panny Marie v Suchdole-Jed-
nově se budou v tento den konat od 7:30, 9:00 a 10:30 hodin. 

Vítání prázdnin ve Smržicích 
Obec Smržice a kulturně-sportovní komise pořádají od pátku 1. do 
soboty 2. července „Vítání prázdnin“ s tábořením ve Vývoze. Sraz 
je v pátek 1. 7. v 18:00 hodin na tábořišti, na programu bude pro-
cházka, opékání špekáčků, posezení u ohně a stezka odvahy. Druhý 
den ráno bude připravena snídaně v trávě a úklid tábořiště. Ti, kteří 
zůstanou přes noc, si s sebou přinesou stan, spacák, karimatku, ka-
pesní nůž, baterku a vhodné oblečení. 

��0	����	�1�-����
Trabant sraz na Žraloku 

Majitelé a obdivovatelé značek Trabant, Wartburg a dalších vozidel koncernu IFA se opět setkají na oblíbeném 
letním srazu v Autokempu Žralok v Plumlově. Zajímavá akce se bude konat od pátku 1. do neděle 3. července. 

V příjemném prostředí autokempu pod plumlovským zámkem potkáte legendární vozy v nejúžasnějších tuningových a recesistických 
úpravách i vozy v původním historickém stavu. Sraz bude pojat v duchu retro šedesátých až osmdesátých let. Kdo bude chtít, může si 
zasoutěžit v oprášené retro soutěži o zajímavé ceny. 
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Letní KINO
Mostkovice
rekreační oblast plumlovská přehrada
pátek 1. července
21:30 Gangster KA
kriminální thriller ČR
sobota 2. července
21:30 Suburra
koprodukční thriller 
neděle 3. července
21:30 Mimoni
animovaná komedie USA

 Kino METRO 70 
Školní 1, Prostějov

pondělí 27. června
17:30 Léto na Ex
francouzská komedie
20:00 Captain America - Občanská válka
americký dobrodružný film
úterý 28. června
17:30 Léto na Ex
20:00 Cena slávy
Art film - francouzská komedie 
středa 29. června
17:30 Léto na Ex  
20:00 Cena slávy
čtvrtek 30. června
17:30 Než jsem tě poznala  
americký romantický film 
20:00 Captain America - občanská válka 
pátek 1. července
17:30  Ratchet a Clank: 
           Strážci vesmíru 
americký animovaný film 
20:00 Než jsem tě poznala 
sobota 2. července
17:30  Ratchet a Clank: 
           Strážci vesmíru 
20:00 Než jsem tě poznala 
neděle 3. července
17:30  Ratchet a Clank: 
           Strážci vesmíru 
20:00 Než jsem tě poznala 

Kulturní klub
DUHA
do 30. června
VENDULA BURGROVÁ 
FOTOGRAFIE
výstava prostějovské fotografky
do 31. srpna
MATURITA/ART/16
výstava maturitních prací studentů GJW 
v Prostějově

 Avatarka
nám. T. G. Masaryka 20, Prostějov

pátek 1. července
19:00 EDGAR
písně starých bardů

 
Knihovna
středa 29. června
17:00 AHINSÁ NEBOLI NENÁSILÍ
Chcete žít klidněji, zachovat si pozitivní 
pohled na svět a naučit se připravovat 
lahodné jídlo bez adrenalinu? 
čtvrtek 30. června
15:00 PORADNA SOS
Máte spotřebitelský problém a nevíte, 
kam se obrátit? 
do 31. července
LETNÍ ČTENÁŘSKÁ VÝZVA
- SOUTĚŽ O KNIŽNÍ CENY
zadání a podrobnosti najdete na adrese 
www.knihovnapv.cz/vyzva
do 31. července
LUŠTĚNÍ S KNIHOVNOU
křížovku si můžete vyzvednout 
(a vyplněnou odevzdat) nejen v knihov-
ně, ale i na dalších místech v Prostějově. 
do 31. srpna
BORN FOR DESIGN
výstava tištěných prací studentů pros-
tějovské Střední školy designu a módy, 
obor multimedia (Galerie Na Půdě)

 Muzeum a galerie
  v Prostìjovì
Hlavní budova, nám. T.G.Masaryka 2
do 17. července
TVRDEJ CHLEBA 
výstava představuje práce pedagogů
uměleckých oborů, kteří působí na Střed-
ní škole designu a módy v Prostějově
do 17. července
POD HLADINOU VĚDOMÍ
výstava mladého autora Milana Kubeše

ŠPALÍÈEK
Uprkova 18, Prostějov

do 7. srpna
ZANIKLÁ ZAHRADA ŽIVOTA 
výstava doplněná mapami, obrazy a úlomky 
nalezených náhrobků s elektronickou pro-
jekcí historických fotografií hřbitova v plán-
ku připomíná židovský hřbitov v dnešní Stu-
dentské ulici zničený za druhé světové války
do 7. srpna
OD ČETNICTVA A STRÁŽE BEZ-
PEČNOSTI K POLICII ČESKÉ RE-
PUBLIKY
výstava uspořádaná u příležitosti 
25. výročí vzniku Policie České republiky

 GALERIE Kino
 METRO 70

Školní 1, Prostějov
do 10. července 
František Sysel: „KAMERA OBSCURA“
výstava fotografií

 Galerie U Hanáka
Školní 24, Prostějov

do 14. července
Tomáš Janíček: 
„MOJE SOUKROMÉ SVĚTY“
výstava fotografií

 ZUŠ V. Ambrose
Kravařova 14, Prostějov

do 30. června 
ABSOLVENTSKÉ PRÁCE ŽÁKŮ 
VÝTVARNÉHO OBORU
(Galerie Linka)

Zámek Konice
do 30. června
IVA ŠIŠKOVÁ A NAĎA POKOROVÁ 
do 31. srpna
EXPOZICE ZVYKŮ A ŘEMESEL

Galerie CYRIL
věž kostela Cyrila a Metoděje

Brněnská ulice, Prostějov
do 15. srpna 
18:00 VÝSTAVA: 
                  LENKA LUKAČOVIČOVÁ
výstava fotografií absolventky ateliéru 
fotografie na VŠVU v Bratislavě

Galerie N7
nám. Sv. Čecha 3, Prostějov

do 31. července
KAREL ŽÍLA ZE STŘÍLEK
výstava užitkové a umělecké keramiky
do 31. července
17:00 ART-FASHION
výstava keramiky spojená 
s módní přehlídkou 
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aneb, 
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kde děje…
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Raisova 1159, Prostějov

* pondělky od 9:30 do 11:30 se koná multi-
kulturní klub rodičů a dětí - lektorky prove-
dou hravou formou děti i s rodiči postupně 
celým světem
* úterky od 17:00 do 19:00 hodin je na pro-
gramu kulturní a vzdělávací setkání s hlídá-
ním dětí
* v úterý 28. června od 17:00 hodin se po-
řádá „Zakončení projektu s  grilováním“. 
Pojďme si připomenout, co nám přinesly 
multikulturní podvečery, které takřka dva 
roky běžely v Mozaice
* ve čtvrtek 30. června od 9:30 hodin se 
koná tvořivá dílna „Ptáčci z plsti“

ICM 
informační centrum pro mládež, Pv

Centrum pro rodinu Prostějov
* PRVNÍ ŠKOLIČKA - je dopolední 
kroužek typu miniškolky, určený rodinám s 
dětmi od 2 do 4 roků. Usnadňuje přípravu 
na nástup do MŠ. Koná se každý čtvrtek od 
8:30 do 11:30 hodin ve vnitřních, i venkov-
ních prostorách Centra pro rodinu v Krasi-
cích. Dopolední kroužek typu miniškolky, 
určený rodinám s dětmi od 2 do 4 roků. 
E-mail:cprpv@seznam.cz
* KŘESŤANSKÉ MATEŘSKÉ CENT-
RUM MATKY MARKÉTY - setkávání 
rodičů s dětmi. 
každé pondělí a středa od 9:00 do 12:00 
hodin nabízí rodičovské inspirace, před-
nášky, hernu pro děti a tvůrčí a pohybové 
činnosti.  
* do konce června přijímáme přihlášky do 
kurzu efektivního rodičovství, který se za-
hajuje 4. října 2016

4��0	-�����5�1�
Husovo nám.67, Prostějov

* v pondělí 27. června od 16:00 do 18:00 
hodin se koná tvořivá dílna KERAMIKA
* v sobotu 2. července se připravuje zájezd 
do Západních Tater: Červené vrchy. Více 
informací na www.iris.cz  

26�61
��	�
* rozloučení se školním rokem se koná na 
dopravním hřišti ve středu 29. června od 
9:30 hodin. Rezervace míst předem. 

RÙZNÉ…
Svaz tělesně postižených v ČR, o. s. v Prostě-
jově, Kostelecká 17, nabízí k zapůjčení kom-
penzační pomůcky, např. polohovací lůžka, 
ortopedické vozíky, chodítka, WC křesla 
aj. Služby jsme rozšířili i o rozvoz pomůc ek. 
Bližší informace v kanceláři č. 106 nebo na 
tel. č. 588 008 095, 724  706  773

Půjčovna rehabilitačních a kompenzač-
ních pomůcek LAZARIÁNSKÉHO 
SERVISU PV, Hacarova 2, zajišťuje 
ortopedické vozíky, WC křesla, chodít-
ka - pevná, pojízdná, podpažní, servíro-
vací stolky a polohovací lůžka (mecha-
nická, elektrická). Kontakt po telefonu 
pí. V. Zapletalová 776 054  299 

Zbývá několik volných míst! Tý-
denní pobyt v Podhájské 18. až 24. 7. 
2016 a ozdravný pobyt s rehabilitací 
ve Velkých Losinách 5. až 11. 9. 2016 
pořádá Svaz tělesně postižených v ČR, 
z.s., v Prostějově, Kostelecká 17. V pří-
padě zájmu podáme bližší informace 
v kanceláři č. 106.

ZO KSČM mladých Prostějov zve na 
4. ročník akce VÝŠLAP NA KOSÍŘ, 
který se uskuteční v sobotu 2. července 
2016. Odjezd v 8:06 z místního nádraží 
v Prostějově. Všichni jsou srdečně zváni, 
opékání špekáčků zajištěno. Bližší info 
na mobilu 733 652 575, nebo webu: 
prostejov.kscm.cz, popř. facebook: 
goo.gl/nhQAlw . Akce se koná pouze za 
příznivého počasí. 

Regionální pracoviště TyfloCentra Olo-
mouc v Prostějově nadále poskytuje služby 
nevidomým a slabozrakým občanům na 
adrese: Kostelecká 17, Prostějov.

Ve středu 29. června se v Kolářových sadech 
koná další díl Nordic walking. Startuje se v 
17:00 hodin. Lekce v rámci Zdravého města 
Prostějov jsou zdarma včetně zapůjčení holí.

SVAZ NESLYŠÍCÍCH 
A NEDOSLÝCHAVÝCH, 

Svatoplukova 15, Prostějov 796 01
 I v roce 2016 nabízíme možnost využít 
služeb našeho zařízení. Kromě odborného 
sociálního poradenství také zajištění bate-
rií do sluchadel a drobného příslušenství 
ke sluchadlům (hadičky, čistící tablety, či 
ušní tvarovky různých velikostí). Zároveň 
vás upozorňujeme na změnu telefonního 
čísla poradenského zařízení: 775 549 777. 

Lazariánský servis zve na OZDRAVNÝ 
POBYT v měsíci srpnu do Chorvatska. 
Pobyt je vhodný pro rodiče s dětmi, pro 
handicapované a seniory. Zájemci se mo-
hou přihlásit na tel.: 776 054 299 u paní 
Zapletalové.

CO, KDY, KDE �-	��1-8����0	�
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Sezóna promítání v letním kině Most-
kovice je již v plném proudu a nabízí 
každý pátek a sobotu až do konce prázd-
nin nějakou filmovou lahůdku. Prostří-
dají se tak filmy české i zahraniční všech 
žánrů. První červencový den můžou 
všichni, kteří dorazí nad plumlov-
skou přehradu, zhlédnout český krimi 
thriller Gangster Ka film inspirovaný 
osobou a událostmi okolo skutečného 
gangstera Radovana Krejčíře. 
Radim Kraviec alias Káčko se vyznačuje 
vysokou inteligencí a talentem pro doko-
nalý podvod. Kde jiní sahají po zbrani, on 
využívá lsti a armády právníků i monstróz-
ního kapitálu. Mrknutím oka okrádá stát o 
miliardy korun. Je si ale dobře vědom hra-
nice, kterou nesmí překročit. Tou hranicí je 
fyzická eliminace kohokoliv ze svého okolí. 
Díky kontaktům na politické scéně chystá 
Kraviec triumfální majstrštyk - ovládnutí 
Čepra, společnosti kontrolující veškeré zá-
soby pohonných hmot v republice. Když 
to vyjde, bude to „obchod“ století. 
„Káčka“ ale nečekaně zradí jeho pravá ruka 
Albánec Dardan Cirkel, který spolupracuje 
s hospodářskou kriminálkou. Nemožné se 
stává skutečností. Nepolapitelný tunelář 
končí ve vazbě, státu jsou zachráněny mi-
liardy korun. Zatím... Protřelý Kraviec se 
díky šikovným právnickým kličkám dostá-

vá velmi rychle na svobodu. Jeho opatrnost 
a chladně kalkulující mysl nenávratně mizí. 
Rozjíždí nelítostnou mašinerii pomsty. 
Překračuje však pomyslnou hranici od 
finančního zločince k nelítostnému řezní-
kovi. Gangster Ka zkoumá mechanismus 
organizovaného zločinu, vnáší světlo do 
šestimiliardového tunelu a snaží se objek-
tivně ukázat zrod skutečného gangstera.
Hrají: Hynek Čermák, Jan Révai, Tomáš 
Jeřábek, Václav Chalupa, Marian Roden, 
Stanislav Majer, Zdeněk Žák, Barbora 
Mottlová, Pavel Bezděk, Jaromír Hanzlík, 
Miroslav Etzler, Alexej Pyško, Filip Čapka, 
Predrag Bjelac, Blažena Hlasová, Vlastina 
Svátková, Jan Vlasák, Simona Prasková
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GANGSTER KA

www.vecernikpv.cz
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sobota 2. července:
9.00 Krumsínský Haná Cup 2016 
(1. den XX. ročníku turnaje, fotbalové 
hřiště TJ Krumsín).
neděle 3. července:
8.00 Krumsínský Haná Cup 2016 
(2. den XX. ročníku turnaje, fotbalové 
hřiště TJ Krumsín).

'4@5*#
sobota 2. července:
9.00 Prostějov Cup 2016 (mezinárodní 
mistrovství Prostějova ve čtyřhře, kurty 
TK Natali v Mostkovicích).
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čtvrtek 30. června
18:00 KONKURZ 
          DO CIRKUSU PIŽĎUCH
(nám. T.G.Masaryka)
Klaun Hubert a Olina hledají cirku-
sáky do svého cirkusu - provazochod-
ce, akrobaty, žongléry, kouzelníky... 
Každý účastník konkurzu může odejít 
jako zvíře (malování na obličej) nebo 
si může odnést své cirkusové zvíře 
(modelování balónků).
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KRUMSÍN Třicet mužstev roz-
dělených do šesti základních 
skupin se tuto sobotu a neděli 
utká o celkově dvacátý titul na 
Krumsínském Haná Cupu. Díky 
množství přihlášek obrazně za 
minutu dvanáct se tak podaři-
lo naplnit stejnou kapacitu ja-
ko před rokem. Tradiční letní turnaj v malé kopané se rovněž 
letos uskuteční v dobře známém areálu TJ Krumsín a ve star-
tovní listině se to jen hemží kvalitními celky, které v minulosti 
dosáhly na nejvyšší příčky.
O poháry, finanční prémie i věcné ceny se tak mimo jiné utkají 
obhájce loňského primátu Red Brno, nechybí ani předešlí ví-
tězové Brodek u Prostějova, S.K. Haná, Relax Prostějov, Peliny 
Choceň, Indiana Plumlov a Vyprahlo Konice, stejně jako další 
celky z různých koutů České republiky i Slovenska.
Bitvy v základních skupinách započnou sobotní devátou ho-
dinou ranní a první víkendový den bude právě ve znamení 
první redukce z třiceti na dvacet týmů, které proniknou do 
nedělního programu. O druhém hracím dnu se začne zápasy 
ve čtyřech osmifinálových skupinách a následně už přijde na 
řadu klasický vyřazovací pavouk, tedy čtvrtfinále, semifinále 
a finále. (jim)

VYŠLAPAL
SI TISÍCE

PREMIÉRA
SE SIGMOU
●● Fotbalisté Prostějova přivítají 
v prvním domácím utkání 2. ligy riva-
la z Olomouce strana 33

●● Čtyřiatřicetiletý Prostějovan 
zvítězil v soutěži ve šlapání na rotope-
du po dobu dvou minut strana 26

Po n d ě l í  2 7 .  č e r v n a  2 0 1 6

Číslo 26•Ročník 19

MILUJEMEVEČERNÍK

navštivte stále více oblíbenější
internetové stránky www.vecernikpv.cz

SPORT
KULTURA
SPOLEČNOST

Naleznete
uvnitř

SUPER AKCE
VE PTENÍ
●● Škola uspěla v další soutěži a ve 
středu se tak skvěle bavila basket-
balem... strana 43

®

ROZLOSOVÁNÍ A DALŠÍ AKTUALITY
K HANÁ CUPU NAJDETE NA STRANĚ 43

zveme na šlágr Večerníku - MALÁ KOPANÁ

●● Pětičlenné zastoupení bude mít 
Savana Kostelec na Hané při letošním 
světovém šampionátu v polní kuši, 
který hostí od 10. do 15. července švý-
carský Curych, v nominaci jsou Josef  
a Jaroslava Nedělníkovi, Lukáš Andrés, 
Irena Hynková a Tereza Skládalová.

●● V areálu střelnice ve Vrahovicích 
se v pátek uskutečnila střelecká soutěž 
O pohár primátorky města Prostějo-
va. V ženách si vystřílela první místo 
Eva Frýbortová z SK Prostějov, v mu-
žích zvítězil člen PČR. V družstvech 
zvítězila Policie ČR, druhé místo ob-
sadila MPPv a Střelecký klub si odnesl 
trofej za třetí místo.

●● Na mistrovství republiky mlad-
ších žáků a kadetů v zápase řecko-řím-
ském vybojoval čechovický mladší 
žák David Pospíšil bronz ve váze do 
70 kilogramů, kadet Vsevolod Sakal 
skončil čtvrtý o kilogram níže.

●● Úřadující Sympaťák WSM Ligy 
Matouš Venkrbec si před pár dny užil 
jedné z cen za vítězství v premiérovém 
ročníku této ankety, společně se svou 
rodinou se v horkovzdušném balonu 
vydal do oblak.

●● Ve čtvrtek 30. června se v Olomou-
ci uskuteční losovací aktiv krajského 
fotbalového svazu, podle navržené-
ho scénáře by měl nastávající ročník 
2016/2017 začít prvním kolem o ví-
kendu 6. a 7. srpna.

JEDNOU
VĚTOU

PROSTĚJOV Také v nové sezóně 2016-2017 bu-
dou mít prostějovské volejbalistky elitní nahrávačku  

z Německa. Ženský „A“-tým žen VK AGEL sice po minulém soutěžním ročníku opustila 
Kathleen Weiss, ale na její místo přichází jiná špič-
ková dirigentka z této země Mareike Hindriksen!strana 24

Ve Vrchoslavicích
zářila nejvíce
kapela Dymytry

➢ČTĚTE NA STRANĚ 42

Foto: koláž Večerníku

Marek SONNEVEND

MLÝN
OŽIL

ROCKEM

Foto: Pavla Vašková

ZNÁME PRVNÍ POSILU 

VK AGEL!

2x foto: internet

Krumsínský Haná Cup
napíše 20. pokračování

Korfbalová rozlučka se sezónou
 Big Ill Pig 2016 poosmé a bouřlivě!aneb
PROSTĚJOV Do katego-
rie obzvláště vypečených akcí 
spadalo tradiční setkání všech 
korfbalových generací SK RG 
aProstějov, jehož osmý ročník 
proběhl v sobotu 25. června  
v areálu fotbalového SCM Za 
místním nádražím. A Večerník 
byl u toho!

Marek SONNEVEND
Mezi vyznavači vysokého koše 
bez obroučky nesmírně populární 
rozlučka s uplynulou sezónou nesla 
název jako obvykle zašifrovaný 
do angličtiny Big Ill Pig 2016. Pro 
znalce tohoto cizího jazyka není 
těžké rozluštit, že středobodem 
celého dění opět bylo pečené prasát-
ko. Kromě něj si však několik desítek 
výborně se bavících korfbalistek  
i korfbalistů veškerého věku mohlo 
pochutnat na spoustě dalších do-
brot různých chutí a skvělé jídlo 
zapít neméně dobrými nápoji, 
přičemž u dospělých samozřejmě 
nejvíc frčelo letně obligátní pivečko. 
Stejně jako v minulých letech znovu 
vládla vynikající atmosféra, která 
se díky řadě doprovodných soutěží 
(převážně) pro děti a zásluhou 
hudební produkce (převážně) pro 
plnoleté s přibývajícím časem neus-
tále zlepšovala.

První gradace přišla s nadcházející 
tmou, kdy se hromadně a velmi nah-
las pěly různé songy až do vyzpívání 
či vyřvání některých nejaktivnějších 
hlasů. Druhým vrcholem se pak 
stal noční ohňostroj, který Večerník 
chybně avizoval už loni, ale ve 
skutečnosti na něj došlo až letos. I 
některé omyly mohou mít příjemné 
vyústění... 
Každopádně prostějovská korf-
balová komunita oslavila další 
veleúspěšný soutěžní ročník 
2015/16 skutečně fest, neboť his-
torický bronz týmu dospělých i nové 
výsledkové zářezy mládežnických 
družstev bylo potřeba náležitě zapít. 
Tak zase za rok! 

BYLI  JSME

U TOHO

FOTOGALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz

2x foto: Marek Sonnevend



pro Večerník 

Pavla 
VAŠKOVÁ

EXKLUZIVNÍ
REPORTÁŽ

Akce si od doby svého vzniku získala pří-
zeň mnoha tvrdých rockerů, náhodných 
návštěvníků i lidí z okolí Vrchoslavic. 
Ti se tentokrát sjeli už před osmnáctou 
hodinou a mnozí z nich si ve velmi pří-
jemném areálu plném zeleně postavili 
dočasná obydlí v podobě stanů. Již páteč-
ní program zaznamenal solidní počet ná-

vštěvníků, kteří od první chvíle vytvářeli 
účinkujícím kapelám příjemnou atmo-
sféru. Během večera se představily čtyři 
revivalové skupiny. Velké nadšení publika 
zaznamenala zejména skupina AC/DC 
revival - Bon Scott memorial band hlásící 
se k odkazu zemřelého prvního zpěváka 
této hardrockové formace. Tato skupina 
patří mezi nejlepší revivalové kapely v re-
publice zejména díky neuvěřitelně věro-
hodnému hlasu zpěváka Mirka Matušů 
a dokonale zahrané sólové kytaře Pavla 
Andree. 
Podle nápisů na tričkách většiny zú-
častněných však bylo naprosto jed-
noduché uhádnout, kdo je tou hlavní 
hvězdou večera. Na koncert kapely 

Dymytry si však museli všichni hod-
ně dlouho počkat. Celý program měl 
mírný skluz a navíc příprava pódia pro 
kapelu, která má své vystoupení založeno 
na světelných a kouřových efektech, je 
velmi časově náročná. Kapela, na kterou 
všichni čekali, nakonec stanula na pódiu 

skoro o hodinu a půl později, než měla. 
K technickým zádrhelům se vyjádřil 
zpěvák Protheus hned v úvodu a všem 
se omluvil za zpoždění i zřejmě nepříliš 
vhodné chování managementu skupiny 
v zákulisí. „I když máme pětasedmdesát 
manažerů a sto padesát členů týmu, nás 

pět, co tady stojíme, jsme pořád ještě 
normální lidi,“ vyjádřil nesouhlas se svým 
organizačním týmem. Neskutečné ov-
šem bylo, že během té půldruhé hodiny 
se většina fanoušků nehnula z parketu 
a prostoru pod pódiem. Tak oddaně na 
své „hvězdy“ čekala. Další šokující sku-

kultura 24 navštivte stále více oblíbenější inter  

VRCHOSLAVICE Rockový mlýn je už tradiční akce určená všem rockerům. Koná se vždy před za-
čátkem letních prázdnin jako otevření letní sezóny venkovních akcí nejen v rámci Mikroregionu 
Němčicko. Letos termín festivalu připadl na pátek 24. a sobotu 25. června. V areálu „Zamlýní“ se 
tentokrát jako hlavní hvězdy představily kapely Kern, Doga a především stále oblíbenější Dymytry. 
U toho prostě Večerník nemohl chybět!

METALOVÁ KAPELA DYMYTRY METALOVÁ KAPELA DYMYTRY 
OVLÁDLA ROCKOVÝ MLÝNOVLÁDLA ROCKOVÝ MLÝN

jaký byl rockový mlýn...jjaakkýý bbyyl roocckkkoovýýý mmmmllýýn.....Fotoreportáž

Malí i velcí fanoušci si koncert kapely Dymytry náležit  
užili.

Kytarista AC/DC revival nejen skv le hrál, ale p edvád l i 
krkolomné kousky na zábradlí.

Na Rockovém mlýn  vládla p íjemná atmosféra a pa ilo 
se až do rána.

3x foto: Pavla Vašková

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

Rocke i se sjeli do Vrchoslavic již   

Kapela Dymytry ve Vrchoslavicích p edvedla svou pov stnou show plnou tajemných masek, sv telných a kou ových efekt , ale p edevším v

PROSTĚJOV Nejprve se na prostějov-
ském náměstí konala uplynulou středu 
akce, jejímiž hlavními protagonisty 
byly děti z prostějovských mateřských, 
základních i středních škol. Program 
zahájila náměstkyně primátorky Ivana 
Hemerková, následně už se chopila slo-
va a zpěvu hlavní aktéři a aktérky...

pro Večerník 

Karolína
HYNKOVÁ

PŮVODNÍ
REPORTÁŽ

Jako vůbec první se několika stovkám lidí 
představila mateřská škola Hanačka, jejíž 
děti se na pódiu proměnily v cirkusová 
zvířátka, klauny a tanečnice. Zazpívaly, 
zatančily a pobavily diváky říkankami 

o zvířátkách. Následovala produkce MŠ 
Partyzánská, jejichž program nás zanesl 
do šedesátých let a byl inspirován filmem 
Filipa Renče Rebelové. Mateřské školy 
z ulice Moravská a Raisova předvedly svůj 
program společně. Nejprve děti zazpívaly 
několik veselých písniček za doprovodu 
na keyboard, zatančily westernový tanec 
a zakončily vystoupení v rytmu zumby. 
Na divoký západ nás přenesly i děti ze ZŠ 
Dr. Horáka, dále nám pak zatančil taneční 
kroužek a zazpíval sbor Horáček.  Program 
středních škol otevřel Roman Doležel, 
který zazpíval a zahrál na flétnu tři české 
skladby, u publika sklidil úspěch, a tak při-
dal ještě jednu píseň. 
„Tato akce je na Prostějovském létě poprvé, 
vstupují v podstatě školy a školky. Myslím, 
že celkově se akce podařila, škol, hlavně ro-
dičů a diváků se sešlo hodně. V programu 
převažovaly školky, ale byla tu i jedna zá-
kladní škola, objevili se tu i zástupci. Počasí 

nám přálo, sluníčko svítilo, diváků bylo po-
žehnaně,“ neskrývala spokojenost Martina 
Drmolová, která nás celou akcí provázela 
coby moderátorka. A které představení se 
jí líbilo nejvíc? „To se těžko říká, protože 
každé mělo svoje. Vystoupení mateřských 
školek odpovídalo věku dětí, bylo to hravé, 
tančivé a nápadité. Co se týká základních 
škol, tam to bylo v podstatě podobné, ako-
rát už ve větším,“ usmála se. 

Pomyslnou třešničkou na dortu ce-
lého programu byla kapela z CMG, 
od které jsme mohli slyšet jak roc-
kové bomby typu The Wall od Pink 
Floyd, tak i několik popovějších 
kousků. Kapela pozvala na pódium 
i svého učitele, s nímž zahrála na roz-
loučenou Nothing Else Matters od 
Metallicy, čímž celý program elegantně 
uzavřela. 

Prost jovské kulturní léto p edstavilo další dv  akce

PROSTĚJOV Hned tři odpoledne 
v rámci kulturního festivalu pořádané-
ho statutárním městem Prostějov byly 
věnovány místním hudebním skupi-
nám. V úterý 23. června proběhlo na 
náměstí T. G. Masaryka to v pořadí po-
slední. V téměř pekelné výhni, kterou 
jim červnové počasí připravilo, se na 
pódiu „škvařily“ skupiny MAJESTI-
CO MUZIKUS, ROCK TIME a PV 
ROCK & ROLL CLASSIC.

Pavla VAŠKOVÁ
Kolem sedmnácté hodiny, kdy zazněly 
první tóny skupiny MAJESTICO MU-
ZIKUS, se právě ostré letní slunce vší silou 
opíralo do vyprahlého náměstí a na zastře-
šeném pódiu bylo skoro nedýchatelno. Pár 
desítek přihlížejících fanoušků se tísnilo 

ve stínu jediného stromu a vehementně 
se osvěžovalo studenými nápoji. Obdivu-
hodný byl proto výkon nejen celé kapely, 
ale především zpěváka Oliho Vidmucha, 
který skvěle vystřihl celý hodinový reper-
toár.  „V tuhle dobu se na náměstí téměř 
nedá být. Na lidi paří slunce, na muzikanty 
taky. Nejsem si jistá, jestli tohle řešení pro-
storu bylo dobré. Rozhodně by to chtělo 
víc stromů,“ postěžovala si Radka, jedna 
z návštěvnic. A sluníčko ne a ne přestat to-
lik hřát, takže další kapela v pořadí ROCK 
TIME se také vzápětí vykoupala ve vlast-
ním potu. Ve skupině účinkuje několik 
zkušených muzikantů, ale je znát, že se 
v nové sestavě ještě trošku sehrávají. Pře-
vzatý, převážně zahraniční repertoár, však 
návštěvníky potěšil. „Hrají samé pecky. 
Nejvíc se mi asi líbili v jejich podání Beatles 

a Eric Clapton,“ pochválil skupinu Martin.
Slunce trošku ztratilo na intenzitě až při 
vystoupení poslední kapely v pořadí PV 
ROCK & ROLL CLASSIC.  Revivalová 
skupina zahrála klasický Rock and Roll 
z padesátých až osmdesátých let české i za-

hraniční scény. Jistě je dobře, že pořadatelé 
z radnice v rámci Prostějovského kulturní-
ho léta dávají takový prostor místním kape-
lám. Prostějované tak mají možnost slyšet, 
jak výborné a kvalitní muzikanty v našem 
městě máme.

Děti roztančily náměstíDěti roztančily náměstí

ROCKE I ZAŽILI NA PÓDIU PEKLO

Skupina ROCK TIME hrála na nám stí jednu hitovku za druhou.  Foto: Pavla Vašková

Aaa.  
 Foto: Karolína Hynková
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Hlavní hvězda v podobě české reprezen-
tantky Terezy Vorlové sice z osobních 
důvodů nedorazila, atraktivitě programu 
to však neubralo. Po úvodním přivítání a 
představení pětice hostů z projektu „To je 
basketbal“ následovalo nejprve puštění 
úspěšného ptenského videa na podpo-
ru mužského „nároďáku“ v bitvě o Rio 
a obrázková připomínka nejzářivějších 
okamžiků československého basketbalu, 
poté už se šlo na samotné soutěžení.
Pořadatelé připravili celkem šest stano-
višť, na nichž se přibližně desetičlenné 
skupinky průběžně měnily. Žáci si tak 
vyzkoušeli střelbu různě velkými míči 
na různé koše i otvory ve stěně, driblink 
při chůzi na položeném laně, slalomovou 
dráhu i opičí dráhu s nadměrně velkými 

botami na nohou. „Disciplíny byly za-
měřeny, aby si děti hravou formou osvo-
jily základní dovednosti basketbalu. Byla 
jsem na většině škol a musím říct, že toto 
byla jedna z lepších a hrozně se mi tady 
líbilo. Děti byly strašně nadšené a také 
video, kterým soutěžily, si hrozně užívaly. 
Také já jsem nadšená, líbí se mi, když se 
děti i ostatní lidé baví, z toho mám obrov-
skou radost,“ nezastírala jedna z organi-
zátorek Radka Richterová, která se takto 
zapojuje do spousty sportovních akcí.
Soutěžní dopoledne zpestřily štafety, 
krátký exhibiční zápas tři na tři a finálový 
souboj v hodu na koš o reprezentační 
dres Vojty Hrubana. Více než dvouho-
dinové sportování tak nenuceně uteklo 
jako voda, mnohem rychleji než klasické 
vyučovací hodiny. „Bavilo mě všechno, je 
to zábava. Víc sice hraju fotbal, ale líbí se 
mi i basketbal. Třeba slalom byl poměr-
ně těžký, ale zvládl jsem to,“ usmíval se 
například čtvrťák Ondřej Kuba. A nebyl 
zdaleka sám, kdo si středeční dopoledne 
užíval. „Jsem rád, že se tady opět něco ta-

kového děje, moc se mi to líbí a jsem nad-
šen. Tyto aktivity, jsou úplně super, v ži-
votě jsem třeba nevěděl, že tak velké boty 
existují. Ale není tak hrozné se v nich 
pohybovat, je tam guma, která vám drží 
nohu,“ popisoval Jakub Božek z deváté 
třídy. A stejný elán vyzařoval i z učitelky 
Markéty Kohoutové, právě ona coby 
garantka stojí za všemi těmito akcemi, do 
nichž se ptenští žáci s úspěchem zapojují. 
„Dostat ceny je super, ale zážitek pro děti 
je tím nejdůležitějším. Myslím si, že ho 
mají nejen soutěžící děti, ale i prvňáčci 
a celá škola. Akci hodnotím jako extra 
podařenou, protože se zapojilo hrozně 
moc dětí a je na nich vidět, že je to baví,“ 
měla spoustu důvodů ke spokojenosti.
Do soutěže To je basketbal se zapojili 
úplně všichni žáci, samotné disciplíny 
v ptenské škole pak byly určeny pro 
čtvrťáky až deváťáky a ti mladší jim 
fandili. Podařilo se navíc zvolit i vhodný 
termín, závěr školního roku totiž přímo 
vybízí k pohybovým aktivitám. „Původ-
ně se celá akce měla konat jindy, ale i kvůli 
výletům jsme ji přesunuli na teď a nelitu-
jeme. Mít v předposlední týden takový 
sportovní den je skvělé,“ těšilo Markétu 
Kohoutovou, která se s dětmi zapojí 
i do dalších projektů, které se opět od září 
rozjedou.
Superlativy nešetřil ani bývalý kapitán 
Nymburka, Pardubic či Kolína a nyní 
už zaměstnanec basketbalové federace 
Jiří Novotný, akce totiž do puntíku spl-

nila svůj účel. „Záměry jsou dva. Jednak 
představit dětem náš sport, ukázat, že 
má školní tradici i úspěchy, a nechat jim 
možnost, aby si ho prostřednictvím zá-
kladních prvků a dovedností vyzkoušely. 
A druhým smyslem je vůbec rozhýbat 
děti, zapálit je pro pohyb,“ podotkl ně-
kdejší reprezentant a pokračoval: „Díky 
úžasným a ukázněným dětem, skvělým 
paním učitelkám a paní ředitelce jsme 
to zvládli bezvadně. Hrozně se mi líbilo 
nadšení a zapojení dětí, přistupovaly 
k tomu aktivně. A další dětí, které přímo 
nesportovaly, tak povzbuzovaly, takže 
jsem hrozně nadšený. Daří se naplňovat 
očekávání, která jsme na začátku měli,“ 
rozplýval se Novotný.
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„Chtěli jsme sice původně zorgani-
zovat turnaj pro čtyřicet týmů, ale 
i třicítka je asi optimální. A když sle-
duji okolní turnaje, jak všude účast 
klesá, tak jsem rád i za tento počet,“ 
přiznal dlouholetý ředitel vícedenní-
ho klání.
Ještě před týdnem mohl napevno 
počítat pouze s třinácti týmy, jenže 
krátce před uzávěrkou přibyly Relax 
Prostějov 2001, RED BRNO, Relax 
Prostějov 2016, AC ROMA, Pifní 
upíři, SEXMERALDA, FC 2 LIT-
RE, FC ORANGE, S.K. HANÁ, 
PV-OMEGA, Indiana Plumlov, Es-
trellas, SK POKOP Domamyslice, 

Dinamo Prostějov, NIGHT BOYS, 
FC Litrpůl a vše uzavřely KOSTKY 
A LISTY.
„Jednoznačně nejlépe obsazený roč-
ník, co jsme tady měli. Vidím tam 
maximálně jeden dva slabší týmy, 
takže klidně čtyři týmy mohou po-
stoupit ze skupin,“ libuje si Ošťádal.
Systém turnaje hovoří o tom, 
že v sobotu dopoledne i odpoledne 
se odehrají vždy tři šestičlenné zá-
kladní skupiny. Postup do nedělních 
bojů si zajistí vždy první tři a společ-
ně s nimi i nejlepší celek na čtvrtých 
místech z dopoledne i z odpoledne. 
Na druhý den se začne v  9:00 ho-
din ráno čtyřmi pětičlennými sku-
pinami, z nichž projdou dál vždy 
dva nejlepší celky. A dále už přijde 
na řadu klasické play-off, o půl třetí 
čtvrtfinále, ve čtvrt na čtyři semifiná-
le a přesně o hodinu později finále. 
Hraje se na dvakrát dvanáct minut 
ve formátu 4+1, při rovnosti bodů 
má přednost vzájemný zápas. „Vypa-
dá to na takových pětadvacet stupňů 
ve stínu, takže na hřišti asi třicítka 
padne. Podle předpovědi ale nemá 
pršet, takže by nám počasí mohlo 
přát,“ věří Ošťádal.
V areálu bude nonstop k dispozici 
občerstvení, tedy česnečka, uzené 
maso, kuřata, zvěřinový guláš, dob-
roty z udírny a dobré pití, tečku za 
sobotním programem obstará DJ 

Roman Fojtík. Hrát bude všech-
ny hudební žánry na přání publika 
a vstup je zcela zdarma. „Během so-
boty se ještě uskuteční velká před-
váděcí akce Škody Mladá Boleslav 
včetně her pro děti. Přivezou šest 
modelů aut, návštěvníci se budou 
moci projet a podívat se. A zvažuje-

me ještě nějaké překvapení,“ předsta-
vil další novinku.
Záštitu nad turnajem převzala také 
v letošním roce senátorka Božena 
Sekaninová, generálním partnerem 
se stal Pivovar Černá Hora a hlav-
ním mediálním partnerem zůstal 
PROSTĚJOVSKÝ Večerník.  (jim)

Jubilejní Haná Cup už zná své rozlosování
KRUMSÍN V létě 1997 se začala 
psát historie nejpopulárnějšího 
a nejobsazenějšího regionální-
ho turnaje v malé kopané. Po 
premiéře na hřišti OP Prostějov 
se Haná Cup natrvalo přesunul 
do krumsínského fotbalové-
ho areálu a právě na tamějším 
travnatém hřišti se již o tomto 
víkendu 2. a 3. července usku-
teční dvacátý ročník. Také letos 
zaplatilo startovné rovných tři-
cet mužstev a po uzavření při-
hlášek mohl hlavní pořadatel 
Martin Ošťádal provést včera 
dopoledne oficiální rozlosová-
ní základních skupin.

Sobota 2. èervence
dopolední skupiny 9:00-14:00

Skupina „A“, hřiště 1:
Peliny Choceň, AC Vyprahlo, Relax Prostějov 2016, BVD, Pifní upíři.

Skupina „B“, hřiště 2:
S.K. Haná, Night Boys, AC Zavadilka 2000, Indiana Plumlov, FC Litrpůl.

Skupina „C“, hřiště 3:
Red Brno, Relax Prostějov 2001, Sexmeralda, Dinamo Prostějov, Estrellas.

odpolední skupiny 15:00-20:00:
Skupina „D“, hřiště 1:

FC Pivo, Holomajzna, FC ORANGE,
Brodek u Prostějova „B“, Union Kostelec.

Skupina „E“, hřiště 2:
2MAX, SK Pokop Domamyslice,

SK FOSP Řešetova Lhota, KOSTKY A LISTY, PV-OMEGA.
Skupina „F“, hřiště 3:

Brodek u Prostějova, Hlučín-Darkovičky,
AC ROMA, FC 2 Litre, FC Radegast u Zacha.

nedìle 3. èervence
9:00 - 14:00 osmifinálové skupiny

14:30 čtvrtfinále
15:15 semifinále
16:15 FINÁLE

ROZLOSOVÁNÍ TURNAJE:

Ptenská škola se bavila basketbalem
PTENÍ Areál Základní a mateřské školy ve Ptení hostil v nedáv-
né době úspěšné olympioniky Tomáše Vernera, Ondřeje Banka 
i Pavla Konvičku a před pár dny se její žáci dočkali další odměny za 
svou aktivitu a kreativitu. Díky zapojení do dalšího projektu Česko 
sportuje a vítězství v celokrajské konkurenci totiž právě do této 
obce s přibližně jedenácti sty obyvateli zavítala velká basketba-
lová show. V tělocvičně i aule se tak několik hodin soutěžilo i po-
vzbuzovalo a všichni se nelíčeně bavili nejen z toho důvodu, že se 
nemuseli učit. Večerník se přijel také podívat...

jaká byla akce ve ptení...jjaakká bbyylaaa aakkccce vvve ppptttenní...Fotoreportáž

O zábavu na ptenské škole se drobnými roš�árnami
i povzbuzováním staral rovn�ž maskot Basty.

Do krátkého exhibi�ního zápasu t�i na t�i se zapojily vy-
brané d�ti i basketbalové hv�zdy.

Sout�že prov��ovaly nenucenou formou sportovní do-
vednosti i motoriku a hlavn� bavily.

3x foto: Ji�í Možný

Uprost�ed minulého týdne bylo v ptenské škole veselo, tam�jší žáci prožili p�íjemný sportovní den.  Foto: Ji�í Možný

VIDEO&FOTOGALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

PTENÍ Středeční basketbalové 
show na ptenské základní škole 
si podle výrazů a nadšení užívaly 
všechny děti, mezi hlavní šťast-
livce však bez debat patřil Oliver 
Šmilňák (na snímku). Právě on 
kraloval střelbě na koš a získal 
tak odměnu v podobě bílého re-
prezentačního dresu Vojtěcha 
Hrubana. „Výhry si cením hodně 
moc. Miluju basketbal a podpo-
ruju český tým, takže je to pro 
mě čest,“ zářil v exkluzivním roz-
hovoru pro Večerník nadšením 
ptenský deváťák.

Jiří MOŽNÝ
�� Budete vítězný dres nosit, 
nebo si ho vystavíte na čestném 
místě?
„No, nad tím jsem ještě nepřemýšlel... 
(smích) Moc ho sice nechci nosit, asi 
jen na nějaké akce, jakmile ale začne 
basketbalová sezóna, tak si ho budu 
brát na zápasy a rád si ho nechám 
podepsat.
�� Dres jste si vysloužil díky 
nejpřesnější střelbě na koš. Byl 
jste nervózní?
„Hrozně moc. Prvně jsem si myslel, 
že se trefí půlka lidí a budeme tu do 
zítřka, ale když to došlo na poslední 
dva, tak jsem si uvědomil, o co jde. 
Sice je to pro někoho jen dres, ale 
pro mě hodně znamená.“ (úsměv)
�� Jaký je vlastně váš vztah k bas-
ketbalu?
„Původně jsem hrál hokej, ale pak 
jsem přešel právě na basketbal 
a hrozně se mi líbí. Je to adren-
alinový a rychlý sport, na nic se 
v něm nečeká. Moje srdcovka a rád 

bych ho hrál, kdyby byla možnost. 
Býval jsem ve výběru U15, mám ale 
trochu špatné kotníky. Kdybych se 
ovšem mohl vrátit, neváhal bych.“
�� Aktivně jste se zapojil rovněž 
do krátké exhibice tři na tři, jaký 
to byl zážitek?
„Hrálo se sice jen na půlku tělocvičny, 
ale byl jsem překvapený, jak moc 
jsme se naběhali. Bylo skvělé hrát 
s těmi, co se tomuto sportu věnují 
dlouhodobě a jsou zkušenější. 
A hrozně moc si cením pochvaly, 
která od nich přišla. Je super slyšet 
od nich něco takového.“
�� Takže celkově můžete být 
s celým basketbalovým dopoled-
nem spokojen?
„Bylo to super, pořád se něco dělo. 
Nikdo nikde jen tak nestál, měli 
to velice promyšlené. Jsem rád, že 
máme takovou paní třídní, která 
nám vše umožnila. Lepší jsme si přát 
nemohli.“

„LEPŠÍ T�ÍDNÍ JSME SI P�ÁT NEMOHLI,“
ZÁ�IL NADŠENÍM OLIVER ŠMIL�ÁK

Foto: Ji�í Možný



Rozlučkovou párty s uplynulým roč-
níkem otevřel krátkou zahajovací řečí 
sportovní ředitel hanáckého klubu 
a čerstvě i hlavní trenér A družstva 
žen vékáčka Peter Goga. „Všechny 
vás tady vítám u příležitosti zakon-

čení další veleúspěšné sezóny našich 
mládežnických týmů. Chci vám moc 
poděkovat za výbornou reprezentaci 
oddílu a alespoň tímto způsobem 
chceme všem svým talentům vzdát 
hold, ocenit je,“ řekl Goga, který se 
ujal také role moderátora celé akce. 
A hned předal slovo nejvyššímu šéfo-
vi VK, předsedovi správní rady Petru 
Chytilovi. „Jsem rád, že jsme se tady 
všichni sešli v tak hojném počtu, což 
dokládá skutečně širokou a silnou 
členskou základnu prostějovského 
volejbalu. Vedle úspěchů našeho do-

spělého áčka máme ještě větší radost 
z vašich úspěšných výsledků na mlá-
dežnickém poli, mezi kterými stejně 
jako loni nechyběly ani cenné medai-
le. Proto chci moc poděkovat jak vám 
samotným hráčkám, tak vašim trené-

rům za kvalitní, obětavou a trpělivou 
práci. Vydržte u sportu a ať vás baví, 
abychom se zde mohli za rok znovu 
setkat ve stejně radostné atmosféře. 
Teď si užijte krásné prázdniny,“ pově-
děl Chytil s velkými díky veškerým 
partnerům a sponzorům VK v čele se 
společností AGEL, městem Prostě-
jov a Olomouckým krajem.
Poté promluvil vzácný host, ná-
městkyně prostějovské primátor-
ky Ivana Hemerková. „Když jsem 
dnes odpoledne otevřela Večerník, 
tak jeho podstatná část byla právě 
o vás volejbalistkách od těch úpl-
ně nejmenších až po dospělé. A 
musím říct, že je na vás město Pro-
stějov opravdu pyšné, neboť VK 
AGEL je svou členskou základnou 

jedním z nejpočetnějších oddílů 
v regionu a přitom dosahuje sku-
tečně krásných úspěchů. Všechno 
je to přitom o společné týmové 
práci, vůli i radosti ze sportování 
a pohybu jak samotných hráček, tak 
samozřejmě trenérů a trenérek, jež 
se o vás příkladně starají. Koučové 
jsou většinou muži, kteří to s námi 
ženami nemají lehké, tím větší za-
slouží uznání. Všem vám přeji, ať 
nepolevíte, dál vás volejbal baví a 
daří se vám v něm tak jako dosud, 
nebo ještě lépe,“ pronesla mimo 
jiné Hemerková.
Následně proběhla rekapitulace 
účinkování jednotlivých mládež-
nických výběrů Agelek v nedávno 
skončené sezóně 2015/16 včetně 

shrnutí soutěžních výsledků od 
nejmladší přípravky přes mladší žá-
kyně, starší žákyně a kadetky až po 
juniorky. Zlatým hřebem přitom 
byla slavnostní dekorace dvou 
nejstarších věkových kategorií 
U17 (extraligový bronz) a U19 
(stříbro v extralize), jež prodlou-
žily klubový sběr medailí z před-
chozích let. „Ještě jednou chci na 
závěr hrozně moc poděkovat všem 
našim hráčkám a zejména trenérům 
i trenérkám, neboť bez jejich vysoce 
kvalitních schopností bychom dnes 
tady nemohli takhle slavit,“ zdůraz-
nil ve finální řeči Peter Goga.
Program setkání pak uzavřela spo-
lečná fotografie všech přítomných 
a chybět pochopitelně nemohla na 
úplný konec diskotéka, při níž se 
holky náležitě vyřádily. Šlo o zaslou-
ženou odměnu i symbolickou tečku 
za děním pod vysokou sítí v letoš-
ním ročníku.  (son)

tečností bylo, že mezi fanoušky této psy-
cho-core kapely byly i děti ve věku kolem 
deseti let. Několik jich bylo možno spatřit 
hned pod pódiem mávajících plakáty ka-
pely Dymytry. 
Samotný koncert byl jako vždy velký nářez. 
Zazněly především písně z nové, v pořadí 
již páté, desky Agronaut, kterou skupina už 
představila v rámci turné s metalovou le-
gendou Arakain. „To je snad jejich nejlepší 
deska. Líbí se mi, že už nejde o tak agresivní 
a naštvaný metal, ale že jsou skladby me-
lodičtější a experimentálnější,“ ohodnotil 
repertoár skupiny dvacetiletý Petr, který si 
také velmi pochvaloval příjemnou atmo-
sféru festivalu. Jak by ne, vždyť hráči kapely 
Dymytry najednou ze svých fanoušků 
téměř vytvořili loutky, které reagovaly na 
sebemenší pokyn, aby se rozhýbaly podle 
přání své oblíbené kapely. 
Podobně euforicky pak probíhal i sobot-
ní program, přičemž poslední vytrvalci 
opouštěli areál až v neděli hluboko nad 
ránem...
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Pěvecké sbory
zahájily prázdniny
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PROSTĚJOV Již třetí ročník akce 
Na prázdniny s Proměnami se usku-
tečnil v úterý 21. června, tentokrát 
ve Smetanových sadech. Oblíbe-
ný pěvecký sbor zazpíval písničky 
z pohádek a pozval si několik hostů, 
kterými byly dětské pěvecké sbory 
z prostějovských i okolních škol 
a folk-rocková kapela Band-A.

Pavla VAŠKOVÁ
Příjemně prosluněné odpoledne přilá-
kalo do parku desítky posluchačů, kteří 
posedávali na připravených lavičkách 
nebo postávali kolem altánku. Ze za-
čátku se převážně jednalo o rodiny dětí, 
kterých v rámci programu vystupovalo 
skutečně mnoho. V průběhu úterního 
odpoledne a večera se představily škol-
ní pěvecké sbory: sbor RG a ZŠ Pros-
tějov, Skřivánek z němčické základní 
školy, děti ze ZŠ z ulice Majakovského 
a Sedmikráska z němčické „zušky“.
Všechny sbory předvedly publiku 
program složený převážně z dětských 
a pohádkových písní, které si s nimi 
s chutí pobrukovala i většina přihlí-
žejících. „Moc děkuji všem účinkují-

cím, partnerům o i milému publiku 
za příjemnou atmosféru,“ pronesla za 
organizátory Pavlína Copková, která 
navíc také vyzvala všechny přítomné 
k tomu, aby sami přišli s návrhem, na 
jakém místě by se měl konat příští, již 
čtvrtý ročník. 
Samotné Proměny ukončily sborový 
program čtyřmi písněmi z pohádek 
a na úplný závěr si Pavlína Copková 
s Patrikem Ozzym Zatloukalem, hos-
tem programu, vystřihla zamilovaný 
duet ze skvělé pohádky Lotrando 
a Zubejda, a to kvůli technickým pro-
blémům dokonce dvakrát. 
Jediným hostem programu, které-
ho nebylo možné zařadit do škatul-
ky „sbor“, byla folk-rocková skupina 
Band-A. Ta v novém složení s bicími, 
elektrickou kytarou a baskytarou stále 
velmi aktivně koncertuje nejen v Pro-
stějově a kolem Konice, ale například 
třeba i Ostravě. Za svou autorskou 
tvorbu si také odnesla několik ocenění 
na oblastním kole Porty ve Svitavách. 
Ve Smetanových sadech zahrála kapela 
něco ze své tvorby, což přihlížející pu-
blikum ocenilo nadšeným potleskem.

VIDEO&FOTOGALERIE
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PROSTĚJOV Středa 22. června 
patřila v Galerii N7 dobročinné akci, 
kterou uspořádal Český červený 
kříž Prostějov. Propojení vernisáže 
výstavy keramiky Karla Žíly ze 
Střílek a módní přehlídky několika 
tvůrců oděvů i módních doplňků 
návštěvníky nadchlo. Zvlášť když 
v některých modelech poznali zná-
mé tváře z radnice. Celková získaná 
částka bude vložena na účet projektu 
ČSOB pomáhá regionům. 

Pavla VAŠKOVÁ
Krása pro dobrý účel. Tak by se dala 
jednoduše charakterizovat středeční 
akce, kterou připravil ve spolupráci 
s Galerií N7 Český červený kříž 
Prostějov. A šlo o vskutku nabitý 
program, jímž provedla Lenka 
Černochová. Ta také přítomné upo-
zornila, že všechny předváděné modely 
i keramika jsou na prodej a jejich koupí 
mohou podpořit aktivity pro seniory. 
„Peníze budou použity na domácí 
péči, osobní asistenci, úklidy v domác-
nostech a pomoc při osobní hygieně 
seniorů,“ uvedla zástupkyně Českého 
červeného kříže. 

Během odpoledne byla představena 
kolekce užitkové keramiky Karla Žíly 
a následovala dlouhá módní přehlídka 
batikovaných modelů Lenky Černo-
chové, originálních malovaných ba-
tůžků a tašek olomoucké autorky Iza-
bely Machútové, na závěr mohli potom 
diváci vidět pánské obleky, saka, bundy 
a svetry z obchodu Heleny Žákové 
a dámské modely Simony Hanzlíkové.
Zajímavostí je, že v netradičních rolích 
modelky a modela se představili 

i prostějovští radní, náměstek primá-
torky Pavel Smetana a zastupitelka Jana 
Halvadžievová. A tak již během večera 
se do klobouku vybrala pěkná suma. 
Pokud chcete také přispět svým 
dílem na nemocné seniory, 
můžete kontaktovat přímo Lenku 
Černochovou nebo Galerii N7. 
Prodejní výstavu keramiky a ba-
tikovaných oděvů je možno vidět 
v Galerii N7 ještě v nejbližších 
několika příštích týdnech.
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Rozmanitá výstava v konickém zámku zaujala
KONICE Do konce června probíhá 
v konickém zámku výstava, na jejímž 
vzniku se podílely hned dvě umělky-
ně - Iva Šišková, která se věnuje malbě 
a tvorbě plastik, a Naďa Pokorová, jejíž 
doménou je patchwork. 

Karolína HYNKOVÁ
Pár dnů před koncem výstavy se zajel 
na umělecká díla podívat také Večerník. 
Hned při vstupu do konické galerie na 
vás dýchne naprosto jedinečná atmosféra. 
V první místnosti jsou vystaveny překrásné 

dečky a prostírky z nejrůznějších látek i nej-
rozmanitějších vzorů. Na stěně visí malé 
obrázky s flísovými zvířátky a panenkami, 
které působí více než roztomile. V další 
místnosti pak na první pohled nejvíce za-
ujme třídílný obraz s lehkým dotykem su-
rrealismu, který zobrazuje strom zřejmě na 
břehu řeky, ve které se odráží paprsky slun-
ce. Celé dílo hraje pestrou škálou sytých 
barev. Nemohu také opomenout řadu 
velice originálních asambláží, což je výtvar-
ná technika, která dává dvojrozměrnému 
obrazu třetí, prostorovou dimenzi. Dalo by 

se říci, že je trojrozměrnou obdobou kolá-
že. Ty na konickém zámku jsou vytvořené 
z kovového i jiného odpadního materiálu 
a zobrazují například stromy, květiny, krý-
gl s pivem, nebo dokonce svatební fotku 
dvou robotů. Největší zájem návštěvníků 
vzbuzují obrázky srdcí, které jsou sestaveny 
z klíčů. 
Ačkoliv by se mohlo zdát, že se výsta-
va snažila spojit neslučitelné, vystavené 
kousky vyvolaly v  příchozích návštěv-
nících hluboký dojem. A o to šlo přede-
vším... 
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Prostějov (son) - Do konce minulé-
ho týdne trénovaly mladé volejbalist-
ky VK AGEL Prostějov všech věko-
vých kategorií. V posledních školních 
před začátkem letních prázdnin si 
již užívají zaslouženého odpočinku, 
který potrvá do první poloviny srpna. 
„Přípravu s juniorkami, kadetkami, 
staršími i mladšími žákyněmi a pří-
pravkou jsme měli naplánovanou tak, 
že skončí v závěru předposledního 
červnového týdne. Záměr byl napl-
něn, teď ať holky odpočívají,“ potvrdil 
šéftrenér mládeže VK Jaroslav Matěj. 
Uplynulý měsíc a půl děvčata maka-
la v takovém složení týmů, s jakým 
budou po přechodech do vyšších 
kategorií nastupovat od nové sezóny 
v jednotlivých soutěžích. „Tohle má 
svůj velký přínos při vytváření vazeb 
mezi hráčkami v daných družstvech, 
pro utužování party,“ zdůraznil Ma-
těj. Nevadí ani dost četné absence 
na trénincích. „Je pravda, že hlavně 
červen je měsíc, kdy v přípravě z růz-
ných důvodů chybí nejvíc holek. Ale 
s tím se počítá a aspoň je možná indi-
viduálnější práce. Podstatné je dojet 
celý ročník na odpovídající úrovni, 
což se podařilo,“ ujistil Matěj. Všem 
prostějovským volejbalistkám popřál 
krásné prázdniny s jedním tradičním 
doporučením: „Od volejbalu si klid-
ně oddechněte, ale jinak se v rámci 
možností hýbejte. Pravidelný pohyb 
či sportování pak usnadní naskočení 
do letní přípravy včetně náročného 
úvodního soustředění.“ 
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Prostějov (son) - Do závěrečné 
fáze pokročila příprava volejbalo-
vých juniorek České republiky na 
rozhodující fázi kvalifikace o postup 
na letošní Mistrovství Evropy U19, 
jež proběhne na přelomu srpna 
a září na Slovensku. Potěšující je, že do 
širšího šestnáctičlenného kádru mlá-
dežnického výběru naší země pořád 
a stabilně patří dvě hráčky VK AGEL 
Prostějov. Smečařka či univerzálka 
Vendula Valášková a libero Tereza Sla-
víková tak absolvovaly jak soustředění 
v Mikulově (8. až 12. června), tak ná-
sledné tréninkové kempy v Turnově 
(16. až 19. 6.) i v Brandýse nad Labem 
(22. až 25. června). „V Mikulově jsme 
strávili pět dní, během kterých jsme 
se věnovali kondici, dále vybraným 
individuálním herním činnostem ser-
visu, přihrávce, útoku i vybírání a také 
útočným kombinacím po přihrávce 
i po vybraném balónu,“ přiblížil ve-
doucí juniorského nároďáku ČR On-
dřej Foltýn. V tomto týdnu příprava 
vygraduje posledním soustředěním 
v Brandýse včetně přátelských utkání 
s Německem. A poté se už svěřenky 
hlavního kouče Aleše Nováka – prav-
děpodobně i se dvěma Agelkami v se-
stavě – vydají na závěrečný kvalifikač-
ní turnaj MEJ 2016 do Srbska. Tam se 
o účast na vrcholné mezinárodní akci 
postupně střetnou s domácím celkem 
(7. července), s Polskem (8. červen-
ce) a s Finskem (9. července). 

RYCHLÝ
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VOLEJBALOVÉ ODPOLEDNE MISTRYŇ 2016
PROSTĚJOV Téměř stovka mladých volejbalistek se sešla v pon-
dělí 20. června v konferenčním sále Hotelu Tennis Club. A kdyby 
jich z různých důvodů ještě dost nechybělo, vyšplhal by se počet 
vysoko přes magické kulaté numero. Právě tolik má totiž pros-
tějovský oddíl ve všech věkových kategoriích hráčských nadějí, 
jež se tradičně po skončení sezóny sešly na slavnostním setkání. 
Tentokrát pod názvem Volejbalové odpoledne mistryň VK AGEL 
Prostějov 2016.
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exkluzivní
zpravodajství
pro Večerník

Marek 
SONNEVEND

„Všech devět stávajících účastníků 
ženské extraligy se do soutěže opět 
přihlásilo, tudíž v ní bude normálně 
pokračovat. Naopak České Budějo-

vice coby vítěz první ligy stejně jako 
loni svého postupového práva a tím 
startu mezi elitou nevyužily, takže se 
místo v deseti týmech bude hrát zase 
jen v devíti,“ prozradil Goga. Dle po-
řadí z uplynulé sezóny změří síly VK 
AGEL Prostějov, VK UP Olomouc, 
TJ Ostrava, PVK Olymp Praha, Vo-
lejbal Přerov Precheza, Královo Pole 
Brno, TJ Sokol NIBE Frýdek-Místek, 
TJ Sokol Šternberk a VK SG Brno.
„Novinkou je, že brněnské SG už 
nebude propojeno s juniorskou re-
prezentací České republiky a znovu 

se stane samostatným subjektem, při-
čemž do kádru zařadí několik starších 
hráček. Věkově i kvalitativně konku-
renceschopnější družstvo chce po-
stavit rovněž Šternberk, o posilování 
Králova Pole se všeobecně ví, ani další 
oddíly nezahálejí. Tím pádem věřím, 
že by celková úroveň UNIQA extrali-
gy mohla jít nahoru,“ nadhodil Goga.
Hrací systém zůstane totožný: nejpr-
ve základní část (18 kol, v nich pro 
každého 16 utkání), poté nadstavbo-
vá fáze (ve skupině o 1. až 4. místo 6 
kol i zápasů pro každého, v grupě o 
5. až 9. místo 10 kol a 8 střetnutí pro 
každého) a nakonec play-off (pro 8 
nejlepších kolektivů). „SG Brno ten-
tokrát odehraje kompletně celý roč-
ník, proto bude spodní nadstavbová 
skupina pětičlenná,“ upřesnil Goga.
Závěrečné vyřazovací boje klasicky 
nabídnou čtvrtfinále, semifinále i 

finále na tři vítězné duely v jednot-
livých sériích, pouze bitva o bronz 
si vystačí se sérií na dvě výhry. „Pro 
nás v Prostějově každopádně platí, 
že opět budeme největším favoritem 
a tuhle svoji obvyklou roli se samo-

zřejmě pokusíme co nejpřesvědči-
vějším způsobem naplnit. Jasným 
cílem je další zisk mistrovského 
titulu, který by byl už devátý v řadě 
za sebou,“ zdůraznil sportovní šéf 
vékáčka.

EXTRALIGA žen zůstává BEZE ZMĚN:
devět stejných účastníků, totožný systém

PROSTĚJOV Ani v příštím roč-
níku UNIQA extraligy volejbalis-
tek ČR 2016/2017 nepotkají tu-
to nejvyšší národní soutěž žád-

né podstatné korektury. Vyplynulo to z nedávné schůze Asociace 
volejbalových oddílů a klubů (AVOK), jejímž předsedou je spor-
tovní manažer VK Prostějov a nově i kouč Agelek Peter Goga.
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➢ ze strany 23
PROSTĚJOV Mareike Hindriksen se na-
rodila 14. listopadu 1987 v Nordhornu, má 
tedy osmadvacet let a dostatek zkušeností. 
Měří 182 centimetrů, s volejbalem začína-
la v oddílu SCU Emlichheim a následně 
působila v dalších šesti klubech výhradně 
na území svého rodného státu. Uplynulou 
sezónu strávila v momentálně nejlepším 
německém družstvu SC Drážďany, s nímž 
vyhrála mistrovský titul i národní pohár, 
další pohárový triumf získala rok předtím s 
MTV Allianz Stuttgart.
Marek SONNEVEND
„Mareike je podle mého názoru velice šikovná 
nahrávačka, maximálně pohyblivá a dynamic-
ká s rychlou nahrávkou do kůlu i výborným 
servisem. Její herní styl bych označil svým 

způsobem za drzý, což se mi na ní moc líbí. 
Z těchto důvodů jsem ji chtěl, jakmile se na-
skytla možnost ji přivést. V Drážďanech děla-
la dvojku, zatímco u nás jsme jí dali šanci být 
jedničkou na svém postu. Tuhle roli spolehlivě 
plnila předtím ve Stuttgartu, v Thüringenu 
i v Hamburku, odkud se osobně zná s naším 
liberem Julií Kovářovou, tehdy Jášovou,“ pro-
zradil nový kouč Agelek a sportovní manažer 
vékáčka Peter Goga. O kvalitách Hindriksen 
je pevně přesvědčen. „Sledoval jsem ji oprav-
du dlouho a porovnával videozáznamy pěti 
nebo šesti utkání z různých časových období, 
tudíž vím, jak hrála před několika lety i ne-
dávno. Navíc jdou na ni dobré reference od 
spoluhráček, které s ní nastupovaly, a dokonce 
také od protihráček. Po lidské stránce tedy je 
vhodnou volejbalistkou do kolektivu, což pro 
nás v Prostějově bylo vždycky důležité. Celko-
vě jsem přesvědčen, že v rámci možností by se 
měla stát důstojnou následovnicí Katy Weiss 

na místě naší tvůrkyně hry. Dokonce bych ne-
váhal její příchod označit za trefu do černého,“ 
připojil Goga.
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Aktuálně je po oznámení uzavřeného kontrak-
tu s Hindriksen známa pětice členek hráčského 
kádru VK AGEL pro příští ročník 2016/17, 
neboť už před týdnem vedení hanáckého od-
dílu potvrdilo setrvání následujícího kvarteta: 
nahrávačka Veronika Tinklová, blokařka Nina 
Herelová, smečařka Barbora Gambová a libero 
Julie Kovářová. K těmto jistým plejerkám lze 
předběžně připočítat stávající kubánskou dvo-
jici: smečařka Sulian Matienzo a univerzálka 
Melissa Vargas, která se možná rozroste ještě o 
třetí krajanku z Karibiku. „Nové smlouvy jsme 
dosud nepodepsali, ale vedení Kubánské volej-
balové federace mě ujistilo, že s pokračováním 
Suli i Meli u nás normálně počítá. Navíc jsme 

otevřeli možnost angažovat rovněž blokařku 
z Kuby, ovšem tahle jednání se teprve rozběh-
la,“ sdělil dosavadní hlavní trenér Agelek a nyní 
konzultant VK Miroslav Čada po své květnové 
návštěvě středoamerického ostrova. Od té doby 
se na situaci zatím nic nezměnilo.
Pro zkompletování soupisky každopádně 
několik jmen ještě zbývá a nový kormidelník 
říká, že vše je na dobré cestě. „S potenciál-
ními posilami jednáme a v některých přípa-
dech jsme uzavření dohody včetně podpisu 
smlouvy již velice blízko. Myslím, že v dalších 
týdnech budeme moci prostějovským fanouš-
kům zase něco pozitivního oznámit,“ pousmál 
se Peter Goga.
Na závěr připomeňme, které hráčky z minulé 
sezóny vlastně z vékáčka odešly: nahrávačka 
Kathleen Weiss, blokařky Quinta Steenbergen 
(ukončila kariéru) a Sonja Borovinšek, sme-
čařka Tatsiana Markevich a univerzálka Solan-
ge Soares (přešla na pozici kondiční trenérky).
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PROSTĚJOV Je statistikem 
ženského A-družstva VK AGEL 
Prostějov, koučem juniorek našeho 
klubu a současně i statistikem 
volejbalistek Slovenské republiky. 
Těm se skvěle daří v Evropské lize 
žen 2016 a Lukáš Miček je osobně u 
toho, jak národní výběr jeho rodné 
země bojuje v této soutěži o medaili.

O minulém víkendu hrály Slovenky 
druhý ze dvou turnajů základní sku-
piny A v Albánii. Město Durres bylo 
svědkem jejich těsného vítězství 
3:2 nad Běloruskem a jasnější výhry 
3:1 nad domácím celkem, což v 
součtu s výsledky úvodního klání v 
Twardogoře zajistilo svěřenkám Mar-
ka Rojka (nového trenéra KP Brno) 

jak konečné prvenství v pořadí grupy, 
tak postup do semifinále! V něm 
změří tým SR síly se Slovinskem coby 
suverénním premiantem skupiny C, 
přičemž lepší z dvojice vyzve ve finále 
Řecko nebo Ázerbájdžán.
Hráčskou kariéru končící Agel-
ka Quinta Steenbergen má 
momentálně rovněž napilno, a to 

v nejvyšší výkonnostní grupě 1 
prestižní World Grand Prix 2016. 
Nároďák Nizozemska, jehož je 
exprostějovská blokařka pevnou 
součástí, absolvoval druhý turnaj v 
italském Bari. Přiživil tam své šance 
na průnik do závěrečného Final 
Six, kam postoupí pět nejlepších 
mančaftů plus pořádající Thajsko. 

A Holanďanky po výsledcích 0:3 s 
Ruskem, 3:1 s domácí Itálií a 3:0 s 
Thajskem drží právě klíčovou pátou 
příčku. Steenbergen sice jen občas 
střídá naskočením z lavičky, ale jistě 
udělá maximum, aby nizozemský 
kolektiv dokonal velký úspěch ve 
třetím kole v Hongkongu.
Lukáši i Quinto, držíme palce!

Lukáš Miček útočí se Slovenskem v Evropské lize



PROSTĚJOV Setkat se a dobře se 
pobavit. Tak to je hlavní smysl oblí-
beného Gulášení, které se pravidel-
ně koná na zahradě prostějovského 
Domova seniorů v  Nerudově ulici. 
Tento účel byl ve středu 22. června 
bohatě naplněn. 
Gulášení je tradiční a velmi oblíbená 
soutěž ve vaření gulášů mezi týmy 
klientů domovů pro seniory celého 

Olomouckého kraje, které se letos 
zúčastnilo jedenáct tříčlenných týmů 
s doprovodem. Dobrá nálada a přátel-
ský duch provázel účastníky po celou 
dobu vaření, napětí vyvolala jen chvilka 
vyhlašování vítězů.  
A jak to nakonec dopadlo? „První cenu 
tři tisíce korun vyhrál tým Domova pro 
seniory Javorník, na druhém místě s ce-
nou dvou tisíc korun se umístilo druž-

PROSTĚJOV Zaplněný podkrovní sál Městské knihovny dával o středečním 
podvečeru tušit, že hostem bude osobnost známá a populární. Není to tak dávno, 
co spisovatelka, advokátka a starostka v jedné osobě Jarmila Pospíšilová předsta-
vovala zatím poslední detektivku a už je tu nový přírůstek. „Tentokrát jsem za-
brousila do sféry včelařství, přestože to není zrovna obor, v němž bych se oriento-
vala,“ vysvětlila Večerníku autorka název knihy Když se rojí smrt.

Co vlastně stálo u zrodu tohoto příbě-
hu? „Když mě nakladatelství oslovilo
 s poptávkou po nové detektivce, byla 
jsem trochu na rozpacích, jestli dostanu 
nějaký dobrý nápad. Prošla jsem si starší 
náměty, které jsem poslala režiséru Sou-
kupovi, když připravoval druhou řadu 

seriálu Policie Modrava. A právě tento mě 
oslovil do té míry, že by stál za zpracová-
ní,“ uvedla před slavnostním křtem knihy 
Pospíšilová. 
Jak posluchač z dalšího povídání dovo-
dil, základním kamenem příběhu byla 
poněkud neotřelá scéna vraždy oběti, 
v níž včelstvo hraje podstatnou roli. 
„Nejsem si vědoma, že by takový motiv 

společnost26 navštivte stále více oblíbenější inter  

PROSTĚJOV Večerník již in-
formoval, že varhany v chrámu 
Povýšení sv. Kříže v Prostějově se 
postupem času ocitly v havarijním 
stavu. Jedná se přitom o největší 
varhany na Prostějovsku a význam-
né kulturní dědictví, které chce 
prostějovská farnost zachránit. Už 
před téměř dvěma roky bylo rozhod-
nuto o jejich restaurování. Náklady 
byly vyčísleny na 2,6 milionu ko-
run, peníze se však hledají složitě. 
Naposledy například prostějovské 

zastupitelstvo odsouhlasilo místo 
požadovaného půlmilionu korun 
„pouze“ sto tisíc korun. 
Varhany v kostele Povýšení svatého 
Kříže byly postaveny v roce 1934 
krnovskou firmou Rieger. Jednalo se 
o přestavbu a rozšíření původních var-
han z roku 1893 od moravsko-rakouské 
firmy Čápek-Zachistal. Tyto varhany 
měly dva manuály, osmadvacet rejstříků 
a pomocná zařízení. „Celé varhany neby-
ly od svého postavení restaurovány, byla 
prováděna pouze údržba, což se pro-

jevilo v jejich havarijním stavu. Paseku 
dělá třeba červotoč, který se masivně 
šíří hrací skříní,“ popsal Večerníku farář 
Leo Červenka, který usiluje o záchranu 
tohoto kulturního dědictví.  
Oprava varhan byla rozdělena do tří 
etap. Loni proběhla první z nich. „Le-
tos chceme uskutečnit druhou etapu. 
Celkové náklady na ni činí půldruhého 
milionu korun. Na opravu hrací skříně 
nám město Prostějov přispělo částkou 
sto padesát tisíc korun. O dotaci jsme 
požádali i Olomoucký kraj. Poslední 
etapa je plánovaná na příští rok a 
náklady se odhadují na šestset padesát 

tisíc korun,“ sdělil Leo Červenka.   
Zástupci farnosti se v této souvis-
losti obrací na veřejnost s prosbou 
o finanční pomoc. „Pokud se nám 
nepodaří sehnat dostatek peněz, 
hrozí, že se oprava varhan minimálně 
zdrží či dokonce zastaví,“ upozo-
rnil Leo Červenka s tím, že věří, že 
záchrana varhan přispěje i k rozvoj 
kulturního dění v Prostějově. Výše 
vybrané částky je přitom pravidelně 
zveřejňována na vývěsce v kostele 
Povýšení sv. Kříže. „Všem dárcům 
upřímně předem děkujeme,“ uzavřel 
farář.      (mls)

JAK PØISPÌT? 
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Všichni, kteří si adoptují jednu nebo více píšťal, dostanou na památku certifikát. 
Každý, kdo by se chtěl stát „kmotrem“, může přispět k adopci jednorázovým 
finančním příspěvkem a to v hodnotách: 200, 300, 500 nebo 1 000 korun. Cer-
tifikáty se prodávají v kostele Povýšení sv. Kříže každou neděli po mši svaté ve 
zhruba 11:30 hodin u stolku uprostřed kostela. 
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Spořicí účet určený pouze na varhany má číslo 3205006389/0800. Pro 
možný odpočet z daní vystaví farnost potvrzení, o které může každý dárce 
požádat ve farní kanceláři. 

 3. Pokladnièky 
Své příspěvky můžete také vhodit do označené pokladničky umístěné v kost-
ele Povýšení sv. Kříže vlevo za skleněnými vstupními dveřmi. 
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„Akce v rámci prostějovského kul-
turního léta pravidelně navštěvuji už 
po několik let. Většinou jsou dobré 
a líbí se mi. Jsem ráda, že se tu něco 
děje. Je potřeba, aby Prostějov ožil, 
a tímto způsobem se to vždy podaří. 
Na náměstí je alespoň spousta lidí a ob-
chodníci mají tržby, jinak to tu často zeje 
prázdnotou. Je fajn, že tu máme nějakou 
kulturu, klidně těchto akcí může bývat 
více.“ (úsměv)

Anketa
ptali jsme se v ulicích

ANO

MARTA ŠMUDLOVÁ
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ANO

„Na akce prostějovského kulturního 
léta chodím téměř vždy. Líbí se mi 
různé skupiny, které tu bývají, a je 
podle mě dobře, že v rámci těchto 
podniků bývá i program pro děti 
a že se město snaží něco dělat pro nás 
občany. Takové události by mohly být 
pravidelně, a to nejen v létě. Čím více, 
tím lépe, přinejmenším je tu pořádně 
živo a člověk se nenudí. A myslím, že 
každé takové vystoupení si publikum 
vždycky najde.“
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LÉTO?

aneb

ptala se: Aneta Křížová

NEJVĚTŠÍ VARHANY na Prostějovsku volají SOS
Chcete-li je zachránit, adoptujte si některou z píšťal 

Michal KA DLEC
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SENIOŘI VAŘILI GULÁŠ 

BYLI  JSME

U TOHO

Nová detektivka pro letní  
BYLI  JSME

U TOHO

Po slavnostním průvodu přivítal všechny 
přítomné místní starosta František Kin-
ský. „Nemám žádnou zkušenost, osob-
ně pořádám setkání Kostelců poprvé 
a fyzicky přítomen jsem teprve podru-
hé. Moje první setkání bylo v Kostelci 
na Hané, které mě velmi inspirovalo, jak 
to zorganizovat zde,“ poznamenal záhy 
pro Večerník. Následně odstartoval celý 
program Během pro Orion, organizaci, 
jež podporuje handicapované děti. Dob-
ročinného aktivního klání se zúčastnili i 
starosta Kostelce na Hané Ladislav Hy-
nek a jeho místostarosta František Horák. 
„Neváhali jsme ani vteřinu, zaběhat si pro 
dobrou věc vřele doporučujeme,“ smáli 
se oba činitelé.
Prezident Kostelců Jan Nejedlo uspo-
řádal výstavu „Kostelce v Kostelci“, 

jejíž expozice obsahovala i materiály 
z prvopočátků mapování Kostelců a ži-
vou kroniku ze všech setkání. Za Kos-
telec na Hané do programu přispěli 
tanečníci z hanáckého folklórního 
souboru Velký Kosíř a děti z Malého 
Kosíře. V kostele sv. Jiří zazpíval Sva-
tojakubský chrámový sbor. Na střel-
nici v Olešnici u Rychnova nad Kněž-
nou ukázali své dovednosti sportovní 
střelci. Fotbalový tým však bohužel vy-
padl již ve čtvrtfinále a obsadil pěkné 
páté místo. Lépe se dařilo hasičům při 
požárním útoku, kteří dobrým časem 
vybojovali třetí příčku, a perfektní vý-
kon předvedl florbalový tým z Hané, 
který v  klání triumfoval. Nejlepším 

brankařem byli vyhlášen Jakub Střelák 
a střelcem Jiří Drčka, oba z Kostelce na 
Hané. 
Po ukončení sportovních klání přišel 
na řadu kulturní program. Největším 
lákadlem byl rozhodně koncert skupi-
ny Děda Mládek Illegal band, za jehož 
vystoupení náměstí doslova praskalo 
ve švech. Následovalo předání šeku 
s výtěžkem pro Orion, který činil nece-
lých 35 000 Kč.
„Musím říct, že jsem s  průběhem 
akce velmi spokojen. Už jen proto, 
že náměstí je plné lidí, na sportovi-
štích je spousta diváků, tedy kromě 
sportovních střelců, tam by to bylo 
poněkud nebezpečné. Zdá se, že 

město tím žije, lidé jsou spokojeni, 
nebo jsem dosud neslyšel nic jiného,“ 
usmíval se František Kinský, starosta 
Kostelce nad Orlicí. „Myslím, že nej-
náročnější to bylo pro realizační tým, 
jehož já jsem byl něco jako hlavou...,“ 
pokračoval v dobrém rozmaru. „Stá-
lo to právě na těch pár lidech, kteří 
odvedli opravdu mimořádnou práci, 
protože nebýt jich, tak se tu dnes nic 
neděje. Velké díky také patří všem 
Kostelcům, které dodaly své soubory 
a prezentace.“
Závěrem už došlo ke slavnostnímu pře-
dání štafetového kolíku, který obdržel 
starosta z Kostelce u Stříbra František 
Trhlík.

KOSTELEC NAD ORLICÍ Uply-
nulou sobotu se uskutečnilo již 
pětadvacáté setkání Kostelců, 
které bylo na letošek plánova-
né do toho nad Orlicí. Na místo 
se tentokrát sjelo hned patnáct 
výprav. Letošní ročník „Setkání 
Kostelců“ měl velmi bohatý 
program, neboť byl zahrnut 
do oslav výročí 700 let města. 
PROSTĚJOVSKÝ Večerník byl 
u toho!

Exkluzivní reportáž
pro Večerník

Karolína
HYNKOVÁ

KOSTELCE V KOSTELCI
JIŽ PO PĚTADVACÁTÉ
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U TOHO

FOTO 
GALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz
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PROSTĚJOV Přišel, viděl, zašlapal 
a zvítězil. Tak by se dala stručně po-
psat cesta Ondřeje Krupíka za cenou 
v hodnotě sto padesáti tisíc korun. 
Čtyřiatřicetiletý Prostějovan zvítězil 
v soutěži ve šlapání na rotopedu po 
dobu dvou minut, které se zú-
častnilo 1 489 lidí z celé České 
republiky. 
Soutěž ve výrobě energie na 
čas vytvářené pomocí šlapá-
ní na speciálně vyrobeném 
rotopedu připravila nejme-
novaná stavební spořitelna. 
V rámci své roadshow od 
dubna do června její zástupci 
navštívili se žlutým kamionem 
dvacítku měst v České republice 
včetně Prostějova, kde se koncem květ-
na do soutěže zapojilo celkem čtyřiade-
vadesát účastníků. Dva nejlepší z celé 
republiky vyhráli rekonstrukci koupelny 
či kuchyně v celkové hodnotě 300 000 
Kč. Jedním z nich se stal i Ondřej Krupík 
z Prostějova, který za dvě minuty vyšla-
pal energii o hodnotě 205 Joulů. 
Šťastného výherce se Večerníku podařilo 
zkontaktovat. „O tom, že je v Prostějově 
nějaká soutěž, jsem vůbec nevěděl. Nor-

zjistili jsme

VYŠ 
 
za 150
korun

Pondělí 27. června 2016
www.vecernikpv.cz 41netové stránky www.vecernikpv.cz

�
%����������)�=
�������  ���
����������&��
�
���2
�������	
�������
���
	
���	����������
����� ��,�� ��
�� 
	
���
�� ��	���� ;��!� �	��� ��� �,��
�
� �� �&� �
��� ������ 	�#�!�
���	&������!����������'������
�&��������	&�;���%
��>�4�,��
���+���������,��	����;�������
����
��
���������
�&����&�
	
�����+���
�%�����& �	+����

	��
����!� ���  ���� ��� ����
�� ����"���
�'� ���&� �������2�
0���,�� �����������%�	���� ���
?
��
�������������&���,�
�����!�
���	���� �� ���
����
�&� ����
@���+���� ;�����
�
�!� �
�
�
��� ����� �A�*�  �� 
��&�
�
��������B��������
	
�&����
4��
	���
�&�� ��'��������2
'���	�������)�
���*
#
�$$
�++,������-��������
� #
�$$
�.//
� 
�0������	�����$�$������

OLOMOUC, PROSTĚJOV Jak zná-
mo, Ministerstvo školství, mládeže 
a tělovýchovy České republiky už letos 
uvolní prvních třicet milionů korun na 
plánovanou stavbu národního olympij-
ského sportovního centra pro mládež 
v Prostějově, která přijde celkem na 
zhruba 100 milionů korun a je závislá 
právě na státních dotacích. „Zbývají-
cí peníze ministerstvo poskytne příští 
rok,“ potvrdila již v květnu ministryně 
Kateřina Valachová (ČSSD).
„Ráda avizuji obyvatelům Olomouckého 
kraje, že chystáme podporu prostějovské-
ho centra, které bezpochyby patří mezi vý-
znamná sportovní centra na území České 
republiky,“ uvedla Vlachová. 
Nová multifunkční hala olympijského 
centra pro mládež má být v Prostějově 
postavena do konce příštího roku. Sloužit 
má vrcholovým sportovcům - především 
mladým tenistům a volejbalistům, avšak 
přizpůsobena může být i pro fotbal či bas-
ketbal. Třípodlažní objekt budou moci vy-
užívat také prostějovští školáci a veřejnost, 
poslouží při konání některých kulturních 
akcí. Stálá tribuna pojme 500 až 600 divá-
ků a při instalaci mobilní tribuny se do haly 
vejde až 2500 lidí. Projekt připravila pros-
tějovská radnice spolu s krajským úřadem 
a Tenisovým klubem Prostějov, ve kterém 
figuruje sportovní manažer Miroslav Čer-
nošek.
Prostějovská radnice podle dohody do pro-
jektu vloží pozemky a krajský úřad zaplatí 
projekt. „Čekáme na uvolnění finančních 
prostředků z ministerstva školství, proto-
že radou i zastupitelstvem bylo schváleno 
spolufinancování akce z přebytku rozpočtu 
kraje,“ nechal se opakovaně slyšet hejtman 
Jiří Rozbořil (ČSSD). 
Výkonný výbor ČOV schválil projekt Ná-
rodních olympijských center již v květnu 
2013. S pomocí státních dotací mají být 
postupně vybudována také v Nymburku 
(basketbal, halová atletika, sálové spor-
ty, plavání, gymnastika), Račicích (vodní 
slalom, rychlostní kanoistika, veslování), 
Harrachově (lyžování), Novém Městě na 
Moravě (biatlon) a Ostravě-Vítkovicích 
(atletika, fotbal). Hlavním cílem je zefek-
tivnit a systematizovat sportovní přípravu 
reprezentantů. „Je to logické řešení, které 
poskytne sportovcům odpovídající zázemí. 
A zároveň ušetří čas i peníze,“ říká Jiří Kejval, 
předseda Českého olympijského výboru.  
Podobný systém úspěšně funguje napří-
klad v Německu a Polsku. „Jednotlivé 
areály jsme vybírali velmi pečlivě, chceme 
pokrýt většinu sportů. Nestavíme na zele-
né louce a modernizujeme stávající infra-
strukturu. Pomůžeme tak i zaměstnanosti 
v daných regionech,“ podotýká sportovní 
ředitel ČOV Martin Doktor.

CENTRUM
v Prostějově
dostane první část
dotace už v ZÁŘÍ

www.
tkplus.cz

16
06

21
12

21
8

tenisté

fotbalisté volejbalistky



národní olympijské centrum40 navštivte stále více oblíbenější inter  

Již několik měsíců se na první pohled zdá, že Prostějov nežije ničím jiným a nemá žádné 
jiné problémy, než je výstavba Národního olympijského centra. Tedy moderní sportovní víceúčelo-

vé haly, kam budou chodit děti na tělocvik, kde se budou hrát v moderním prostředí závodní i amatérské 
soutěže v kolektivních sportech, a v níž se budou připravovat sportovci z Prostějova a okolí.
Má zde vzniknout hala, kterou nám bude závidět většina moderních měst na Moravě i v Česku a o níž 
usilovala řada sportovních středisek. Díky ní se v Prostějově objeví noví sportovní talenti, když  pro ty 
objevené vznikne prostředí, kde budou mít možnost svůj sport provozovat.
Ze sportovního záměru se však v posledních letech stalo politikum a argumenty podporovatelů pro-
jektu se tvrdě střetávají s kritikou všeho druhu od bůhvíproč zatvrzelých odpůrců. Ale je to taková 
bouře ve sklenici vody. Nyní však rázně do sporu vstoupili ti, kterých se to týká nejvíc, děti a pro něž je 
hala určena. Na 700 aktivně sportujících dětí a 115 trenérů mládeže podepsalo otevřený dopis, který 
vyzývá olomouckého hejtmana a prostějovskou primátorku, aby vydrželi ve svém úsilí a připravený 
projekt Národního olympijského centra dotáhli do konce. Znění dopisu má redakce Večerníku k dis-
pozici a jako první jej exkluzivně přetiskujeme v plném znění.
 Stranu připravil: Petr Kozák. Texty: Ladislav Valný. Foto: archív Večerníku
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kapacita hlediště pro pořádání
mezinárodních zápasů
multifunkční sportoviště

moderní vybavení

finanční náročnost
výstavby
možnost pořádání
kulturních akcí
ekonomická 
náročnost provozu
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„Myslím si, že naše město si podobné sportoviště zaslouží. 
Navíc mládež potřebuje větší kapacitu k tréninku. Výhod-
né je i umístnění areálu ve sportovní zástavbě. Doufám, že 
se bude stavět co nejdříve.“
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„Všichni volejbalisté se už nemůžou dočkat vzniku moderní 
haly, která bude chloubou nejen našeho Prostějova, ale i Olo-
mouckého kraje a až k nám přijedou i někteří mladí sportovci 
z celé republiky nebo Evropy na mládežnické akce, jistě budou 
závidět. Na vznikajícím projektu je unikátní, že dopoledne bu-
dou v hale sportovat děti z místních škol a odpoledne bude
 k dispozici budoucím olympijským nadějím. Těším se, až se 
v hale představí nejlepší talenti z celé Evropy i světa při svých 

žákovských a juniorských šampionátech. Variabilitou projek-
tu, stejně jako funkčností projektu, jsem nadšen. Už se moc 
těším, až poprvé vyběhneme s našimi dětmi na palubovku 
k prvním tréninkům. Naše mládež si to určitě zaslouží!“
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„V našem městě jsou stovky dětí, které sportují. A je úpl-
ně jedno, jaký dělají sport. Důležité je, že často nemají 
kde. A tento problém olympijské centrum může vyřešit. 
Takže si přeji, aby už všechny přípravné práce byly hoto-
vy. Aby hala mohla sloužit hodně brzy.“
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„Basketbal je podle některých statistik nejpopulárnější 
a nejrozšířenější sport na planetě. Je skvělé, že pevně zakotvil 
i u nás v Prostějově a cestu si tu k němu našla již nejedna ge-
nerace sportovců. Pro tu nastupující se rýsují skvělé vyhlídky 
v podobě Národního olympijského centra, moderní spor-
tovní víceúčelové haly, kde se budou potkávat naši nejlepší 
juniorští hráči s dětmi, které budou chtít být jako oni. I v tom 
je připravovaný projekt jedinečný a těším se na jeho realizaci. 
Konečně budeme mít důstojné místo pro velmi početnou 
prostějovskou basketbalovou mládež!“ 

PROSTĚJOV Už na podzim by se 
měly rozběhnout stavební práce 
v areálu, kde bude sídlit olympijské 
centrum v Prostějově. Ve sportovní 
zástavbě vyroste hala s krásnou tě-
locvičnou a ta bude především pro 
mládež. Za projektem stojí statu-
tární město Prostějov, Olomoucký 
kraj a TK Prostějov - subjekty, kte-
ré se sdružily ve spolku Prostějov 
olympijský s třetinovým zastou-
pením. Ten bude právně schopen 
přijímat finance na vybudování 
a následný provoz haly.
„Celý projekt měl i několik odpůrců, 
kteří v jeho očerňování neváhali po-
užít mylné, nebo přímo lživé infor-
mace. To nás ale vlastně povzbudilo, 
abychom za výstavbu sportoviště 
ještě více bojovali. Pevně věřím, že 
za rok budeme halu otevírat a pak 
se potvrdí, že jsme ji budovali pře-
devším pro potřeby naší mládeže,“ 
uvedl manažer Miroslav Černošek, 
který ve spolku zastupuje Tenisový 
klub Prostějov.
Na zahájení stavby se těší i představi-
telé radnice. Nová hala alespoň čás-

tečně vyřeší prostějovský problém 
s nedostatkem krytých sportovišť. 
„S každodenním čtrnáctihodinovým 
provozem nám určitě pomůže, tělo-
cvičen je prostě v našem městě málo. 
A nová hala bude sloužit všem. Ne-
bude pouze pro volejbalistky nebo 
tenisty, ale také pro naše školáky,“ 
vnímá přínos projektu primátorka 
Prostějova Alena Rašková. „Hala by 
měly skutečně sloužit jak sportu, tak
 i kultuře, a to ne pouze Prostějovu, 
ale i širšímu okolí. To je podle mě 
velmi důležité a proto kraj takový 
projekt podporuje,“ ujistil zastánce 
projektu Jiří Roz-
bořil, hejtman Olo-
mouckého kraje.

Způsob financování podpořil při ne-
dávné návštěvě města také ministr 
financí Andrej Babiš (ANO 2011), 
kterému se zamlouval především mo-
del tří podpůrných subjektů. „Model, 
že stavbu investuje částečně město, 
kraj a stát je ideální. Tak bychom to 
chtěli prosazovat všude. Prostějov je 
sportovní město. Je zde velká tradice 
v tenise, volejbale i dalších sportech. 
Projekt připravený velmi dobře. 
A navíc je hala multifunkční. Má více 
možností využití a je dobře, že se na 
to myslelo“ prohlásil Babiš. 
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Sportovci mají jasno: děti halu potřebují
PROSTĚJOV Naprosto jednoznačnou podporu má výstav-
ba olympijského centra u sportovních činovníků ve městě. 
Trenéři, bývalí hráči, funkcionáři. Ti všichni si uvědomují, 
jak moc Prostějov nové kryté sportoviště potřebuje pro 
sportovní přípravu současné i nastupující generace i pro 
volnočasové aktivity zdejších občanů. Večenrík vyzpovídal 
zástupce kvarteta sportů, na něž má být středisko nejvíce za-
měřeno.

MSTĚTICE, PROSTĚJOV (Rad-
ka Miloševská, tisková mluvčí 
společnosti Agel) - Jan Železný, 
Radek Štěpánek, Ondřej Bank 
a Aleš Loprais byli ozdobou třetího 
ročníku charitativního golfového 
turnaje NADACE AGEL, který 
se konal v Golf Clubu Mstětice 
u Prahy. Celkový výtěžek klání, jehož 
součástí byla také dražba, překročil 
částku sedmi set tisíc korun. 
Startovní listinu turnaje na osmnácti-
jamkovém hřišti zaplnila jména více 
než šesti desítek golfistů, mezi nimiž 
byl také Jan Železný, který na turnaji 
oslavil své jubilejní padesáté narozen-
iny. Dobročinnou akci podpořili také 
další sportovci jako Radek Štěpánek, 
Ondřej Bank a Aleš Loprais, kteří 
věnovali dary do dobročinné aukce 
a osobně se jí zúčastnili. „Výherci aukce 
si odnesli například raketu podepsanou 
Novakem Djokovičem, šek na hodinu 
tenisu s Radkem Štěpánkem, kombi-
nézu Aleše Lopraise, ve které projel 
rallye, či lyže a soukromou hodinu 
lyžování s Ondřejem Bankem,“ uvedla 
manažerka NADACE AGEL Vikto-
rie Sládková s tím, že aukce předmětů 
se konala k příležitosti pátého výročí 
založení nadace. 
Golfový turnaj NADACE AGEL spo-
juje charitu, golf a příjemně strávený 
čas pod širým nebem. Mezi šedesátkou 
hráčů, kteří se turnaje účastnili, 
převažovali zástupci různých firem, 
jež se rozhodli podpořit seniory, rod-
iny v nouzi a handicapované. Ti se 
totiž každodenně na nadaci obracejí 
s prosbou o pomoc v těžké situaci. 

NADACE AGEL sídlí v Prostějově 
a potřebným lidem a organizacím 
se snaží pomáhat již od roku 2011. 
Od svého vzniku nadace podpořila 
přes 350 žadatelů celkovou částkou 
přesahující 8 miliónů korun. In-
formace, komu již nadace pomohla, 
včetně formuláře žádosti o nadační 
příspěvek, najdou zájemci na we-
bových stránkách nadace.agel.cz.
Osmnáctijamkové hřiště ve Mstěticích 
je svým charakterem inspirováno 
klasickými skotskými linksy. Hřiště 
je situováno do mírně zvlněného 
terénu, dráhy jsou lemovány středně 
vysokým travním porostem, mod-
elované greeny jsou z velké části 
chráněny dobře umístěnými písko-
vými překážkami i vodními plochami. 
Atmosféru linksu umocňuje mírný 
vítr, který je ve Mstěticích častým 
spoluhráčem.

stvo Domova pro seniory Radkova 
Lhota a třetí byl tým Domova seniorů 
Tovačov, který si odnesl tisíc korun,“ 
prozradil Večerníku výsledky ředitel 
domova Zdeněk Libíček s tím, že ceny 
vítězům předávali náměstkyně hejtma-
na Olomouckého kraje Yvona Kubjá-
tová a prezident Lions clubu Olomouc 
Zdeněk Svozil, který byl i hlavním 
sponzorem celé soutěže.  (mls)

byl zatím použit, to byla další motivace 
navíc. Příběh a postavy postupně začaly 
nabývat konkrétních obrysů,“ dodala 
úspěšná spisovatelka.
Přestože o včelaření toho mnoho neví, 
nebyl podle Pospíšilové díky známým pro-
blém proniknout do základních tajů a poj-
mů. To mnohem blíž měla třeba k postavě 
starosty, kterého podle svých slov dokázala 
„pochopit“ při určitých situacích, které 
před něj kladl výkon jeho funkce. Aby ne.
Je doba dovolených, předurčená k lenošení 
a četbě dobré knihy. Kdo si oblíbil příběhy 
řešené kapitánem Klenským a zvídavou 
Marií Kovandovou, má se na co těšit. 

Pondělí 27. června 2016
www.vecernikpv.cz 27netové stránky www.vecernikpv.cz
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jjaakká bbyylaa ccchhaariiitaativvvníí aaakccce aggelluu.... 

Třetí ročník charitativního golfového turnaje NADACE AGEL
vynesl 700 000 korun 
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BARUNKA SLAVÍ

DRUHÉ
NAROZENINY

Michal KA DLEC

Exotické zvířátko je pýchou mladé 
veterinářky, která na nosálí slečnu 
nedá dopustit. Večerníku se ale svěřila, 
že život s  tak rozpustilým zvířetem 
není vůbec jednoduchý. „Že bych ji 
nechala volně běhat po bytě, tak to ani 
náhodou! Už mi párkrát sama pusti-
la plyn, odmontovala pod umy-

vadlem sifon a celý ho roze-
brala, překousla šňůru od 
lampy, běžně pouští vodu 
pákovou baterií v koupelně, 
umí během pár minut rozkousat celý 
balík ubrousků, povalit koš 
a odpadky roztahat po bytě. Když 
pominu její houpání na lustrech, je-
jím největším hitem je oddělávání 
krytů vypínačů a zásuvek. A nejhorší 
je, když se pustí do make-upu, to je 
nalíčená během pár vteřin,“ směje se 

Michaela Hejlková, přičemž dvouletá 
Barunka se v  tu chvíli ani nehne 
z náruče. Když ji ale zvířecí lékařka 
pustí na zem, začnou se dít divy! 
Jak se Večerník přesvědčil na vlastní 
oči, okamžitě povalila tři odpad-
kové koše, vzápětí vyskočila na 
kuchyňskou linku, kde rozebrala 

naskládané nádobí. Když se jí v tom 
veterinářka snažila zabránit, Barunka 
začala neuvěřitelně pištět. „Vždycky 
se vzteká, když jí v tomto pustošení 
chcete zabránit. Je to darebačka,“ 
podotkla Michaela Hejlková a měla 
plné ruce práce. 
Když Večerníku sympatická vete-
rinářka nabídla, zda bychom 
si Barunku nechtěli půjčit do 
redakce, přestože máme rádi 
všechna zvířata, s díky jsme 
odmítli. Přece jen jsme nechtěli 
ohrozit uzávěrku nejen tohoto 
vydání. Nosálí samičce jsme ale 
popřáli k nedávným druhým naro-
zeninám vše nejlepší a co nejvíce 
překousaných šňůr a rozbitého ná-
dobí...

„JE TO DAREBAČKA,“ 
tvrdí majitelka nosála

PROSTĚJOV Skvělá, roztomilá, 
kamarádská! Majitelka samice 
nosála Michaela Hejlková má 
však na Barunku poněkud jiný 
názor. Prostějovská veterinářka 
celá rozesmátá Večerníku tvrdí, 
že čerstvě dvouletá Barunka je 
hrozná potvora! 
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málně jsem jel s dětmi kolem Hloučely 
na kole a všiml si, že u blízkého marketu je 
nějaký mumraj. Tak jsme se tam zastavili. 
Nechal jsem dětem pomalovat obličej, 
trošku si odpočinul a pak zkusil štěstí ve 
šlapání na rotopedu,“ popsal svoji cestu 

k hlavní ceně Ondřej Krupík, který na kole 
nikdy nezávodil. „Ježdění na bicyklu pro 
mě vždycky byl pouze velký relax. Když 
mám nějaké starosti, tak se jedu projet 
a vyšlapu ty problémy z hlavy ven,“ dodal 
úspěšný amatérský sportovec.  (mls)
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PROSTĚJOV Před startem minulé sezóny opustil házenkářskou mapu 
mladší dorost Sokola II Prostějov, když jeho hráči přešli společně s koste-
leckými mladíky pod křídla Centra Haná. Do ročníku 2015/2016 se pak 
nevydá ani starší dorost. V jeho případě je to ztráta bez náhrady, hráči tak 
přecházejí do mužské kategorie s cílem hostovat v okolních mládežnických 
týmech, jako jsou Olomouc, Litovel nebo Velká Bystřice, aby si zahráli i se 
svými vrstevníky.
„Bohužel jich je málo. Původně tu byla myšlenka, že by mohli pokračovat 
v Centru Haná, ale spočítali jsme si, že by to nestačilo, aby mohli odehrát soutěž 
důstojným způsobem. Z jedné strany je to škoda, protože v regionu nebudou 
starší dorostenci, na druhou stranu jich ale bylo tak málo, že by to nemělo smy-
sl,“ smutně krčil rameny předseda prostějovského oddílu Svatopluk Ordelt.
Znamená to tedy výraznou komplikaci směrem k rozvoji regionální házené? 
„Ano i ne. Přechod mezi dorostenci a muži je každým rokem komplikovaný, 
odpadlíků je velké množství, zpravidla kvůli škole a práci. Jedná se o dlouho-
dobý problém, kdy přijdou jeden dva lidé za rok. Na druhou stranu by se brzy 
z Centra Haná měla do svých mateřských oddílů přesouvat další várka talento-
vaných kluků,“ věří Ordelt, že se černé scénáře nenaplní. 
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prim rychlý přechod do útoku a přes ur-
čité nepřesnosti atraktivní herní styl.
Házená jakožto halový sport má před 
sebou v druholigovém podání dlou-
hou přestávku a na další ostré bitvy se 
můžeme těšit až na konci září. Jelikož 
se s převratnými změnami kádrů ani 
v Kostelci, ani v Prostějově nepočítá, 
mohlo by být nadcházející vystoupení 
podobné tomu dosavadnímu a třeba 
opravdu i o kousek lepší. To se ale do-
zvíme nejdříve až na podzim.

zdroj statistik: 
www.chf.cz, www.hazena.pb.cz

 LIGY: REGIONU TENTOKRÁT KRALOVAL PROSTĚJOV

�� Cíl skončit v horní polovině tabul-
ky se podařilo splnit, panuje tedy spo-
kojenost?
„Ano, i když je to nakonec jen její spodní 
část a šesté místo. Ale ve finále i vzhle-
dem k obrovskému počtu zranění, která 
nás pronásledovala, to lze hodnotit jako 
úspěch.“
�� Jak moc mrzí, že ke čtvrté příčce 
vám chyběly jen dva body?
„Nijak. (úsměv) Ve finále je jedno, jestli 
skončíte čtvrtý nebo šestý, pokud se ne-
bavíme o prvním nebo posledním místě. 
Na postup to stejně nebylo a na druhé 
straně se nepadalo. Pro nás spíš bylo 
dobré, že si zahráli všichni, nehráli jsme 
vyloženě na skóre. Tato soutěž je hodně 
vyrovnaná a Maloměřice, které skončily 
čtvrté, byly lepší. Takže zklamaný oprav-
du nejsem.“
�� Velké množství zranění se opakuje 
každým rokem, jak se vám usíná, když 
nevíte, koho budete mít k dispozici?
„Když to tak vezmu, tak během sezóny 
se nám vystřídalo přes dvacet hráčů, ale 
k poslednímu kolu jsme odjížděli jen se 
třemi hráči na střídání. Nakonec jsem 
musel nastoupit i já... Základna je sice širo-
ká, ale zdravotní stav až tolik neovlivníte. 

Méně než polovina se jich stala v házené, 
kdy se navíc Michal Zacpal nešťastně zra-
nil v přípravném utkání, stejně tak David 
Jurečka. Nevím, čím to je, ale poslední 
dobou je zranění hodně...“
�� A trnul jste tedy občas, jak vůbec 
složíte sestavu?
„Bylo to tak, před některými zápasy jsem 
vyloženě čekal, kdo se v pátek ozve, že 
může, nebo nemůže... (lehce se pousmě-
je) Ke zraněním se navíc přidaly klasické 
nemoci a pracovní povinnosti, ale naštěstí 
jsme to vždy dali i za pomoci dorostenců 
dohromady. Ke každému zápasu jsme 
nastoupili zodpovědně.“
�� Jste při pohledu na stávající kádr 
optimistou směrem do budoucna?
„Nemám žádné zprávy, že by měl někdo 
končit nebo odcházet. Uvidíme, co se 
stane s dlouhodobě zraněnými, David 
Jurečka má jít na operaci s kolenem, Tolja 
Vasyliev s ramenem. Měli by ale přijít tři 
dorostenci, kádr se tedy rozšíří, což je jen 
dobře. Bude víc lidí na tréninku i schop-
ných naskočit do zápasu. Doufám tedy, že 
by příští sezóna měla být z tohoto pohle-
du lepší.“
�� Lze v dohledné době hovořit 
i o postupových ambicích?

„To je těžká otázka. Současný kádr 
na to určitě má, na druhou stranu je 
pravda, že tréninková docházka není 
úplně nejslavnější, což se projevuje 
i při zápasech. Máme hodně ´študá-
ků´ i kluků pracujících na směny, 
tím pádem nemohou trénovat to-
lik, kolik by potřebovali. Rozhod-
ně máme na udržení v první lize, 
postoupit je ale těžší. Upřímně ale 
říkám, že příští sezónu s něčím tako-
vým nepočítám, vyhlídkami je klid-
ný střed tabulky. Kdyby se podařilo 
umístit výše, bude to jen plus.“
�� Nová sezóna začne pravděpo-
dobně v závěru září, jak strávíte léto?
„Momentálně máme víceméně volno, 
scházíme se jen v pátek na fotbálek a ještě 
občas ve středu, ovšem nezávazně podle 
toho, jak kdo může. Přípravu zahájíme 
osmnáctého července a zpočátku bude-
me u Kalicha, v polovině srpna by se měla 
opět otevřít Chorázka, takže se přesune-
me do haly. Nejprve budou naše trénin-
ky zaměřeny na fyzickou sílu, rychlost 
a vytrvalost, pak se začneme více věno-
vat technice, spolupráci a herním čin-
nostem. Chtěl bych absolvovat rovněž 
nějaký přípravný turnaj, zřejmě ve Velké 
Bystřici nebo Litovli. A koncem srpna 
vstoupíme do Českého poháru, ten také 
počítám za součást přípravy.“
�� V konečném zúčtování jste se 
umístili před Kostelcem. Jak moc 
těší, že jste nejlepším házenkářským 
týmem regionu?
(smích) „Tak samozřejmě je to lepší 
než loni, kdy soutěž skončila naopak! 
Nejde ale o nic dramatického. Jsem rád, 

že se nám podařilo s přehledem vyhrát 
jarní derby, čímž jsme odčinili podzim-
ní porážku, Kostelec ale taky patří do 
středních vod a myslím si, že se tam 
dlouhodobě bude pohybovat. Ještě ně-
jakou dobu tak spolu budeme soupeřit 
o čtvrté až sedmé místo.“
�� Vedle trenérské pozice jste rovněž 
předsedou oddílu, podařilo se nějak 
pokročit s plány na výstavbu haly?
„Momentálně ještě ne, nemáme to-
tiž kompletně zpracovanou projek-
tovou dokumentaci, což je předpo-

kladem pro získání dotace. Zatím se 
nám podařilo stabilizovat finanční 
situaci Sokola II Prostějov a poslední 
rok probíhá klidně, ale ještě na tom 
nejsme tak dobře, abychom mohli 
vypracovat projekt za čtvrt milionu 
korun. Byla by ale ideální doba, proto-
že nějaké peníze na ministerstvu jsou 
a máme přislíbenou podporu od měs-
ta. Právě městu Prostějov a dále České 
obci Sokolské a Českému svazu házené 
bych chtěl poděkovat, bez jejich pod-
pory bychom nemohli fungovat.“

“ Podařilo se nám stabilizovat finanční  
situaci Sokola II Prostějov, ale ještě na 
tom nejsme tak dobře, abychom mohli 
vypracovat projekt na novou halu za 

čtvrt milionu korun....

Svatopluk Ordelt: „Tento tým má na POSTUP!“
Předseda i trenér prostějovské házené i přesto pomýšlí hlavně na lepší střed

PROSTĚJOV Hned ve třech rovinách prožil uplynulý házenkářský 
ročník Svatopluk Ordelt (na snímku). Dlouholetý pilíř sestavy Sokola 
II Prostějov se loni v létě přesunul na trenérský můstek a posléze se 
ujal i samotného šéfování oddílu, k tomu ještě občas přímo z palu-
bovky vypomáhal na pravém křídle. Ve výsledku z toho bylo v pří-
padě „áčka“ deset výher, jedna remíza a jedenáct porážek, což při 
lehce kladném skóre dalo dohromady šestou pozici. V exkluzivním 
rozhovoru pro Večerník tak oprávněně převažovaly kladné pocity.

Prostějov ruší starší dorost

„Nakonec to dopadlo dobře,“
oddechl si Lukáš Chalupecký
KOSTELEC NA HANÉ Spíše rozpa-
ky než spokojenost. Starosta TJ Sokol 
Kostelec na Hané-HK Lukáš Chalu-
pecký nebere uplynulý ročník jako 
příliš úspěšný. Nejvíce ho mrzely zby-
tečné ztráty a výkonnostní výkyvy...
„Dobře rozehraných utkání jsme měli 
velmi mnoho, ale chyběla koncovka 
a nakonec jsme většinou o body při-
šli,“ začal s komentářem Lukáš Cha-
lupecký. Tým Kostelce se vcelku bez 
větších nervů zachránil, ale ambice ve-
dení byly přece jenom vyšší. „Zachrá-
nili jsme se, to ano. Musím přiznat, že 
to asi odpovídá tomu, na co jsme letos 

měli. Mysleli jsme si, že se budeme po-
hybovat mezi šestým až osmým mís-
tem. Chtěli jsme skončit co nejvýše, 
mužstvu jsme věřili. Umístění odpoví-
dá, ale mohli jsme být výše.“
O tom, jestli bude na trenérském po-
stu pokračovat Jiří Grepl, nemá vedení 
zatím jasno. „Musíme se sejít společně 
s trenérem a hráči, teprve pak budeme 
přemýšlet o tom, v jakém obsazení pů-
jdeme do příští sezóny. Zatím se tak 
ještě nestalo. Zprávy o tom, že by ně-
který z hráčů měl namířeno jinam, ne-
máme. Myslím si, že nikdo odcházet 
nebude,“ prozradil Lukáš Chalupecký.

  být i líp

��Málokdy si stěžujete na roz-
hodčí. Často jste ale poukazoval 
na zázračné výsledky, zvláště v zá-
věru ročníku...
„Týkalo se nás to, já sice byl pořád 
o záchraně stoprocentně přesvěd-
čený, ale ten červík tam byl. Ale co 
se dělo především v zápasech těch 
brněnských mužstev, bylo fakt 
hodně zajímavé...“
�� Budete pokračovat 
v Kostelci i příští sezónu?
„V tuhle chvíli vám odpo-
vědět nedokážu. Ještě jsme 
s výborem sezónu nezhod-
notili. Předpokládáme, že se 
tak stane do konce června, pak 
vám řeknu, co bude dál.“
�� Vy sám byste měl zájem?
(smích) „Já vám něco řeknu, 
vy to napíšete a bude zle. 
Popravdě mi ale berou chuť 
někteří arogantní lidé. Na-
příklad v Prostějově jak se 
chovali rozhodčí... Kolikrát 
toho má člověk dost. Na 
druhé straně jsme zde začali 
něco budovat a dalo by se 
v tom pokračovat.“

�� Máte jasno, na kterých 
postech by potřebovalo mužstvo 
doplnit?
„Mám jasno pořád! (úsměv) Není 
ale potřeba to ventilovat. Mrzí mě 
ztráta Pavla Přikryla, jenž už v Kos-
telci pravděpodobně pokračovat ne-
bude. Dosáhl třiadvaceti let a skon-

čilo mu tak hostování. 
O tom, že by někdo 

chtěl končit nebo 
odejít zatím nic ne-
vím.“  

 přesvědčen,“
 kouč Jiří Grepl

“ Já vám něco řeknu, vy to napíšete 
a bude zle. Popravdě mi ale berou 

chuť někteří arogantní lidé. Například 
v Prostějově jak se chovali rozhodčí! 

Kolikrát toho má člověk dost...“
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Z důvodu plánovaných prací na zařízení distribuční soustavy - rekonstrukcí, oprav, údržbových 
a revizních prací - bude přerušena dodávka elektrické energie:

Obec: Přemyslovice
Dne: 11. 07. 2016 od 07:30 do 
08:30 hodin. Vypnutá oblast: 
oboustranně od č. 321 a 325 po č. 
337 a 336. (vč. 330 a 333).
Dne: 11. 07. 2016 od 13:30 do 
14:30 hodin. Vypnutá oblast: 
oboustranně od č. 321 a 325 po č. 
337 a 336. (vč. 330 a 333).
Obec: Brodek u Prostějova
Dne: 12. 07. 2016 od 07:30 do 
14:30 hodin. Vypnutá oblast: 

jednostranně ulice Lískovec od č. 
154 po č. 299 a dále na ul. Hřbitovní 
č. 7, 41, 425 a 426.
Obec: Ptení, Vícov
Dne: 13. 07. 2016 od 07:30 do 
12:30 hodin. Vypnutá oblast: celá 
obec Ptení vč. chatové oblasti Ber-
novy.  Odběratelské TS BPE Ptení 
ZD 703233, Ptenský Dvorek JmDZ 
(č. 300779).  BPE Vícov 703044.
Obec: Prostějov, Čechovice
Dne: 14. 07. 2016 od 07:30 do 

11:30 hodin. Vypnutá oblast: část 
obce Čechovice s ulicemi: Žitná od 
ul. Habrová po č.18/71 a  ul. J. B. 
Foerstra po č.405/9 oboustranně. 
Ulice K Rybníku č. 21, 34, 35, 
37, dále ul. Habrová, Lipová, Ja-
vortová. Ulice Čechovická od ul. 
Ječné jednostranně po č. 195/42 + 
18/71, č.19, 20, 150. Ulice 5. května 
od ul. Čechovické po garáž vedle č.5 
a po č. 292/30.
 E. ON Česká republika, s.r.o.

Oznámení o přerušení dodávky elektrické energie

BERANI - 21.3. až 20.4. Neuzavírej-
te se do sebe, zůstaňte komunikativní. 
Přestože vás čeká velké trápení v rodině, 
které však celkem brzy vyřešíte, nesmí 
být vaše špatná nálada v zaměstnání 
znát. Trošku se musíte přetvařovat, a to 
vy umíte.
BÝCI - 21.4. až 21.5. Vy si běžte rychle 
vsadit, protože takové štěstí už v bu-
doucnu nikdy mít nebudete! Zatímco 
v soukromí se vám smůla lepí na paty, v 
jiných oblastech se vám bude dařit. Díky 
rychlému zbohatnutí si leccos můžete 
dovolit.
BLÍŽENCI - 22.5. až 21.6. Natolik 
vás zaujme osoba opačného pohlaví, že 
nadobro ztratíte hlavu. Říká se, že láska 
dokáže pobláznit, ve vašem případě to 
tak bude dvojnásob. Uděláte spoustu 
chyb, které byste jindy neprovedli. Bude 
vás to něco stát... 
RACI - 22.6. až 22.7. Nezůstávejte 
sami, jen kolektiv vás může držet nad 
vodou. Partnerské problémy nejsou ale 
tím jediným, co vás bude v nejbližších 
dnech trápit. Okolo vás se pořád motá 
člověk, který se vám bude snažit ublížit. 
Buďte ve střehu. 

LVI - 22.7. až 22.8. Konkurence může 
být někdy dobrá věc, stejně tak i vás po-
žene dopředu. V poslední době se na 
vašem pracovišti odehrává boj o vyšší 
funkce, budete mít co dělat, abyste se 
udrželi na seznamu možných osob 
k povýšení.
PANNY - 23.8. až 22.9. Buďte opatrní 
na svoje finance, hrozí vám velká ztráta či 
naprostý propadák v obchodních trans-
akcích. Zůstaňte při zemi, neinvestujte 
velké peníze. Věnujte se raději rodině, 
kterou jste v posledním období zane-
dbávali.
VÁHY - 23.9. až 23.10. Dozvíte se 
zprávu, která vám nebude po chuti. Bo-
dejť by ano, když jste čekali za svoji práci 
slova chvály a místo toho se teď na vás 
každý bude dívat skrze prsty. Co se dá 
dělat, budete muset začít úplně znovu 
a lépe.
ŠTÍŘI - 24.10. až 22.11. Je docela mož-
né, že už tento týden vám v práci bude 
velet nový nadřízený. Pro vás osobně to 
bude obrovská změna, na kterou si je tak 
nezvyknete. Budete muset vybřednout 
ze zajetých kolejí a zcela změnit své způ-
soby a zvyky.

STŘELCI - 23.11. až 21.12. Smůla 
se vám tento týden bude lepit na paty! 
Ztratíte osobní věc, kterou už nikdy ne-
najdete, partner se vám začne vzdalovat 
a potomci přinesou ze školy vysvědčení, 
které vás zarmoutí. Prostě týden blbec, 
ale snad bude líp...
KOZOROHOVÉ - 22.12. až 20.1. 
Dostanete nabídku na změnu zaměst-
nání, což vám nasadí pořádného brouka 
do hlavy. V současné práci jste spokojeni 
a navyklí na své kolegy. Jenomže peníze 
mají čarovnou moc, takže dlouho se 
rozhodovat nebudete. 
VODNÁŘI - 21.1. až 20.2. Z rovno-
váhy vás vyvedou některé úřady, které 
umí pořádně znepříjemnit život. Dá 
vám velkou práci, abyste své resty dali do 
pořádku, zejména ty okolo „berňáku“. 
Nebojte, podaří se vám to, na dovolenou 
odjedete s čistou hlavou. 
RYBY - 21.2. až 20.3. Nevzdávejte se 
hned napoprvé, když zaznamenáte dílčí 
neúspěch. Máte tvrdohlavou povahu, 
takže i nyní bude potřeba zabrat ze všech 
sil a prvotní zaváhání napravit. Upro-
střed týdne vás naopak čeká příjemné 
překvapení...

Konstelace hvězd Prostějova
Co jste v přípravě na dovolenou zmeškali, tak už nyní nedoženete. Můžete snad jen 
doladit poslední detaily odjezdu. Během tohoto týdne se budou muset Prostějované 
ještě soustředit na pracovní povinnosti, atmosféra bude hodně nervózní.

Ja
ký

 bude v�š den?
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Q POZOROVÁNÍ SLUNCE se koná v pondělí, ve čtvrtek a v pátek od 15:00 hodin. Pozorujeme skvrny, protu-
berance, filamenty a další zajímavé útvary ve sluneční fotosféře i chromosféře. Vstupné 20 Kč.
Q VEČERNÍ POZOROVÁNÍ oblohy se koná v pondělí, ve čtvrtek a v pátek, vždy od 22:30 hodin. Vedle plane-
ty Jupiter trvají výhodné podmínky i pro pozorování planety Mars. Závěr pozorování věnujeme planetě Saturn 
a objektům vzdáleného vesmíru. Za špatného počasí proběhne náhradní program. Vstupné 20 Kč.
Q POHÁDKOVÁ STŘEDA přináší v 15:30 hodin dětem příběh: VYPRÁVĚNÍ O SLUNÍČKU. Vstupné 20 Kč.
Q Prohlédněte si překrásnou výstavu sklářské výtvarnice Alice Dostálové z Galerie Skleněnka, vytvořené na mo-
tivy pohádkového příběhu MALÝ PRINC. Spolu s výstavou Z DĚJIN PROSTĚJOVSKÉ ASTRONOMIE je 
dostupná na začátku pozorován í.

OD 27.6. DO 3. 7. 2016

INFORMUJE
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úterý 28. června: Balbínova, Dobrovského (Lidická - Tylova), Jezdecká (Dolní - Šárka), Kazín, Lidická, Okružní 
(Brněnská- Lidická), Pešinova, Studentská
středa 29. června: Dobrovského (Tylova - Brněnská), Dobrovského vnitroblok, Libušinka, Libušinka vnitroblok, 
Tetín, Tylova, Tylova vnitroblok, Brněnská (komunikace SSOK) včetně kruhového objezdu + parkoviště býv. Li-
bušinka
čtvrtek 30. června: Letecká (Joštovo nám. - VÚ), Letecká (křižovatka k Mechanice), Letecká cyklostezka směr 
Bedihošť (po konec letiště), Dolní (železniční přejezd - Kojetínská slepé rameno), Kralická (Dolní kruhový objezd 
- Průmyslová kruhový objezd), Kojetínská - chodník, Kralická (chodník vpravo i vlevo od Kojetínské), Kralická po 
hranici města cyklostezka, Kralická po hranici města, Kralická - Kojetínská - spojka U Spalovny, U Spalovny

Akce se uskutečnila v rámci 
projektu studentů MVŠO Olo-
mouc, o.p.s.: Den řemesel aneb 
Řemeslo má zlaté dno  15. červ-
na 2016 v areálu zámecké zahra-
dy ve Vřesovicích u Prostějova.
Neziskový projekt měl za úkol 
zprostředkovat dětem možnost 
vyzkoušet si různé řemeslné čin-
nosti, s nimiž se nikdy třeba ani 
nesetkaly. Na pět desítek dětí 
z místní mateřské školky strávily 
čas s kamarádem Ferdou, absol-
vovaly připravená stanoviště, kde 

na každém z nich vyzkoušely něja-
kou manuální činnost za asistence 
studentů Švehlovy polytechnické 
školy. Studenti Švehlovky činnost 
nejen předvedli, ale také pak dě-
tem skvěle pomáhali. Děti si vytvo-
řily vlastnoručně výrobky, které si 
následně odnesly domů. Vyráběly 
šperky, malovaly, zatloukaly hře-
bíky, řezaly dřevo, vytvářely vazby 
z kytiček a zkoušely mnoho dal-
ších činností. Na závěr každé dítě 
získalo vysvědčení o absolvování 
Ferdovy Akademie. Během akce 

děti také „prošmejdily“ přistavené 
bagry a podívaly se na ukázky přes-
né práce obsluhy bagru. 
Z tváří dětí bylo vidět nadšení, ra-
dost z vlastnoručně vyrobených 
výtvorů, chvíle zde strávené si velmi 
užily. A snad některé z nich zkouše-
né řemeslo zaujalo a využije někdy 
v budoucnu například při volbě své-
ho povolání. Byli bychom moc rádi.
Za Okresní hospodářskou 
komoru v Prostějově Helena 
Chalánková, za projektový tým 
Lenka Mádrová.

nákupní servis 
pro vás

... tentokrát ze sortimentu: ��������	�
��
�������

Steak z krkovice bk. 
�����!�7�#�8 149,90 167,00 209,90 139,00 129,90 139,80

9���� ������:� ��#�8 119,00 145,00 119,00 - - 140,31

;����4���#�8 109,00 99,90 119,00 104,00 89,00 104,50
����	�����8�	������

���:� ��#�8 149,00 125,00 129,00 - 154,00 149,67
;�����7���4��7� �����#�8 - - 159,00 - - -
< ���� ������:� ��#�8 119,00 - 149,00 99,00 109,00 99,50

Kdo by ty chvilky neměl rád? Dát si dobře udělané masíčko z grilu, nebo ope-
čeného špekáčka v příjemné společnosti je oázou na jinak uspěchanou dobu. 
Nejlevnější steak z krkovice i špekáčka má v nabídce Tesco, moravskou klo-
básu shodně Albert s Billou a tu paprikovou Lidl. Pro šunkový točený salám 
neboli kabanos se vyplatí navštívit opět Billu a ostravskou klobásu mají nej-
levněji v Kauflandu. Přejeme dobrou chuť!
 Průzkum proveden ve středu 22. června 2016
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házená extra38 navštivte stále více oblíbenější inter  

Základním cílem obou házenkářských 
vyslanců bývá každoročně nemít pro-
blémy se záchranou, nadstavba pak 
hovoří o středu tabulky a ideálem je 
pohybovat se v její horní polovině. Pro-
stějovu se podařilo naplnit všechna tři 
kritéria a může tak být de facto napros-
to spokojen, Kostelec na Hané si může 
odfajfkovat dvoutřetinovou úspěšnost 
a oba týmy totožně nabírat síly na dal-
ších dvaadvacet druholigových střetnu-
tí včetně dvou vzájemných derby.
V případě obou zástupců ale mohlo 
vše skončit ještě alespoň o chloupek líp 
a je smutné, když ambice nejsou ještě 
o chloupek vyšší, zejména když k nim 
nechybělo až tak mnoho. Na druhou 
stranu platí, že při pohledu na záporné 
body v tabulce pravdy jsou asi stávající 
umístění maximem. Pořadí zkreslují 
o parník odskočené celky na první a druhé 
pozici, všichni ostatní znatelně zaostávali. 
I mínus jeden bod tak stačil Prostějovu na 
šesté místo, pátý Juliánov byl na nule a te-
prve čtvrté Maloměřice bod v plusu.
Kostelec byl sice doma téměř stopro-
centní, když neuspěl jen proti duu 
Bohunice - Hustopeče, avšak z cizích 
hal přivezl pouze jeden bídný bod za 
remízu v Maloměřicích. Ano, v házen-
kářském světě hraje obecně domácí 
prostředí o poznání podstatnější roli 
než třeba ve fotbale či hokeji, navíc se 
jedná o amatérskou soutěž a pro hráče 
je jednodušší udělat si po práci čas na 
zápas ve své hale, než ještě absolvovat 
náročnou cestu tam i zpět. Avšak rozdí-
ly ve výsledcích, a podle pozápasových 
hodnocení kouče Jiřího Grepla i ve vý-
konech, byly markantní.

Pravda, byly tu těsné prohry v Telnici, 
Bohunicích, Juliánově, ale pro jeden 
bod nemělo skoro cenu vůbec jezdit. 
O to větší škoda, že se nepodařilo více 
vytěžit z potenciálu daného suvere-
nitou na vlastní palubovce, do horní 
poloviny scházelo jen minimum bodů. 
Jelikož však minimum fanoušků jezdí 
na venkovní zápasy, mohou být vlast-
ně spokojeni, protože téměř o každém 
druhém víkendu sledovali vítězství 
svých barev.

Totéž platí i pro případ Prostějova. 
Když se nepostupuje nebo nesestupuje, 
tak konečná pozice skutečně nehraje 
až takovou roli, ale čtvrté a šesté místo 

vskutku jinak. Na tento počin chyběly 
dva body, tedy třeba neprohra v Malo-
měřicích, výhra v předposledních Na-

pajedlech či domácí zdolání Juliánova.
Právě Sokol II. bavil ofenzivní háze-
nou, lákal fanoušky na gólově bohatá 
utkání a téměř pravidelně atakoval 
třicetigólovou hranici. A to jak ve 
vstřelených, tak rovněž inkasovaných 
brankách. Takže míče končily v síti 
průměrně častěji než jednou za minutu 
a v extrémních případech padlo dokonce 
více branek, než kolik diváků se nachá-
zelo na tribunách. To je smutné, zejmé-
na když místo dlouhého dobývání hraje 

KOMENTÁØ

SUMÁŘ JIHOMORAVSKÉ SKUPINY HÁZENKÁŘSKÉ DRUHÉ   
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Jan MAYER 21 746 443 41
Pavel NAVRÁTIL 20 217 137 37
Tomáš VARHA 2 1 1 0
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SOKOL KOSTELEC NA HANÉ-
HK INDIVIDUÁLNÍ STATISTIKY 

ZA SEZÓNU 2015-2016
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 Zdroj: www.chf.cz

SOKOL II PROSTÌJOV 
INDIVIDUÁLNÍ STATISTIKY 

ZA SEZONU 2015/2016
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Je tomu pár týdnů, co se uzavřela opona za druholigovou 
házenkářskou sezónou 2015/2016. Nastalo tak vhodné 
období pro malé ohlédnutí za vystoupením obou regi-
onálních zástupců v jihomoravské skupině třetí nejvyšší 
domácí soutěže. Sokolu II Prostějov se podařilo přetavit 
letní ambice ve skutečnost a na rozdíl od loňského ročníku 
se vměstnal do horní poloviny tabulky. To jejich kolegové z 
Kostelce na Hané až tak úspěšní nebyli, ale splnili základní 
cíl v podobě záchrany. Ve vyrovnaném pořadí z toho na-
konec byla osmá pozice, stačilo však neprohrát derby na 
Chorázce a byli by rázem šestí před svým velkým rivalem.
V drobném ohlédnutí PROSTĚJOVSKÝ Večerník přiná-
ší jak konečné tabulky a celkové statistiky soutěže, tak 
i pohled na vystoupení Kostelce a Prostějova řečí čísel, 
krátké redakční zhodnocení ročníku a pohled těch nejza-
interesovanějších z obou oddílů. Na straně Kostelce jsou 
to předseda oddílu Lukáš Chalupecký a trenér Jiří Grepl, 
na straně Prostějova pak Svatopluk Ordelt, který zastává 
obě tyto pozice.
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Sezóna neskončila zle, mohlo ale  

�� Můžete být spokojen, když 
jste splnili cíl?
„Úplně spokojený tedy rozhodně 
nejsem! Řekl bych, že je to tak na 
pětaosmdesát procent. Sliboval 
jsem si od uplynulé sezóny daleko 
více. Zvláště když se ohlédnu na 
předcházející ročník. Hráčský kádr 
se až tolik nezměnil a pomýšlel jsem 
minimálně na střed tabulky.“
�� Výkony jste střídali jako den 
a noc. Čím to bylo?
„Byli jsme schopní zahrát proti 
soupeřům, kteří byli v tabulce před 
námi. Mužstvo se dokázalo vyheco-
vat a předvádělo solidní házenou. 
Na druhé straně se slabšími sou-
peři jsme se přizpůsobili jejich hře. 
Ta naše pak neměla spád ani náboj. 
Zejména venku jsme se k porážkám 
spíše protrápili.“
�� Přímo výbuchem pak skončilo 
derby v Prostějově...
„Derby je derby. Myslel jsem si, že 
ho dokážeme zvládnout lépe. U ně-
kterých hráčů se projevila psychika, 
nezvládli to. U mladších se něco 
takového dá schovat za jejich ne-
zkušenost, celkově ale nemám pro 
mužstvo omluvu. Prohráli jsme, řekl 
bych až ostudně! Podobně jsme ne-
zvládli zápas v Hustopečích, ale tam 

to nebylo tolik na očích.“
�� Mrzí to o to více, že přišlo 
hodně lidí a viděli Kostelec na 
kolenou?
„Samozřejmě! Hodně jsem o tom 
utkání přemýšlel, rozebírali jsme to 
s hráči. Sami přiznali, že to nezvlád-
li.“
�� Kostelec prochází generační 
výměnou. Daří se?
„K mužstvu jsem přišel před minu-
lou sezónou. Obavy z toho, jak se 
bude dařit, byly na místě. Podařilo 
se nám ale zapracovat několik mla-
dých hráčů. Předpokládalo se, že 
tahounem bude Honza Smékal, což 
se potvrdilo. Není to však jen o něm, 
jsou tam i další, kteří by se mohli stát 
podobnými oporami.“
�� Mohl byste být konkrétnější?
„Hodně perspektivní se jeví Jindra 
Prášil. Je tam sedmnáctiletý Martin 
Popelka, předpoklady má i Marek 
Dostál. Já jsem ale více očekával od 
starších hráčů, že jim větší měrou 
pomohou s adaptací. Vrátím se ještě 
k tomu derby. Tam nedokázali zved-
nout tým právě borci ostřílení extra-
ligou nebo první ligou.“
�� Co mančaftu nejvíce chybí?
„Myslím, že se nám nedostává 
střední generace. Máme tam hodně 

mladých kluků, pak jsou zde zkuše-
ní borci od třicítky výše. Nic mezi 
tím...“
�� Výraznou personou byl Hon-
za Smékal. Nepřerostl už výkon-
nostně druhou ligu?
„Já bych to až tak netvrdil... Hon-
za měl šanci ukázat se v Olomouci 
a také v Karviné, kde byl na testech. 
Zatím se neprosadil. Je to hráč, který 
není moc do kombinace, spíš vylo-
žený střelec. Pořád mu ještě chybí 
spousta základních věcí. A přestože 
je náš nejlepší střelec, tak pokud si 
vezmu, kolik měl střeleckých poku-
sů, jde o velký nepoměr. To je asi 
jeden z důvodů, proč už není někde 
jinde.“
�� Co má momentálně kostelec-
ký tým kvalitnější. Obranu, nebo 
útok?
„Těžko říci. Pokud se podívám na 
loňský rok, kdy jsme na začátku 
sezóny dokázali střílet pětadvacet 
a více branek, myslel jsem si, že 
je mančaft laděný spíše do útoku. 
V jarní části jsme se ale pořád drželi 
vyrovnaně. Dva zápasy v Prostějo-
vě a Hustopečích nás stály aktivní 
skóre. Myslím si, že převládá útočná 
činnost, v obranné máme pořád vel-
ké rezervy.“
�� Celou sezónu jste se pohybo-
vali na hraně sestupu. Dostávala 
zabrat psychika hráčů?
„Kluci se snažili, nemám velké vý-
hrady k bojovnosti nebo snaze. Ano, 
byly zápasy, kdy se psychika proje-
vila, ale celkově asi nehrála zase tak 
podstatnou roli. Doma jsme zahráli 

velmi solidní duely, pak jsme vyje-
li ven a položili se. Je to ale spíše o 
starších hráčích, od nich jsem si sli-
boval více.“
�� Proč byl tedy tak výrazný roz-
díl mezi výkony doma a venku?
„Je pravdou, že na svém hřišti si klu-
ci hodně věří. Velkou roli hraje zná-
mé prostředí, hráči jsou z Kostelce 
a chtějí se ukázat. Psychika se pro-
jevila spíše z důvodu určitého uspo-
kojení. My jsme totiž vstoupili do 
sezóny velmi dobře. Dařilo se nám 
herně, postoupili jsme v poháru až 
do třetího kola a tam sehráli kvalitní 
zápas s extraligovou Litovlí.“
�� Vaši předchůdci žehrali na 
tréninkovou morálku. Vy jste si 
nikdy nestěžoval. Proč?
„Vždycky by to mohlo být lepší... 
(pousměje se) Na druhou stranu 
několik kluků dojíždí, třeba Martin 
Švec až z Brna. Já jsem po této strán-
ce velice spokojený. Samozřejmě že 
se najdou jedinci, kteří mají problé-
my s docházkou. Většina si jich to 
ale v hlavě srovnala. Není to ideální, 
ale v rámci možností je to dobré.“
�� Samostatnou kapitolou je asi 
David Ševčík...
„Když bylo potřeba, aby pomohl, 
vždycky nastoupil. Pokud bude 
zdravý a bude mít zájem pokračovat, 
nevidím důvod, proč by i ve svých le-
tech nemohl zaskočit. Já nechci, aby 
to vyznělo nějak hanlivě k Davidovi. 
Je ale důvod k zamyšlení, proč hráč 
v jeho věku pořád na druhou ligu 
má. A není sám, i v dalších týmech 
jsou jemu věkově blízcí hráči.“

„O záchraně jsem byl skálopevně 
ohlíží se zkušený kostelecký   
KOSTELEC NA HANÉ O záchraně nepochyboval a měl prav-
du. Jeho svěřenci jarní část sezóny zvládli a druholigovou 
defi nitivu si zajistili již kolo před koncem soutěže. Konečná 
osmá příčka se dá hodnotit jako solidní umístění, ale samot-
ný trenér s dosaženým výsledkem až tolik spokojený není. 
Velezkušený Jiří Grepl v posezónním rozhovoru pro Večerník 
vylíčil, jak hodnotí uplynulý ročník.

#$� ���������%��	��� &&� #'� &� (� )'*
)##� (+� ,#-.
�q� 9
�	���\���� ��� �;� �� �� ��%s%��� �%� u��w
�q� 9)S��)��x�+��9?Z+/[�\�� ��� ��� �� @� ���s%%;� ��� u�w
�q� >9:�!��/5d����� ��� ��� �� �� %@�s%��� ��� u�w
%q� >/=/��g*�/��?��)�/�� ��� �� �� �� ���s���� ��� u�w
+$� ������//���� �!���� &&� #*� #� ##� +-#
+-*� &#� ,0#.
;q� >
�
?��5� ��� �� �� ��� ��;s���� ��� uQ�w
1$� �������� ���������2���� &&� 3� #� #&� )'*
)1#� #3� ,0(.
�q� 9:�#�8�/�� ��� �� �� ��� �;%s;��� ��� uQ�w
��q� >/=/��#������� ��� ;� �� ��� %��s���� ��� uQ�w
��q� #��K�+*��>������-�[�W����� ��� ;� �� ��� %;%s%@�� �%� uQ;w
��q� >/=/�����=X�!�S���\�� ��� �� �� �%� %��s��%� ��� uQ�w

��������	
���
����������������������������

�����

#$� /���4	��� ##�##�*� *� ((-
&)3� &&
�q� g/�?����� �������� �� ��@s�%;� ��
�q� 9?Z+/[�\������� �� �� ���s�%@� ��
-$� �� ������ ##�3� *� &� (#*
&'*� #1
%q� !��/5d��������@� �� �� ���s�%%� �;
�q� #�8�/�� ���@� �� �� �%�s���� �;
'$� ��� �!���� ##�1� *� (� ((+
&3+� #+
@q� #������� ���;� �� �� ���s���� �%
�q� -�[�W����� ����� �� �� ���s�@�� ��
��q� 
?��5� ����� �� �� ���s���� ��
��q� �?��)�/�� ���%� �� �� ���s���� ��
��q� ���=X�!�S���\�����%� �� %� ���s���� ��

��	���

#$� ��%��	��� ##�'� &� &� &+&
&)-� #+
�q� 	���\���� ����� �� �� �@�s��%� ��
�q� �?��)�/�� ����� �� �� ��;s���� �
�q� 9?Z+/[�\�� ����� �� ;� �@@s���� ;
%q� !��/5d���������� �� ;� �;�s��@� �
�q� 
?��5� ����� �� @� ���s���� �
'$� ��� �!���� ##�&� #� 1� (*)
(--� )
@q� -�[�W����� ����� �� ������s��;� �
�q� ���=X�!�S���\������� �� ����%�s���� �
��q�#�8�/�� ����� �� ������s�@�� �
##$� �� ������ ##�*� #� #*�&+*
(##� #
��q� #������� ����� �� ����%�s��@� �

�������

#$� ��%��	��� ##�3� #� #� &1+
&-+� #3
�q� 	���\���� ���@� �� �� ���s�;�� �;
�q� 9?Z+/[�\�� ���@� �� �� ���s�;�� �;
�q� �?��)�/�� ����� �� �� ���s��;� ��
)$� ��� �!���� ##�+� *� )� (*-
(**� #&
�q� #������� ����� �� �� ���s��@� �
'$� �� ������ ##�-� #� +� &1*
&'3� 3
@q� !��/5d���������� �� �� �;�s���� �
�q� ���=X�!�S���\������� �� ;� ���s��@� @
��q�#�8�/�� ����� �� ;� ��@s�%�� @
��q�-�[�W����� ����� �� @� �;;s��;� %
��q�
?��5� ����� �� @� ���s��@� %

�����

#$� /���4	��� ##�3� *� &� (*)
&)-� #1
�q� g/�?����� ���@� �� �� �@�s��%� �;
�q� #�8�/�� ���%� �� %� ��;s��@� ��
�q� -�[�W����� ���%� �� �� ��@s���� ��
)$� �� ������ ##�)� *� +� &3*
(*&� #*
�q� 9?Z+/[�\�� ����� �� �� ���s�@�� �
'$� ��� �!���� ##�-� #� +� (('
(-*� 3
@q� �?��)�/�� ����� �� �� ���s���� @
�q� ���=X�!�S���\������� �� ;� �;�s�@�� ;
��q�#������� ����� �� ;� �;%s���� ;
��q�	���\���� ����� �� �� ��%s�%�� �@
��q�g/�?����� ���@� �� �� �@�s��%� �;

������������

#$� /���4	��� &&�#-�-�-� (*3
&)+� (&
�q�g/�?����� ��������;� �@�s�%�� �@
�q� �?��)�/�� ��������;� ���s���� �;
-$��� ������ &&�#&�#�3� &11
&11� &)
)$���� �!���� &&�##�&�3� (&-
(*(� &-
�q�!��/5d����� ��������������s�;%� ��
;q�9?Z+/[�\�� ������������@�s�;�� ��
@q�
?��5� ����������� ���s���� ��
�q�#�8�/�� ����� ��������s��;� ��
��q����=X�!�S���\�� ���;� ����� �;@s��;� ��
��q�-�[�W����� ���%� ���%� �%@s���� ��
��q�#������� ���%� ����� �;;s��%� ��

������������

#$�2� ����4�� &&�#)�*�'� (#3
&1+� (*
�q� 	���\���� ��������;� ���s��@� ��
�q�-�[�W����� ��������;� ��;s�@�� ��
�q�g/�?����� ��������;� �@�s�%@� ��
%q�!��/5d����� ����� ������@@s�@@� ��
�q� ���=X�!�S���\������������� �@�s��@� ��
;q�#�8�/�� ����� ��������s�%%� ��
@q�
?��5� ����� ��������s��@� �@
3$���� �!���� &&�1� &�#&�(#'
(('� #1
#*$��� ������ &&�1� #�#(� &1&
&3(� #'
��q��?��)�/�� ���;� ����� ���s��@� �;
��q�#������� ���@� ����� ���s���� �;

Pondělí 27. června 2016
www.vecernikpv.cz sport 29

rubriky
Večerníku
MAJSTRŠTYK:

Regionální kopaná bude mít v nad-
cházející sezóně nečekaně o jednoho 
zástupce více. Přes původní sestup 
totiž figuruje v seznamu účastníků 
I.B třídy také FC Hvozd, který se tak 
nevrací do okresního přeboru.

DEBAKL:

Generálka na Wimbledon prostějov-
ským tenistům příliš nevyšla. Lucie 
Šafářová prohrála v Eastbourne hned 
svůj první zápas, Petra Kvitová skon-
čila jen o kolo dál a Jiří Veselý došel
v Nottinghamu před brány osmifinále.
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30
Na jubilejním dvacátém ročníku 
Krumsínského Haná Cupu se 
o nadcházejícím víkendu představí 
rovných třicet týmů, pořadatelům 
se tedy podařilo naplnit stejnou ka-
pacitu jako před rokem.
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trenér nohejbalistů
RICHARD BENEŠ

po čtvrté porážce v řadě
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KAROLÍNA 
PLÍŠKOVÁ

Druhý letošní singlový titul sice čtyři-
advacetiletá tenistka nepřidala, ale 
travnatý povrch jí na rozdíl od jiných 
českých hráček seděl a došla v East-
bourne až do finále.

Už se zdálo stoprocentní, že drtivý finiš hráčům 
Hvozdu k záchraně v I.B třídě stačit nebude 
a po dvou letech v krajské soutěži se budou mu-
set vrátit zpět do okresu. Jenže zázraky se někdy 
dějí, mohou si říct v obci na Konicku, protože 
právě v momentě, kdy je měl potkat pád, tak 
nastala dlouho nepoznaná situace. Z jesenické-
ho okresu totiž neměl nikdo z oslovených zájem 
postoupit a jako nejlepšímu z řad sestupují-
cí čtveřice tak bylo právě Hvozdu nabídnuto 
pokračovat na dosavadní úrovni. I když to tedy 
v první moment nevyšlo, vyplatilo se bojovat 
až do úplného konce a nic předem nevzdat. 
Dlouho se totiž právě Hvozd pohyboval na 
zdánlivě beznadějné poslední pozici, než 
v jarní části zabral a předstihl Babice. A právě 
tento manévr rozhodl, že celá mise dopadla 
úspěšně. Děkovné dopisy tak nyní mohou na 
sever okresu posílat i hráči a fanoušci Ptení, ti 
totiž nemusí smutnit, že je o jediný bod předsti-
hl Vícov, i druhá pozice ve III. třídě bude postu-
pová a okresní přebor tak uvidí další atraktivní 
derby.

V posledních týdnech je to ze strany prostě-
jovských nohejbalistů velká výsledková bída. 
Výtečný úvod a pravidelné přísuny vítězství 
namlsaly natolik, že se už začaly objevovat 
myšlenky, jak by to při udržení formy mohlo 
vypadat v play-off i třeba s ambicemi na postup 
do extraligy, jenže pak nastalo kruté probuzení. 
Bohužel na Hanou dorazila vlna zranění a na-
staly velké problémy. Jednoho až dva důležité 
hráče je možné krátkodobě a určitým způso-
bem nahradit, jenže když vám vypadne víc než 
polovina základního kádru, už se sestava vaří 
mnohem hůře. Trenérovi Sokola I Richardu 
Benešovi ani samotným hráčům není v tuto 
chvíli co závidět, mohou se klidně stavět na hla-
vu, ale zejména s těmi nejkvalitnějšími soupeři 
se absence musí projevit. S body proti lídrovi 
tabulky se tak v příštím kole počítat nedá, poté 
tu však bude kýžené téměř dvouměsíční volno, 
tento pomyslný oddechový čas je to nejlepší, 
co Prostějov mohlo potkat. Hráči dostanou 
prostor uzdravit se a závěr základní části může 
přinést kýžené body.

Začátek letních prázdnin bývá každým rokem 
nejen ve znamení školního volna a dovolených, 
ale také obdobím turnajů v malé kopané. Platí 
to i v tomto roce a rovněž letos budou upřeny 
zraky mnoha desítek fandů na Krumsín. Jinak 
poměrně nenápadná obec s necelými šesti stov-
kami obyvatel se totiž na jeden víkend stane 
regionálním centrem tohoto sportu a za účas-
ti rovných třiceti celků prošpikovaných řadou 
kvalitních fotbalistů současnosti či nedávné 
minulosti se bude znovu nač koukat. Pravdou 
je, že zájem postupně opadá a pryč jsou doby 
třídenního maratonu se šedesáti účastníky 
a nespočtem jednotlivých utkání, jenže tento 
klesající vývoj se netýká pouze Haná Cupu, ale 
masově pořádaných turnajů obecně. Možná je 
to dáno zkvalitňováním startovního pole, kdy 
vyšší koncentrace kvalitních mužstev současně 
znamená, že půjde stále více o výsledek a šance 
těch slabších na výraznější úspěch se zákonitě 
snižují, možná se projevuje celkový úbytek fot-
balistů a také touha věnovat své volno po nároč-
né sezóně rodině.
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zjistili jsme

ZNOJMO, PROSTĚJOV Velice blízko vysněnému posunu do první fotbalové ligy se dlouhou 
dobu nacházel pivínský odchovanec Libor Žondra a nyní se konečně dočkal. Bezprostředně 

po skončení druhé ligy se sice radovat nemohl, když dlouho vedoucímu Znojmu jen o pár bodů unikla vstupenka do nej-
vyšší domácí soutěže, přesto devět nastřílených branek znamená pro šestadvacetiletého útočníka další posun ve sportovní 
kariéře. Laso totiž hodily jak jeden z rivalů právě skončeného ročníku Hradec Králové, tak aktuální polský vicemistr Piast 
Gliwice. A vítězně z tohoto souboje vyšli Východočeši!

Jiří MOŽNÝ
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LONDÝN, PROSTĚJOV Sedm 
zástupců prostějovského tenisu se 
představí na nejslavnějším travna-
tém turnaji sezóny, který startuje 
právě dnes. Ve Wimbledonu bude 
barvy České republiky i TK Ag-
rofert hájit ženské kvarteto Petra 
Kvitová, Karolína Plíšková, Barbo-
ra Strýcová a Lucie Šafářová, které 

doplní i mužské trio Tomáš 
Berdych, Jiří Veselý 
a Lukáš Rosol.  

Adam Pavlásek 

bohužel v kvalifikaci neuspěl, když 
zůstal na poslední překážce
V mužské části pavouka se tradičně dá-
vají největší šance Berdychovi. Dlouho-
letý hráč světové desítky nejprve narazí 
na Chorvata Dodiga a ve druhém klání 
nejspíše Němce Beckera. Ani jinak ne-
byl los příznivý. Už ve třetím kole hrozí 
německý supertalent Zverev, v osmifi-
nále následuje rakouská kometa Thiem 
a ve čtvrtfinále Švýcar Wawrinka. „Pa-
vouk vypadá těžce,“ uznává Berdych.
 >>>dokončení na straně 31

HVOZD Celkem osmnáct koní se 
již kvalifikovalo na říjnovou Velkou 
pardubickou. Nechybí mezi nimi 
ani loňský diskvalifikovaný vítěz Ni-
kas ze stáje Na srdéčku u Hvozdu. 
Účast si zajistil již koncem května. 
Návrat krále, který přišel o korunu 
kvůli nepatrnému nálezu zakáza-
ných látek pocházejících z krmiva. 
Těmito slovy by se dala charakteri-

zovat účast Nikase v první kvalifikaci 
na Velkou pardubickou. Jedenácti-
letý valach Nikas v sedle s žokejem 
Markem Stromským nakonec splnil 
podmínky pro účast v nejtěžším závo-
dě kontinentální Evropy. Opět však 
ukázal, že mu jarní závody vůbec ne-
svědčí. Úvodní kvalifikaci totiž doběhl 
na předposledním třináctém místě. 
„O dvě místa před ním skončila Mode-

na, která by Velkou Pardubickou měla 
rovněž jet,“ upozornil Stanislav Popel-
ka, který oba koně trénuje ve stáji Na 
Srdéčku.  
Už letos na podzim může být vše jinak. 
Nikas totiž v minulosti opakovaně do-
kázal, že je to špičkový kůň, který férově 
dosahuje skvělých výsledků. Minimálně 
celé Konicko mu i tentokrát bude držet 
palce.  (mls)

OLOMOUC, PROSTĚJOV Vý-
jezd k poslednímu souboji I.B 
třídy na půdu ústeckou „béčka“ 
vyšel pokladnu pivínského fot-
balového oddílu o dva tisíce dráž, 
než se předpokládalo. Rozhodly 
tak orgány krajského fotbalového 
svazu, které se zabývaly nefotbalo-
vými událostmi spojenými s tímto 
duelem.
Zpráva Sportovně-technické komi-
se hovoří o prokopnutí vchodových 
dveří kabin hostujícím hráčem s tím, 
že se čeká se na dohodu o úhradě 

škody, disciplinární komise následně 
podle paragrafu 66 disciplinárního 
řádu rozhodla, že klub je zodpověd-
ný za nesportovní chování svých fa-
noušků na cizím stadionu a potrestala 
Pivínské pokutou ve výši dvou tisíc 
korun.
„Nemůžu vám říct odůvodnění, když 
ale uhradíte poplatek osm set korun, 
tak vám to prozradím,“ odvětil nejpr-
ve s plnou vážností předseda Discipli-
nární komise Olomouckého krajské-
ho fotbalového svazu Josef Koláček. 
Posléze však byl vstřícnější. „Jednalo 

se o urážky a vyhrožování rozhodčí-
mu z řad diváků,“ sdělil alespoň.
Vedení potrestaného oddílu ná-
sledně zvažovalo další postup 
a rozhodlo se, že se proti verdiktu 
odvolávat nebude. „Podali jsme vy-
jádření komisi rozhodčích i discipli-
nárce a trest respektujeme. V případě 
dveří je ale potřeba říct, že nebyly 
prokopnuté, ale promáčklé, takže 
chceme uhradit polovinu škody, pro-
tože to nebyla jednoznačně naše chy-
ba,“ okomentoval trest Jaroslav Svozil, 
hlavní kouč pivínského „áčka“.  (jim)

„TURCI“ PLATÍ ZA DIVÁKY...
Informace pro fanoušky za osm stovek!

 NIKAS má Velkou 
 pardubickou jistou 

Startuje Wimbledon:

Berdycha ani Kvitovou
při losování NEŠETŘILI

Foto: internet
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Každý extraligový duel se skládá z osmi hmotnostních kate-
gorií a přesně dvojnásobný počet tváří aktivně zasáhlo v pro-
stějovském dresu do ročníku 2015/2016. Nejčastěji se mezi 
provazy objevili Marek Andrýsek s Erikem Tlkancem, naopak 
Marek Chmela s Tomášem Ivachovem absolvovali jen jedno 
střetnutí a do statistiky nezahrnutý Jan Mužík přes výhru fak-
ticky ani nenastoupil, neboť neměl v Děčíně soupeře.

  
  váha do 56 kg, 
  bilance 5 výher
                     0 porážek

Jistota v nejnižší hmotnostní kategorii, 
i díky úspěchům v jiných bojových 
sportech kráčel od vítězství k vítězství.

„Znám ho dlouhou dobu. Ke všemu 
přistupuje zodpovědně a víme, že je vel-
kým bojovníkem, který do zápasů dává 
úplně všechno. Měl trochu problémy 
s váhovým limitem, ale počítáme s ním 
i na příští rok.“

  
  váha do 56/60 kg
  bilance 3 výhry
                     1 porážka

Celou sezónu začal dvěma výhrami 
proti Ústí a Třeboni, poté už dostal šan-
ci jen dvakrát v šedesátce. Z toho jed-
nou vyhrál bez boje a jednou odcházel 
poražen.

„Slovenský reprezentant, zodpovědný 
borec. Jelikož byl zpočátku Filip zraně-
ný, tak jsme využili právě Viliama, který 
také podával stabilní výkony, oba jsou 
našimi velkými oporami. Prohrál sice 
zápas v Děčíně, tehdy ale šel o váhu výš 
proti Hulievovi.“

  
  váha do 60 kg
  bilance 5 výher
                    0 porážek

Drtič svých soupeřů v lehké váze. Za 
pět duelů, do nichž naskočil, si na něj 
nikdo nepřišel, opakovaně navíc jeho 
zápasy končily před časovým limitem.

„Lukáš naskočil do všech utkání, má 
sebevědomí. Víme, že do zápasů také 
chodí hodně divoce, někdy až moc. 
Ale vyplácí se to a sbírá body, takže za 
jedna.

  
  váha do 64 kg
bilance 3 výhry
                   1 porážka

Vypracoval se v prostějovskou jistotu 
v lehké velterové váze, poctivými výko-
ny se staral o bodové přísuny.

„Ondra je kvalitní borec, odvádí maxi-
mum, ale trochu laboruje se zraněními, 
dlouhodobě má problémy s rukou. Uvi-
díme, jak to bude příští rok, ale klobouk 

dolů, dával do každého utkání všechno, 
a když prohrál, tak nebyl na vině jeho 
výkon.“

  
   váha do 64 kg
   bilance 1 výhra
                      2 porážky

Talent, jemuž se plně nepodařilo vy-
užít svého potenciálu. Má techniku 
i poměrně dost zkušeností, chybí mu 
ale větší zápal a výraznější psychická 
odolnost.

„Pavel má své kvality a boxerské geny 
po tátovi, ale někdy byl jeho přístup ta-
kový horší, takže jsme nasadili Ondru, 
který do toho šel naplno.“

  váha do 69 kg
  bilance 2 výhry
                     1 porážka

Velký pojem prostějovského boxu 
a jeden z pilířů mistrovských sestav. 
Ročník sice začal porážkou od Viktora 
Agateljana, další dva duely ale zvládl 
a následně přestoupil k profíkům.

„Dlouholetá opora, která má tradičně 
dobré výsledky, takže na jeho adresu 
jen samé pozitivní věci. Dokázal vítězit 
a přeji mu hodně štěstí a pevné zdraví 
v profi boxu.“

  
  váha do 69 kg
bilance 2 výhry
                  0 porážek

Nováček v hanáckém výběru příliš šan-
cí nedostal. Ve Znojmě vyhrál na body 
a proti Ústí bez boje, poté už se v ringu 
neobjevil.

„Slovenská opora, kvalitní borec. Před-
váděl dobré výkony, ale ještě mu chybí 
zápasová zkušenost, pak se může stát 
oporou.“

  
  váha do 69 kg
 bilance 1 výhra
                    1 porážka

Po nedávných oporách Norbertu Kalu-
czovi a Ištvánu Bernáthovi další maďar-
ský objev. V Třeboni prý lehce obrán 
o výhru, doma proti Jihomoravskému 
regionu se ukázal naplno.

„Mohli jsme vidět v jeho podání školu 
boxu, je klasickým boxerem, který roz-

dává dobré a přesné údery. Zdobí ho 
fyzická vyspělost, tělesná konstituce 
a velká kvalita.“

  
  váha do 75 kg
 bilance 2 výhry
                   2 porážky

Ostravský rohovník byl a počátku sezony 
suverénní, když nejprve vyhrál technic-
kým k.o., poté klasickým knockoutem. 
Ovšem další dva zápasy mu již výsledko-
vě nevyšly a více prostoru nedostal.

„Taky stabilní opora týmu, jednou byl 
neoprávněně obrán o vítězství. Potom 
jsme sáhli po Robertu Bilíkovi, protože 
Kuba dělal státnice a měl jiné priority. 
Studium zvládl úspěšně a už je z něj 
bakalář.“

  
  váha do 75 kg
  bilance 2 výhry
                    1 porážka

Smolař posledního období, jenž musel 
kvůli vážnému zranění zapomenout 
dlouhé měsíce na sportování. Dokázal 
se ale dát dohromady a dočkal se vítěz-
ství nejen bez boje, ale i na body.

„Robert Bilík se vracel po zranění a přešel 
o váhu výš. Na počátku prohrál s kvalit-
ním Grézlem v Třeboni, ale poté se vrátil 
do vítězného rytmu. Ještě není rozhod-
nuto, jestli tu bude i příští rok, uvidíme...“

  
  váha do 81 kg
 bilance 6 výher
                    0 porážek

Mladý bijec, u nějž to zpočátku vypa-
dalo, že chce své soupeře zničit hned 
v prvním kole, s přibývajícími zápaso-
vými zkušenostmi ale zapracoval i na 
taktice a jako jediný z Prostějovanů za-
znamenal šest extraligových výher.

„Mladý kluk s velkou touhou po vítězství, 
posila, která ani jednou nechyběla. Ve 
všech utkáních, kdy zvítězil, odvedl maxi-
mum. Je to ještě mladý kluk, takže má vel-
ké sebevědomí, tlačí se hodně dopředu 
a někdy se nechá zbytečně nachytat.“

  
  váha do 91 kg
 bilance 5 výher
                    1 porážka

Pilíř sestavy a další tutovka pro přízniv-
ce DTJ. Neuspěl jen na jihu Moravy, 
jinak nedal nikomu šanci pomýšlet na 
úspěch. Tvrdý, přesný a vytrvalý boxer, 
který si jde trpělivě za svým.

„Nevyšlo mu jedno utkání s Vasilem 
Ducárem, ale jde o velkého bijce, který 
se nezalekne žádného jména a boxuje 
naplno. Rozhodoval naše utkání, takže 
spokojenost. Uvidíme, jestli bude po-

kračovat. Jednání jsme zahájili a my i on 
máme zájem, aby tady zůstal.“

  
  váha do 91 kg
  bilance 0 výher
                     1 porážek

Jediný odchovanec v sestavě, nemá to 
jednoduché a zatím spíše sbírá zkuše-
nosti v nižších soutěžích a čeká na vý-
raznější šanci.

„Domácí borec. Dostal příležitost a je 
vidět, že se postupně zlepšuje. Bude 
ještě nějakou chvíli trvat, než se vypra-
cuje v oporu, ale vše je na dobré cestě. 
Jeden z odchovanců, který si může vy-
bojovat pevné místo v sestavě.“

  
  váha nad 91 kg
bilance 0 výher
                  1 porážek

Dostal příležitost doma proti Ústí a po 
zápase ho chválil i kouč reprezentace 
Vasil Larionov, chybělo mu ale více sil.

„Marek nastoupil do jednoho utkání, 
stál proti němu Dan Táborský, mistr re-
publiky a velký favorit. Po delší době se 
vrátil do ringu, nebojí se, ale fyzická kon-
dice byla v jeho případě slabší stránkou.“

  
  váha nad 91 kg
 bilance 0 výher
                    4 porážky

Nejčastější zástupce v této hmotnosti, 
který se postupně otrkává a zlepšuje, vý-
hry se ale v posledním ročníku nedočkal.

„Mladý kluk. Nemá takovou zápasovou 
zkušenost, ale dokázal se s tím popasovat 
a nedal soupeřům nic zadarmo, i když se 
mu zápas bodově několikrát nepovedl, 
protože ještě nemá jméno, které boxer 
potřebuje. Předváděl vyrovnaná utkání, 
pouze jednou měl kvůli knockoutu mě-
síční vynucenou pauzu.“

  
  váha nad 91 kg
  bilance 2 výhry
                     0 porážek

Duše oddílu starající se o chod spousty 
věcí. Při zápasech těžil ze svých zkuše-
ností a velkého renomé, i přes dlouhou 
závodní pauzu nenašel přemožitele.

„Blanický rytíř, když je potřeba, tak tam 
jde. Už to ale není úplně ideální, chybí 
čas na přípravu. Zkušenosti jsou sice na 
mé straně, ale v super těžké váze nemám 
co dělat, to si řekněme upřímně. Mám 
třiadevadesát kilo a tam jsou velcí chlapi, 
což už musí být znát. Utkání v Třeboni 
jsem rozhodoval já, asi jsem udělal dob-
ře, že jsem tam šel, ale jednalo se o hodně 
těžký zápas. Zvítězila zkušenost a přivez-
li jsme body.“

Šestnáctka šampionů mistra

V tuto chvíli se věci jeví tak, že rovněž 
nový extraligový ročník bude mít cel-
kem pět účastníků. Vedle Prostějova 
by se mělo jednat o Třeboň, Ústí nad 
Labem, Ostravu a bratislavský Ruži-
nov, což znamená, že se opět pojede na 
Slovensko a soupeři BC DTJ se hned 
z poloviny obmění. V nejvyšší soutěži to-
tiž podle stávajících informací nebudou 
pokračovat týmy Děčína ani Znojma.
„U Děčína nedopadla dobře finanční situ-
ace, Znojmo také nemá úplnou sestavu.,“ 
okomentoval změnu startovního pole 
kouč Prostějova Petr Novotný. V praxi se 
to může projevit škatulaty, kdy by se kme-
noví borci Ostravy vrátili z Hané na sever 
a jejich místa by naopak mohli zaujmout 
Jihomoravané. „Jednání probíhají, nechtěl 
bych předjímat. Ještě do prázdnin vznikne 
termínový kalendář a doufám, že se nebu-
de měnit. Domácí zápasy budeme pořádat 
v neděli od deseti hodin,“ dodal Novotný. 

ZNOJMO
i Děčín končí

PROSTĚJOV Mezi hlavní opory, 
na nichž se dalo v každém střet-
nutí stavět, patřil v dresu BC DTJ 
Prostějov bezesporu Lukáš 
Dekýš (na snímku). Kmenový 
člen oddílu z Poruby naskočil 
za „Býky“ do celkem pěti extrali-
gových střetnutí a vždy odcházel 
s rukama nad hlavou, čímž coby zá-
stupce druhé nejnižší 
hmotnostní kate-
gorie usnadňo-
val pozici svým 
n á s l e d o v n í -
kům. Stal se 
tak výtečnou 
náhradou za 
Hamo Aper-
jana, který se 
před sezónou vrátil do 
mateřského Znojma, a fanoušci 
úřadujícího šampiona mohou 
mít radost, devatenáctiletý 
talent bude na Hané pokra-
čovat i nadále.

 Extraligovou sezónou jste pro-
šel bez porážky, pět zápasů a pět 
výher. Jak jste viděl osobně své vý-
kony?
„Ano, je to tak a asi třikrát ještě před 
časovým limitem. Bylo to tím, že ač 
byl soupeř těžší anebo lehčí, na každý 
zápas jsem se připravoval na maxi-
mum, co to šlo, a do každého utkání 
jsem dával všechno. Těším se na každý 
zápas a byl jsem rád za každou výhru, 
hodně jsem trénoval.“

 Takže vaše zatím nejpovedeněj-
ší sezóna?
„Myslím si, že ano. Kdysi jsem boxo-
val první ligu a stalo se mi, že jsem tam 
občas prohrál, ale v extralize jsem za-
tím bez porážky. Byl jsem hlavně rád, 
že mohu boxovat za tak dobrý tým, 
jakým je Prostějov.“

 Přicházel jste jako náhrada za 
Hamo Aperjana. Vnímal jste, že se 
od vás z tohoto důvodu očekávají 
výhry?
„Říkal jsem si, že to zkusím, a uvidím, 
jaké to bude... Ovšem co zápas, to vý-
hra, s tím jsem nepočítal a byl jsem za 
tuto bilanci pochopitelně rád. Pro-
jevuje se asi tvrdá příprava, tréninky 
máme od pondělí do čtvrtka, navíc 
každý pátek se připravuji sám. Cho-
dím běhat, cvičím doma, dávám do 
toho všechnu sílu. A některý víkend 
k tomu máme zápas.“

 Boxerská sezóna skončila, máte 
nyní volnější režim?

„Jsem rád, že si můžu 
konečně odpočinout, 
ale nechci se vykašlat 

na trénování, připra-
vovat se musím po-

řád. Stále se chci držet 
v tempu, abych z něj 

nevypadl. Trošku 
povolit oproti 

sezóně ano, 
abych si 

od boxu také odpočinul, ale nesmím 
to úplně vypustit, abych pak vše ne-
doháněl na poslední chvíli. Stále je 
potřeba si něco hlídat, třeba váhu. 
Dokud se vejdu do limitu a nemusím 
nijak shazovat, tak pořád budu v še-
desátce.“

 A co vy a reprezentace, máte 
dveře otevřené?
„Teď mám volný vstup do reprezenta-
ce, nabídli mi návrat, takže o tom pře-
mýšlím. Nebude lehké boxovat mezi 
muži, ale zaujala mě tato možnost 
a mám zájem. Dosud jsem byl jejím 
členem jen mezi kadety a juniory, 
v mužích by šlo o premiéru. Rád bych 
si zkusil nějaký zápas.“

 V Prostějově chodí na box po-
měrně dost diváků, vnímáte v ringu 
atmosféru?
„Právě toto se mi líbí, v Prostějově se 
fandí, něco takového v Ostravě ne-
bývalo. Když se tam hrála nějaká liga, 
tak přišlo jen pár lidí, ale tady je fakt 
parádní atmosféra. Lidé žijí boxem, 
rozumí mu a je to skvělé.“

 Ostrava se vrací do extraligy, bu-
dete na Hané pokračovat i nadále?
„Hostuji z Ostravy, trénuji ale za 
Boxing Club Poruba u trenéra Miro-
slava Toráče, takže očekávám, že budu 
pokračovat v Prostějově. Prodloužil 
jsem smlouvu na další rok a mám 
z toho radost. Líbí se mi tady a nechci 
nikam přecházet, mám tu nejlepší 
podmínky.“

„V Prostějově mám 
nejlepší podmínky“

“V Prostějově se fandí, něco takového 
v Ostravě nebývalo. Když se tam hrála 
liga, tak přišlo jen pár lidí, ale tady je 

fakt parádní atmosféra. Lidé boxem žijí.
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VRBÁTKY Boj a drama do po-
sledního zápasu, to byl finálový 
turnaj Poháru města Prostějova 
mužů v malé kopané 2015/2016. 
Na hřišti ve Vrbátkách nakonec 
vyrovnanou bitvu dvou největ-
ších favoritů o poslední trofej le-
tošní sezóny těsně ovládl ligový 
vicemistr SK Chaloupka Prostě-
jov.
Závěrečné pohárové klání se od za-
čátku vyvíjelo dle očekávání tak, že 
obhájce triumfu v  této soutěži SK 
Tomek Dobrochov i jeho kvalitativ-
ně největší pronásledovatel neboli 
Chaloupka vyhrály své dva první du-
ely nad papírově slabšími celky, kte-
rými byly Spojené kluby Hluchov/
Čehovice a FC Medvědi Prostějov.
Do finálního střetnutí tedy šli oba 
rivalové s  šesti body na kontě, ale 
prostějovský tým měl výhodu lepší-

ho skóre. Tím pádem mu ve vzájem-
ném souboji stačila remíza, kterou 
po výsledku 1:1 také vydřel a s ob-
rovskou euforií mohl slavit vyrvání 
poháru z  rukou úhlavního soka. 
Čímž dobrochovskému mužstvu 
mimo jiné překazil dosažení ceně-
ného double podruhé za sebou. „Šlo 
o skutečně výborný turnaj do po-
sledního utkání, které rozhodlo. Vel-
ký dík patří Obecnímu úřadu Vrbát-
ky za propůjčení hřiště Komisi malé 
kopané ČUS Prostějovska, stejné 
poděkování směřuje i ke správci 
hřiště a vedoucímu občerstvení 
Zdeňkovi Navrátilovi,“ zhodnotil 
předseda komise Pavel Kočíb.
Ceny třem nejlepším kolektivům 
předali místopředseda ČUS PV Bo-
huslav Krátký, starosta Vrbátek Ivo 
Zatloukal a místopředsedkyně Ko-
mise MK ČUS PV Jiřina Kučerová.

MALÁ KOPANÁ: POHÁR VYHRÁLA CHALOUPKA
PROSTĚJOV PO DRAMATU S OBHÁJCEM TROFEJE

UZÁVÌRKA 
PØIHLÁŠEK SE BLÍŽÍ!

Komise malé kopané ČUS Prostějovska z.s. vyzývá všechny dosavad-
ní kluby hrající okresní soutěže i všechny nové zájemce o účast, aby 
podaly přihlášky do příštího ročníku 2016/17. Přihlášku je možné si 
stáhnout z internetových stránek http://malakopanapv.websnadno.
cz/ a nutné vyplněnou odevzdat do 30. června na sekretariátu Okres-
ního svazu České unie sportu Prostějovska z.s. (Česká ulice 15) v jeho 
pracovní době (pondělí až pátek od 8.00 do 15.00 hodin). Tamtéž je 
potřeba uhradit startovné i návratnou kauci, za což bude vystaveno 
potvrzení. Startovné činí 3000 korun za mužský tým a 1500 korun za 
žákovské družstvo pro členské kluby ČUS, respektive 3200 korun za 
mužský tým a 1700 korun za žákovské družstvo pro nečlenské kluby 
ČUS. Kauce je jednotná ve výši 600 korun.
Z důvodu blížící se uzávěrky přihlášek je novinkou možnost poslat ji 
e-mailem na adresu šéfa malé kopané v našem regionu Pavla Kočíba. 
Tak neváhejte a hlaste se, dokud je čas!  (kopa,son)

Finále Poháru města Prostějova v malé kopané mužů 2015/2016, Vrbátky:
SK Tomek Dobrochov – FC Medvědi Prostějov 4:3, Spojené kluby Hluchov/
Čehovice – SK Chaloupka Prostějov 3:6, Medvědi PV – Chaloupka PV 1:4, 
Dobrochov – Hluchov/Čehovice 3:2, Hluchov/Čehovice – Medvědi PV 2:3, 
Chaloupka PV – Dobrochov 1:1.

Koneèná tabulka
1. Chaloupka PV 2 1 0 11:5 7
2. Dobrochov 2 1 0 8:6 7
3. Medvědi PV 1 0 2 7:10 3
4. Hluchov/Čehovice 0 0 3 7:12 0

PŘIHLÁŠKY ZASÍLEJTE 
DO 10. ČERVENCE
PROGRAM MUŽI:
SOBOTA 16.7.2016
PROGRAM DĚTI:

NEDĚLE 17.7. 2016 (13-16 LET)

BRODEK U KONICE Víkend 
na konci června, při němž se v 
Brodku u Konice slaví pouť, bývá 
v posledních letech vedle večerní 
taneční zábavy neodmyslitelně 
spjat i s odpoledním fotbalovým 
přáteláčkem ženatých hráčů proti 
těm ještě svobodným. Stejně tak 
tomu bylo i v letošním roce, kdy 
se všichni aktéři museli vypořádat 
s extrémně vysokými teplotami. 
A lépe se vedlo těm s osobními sva-
tebními zkušenostmi, vyhráli 4:2.
„Bylo to hrozné, úmorné, ale každo-
ročně pořádáme takový srandamač, 
sjedou se rodáci a jde o to zahrát si 
fotbal a udělat žízeň,“ představil ce-
lou akci brankář vítězů a současně 

předseda oddílu TJ Jiskra Brodek 
u Konice Radovan Vičar.
Sestavy obou výběrů vznikaly až 
na poslední chvíli, i tak se ale po-
dařilo vedle základní skvadry se-
hnat několik hráčů pro hokejové 
střídání. A příchozí diváci tak při 
dodržování pitného režimu viděli 
celkem šestkrát míč v síti. „Je to 
uvolněné, žádná křeč, nervozita. 
Takové zápasy mají končit deset 
deset a šancí bylo dost, akorát se 
neproměňovaly,“ přemítal při zá-
pasovém zakončení úspěšné klu-
bové sezóny, která přinesla mužům 
čtvrté místo ve III. třídě OFS Pro-
stějov a starším žákům titul okres-
ního přeborníka.  (jim)

Brodečtí ženáči porazili svobodné

Na tomto snímku sice mají po�etní p�evahu svobodní, st�elecky se však 
více vedlo jejich zkušen�jším koleg�m.  Foto: Ji�í Možný

FOTOGALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

HORAŽĎOVICE, PROSTĚJOV 
Překvapení se nekonalo a výrazně 
nekompletní sestava TJ Sokol I 
Prostějov si také z Horažďovic 
odvezla porážku. Po neúspěšných 
výjezdech do Čakovic, do Žďáru 
a po domácí prohře se Startem 
Praha se tak jedná již o čtvrtý 
bezbodový víkend za sebou. 
V průběžném pořadí první ligy 
tak prostějovští nohejbalisté klesli 
na čtvrtou pozici a tři zápasy před 
koncem základní části už mají jen 
bod k dobru na pátý Start Praha.
„Trápí nás neskutečná marodka, ze 
základní šestice máme hned čtyři 
marody. Zemánka trápí kotník, 
Ftačníka tříslo, Příhoda má nohu 
v sádře a mimo hru je i Vízner. Museli 
tak nastoupit náhradníci a projevilo 
se to. Kluci bojovali, ale výkonnost 
není taková, abychom mohli konku-
rovat nejlepším. Musíme to brát, jak 
to je,“ hledal příčiny porážky 2:6 hos-
tující kouč Richard Beneš.

Na půdě druhého celku tabulky 
se nejprve představily dvojice 
Matkulčík, Roba a Valenta, Gubčo, 
obě podlehly svým soupeřům 
0:2. Totéž platilo pro prví trojku 
Omelka-Gubčo-Maršálek, druhá 
trojice Matkulčík-Valenta-Roba 
uhrála alespoň set. A ve vložené 
dvojce nestačili Maršálek, Omelka, 
takže to bylo už 0:5.
„Pak po delším čase nastoupil Roba 
a vyhrál singl 2:0, vedlo se i obrácené 
trojce vedené Matkulčíkem, která po 
výhře 2:1 na sety přidala druhý bod. 
Jenže pak prohrála Maršálkova obrá-
cená trojka a zápas skončil,“ popiso-
val Beneš druhou polovinu střetnutí.
Současná marodka je dlouho-
dobějšího rázu, proto příliš nepočítá 
s bodovým ziskem ani o tomto 
víkendu při výjezdu do vedoucího 
Českého Brodu. „Do konce základní 
části nám scházejí tři zápasy a zbývající 
dva přijdou na řadu až na konci srpna 
a v úvodu září. Sad už pak budeme 

v pořádku,“ soustředí se hlavně na 
souboje se Zručí a Přerovem. „Pokud 
oba vyhrajeme, tak by to teoreticky 
mělo stačit na třetí místo. To je naším 
cílem, nejhůře chceme skončit čtvrtí,“ 
dodal Beneš.
Prostějovu hrají do karet i výsledky 
dalších zápasů, takže třetí místo je stále 
reálné. „Při vší smůle tak paradoxně 
máme štěstí, vyvíjí se to tak, jak by-
chom potřebovali. Navíc máme 

naštěstí nahráno z prvních měsíců,“ 
přemítala ikona prostějovského 
nohejbalu. Již nyní se tak těší na 
letní přestávku a na počátku srpna 
poté začne opět naplno intenzivní 
příprava. „Jindy jsme byli rozjetí, ale 
teď na ni čekáme jako na smilování. 
Navíc se nám rýsuje výrazná posila 
pro play-off, takže bychom v něm 
mohli hrát velmi důstojnou roli,“ 
naznačil Richard Beneš.  (jim)

Nohejbalisté padli i počtvrté v řadě

1. TJ SLAVOJ Český Brod 12 9 1 2 65:33 19
2. TJ Sokol Horažďovice VYNK Hapon 11 8 2 1 58:33 18
3. AC Zruč-Senec 2004 12 6 2 4 57:48 14
4. TJ Sokol I Prostějov 11 5 2 4 51:45 12
5. SK Start Praha 12 4 3 5 52:51 11
6. PKS okna Žďár nad Sázavou 12 3 3 6 43:57 9
7. TJ AVIA Čakovice "B" 11 3 0 8 36:56 6
8. TJ Spartak MSEM Přerov 13 2 1 10 31:70 5

Prùbìžná tabulka:

výsledkový servis 1. ligy nohejbalu:
11. kolo: Žďár ad Sázavou – Zruč-Senec 3:6, Horažďovice – Prostějov 
6:2, Čakovice „B“ – Český Brod 4:6, Start Praha – Přerov 6:0.

POPRAD Na těžký los doplatil Adam Pavlá-
sek na challengeru ve slovenském Popradu, kde 
obhajoval loňské vítězství. V soutěži byl pátým 
nasazeným tenistou a už ve čtvrtfinále kvalitně 
obsazeného turnaje narazil na Martina Kližana. 
Domácí naděje a 51. tenista žebříčku ATP byl 
nad síly prostějovského reprezentanta. Pavlás-
kovi po třísetové porážce vypadly body a už po 
týdnu opustil světovou stovku. „Chtěl jsem využít 
vítěznou vlnu po turnaji v Praze. Nedopadlo to 
podle mých představ,“ připustil zklamání. (lv)

PRAHA, PROSTĚJOV Mini-
málně šest želízek v ohni budou 
mít prostějovští tenisté v olym-
pijském turnaji dvouhry v Riu de 
Janeiru. Vedení Českého teniso-
vého svazu na základě podkladů, 
které obdrželo ITF, nominovalo 
do dvouher Tomáše Berdycha, 
Jiřího Veselého, Petru Kvitovou, 
Lucii Šafářovou, Karolínu Plíško-
vou a Barboru Strýcovou. Ještě se 
jedná o možnosti startu Lukáše 
Rosola. Všichni jsou kmenovými 
hráči TK Agrofert Prostějov!

„Lukáš je zatím těsně pod čarou. Jed-
náme s Mezinárodní tenisovou fede-
rací ITF a zjišťujeme, jaké jsou šance 
a možnosti, aby i Lukáš na olympiá-
dě soutěž hrál,“ uvedl prezident ČTS 
Ivo Kaderka. Uzavírka složení pro 
olympijský turnaj je podle rozpisu 
kvalifikace ITF až 18. července.
Nejlepší domácí tenisový klub se na 
olympiádě představí také v deblu. 
V mužské části soutěže bude starto-
vat pár Tomáš Berdych, Radek Ště-
pánek. Mezi ženami bude o úspěch 
usilovat dvojice Lucie Šafářová, 

Karolína Plíšková. „Všechny soutěže 
budou náročné, ale šanci na medai-
li naši hráči rozhodně mají. Určitě 
by jim slušely, budeme všem držet 
palce. Věřím, že nějaké cenné kovy 
v Prostějově uvidíme na vlastní oči,“ 
doufá šéfka prostějovských teniso-
vých projektů Petra Černošková.
Otevřená je zatím nominace ve smí-
šené čtyřhře. Složení páru či párů 
proto bude sestaveno dle rozpisu 
soutěže až na místě. Přihlášky je nut-
no podat v dějišti turnaje do 9. srpna. 
 (lv)

Prostějov vyšle do Ria šest tenistů PAVLÁSEK 
se ve stovce 
udržel týden
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1. Síla domácího
 prostøedí

Platilo to v letech minulých a platí to 
stále, do Prostějova se pro body nejezdí. 
V tomto zlatém ročníku nezaváhali 
„Býci“ doma ani jednou, když rozdr-
tili Třeboň, Ústí nad Labem i Znojmo, 
Děčín kvůli rozhodnuté situaci v boji 
o titul nepřijel vůbec a padl kontumačně. 
„Kluci se zde cítí dobře. Velice důležitá je 
pro nás podpora publika a ruku v ruce 
s tím přicházejí kvalitní výkony, které 
odvádí v ringu. Soupeřům se tady špatně 
vyhrává a jezdí sem s obavami. Museli by 
se hodně snažit, aby si odvezli body,“ těší 
Petr Novotného.

2. Nahrazení 

Na jedničku se tak podařilo vyrovnat 
i s letními odchody takových borců, 

jakými jsou Hamo Aperjan, Tomáš 
Bezvoda, Vladimír Lengál, k nimž 
se navíc později přidal i Miroslav 
Šerban. „Snažíme se mít dobrý přehled 
i o české scéně a podařilo se nám, co 
jsme potřebovali,“ mnul si ruce spoko-
jený kouč. Do budoucna by se navíc 
mohl začít spoléhat i na prostějovské 
odchovance, zatímco nyní musí lovit 
v cizích oddílech. „To je otázka času 
i štěstí, vychovat boxera není jednoduchá 
věc. Musíte si projít řadou úskalí, obstát 
psychicky, vyhýbat se zraněním. Nutná 
je tréninková píle i zápasové vytížení, 
někdo to nezvládá. Musí vydržet 
v tréninkovém nasazení. Cesta je 
dlouhá a nechci předjímat, ale než vy-
chováte boxera pro mužskou soutěž, 
tak uplyne řada let. Je to o myšlení 
a odhodlání boxera sám na sobě praco-
vat, sám trénovat,“ upozornil na složitost 
celé problematiky.

3. Šíøe kádru 

Prostějovský tým se nemusel spoléhat 
pouze na pevně danou základní osmičku, 
ale mohl si dovolit i občasnou absenci 
některého jména. Realizační tým měl 
totiž vždy kam sáhnout a vedle kvan-
tity, kterou dokládá hned šestnáct jmen, 
se mohl spolehnout i na velké schopnosti 
podložené účastí v reprezentaci či medai-
lemi ze seniorských či mládežnických 
šampionátů. „Váhy máme většinou da-
blované, aby v případě zranění nebo 
nemoci mohl naskočit někdo jiný. 
Snažíme se také vždy sáhnout po kvalitě, 
aby zdejší kádr měl vysokou úroveň. Právě 
na umu byla naše sestava vždy postavena,“ 
podotkl Novotný.

Erik Tlkanec, Filip Barák, Andrász Vadász, 
Viliam Tanko. Co jméno, to pojem. Do 
jednotlivých zápasů sice může každý 
tým vyslat jen dva cizince, o to důležitější 
však je, aby právě oni byli těmi žolíky, 
kteří budou pravidelně vítězit. A právě 
tento předpoklad se dařil bezezbytku, Filip 

Barák navíc přestal být po zisku českého 
občanství počítán za zahraniční akviz-
ici. „Naše sestava je díky nim vynikající. 
Přinášejí kvalitu a obrovské zkušenosti, 
velký podíl na jejich příchodech má Petr 
Hlaváč. Má přehled, doporučení a byli 
jsme spokojeni. Komunikuje přímo 
s trenéry a ví, jak vše zařídit i po administra-
tivní stránce,“ těší Novotného.

5. Reakce 

Po dlouhé době nenastala situace, že 
by soutěž skončila v menším počtu 

účastníků, než v jakém začala, tudíž 
nedocházelo k žádným tabulkovým 
přepočtům a nečekaným zvratům. 
I tak se ovšem bylo nutné vypořádat 
s několika neočekávanými událost-
mi. Ještě před samotným star-
tem svůj úmysl přehodnotily Kladno 
i Praha a ze sedmičlenné soutěže 
byla rázem jen pětičlenná. „V české 
lize to poslední dobou chodilo tak, 
že někdo odstoupil, čímž soutěž byla 
narušena a hodně znehodnocena. 
Takový stav není fér pro diváky ani 
boxery,“ komentoval Novotný. Navíc 

k žádnému přelosování nedošlo, 
extraliga byla hodně roztahaná 
a k tomu se ještě některá kola odk-
ládala kvůli reprezentačním akcím. 
Ani tato skutečnost ovšem Prostějov 
nevykolejila a zlato bylo na Hané. 
„Nebylo to ideální, komunikace s aso-
ciací je ale někdy horší. Je nás málo 
a termíny se mění, doufám, že se ta-
kový scénář nebude opakovat a soutěž 
se neprotáhne až do pozdního jara. 
Pauzy byly zbytečně dlouhé a box je 
navíc bohužel zimním sportem,“ po-
dotkl k tomu prostějovský kouč.

BOXEŘI PROSTĚJOVA JSOU OPĚT  
Pět událostí, které pomohly k titulu
PROSTĚJOVSKÝ Večerník jakožto mediální partner prostějovského 
boxu bedlivě sledoval vystoupení týmu BC DTJ v celém extralig-
ovém ročníku a pokusil se zmapovat hlavní momenty, které rozhod-
ly o tom, že zlaté medaile zamířily právě na Hanou. Přinášíme celkem 
pět bodů, které svým komentářem doplňuje hlavní kouč a v případě 
nutnosti rovněž aktivní boxer Petr Novotný.

Od konce září 2015 až do závěru 
května 2016 se v českých a moravs-
kých rinzích bojovalo o titul domácího 
šampiona mezi boxerskými kole-
ktivy. V celkově pětičlenné ekipě 
nechyběl ani prostějovský oddíl, jemuž 
se podařilo projít celým ročníkem 
bez porážky, když sedmkrát zvítězil
a jedenkrát remizoval.
„Naplnili jsme cíle, s nimiž jsme šli do soutěže, 
což znamená, že mančaft byl dobrý. Doufal 
jsem, že to tak dopadne, a chtěl bych poděkovat, 
borci přistupovali k zápasům zodpovědně. 
Stejně tak nám zůstávají nakloněni domácí 
fanoušci, město Prostějov, Olomoucký kraj 
i další partneři. Také Večerník se nám stará o do-
brou propagaci a jméno, všechno dohromady 
se podílelo na našem úspěchu,“ shrnul hlavní 
trenér BC DTJ Prostějov Petr Novotný, jenž 
hned dvakrát nastoupil přímo mezi provazy. 
V následujících řádcích nabízíme stručnou 
rekapitulaci, jak jednotlivé bitvy úřadujících 
mistrů dopadly.

Úvodní překážkou na cestě vstříc zlatým me-
dailím se stal tradiční rival ze severozápadních 
Čech. Domácí se mohli spolehnout na bratry 
Agateljanovi či Dana Táborského, nikdo další se 
k nim ovšem nepřidal a vítězství 10:6 tak slavili 
borci Prostějova. Viliam Tanko s Lukášem 
Dekýšem zaznamenali výhru na body, Jakub 
Bambuch, Marek Andrýsek i Erik Tlkanec 
vyřídili své soupeře ještě před časovým limitem 
technickým k.o.
„Zápasy jsou venku vždy náročné a štěstěna 
může být vrtkavá, což se během soutěže 
potvrdilo. Naše sestava byla dobře postavená 
a dva body z venku znamenaly super start. 
Soupeř nasadil náhradníky a my jsme neza-
váhali. Kluci předvedli optimální výkon 
a zaslouženě vyhráli, to bylo důležité,“ vracel se 
do závěru září 2015 trenér vítězného souboru 
Petr Novotný.

Domácí premiéra přinesla mnohem jasnější 
průběh a již v polovině střetnutí bylo jasné, 
že nováček z jižních Čech na Hané nezvítězí. 
A nakonec nevybojoval ani jeden dílčí triumf, 
Erik Tlkanec totiž vyhrál bez boje, Jakub Bam-
buch uštědřil klasický knockout, Lukáš Dekýš 
s Miroslavem Šerbanem uspěli technickým k.o. 
a Viliam Tanko, Ondřej Schilder, Marek Andrýsek 
i Petr Novotný přesvědčili bodové rozhodčí.
„Jednoznačná záležitost, ale nečekal jsem ji. Tro-
chu mi bylo soupeře líto, tak krutou prohru si 
nezasloužil, ale takový je sport a vyhrál ten lepší,“ 
potěšilo Novotného po jeho vítězném come-
backu do ringu.

Před startem extraligy byly za největší favor-
ity považovány dva týmy - Prostějov a Děčín. 
A právě tyto dva celky se utkaly krátce před Vánoce-
mi poblíž česko-německých hranic a vyslanci 
z Hané znovu neztratili ani bod. Cestu vstříc třetí 
výhře v sezóně načal Filip Barák a pokračovali 
v ní Pavel Polakovič, Miroslav Šerban, Jan Mužík 
i Erik Tlkanec.
„Výhry venku jsou klíčové a rozhodují o titulu. 
Dokázali jsme na podzim zvládnout oba těžké 
venkovní zápasy a v Děčíně ani Ústí se nevyhrává, 
takže jsme tam jeli s určitými obavami, ale dobře 
to dopadlo,“ zavzpomínal s úlevou Novotný.

 – BC 

Jediná bodová ztráta přišla na úplný závěr 
první poloviny ročníku ve Znojmě, kde se 
domácímu Jihomoravskému regionu podařilo 
remizovat. Rozhodly o tom až nejtěžší váhy, 
když nejprve jedinkrát v sezóně zaváhal Erik 
Tlkanec, po něm utrpěl Michal Zezulka k.o. 
ve druhém kole.
Celý souboj přitom začal hladce, když Filip 
Barák a Viliam Tanko marně vyhlíželi soupeře, 

poté mohli zvedat ruce nad hlavu ještě další 
slovenská posila Tibor Kružel a Marek An-
drýsek. Jenže mezitím potvrdili své kvality 
rovněž Zolt Osaďan s Vladimírem Lengálem 
a body se musely dělit.
„Zápasy venku bývají takové vrtkavé. 
Šestapadesátka i šedesátka byly bez boje, ale měli 
jsme i některá další utkání vyhrát, v případě Pavla 
Polakoviče i Kuby Bambucha měl být verdikt 
opačný. Ztratili jsme první bod, ale nakonec byl 
jediný,“ ohlížel se Novotný za první bitvou to-
hoto kalendářního roku.

Druhou polovinu ročníku zahájili „Býci“ úspěšnou 
odvetou proti Ústí nad Labem. Tentokrát nebylo 
vůbec co řešit a dílčí výhry si připsali pouze Erik 

Agateljan s Danem Táborským, naopak Viktor 
Agateljan neprošel vážením. Takže Filip Barák 
a Lukáš Dekýš slavili triumf technickým k.o., Tibor 
Kružel s Robertem Bilíkem bez boje, Marek An-
drýsek a Erik Tlkanec na body.
„Navázali jsme na dobré výsledky, nezalekli 
se soupeře. Každý zápas může dopadnout tak 
i tak, ale vycházelo to na naši stranu. Přijeli 
de facto bez dvou vah. V pětasedmdesátce 
neudělal Klikar váhu a šel do jednaosmdesátky, 
v devětašedesátce Viktor Agateljan boxoval bez 
boje. Těžili jsme jako v každém utkání z dobře 
postavené sestavy. Snažili jsme se, aby borci byli 
dobře připraveni,“ těšilo Novotného.

Téměř definitivu prostějovským zlatým medai-
lím dala těsná výhra v Třeboni, o niž rozhodl 

až úplně poslední souboj v super těžké váze. 
Do té doby uspěli Lukáš Dekýš technickým 
k.o. a Filip Barák, Ondřej Schilder i Marek 
Andrýsek na body, naopak Andrász Vadász, 
Robert Bilík a při neúčasti Erika Tlkance 
i Tomáš Ivachov neuspěli. Petr Novotný ale nep-
onechal nic náhodě a definitivně překlopil skóre 
na stranu BC DTJ.
„Třeboň si věřila na výhru, sestavu měla mno-
hem lépe sestavenou než v Prostějově. Nepo-
nechali nic náhodě, chtěli se na nás jako favorita 
vytáhnout, naštěstí jsme duel zvládli. Nechápal 
jsem, že domácím nepřišli některé zápasy košér, 
naopak my jsme si mohli stěžovat, jak prohrál 
Andrász Vadász s Janem Bártlem,“ zmínil vítěz 
posledního souboje.

Razítko na další extraligový titul obstaral 
domácí souboj s Jihomoravským regionem 
a drtivá výhra, když stačila i pouhá remíza. 
Netradičně v „Kasku“ vyhráli Filip Barák bez 
boje, Lukáš Dekýš, Ondřej Schilder, Andrász 
Vadász, Robert Bilík, Marek Andrýsek a Erik 
Tlkanec na body, až úplně poslední bitvu zvládl 
lépe Dominik Musil.
„Nedali jsme jim žádnou šanci a mohlo to být 
i s nulou, protože Dominik neměl zvítězit nad 
Michalem Zezulkou. Ale jednalo se o čestný 
bod, jinak jednoznačná záležitost a potvrzení naší 
domácí nadvlády,“ mnul si ruce Petr Novotný.

Poslední plánovaný souboj se už nakonec ani 
neuskutečnil. Jelikož hosté přišli o šanci na titul, 
na Hanou se vůbec nevydali. Děčínu nakonec 
připadlo až třetí místo, když je předstihlo ještě 
Ústí nad Labem. To po původní remíze 8:8 
vyhrálo vzájemný souboj 16:0 kontumačně, 
na vině byly podle svazu neoprávněné starty 
Ladislava Matúše a exprostějovského Ištvána 
Bernátha.

Obchodní partneři BC DTJ Prostějov:

 ...ještě
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>>>pokračování ze strany 29
Veselého na úvod čeká kvalifikant Sij-
sling z Nizozemska, pak přijde na řadu 
zmíněný Thiem, osmý nasazený tenista 
turnaje. Nic lehkého nečeká ani Rosola. 
Pořádně ostrý start obstará hned úvod-
ní duel, když jeho protivníkem bude 
Američan Querrey, osmadvacátý nasa-
zený tenista Wimbledonu.
Dvojnásobnou vítězku Kvitovou po-
řádně prověří Rumunka Cirsteaová 
a následně levoruká a na trávě Ruska 
Makarovová. Už od třetího kola by 
česká jednička šla pokaždé na nasaze-
nou tenistku, tou první by byla klubová 
spoluhráčka Strýcová. Poté hrozí pěk-
ně v řadě Bencicová, A. Radwaňská, 
S. Williamsová a Muguruzaová. Vzhle-
dem k tomu, že Kvitová doposud vždy 
postoupila minimálně do čtvrtfinále, 
čeká jí pořádná šichta. 
Karolína Plíšková se pokusí o další prů-
lom na grandslamu, přičemž její první 
soupeřkou bude Belgičanka Wick-
mayerová. Barbora Strýcová zase vyzve 
Estonku Kontaveitovou a ve druhém 
dějství by mohla narazit na krajanku 
Kvitovou. Nepříjemný duel hned na 
úvod čeká Šafářovou, která se musí 
utkat s kamarádkou a deblovou parťač-
kou Mattekovou-Sandsovou z USA.  
 (lv)

Jiří MOŽNÝ
„Kluci se opět chystali individuálně 
a mění tréninky, už nejde o vytrvalost, 
ale o rychlost. Přecházejí do dy-
namické fáze, kdy se mění zatížení 
i frekvence cviků,“ představil aktuální 
fázi hlavní kouč Jestřábů Kamil 
Přecechtěl. Z dlouhých cviků s velkou 
zátěží se tak přechází k přesně 

opačnému typu. Nyní bude mít opět 
hráče pořádně na očích, v následu-
jících dnech se totiž dočasným 
domovem celého rodícího se týmu 
stane Véska u Olomouce.  Doufám, že 
se potvrdí dosavadní trend, že se kluci 
dobře připravují. Věřím, že se 
nevyskytnou žádné problémy ani 
zranění, půjde totiž o náročný týden 
s hrami i dalšími věcmi, abychom 
podpořili duch mužstva a kluci si na 
sebe zvykli,“ předeslal Přecechtěl.
Po návratu z krátkého společného 
kempu zpět ke svým rodinám začne 
hokejistům přibližně třítýdenní volno, 
než se v závěru července poprvé sejdou 
na ledě a zahájí závěrečnou fázi přípravy 
na soutěžní ročník 2016/2017.
„Teď si vše prověříme a vyhodnotíme, 
abychom věděli na čem pracovat 

a čemu se věnovat. Za celou dřinu 
si ale kluci volno zaslouží,“ podotkl 
prostějovský kouč.
Ten si také může odškrtnout dalšího 
napevno domluveného soupeře, 
v sobotu 20. srpna se totiž Jestřábi na 
domácím ledě utkají s maďarským 
MAC Budapešť, tedy jedním z účastníků 
MOL ligy. „Maďarský hokej je v poslední 
době na vzestupu a jde o jedno z jejich 
tří nejkvalitnějších mužstev. Očekávám 
tedy hodně, minimálně úroveň horších 
týmů naší extraligy. Věřím, že nás hodně 
prověří a bude to velice dobrá příprava,“ 
přeje si hlavní kouč prostějovských 
Jestřábů Kamil Přecechtěl. Do kádru 
tohoto vyzyvatele patřili v loňském roce 
vedle Maďarů rovněž tři Kanaďané, dva 
Rumuni a po jednom Němci, Slovákovi, 
Finovi, Američanovi.  (jim)

ASIAGO, PROSTĚJOV Patrik 
Šebek sice vinou svalového zra-
nění chyběl v sestavě národního 
týmu, ovšem i bez své velké opory 
dokázala česká reprezentace po-
prvé v historii obhájit titul mistrů 
světa organizace FIRS. A pod zla-
tý úspěch se podepsalo i kvarteto 
spjaté s prostějovským hokejem 
- David Šebek, Robin Malý, Jakub 
Cik a Michal Šimo.
Cesta ke zlatu nebyla zcela přímo-
čará. Úvodní výhra 16:0 nad Mexi-
kem, když Šimo vsítil hattrick a mezi 
střelce se zapsalo i zbylé trio býva-
lých Jestřábů, jenže hned v dalším 
duelu se podařilo domácí Itálii gó-

lem z předposlední minuty ubojovat 
těsné vítězství 4:3. Bod za asistenci 
si připsal jen Šimo. Závěrečný zápas 
skupiny „A“ ovšem Češi zvládli na 
jedničku a Lotyše vyprášili 8:2. Malý 
zvyšoval ještě v první půli na 3:0 
a Cik pak dvěma trefami uzavřel stře-
lecký účet vítězů.
Pro čtvrtfinále to tedy zname-
nalo druhou pozici a překvapení 
z Argentiny. Ani tady ale papírový 
favorit neponechal nic náhodě. Po 
prvních dvaceti minutách vedl 5:0, 
Jihoameričané pak sice lehce snížili, 
jenže Šimo s Cikem upravili na 7:1 
a nebylo ani přes závěrečnou korekci 
Echevarríi co řešit.

Semifinálovým soupeřem se stala 
Francie a jednalo se o zcela jiný zápas, 
jehož hlavním hrdinou se stal Jakub 
Cik. Právě on poslal hned v šesté mi-
nutě svůj tým do vedení, a když sou-
peř otočil, tak krátce před koncem zá-
kladní hrací doby přihrál Kafkovi. Šlo 
se tak do prodloužení, které ukončil 
v jeho deváté minutě již zmíněný 
sedmadvacetiletý útočník.
Finále nabídlo reprízu zápasu ve skupině 
„A“ mezi českým a italským výběrem. 
Tentokrát však nebylo co řešit a Daniel 
Brabec se dočkal svého druhého čistého 
konta na šampionátu. Střílení branek se 
ujali jiní a výhru 4:0 podpořili přesnými 
asistencemi tak Šebek a Šimo.  (jim)

Ex-jest�ábi jsou inlinoví mist�i sv�ta

I s podporou �tve�ice bývalých Jest�áb� se mohla �eská reprezentace t�šit ze zlatých medailí.  Foto: internet

Hokejisté končí pobyt na suchu,
Jestřáby prověří i MAĎAŘI
PROSTĚJOV Předposlední 
tý-den letní přípravy před 
krátkou dovolenou a násled-
ným přesunem na led mají 
prostějovští Jestřábi za sebou, 
nyní čeká na členy „A“-mužstva 
poslední prověrka v podobě 
třetího týdenního bloku 
společného trénování.

EASTBOURNE, PROSTĚJOV 
Jediné vítězství chybělo Karolíně 
Plíškové k celkovému triumfu na 
turnaji v Eastbourne. Ostatním 
zástupcům prostějovského TK 
Agrofert se v generálkách před 
začátkem Wimbledonu příliš 
nedařilo. Týkalo se to také Ada-
ma Pavláska. Český tenista se 
představil v kvalifikaci na třetí 
grandslam sezóny, v rozhodují-
cím utkání ale prohrál s Rusem 
Kudrjavcevem.

Plíšková na travnatých dvorcích po-
dala opravdu dobrý výkon, porazi-
la několik nebezpečných soupeřek 
a nestačila až na Slovenku Dominiku 
Cibulkovou ve finále. „Na trávě se mi 
letos hraje dobře, a v Eastbourne se to 
potvrdilo. Finále opravdu není špatné. 
Teď pouze musím doufat, že se to pro-
jeví i ve Wimbledonu,“ přeje si Plíško-
vá, která v Londýně v kariéře postoupi-
la maximálně do druhého kola.
V Eastbourne byly přímo do druhého 
kola nasazené Petra Kvitová a Lucie 

Šafářová, která prohrála už ve svém 
úvodním vystoupení. Kvitová se roz-
loučila o kolo později, když od domácí 
Kontaové dostala ve třetím setu kaná-
ra. „V posledním setu to nebylo dobré, 
nedokázala jsem se trefit do kurtu,“ po-
steskla si Kvitová.
Muži si dali dostaveníčko v Nottingha-
mu. Lukáš Rosol vypadl hned v 1. kole, 
Jiří Veselý po výhře nad Argentincem Ze-
ballosem nestačil na nasazeného Müllera 
z Lucemburska, když o porážce rozhodla 
zkrácená hra prvního setu.  (lv)

Plíškové chyběl krok k titulu

ATP Tour - Nottingham, muži
Dvouhra muži - 1. kolo: Veselý - Zeballos (Argentina) 6:4, 6:3; Rosol - 
Edmund (V. Británie) 4:6, 3:6. 2. kolo: Veselý - Müller (8-Lucembursko) 
6:7, 2:6.

ATP Tour - Wimbledon - kvalifi kace, muži
Dvouhra muži - 1. kolo: Pavlásek (2) - Laaksonen (Švýcarsko) 7:5, 7:5; 
Michalička - Ramanathan (Indie) 5:7, 7:6, 4:6. 2. kolo: Pavlásek (2) - King 
(Barbados) 6:3, 6:4. 3. kolo: Pavlásek - Kudrjavcev (Rusko) 3:6, 2:6, 1:6.
Exhibiční turnaj mužů v Hurlinghamu: Berdych - F. López (Šp) 6:4, 6:4

WTA Tour - Eastbourne, ženy
Dvouhra ženy - 2. kolo: Kvitová (5) - Babosová (Maďarsko) 6:4, 7:6; 
Karolína Plíšková (10) - Gavrilovová (Austrálie) 6:2, 6:2; Šafářová (16) 
- Friedsamová (Německo) 6:7, 4:6. 3. kolo: Kvitová - Kontaová (11-V.
Británie) 7:5, 4:6, 0:6; Karolína Plíšková - Doiová (Japonsko) 6:2, 6:4. 
Čtvrtfinále: Karolína Plíšková - Vesninová (Rusko) 6:1, 6:3. Semifinále: 
Karolína Plíšková - Kontaová (11-V.Británie) 6:7, 6:3, 6:3. Finále: Cibul-
ková (12-SR) - Karolína Plíšková (10-ČR) 7:5, 6:3.

WTA Tour - Wimbledon - kvalifi kace, ženy
Dvouhra ženy - 1. kolo: Smitková  - Lumsdenová (V. Británie) 2:6, 6:2, 6:2

WIMBLEDON...
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www.vecernikpv.cz

KYJOV, PROSTĚJOV Skvělým 
výsledkem skončil elitní mužský 
závod na společném česko-slo-
venském mistrovství republiky 
pro stáj SKC TUFO Prostějov. 
Na medaili to sice v nabité kon-
kurenci špičkových profesionálů 
nevyšlo, ale hřát mohou hned tři 
umístění v elitní dvacítce. Zejmé-
na když Matěj Zahálka se dokonce 
vešel do top ten českého pořadí.
Trikoloru mistra České republiky 
oblékne poprvé v kariéře Roman 
Kreuziger. Podařilo se mu plně vyu-
žít síly celkem pěti závodníků týmu 
Tinkoff a zvítězit. V samotném zá-
věru utrhl Zdeňka Štybara z Etixx – 
Quick Step a na kyjovské náměstí už 
přijel osamocen, na stupně vítězů je 
v domácím šampionátu doprovodil 
ještě třetí Martin Hunal z Whirlpool 
– Author. 
V nejsilněji obsazeném mistráku, 
jak jen to šlo, neboť těm největším 
hvězdám šlo o letenku do brazilské-
ho Ria, se neztratili ani závodníci 
z Prostějova. Drželi se v popředí pe-

lotonu a to i poté, když za to v před-
posledním kole vzali největší favori-
té a hlavní pole se natrhalo.
Nejvíce sil zbylo výborně jedoucímu 
Matěji Zahálkovi, který obsadil vel-
mi slušné deváté místo v celkovém 
pořadí českých závodníků. Mohl 
pomýšlet i výš, ale v posledním kole 
musel šlapat jen na „půl plynu“, když 

se mu po kolizi s Danielem Turkem 
pokazil pedál a do cíle dorazil s vy-
cvaknutou tretrou. Petr Hampl byl 
také vpředu a obsadil čtrnácté místo 
a první dvacítku uzavřel Tomáš Kou-
dela, jen tři pozice za ním dokončil 
závod Lukáš Matula a výsledky SKC 
TUFO Prostějov uzavřel sedmatři-
cátý Tomáš Medek.  (oš, jim)

Cyklista ZAHÁLKA dojel na republice DEVÁTÝ

Mat�j Zahálka (vpravo) se v okolí Kyjova setkal s formou a chvíli jel i po boku 
ú�astníka Tour de France Jana Bárty (v �erném).  Foto: Jan Brychta
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Domovinou všech tří dorosteneckých 
celků 1.SK Prostějov byla i v uplynulém 
fotbalovém období moravskoslezská 
liga. Výběr složený z dorazového roční-
ku 1997 a o rok mladších hráčů dlouho 
výsledkově tápal a po podzimu se na-
cházel až na desáté pozici s jen nepatr-
ným náskokem na sestupové pásmo. 
Druhá polovina ročníku mu však vyšla 
mnohem lépe. Jaro přineslo hned osm 
vítězství, jednu remízu a jen tři porážky, 
lepší bilancí se mohl pochlubit jen ví-
tězný Hlučín, jemuž se podařilo projít 
jarní částí bez ztráty jediného bodu. Do-
rostenecké eskáčko v prvních čtyřech 
letošních duelech neztratilo ani bod 
a poprvé prohrálo o další tři zápasy poz-
ději s nezastavitelným Hlučínem. Stoupa-
lo tak tabulkou směrem vzhůru a polepši-
lo si o plných pět pozic až na páté místo, 
když za sebou nechalo Líšeň, Hodonín, 
1.HFK Olomouc, Znojmo i Vítkovice.
To mladším dorostencům U17 se ani 
tentokrát nepodařilo postoupit do finá-
lové skupiny bojující o titul a stejně jako 
šestnáctku je tak čekaly jen boje v od-
dělené skupině pro méně úspěšné cel-
ky. V ní skončili sedmnáctiletí mladíci 
druzí o pět bodů za Vítkovicemi a čtyři 
body před Třincem. U16 sice zakončila 
podzim pátá, jenže určující jsou výsled-
ky sedmnáctky, která skončila desátá 
z osmnácti a otevírala tak druhou polo-
vinu pořadí. Také nejmladší dorostenci 
si tak na jaře zahráli ve skupině o desáté 
až osmnácté místo. A vedli si rovněž 
úspěšně, nestačili jen na suverénní Tři-
nec a druhý Hodonín, jenž získal totož-
ný počet bodů.
Podrobnější nahlédnutí pod pokličku 
obou celků najdete v dnešním Drob-
nohledu Večerníku na straně 44.

MSDD: Èechovice MSDD: Èechovice 
nesestupujínesestupují

Při svém druhém ročníku ve třetí nejvyšší 
domácí dorostenecké soutěži sice obsa-

dili fotbalisté Čechovic poslední místo 

v divizní „E“ skupině, přesto zpět do 
krajského přeboru nemíří. Již v nedávno 
skončené sezóně 2015/2016 totiž sou-
těž hrálo pouze patnáct družstev, některé 
celky se navíc nyní rozhodly dobrovolně 
vzdát svého místa.
Staršího dorostu se v zimě po Jaroslavu 
Liškovi ujal Karel Vlach a dal si za cíl zís-
kat ve druhé polovině ročníku alespoň 
stejný počet bodů než jeho předchůdce. 
To se mu nakonec podařilo a k sed-
mi podzimním přibylo i sedm jarních. 
„Z hlediska výsledků to nebyl dobrý roč-
ník a představoval jsem si větší bodový 
zisk, jenže odpovídá počtu hráčů i stavu 
družstva. Na soustředění a trénincích 
jsem dával kolektiv dohromady a herní 
projev se lepšil,“ přemítal muž, jenž dále 
v jarní části přivedl Vícov zpět do okresní-
ho přeboru mezi muži. Velice si vážil sku-
tečnosti, že se hráčům vyhýbala zranění, 
při počtu třinácti čtrnácti hráčů by se totiž 
jinak jednalo o složitou situaci. „Fotbalo-
vě nás přehrával pouze Uničov, jinak byly 
zápasy z devadesáti procent vyrovnané. 
Rozdíl v kvalitě nebyl nijak markantní, 
umírali jsme však na neproměňování 
šancí,“ bilancoval Vlach. V tomto kalen-
dářním roce vyhráli čechovičtí mladíci 
1:0 v Jeseníku a 7:2 nad Opavou, k tomu 
remizovali 4:4 s Orlovou. Loni zdolali Je-
seník 2:0, Zábřeh 3:2 a s Hranicemi hráli 
1:1. Na týmy před sebou tak ztratili stejný 
počet bodů, kolik sami získali.
Mnohem úspěšněji se prezentoval mladší 
dorost vedený od zimy Josefem Šteiglem. 
V jarní části sice získal o šest bodů méně 
než ve druhé polovině předešlého kalen-
dářního roku, sedmou pozici a tedy i hor-
ní polovinu tabulky se mu však podařilo 
uhájit. „Jsme spokojeni. Na tu bídu, kolik 
hráčů jsme měli k dispozici, to bylo dob-
ré. Pokaždé jsme vinou nemocí, zranění 
nebo výpomoci staršímu dorostu hráli 
v jiné sestavě, ale za poslední půlrok se 
všichni hodně posunuli kupředu,“ pře-
mítal Šteigl, jenž nyní přebírá starší dorost 
a počítá s hráči, s nimiž pracoval už nyní. 
Tým z okrajové části Prostějova nastu-
poval proti okresním městům, jako jsou 

Šumperk, Opava, Přerov, Nový Jičín, Va-

lašské Meziříčí, nebo také Havířovu. „Ani 
jako vesnický klub jsme se neztratili. Jako 
mladší dorost hrajeme druhou nejvyšší 
soutěž v republice a máme druhou nejpo-
četnější základnu ve městě, přitom si mu-
síme vystačit s pouze jednou travnatou 
plochou a malou umělkou. Kdybychom 
měli o hřiště o víc, bylo by to ještě lepší,“ 
upozornil Josef Šteigl na velký handicap.

MSŽL: Jen U13MSŽL: Jen U13
se netrápíse netrápí

Mladší i starší žáci 1.SK Prostějov ab-
solvovali sezónu 2015/2016 rovněž 
v nejvyšších soutěžích svých věkových 
kategorií. Po výsledkové stránce se vedlo 
pouze ročníku 2003, právě výběr U13 to-
tiž jako jediný dokázal atakovat špici pořadí 
a nakonec obsadil čtvrté místo za Zbro-
jovkou, Slováckem a Sigmou.
Po podzimu byli prostějovští mladíci do-
konce třetí se stejným bodovým ziskem 
jako druhá Zbrojovka a jen s tříbodovou 
ztrátou na vedoucí Slovácko. Ač celkově 
zlepšilo eskáčko činnost obrany i útoku, 
tak ke dvěma porážkám přibylo hned pět 
dalších a úplné čelo odskočilo, zatímco se 
dotáhly Sparta Brno a Znojmo. Nejstarším 
žákům se nevedlo a z dvanácti účastníků 
skončili až devátí. A to ještě mohou být 
takříkajíc rádi, neboť všechny týmy nahoře 
si vypracovaly odstup a naopak desátá Kar-
viná zaostala jen o další bod. Na jaře se po-
dařilo vyhrát jen čtyři zápasy ze šestnácti, 
alespoň čtvrtinovou úspěšnost zajistila až 
poslední dvě kola a výhry nad posledním 
Hlučínem a čtvrtou Sigmou.

O rok mladší žáci dopadli ještě citelně 
hůř a mezi U14 obsadili v žákovské lize až 
předposlední pozici. Horší byly jen bez-
konkurenčně nejslabší Vítkovice, které za 
celý ročník s bídou posbíraly sedm bodů. 
V případě Prostějova jich bylo devatenáct 
za pět výher a čtyři nerozhodné výsledky. 
K dvanácti podzimním se totiž podařilo 
připojit pouze sedm jarních. Nejmladší 
žáci 1.SK obsadili stejně jako jejich nej-
starší kolegové devátou pozici, ovšem 
hned ze čtrnácti družstev. Táhli šestičlen-
ný peloton marně dohánějící vedoucí 
osmičku, na ni scházelo plných čtrnáct 
bodů. To vše díky rovnoměrné bilanci 
čtyř výher, devíti porážek, dvanácti bodů 
a sto šedesáti čtyř obdržených branek 
v každé polovině. Jen vstřelených tref na 
jaře trochu ubylo, nebylo jich tolik jako na 
podzim.
Podrobnější nahlédnutí pod pokličku 
obou celků najdete v dnešním Drob-
nohledu Večerníku na straně 44.

Okresní pøebor Okresní pøebor 
starších žákù: Velké starších žákù: Velké 

drama pro Jiskrudrama pro Jiskru
Pouhé dva body dělily nejlepší trio elitní 
okresní soutěže starších žáků, která se 
v uplynulém ročníku poprvé hrála ve 
formátu 7+1. I tak se ovšem přihlásilo 
jen osm celků. Pomyslné podzimní roz-
dělení na horní a dolní polovinu zůstalo 
zachováno, pouze se měnilo dílčí pořadí. 
Netýkalo se to Brodku u Konice. Ten na 
podzim i na jaře dvakrát prohrál, jenže 
ztráceli rovněž ostatní a zisk jednatřiceti 
bodů znamenal titul přeborníka. O jedi-

ný bod méně získal Pivín, bronz připadl 
o další bodík méně úspěšnému Hvozdu. 
Po podzimu nejvíce dotíral na vedoucí 
pozici Plumlov, jaro mu však už tak dob-
ře nevyšlo. Přibližně poloviční úspěšnost 
a deset bodů z jednadvaceti znamenaly 
pád na čtvrtou pozici. Stejně bodů se na-
víc podařilo nastřádat i pátým Nezamysli-
cím, teprve pak nastaly citelnější odstupy. 
Nedobře se na druhou polovinu ročníku 
vyspaly Klenovice. Podzimních sedm 
bodů dávalo dobrou výchozí pozici pro 
bitvu o páté místo, leč jaro bylo obdobím 
bodového půstu a výmluvně hovoří i skó-
re 7:35. Na šestou pozici se tak posunuly 
Držovice a sedmý skončil Protivanov.

Okresní pøebor Okresní pøebor 
mladších žákù: Brodek 

vládl s pøehledemvládl s pøehledem
Také regionální bitvy mladších žáků čí-
taly osm účastníků a rovněž v jejich pří-
padě se vinou omezeného počtu fotba-
listů hrálo 7+1. Pořadí zůstalo naprosto 
totožné jako po úvodní polovině, změ-
nily se jen rozestupy. Vedoucí Brodek 
u Prostějova byl znovu suverénní a šel 
od vítězství k vítězství, ani on se ovšem 
nevyhnul jednomu zaváhání a jedinkrát 
v ročníku nezvítězil. Ve všech ostatních 
případech se ovšem mohl spolehnout 
na drtivý útok, jak prozrazuje číslo 113 
v kolonce vstřelených branek. Druhou 
pozici udržely s odstupem šesti bodů 
Mostkovice, o další bod méně získaly 
Čechovice. Více vítězství než porážek 
ještě zaznamenala čtvrtá Lipová, naopak 
druhá polovina pořadí už výsledkově 

strádala. Alespoň jednou se ovšem po-
dařilo zvítězit všem - Nezamyslicím, 
Pivínu, Kralicím i posledním Výšovicím.

Krajský pøeborKrajský pøebor
dorostu: Urèicedorostu: Urèice
obhájily støíbroobhájily støíbro

V nejvyšší krajské dorostenecké sou-
těži se mohlo Prostějovsko opřít hned 
o tři zástupce. Nejlépe se vedlo určické-
mu Sokolu, který díky hned osmnácti 
výhrám a jedné remíze obsadil druhé 
místo. Navíc jen tři body za vítězným 
Chomoutovem. „Byla to úspěšná sezó-
na a jsem na kluky pyšný. Obhájili jsme 
loňskou pozici a potvrdili jsme, že to 
před rokem nebyla náhoda. Navíc chy-
běla jen jedna výhra a mohlo to být ještě 
o místečko lepší,“ kochal se hlavní kouč 
výběru Jaroslav Řehák.
Základem podle něj byla úspěšná parta, 
což se mimo jiné ukázalo při prohra-
né sázce, kdy celé družstvo předvedlo 
úsměvnou módní přehlídku v dvoudíl-
ných plavkách. „Tým má svou sílu. Kluci 
chtějí, dokáží si vyhovět a už se úspěšně 
zapojují do ‚áčka‘ i ‚béčka‘, právě v nich je 
budoucnost kopané. A jelikož je drtivá 
většina místních, mají také vztah k oddí-
lu,“ libuje si Řehák. Právě Určice dokáza-
ly jako jediné obrat vítězný Chomoutov 
o všech šest bodů, na podzim doma 4:2 
a na jaře venku 4:3. „Věřil jsem klukům 
a stále věřím, že fotbal hrát umí. Sice 
jsme prohrávali 0:2, přišla ale malá bouř-
ka v kabině a góly v osmdesáté, osm-
desáté šesté a osmdesáté osmé minutě 
jsme skóre otočili,“ usmíval se. Hráčům 
se snaží ordinovat útočný fotbal založe-
ný na technice a ne silovosti, výsledkem 
bylo sto třináct vstřelených branek a dru-
hý nejlepší útok za Velkými Losinami. 
I proto neočekává velké starosti s letním 
zapracováním příchozích žáků a rád by 
opět atakoval pozice ve vedoucí pětici. 
Právě vedoucí pětice se tentokrát držela 
pohromadě a dělilo jí jen šest bodů.
Zbývajícímu regionálnímu duu se ani 
zdaleka tolik nedařilo a Konice s Kostel-
cem získaly v součtu s bídou dvě třetiny 
určických bodů. Konici stačilo i vinou 
dvou kontumačních porážek šest výher 
a dvě remízy na dvanácté místo, hráči 
Kostelce získali ještě o dva body méně 
a skončili předposlední. Krajskou kopa-
nou však opouštějí dobrovolně, neboť 
dorost si bude ve druhém největším 
městě okresu vybírat krátkou přestávku.

I. tøída dorostu: I. tøída dorostu: 
ProtivanovProtivanov
excelovalexceloval

Jediným celkem, který zvládl v nižší kraj-
ské soutěži překonat stogólovou hranici, 
se stal Protivanov. Zejména díky Ondreji 
Milarovi a jeho úctyhodným devětačtyři-

ceti přesným trefám se tak SK stal postra-
chem svých soupeřů, když jim ve dvaceti 
duelech nasypal celkem sto šest branek. 
Výsledkem bylo druhé místo bod před 
třetími Želatovicemi a šest bodů za prv-
ními Doloplazy. „Jsem střízlivě nadšen, 
pro tým je to slušný úspěch a završení 
určité etapy,“ jásal hlavní kouč Daniel 
Mudroch, jenž podotkl, že došlo na jeho 
zimní slova. Klíčovým momentem se 
totiž stal příchod zranění. „V úvodu jsme 
byli kompletní a vyšel nám nad očekává-
ní, když jsme porazili všechny soupeře. 
Jenže druhá polovina jara už byla jen 
o udržení třetí pozice. Protože však ztrá-
celi i soupeři, tak je z toho druhé místo,“ 
udělaly mu ročníky 1997 a 1998 radost. 
Klíčoví hráči nyní přecházejí do mužské 
kopané a před celým týmem nyní stojí 
těžký úkol navázat a předešlé výsledky. 
„Oslabení to bezesporu bude, chtěli by-
chom ale v krajské soutěži pokračovat 
i nadále, dá klukům více než okresní pře-
bor,“ nepochybuje Mudroch. V prvních 
šesti letošních kolech neztratil Protivanov 
ani bod, když přehrál oba zbývající celky 
ze špice i trio ze středu pořadí, ve zbytku 
jara ale poztrácel hned osm bodů. „V klí-
čových zápasech jsme byli jednoznačně 
lepší, jindy jsme vývoj zlomili bojovnos-
tí. Vždy je to o gólech, vstřelit je v klíčo-
vých okamžicích a dostat soupeře pod 
tlak,“ pohovořil Mudroch. Druhý celek 
z okresu se naopak pohyboval u protější-
ho pólu, TJ Smržice skončily po odstou-
pení Slatinic druhé od konce, udržely 
tedy umístění z podzimní části a Litovel 
nechaly za sebou. K pěti loňským bodům 
přidaly na jaře další čtyři, zatímco jejich 
sok ze severnější části Hané ve druhé po-
lovině ročníku nebodoval ani jednou.

Okresní pøeborOkresní pøebor
dorostu: Brodek dorostu: Brodek 

nedal šancinedal šanci

Už po skočení podzimní části bylo jas-
ně patrné, že za titulem okresního pře-
borníka míří pevným krokem Brodek 
u Prostějova. Jedenáct zápasů totiž 
zvládl s bilancí deseti výher a jediné po-
rážky, čímž si vytvořil nejlepší výchozí 
pozici pro zbytek ročníku. A také jí do-
kázal na jedničku využít. Nejprve bez-
chybně zvládl zbylé tři duely základní 
části a poté i celou nadstavbu. Výsledné 
skóre 139:25 hovoří za vše. „Vyšlo nám 
to perfektně a panuje maximální spo-
kojenost. Letos jsme neprohráli ani je-
den zápas. Sice se nám nevyhýbaly ne-
moci ani zranění, ale už dvě kola před 
koncem bylo rozhodnuto, takže do 
zápasů s Nezamyslicemi a Hanou Pro-
stějov jsme mohli jít v pohodě,“ mnul 
si ruce nadšený trenér Radek Kolařík. 
Ne vždy sice šlo všechno hladce a ob-
čas museli jeho hráči skóre otáčet, ani 
jednou se ale v roce 2016 nedostali do 
neřešitelné pozice. „V Kralicích a Neza-
myslicích jsme sice prohrávali a soupeři 
nás dokázali trápit, ale nejpozději do 
poločasu jsme stav otočili. Někdy to 
ale bylo opravdu vybojované a soupeře 
jsme udolali naší fyzičkou,“ ohlížel se 
kouč. Nyní se tak s klukama posouvá 
o patro výš, v ročníku 2016/2017 za-
sáhnou fotbalisté Brodku u Prostějova 
do krajské soutěže. „Přihlásili jsme se 
a zkusíme to, jdeme sbírat zkušenosti. 
Dva kluci nám sice kvůli věku skončili, 
poohlížíme se ale po posilách a chtěli 
bychom, aby nás opět bylo šestnáct 
sedmnáct. V přípravě jsme se utkali 
s Tovačovem či Kostelcem, takže by 

to mohlo být vyrovnané,“ přemítal 
Kolařík.
Na medailových pozicích dále skončily 
týmy Hané z Prostějova a Nezamyslic, 
byť na ni se v závěru podobě dotáhl 
čtvrtý Plumlov. Stejně tak až do samot-
ného konce byla otevřená bitva mezi 
pátými Otaslavicemi a šestými Kra-
licemi, vítězit se podařilo i sedmému 
Pivínu a osmý Brodek u Konice sbíral 
zkušenosti.

Krajský pøebor žákù: 
Èechovice s Konicí Èechovice s Konicí 

válelyválely

Pěkně za sebou na druhém a třetím 
místě se v krajském přeboru umístili 
starší žáci Čechovic a Konice. Jenže 
zatímco Čechovičtí si trochu pohoršili, 
když se před ně dostal zcela bezchybný 
Černovír, tak koničtí mladíci si o dvě 
pozice polepšili.
„Chtěli jsme se posunout nahoru 
a sebevědomí nám dodala už zimní 
příprava, když se nám dařilo porážet 
týmy středisek mládeže,“ pustil se do 
hodnocení hlavní kouč Konice Mi-
loslav Fajstl. První jarní prověrkou 
se stal Jeseník a odvezl si velký pří-
děl. „Obávaný soupeř, na kterého se 
nám dlouhodobě nedařilo. Teď jsme 
mu však nedali šanci a smetli jsme 
ho 7:0. Toto velmi cenné vítězství 
nás nakoplo a rozjeli jsme sérii vítěz-
ství, kterou zastavil až lídr soutěže 
Černovír. V tomto utkání jsme sice 
podlehli 0:3, ale utkání bylo vyrov-
nané a přítomní diváci viděli kvalitou 
a nasazením obou týmů podobnost se 
zápasy dospělých,“ pokračoval. Další 
ztráta následovala hned o týden později 
v Čechovicích, kde se body dělily. 
„Bohužel naprosto zbytečná remíza. 
Vedli jsme 3:1 a kontrolovali jsme 
průběh, pak však došlo ke snížení 
a v závěru k dost kontroverznímu po-
kutovému kopu proti nám,“ smutnil 
Fajstl. Poté následovaly tři výhry se 
slabšími soupeři a téměř i se Zábře-
hem, který zachránil bod v nastavení. 
„V předposledním kole tedy došlo na 
přímý souboj o třetí místo s Kozlovi-
cemi. Toto utkání nám opět vyšlo bá-
ječně a zvítězili jsme 7:1. V posledním 
zápase sezóny tak již dostali možnost 
osahat si vyšší kategorii hráči z mlad-
ších žáků a prohráli v Bohuňovicích 
0:6. Celkově jsme dosáhli na nejlepší 
umístění mládežnického žákovského 
týmu v historii klubu,“ jásal konický 
lodivod Fajstl. Pod tímto úspěchem 
je podepsána parta okolo kapitána 
Martina Paše. „Vynikající kolektiv táhl 
za jeden provaz. Skvěle do ní zapadli 
i Vojtěch Cetkovský a Radek Švec, 
kteří přišli na střídavý start z Hvozdu. 
Chtěl bych rovněž poděkovat rodi-
čům, pomáhali nám s dopravou a fan-
dili při zápasech, vedení klubu v čele 
s panem Kučerou i všem dalším spolu-
pracovníkům,“ zmínil s tím, že sezóna 
jeho výběru ještě nekončí. V červenci 
se totiž zúčastní turnaje Wroclaw Tro-
phy v Polsku.
Prostějovsko ještě v této soutěži zastu-
povaly sedmé Určice a předposlední 
Němčice nad Hanou. To mezi mlad-
šími žáky byly Němčice zásluhou dva-
nácté pozice druhé nejlepší z regionu, 
až za nimi se umístily třináctá Konice 
a čtrnácté Určice. A Čechovicím pou-
ze vinou horších vzájemných zápasů 
vzala třetí místo Mohelnice.

Pondělí 27. června 2016
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MORAVSKOSLEZSKÁ
DOROSTENECKÁ LIGA U19:

Mužstvo Z V R P S B +/-
1. Hlu�ín 24 20 1 3 62:19 61 (19)
2. Frýdek-Místek 24 16 4 4 58:22 52 (9)
3. T�inec 24 15 1 8 48:26 46 (6)
4. Krom��íž 24 14 2 8 41:25 44 (5)
5. Prost�jov 24 12 2 10 61:28 38 (3)
6. Znojmo 24 10 4 10 45:44 34 (1)
7. Vítkovice 24 10 3 11 33:40 33 (0)
8. Šumperk 24 10 3 11 28:44 33 (0)
9. Líše� 24 10 2 12 37:36 32 (-2)

10. 1.HFK Olomouc 24 8 4 12 29:37 28 (-6)
11. Hodonín 24 7 2 15 26:51 23 (-8)
12. Sparta Brno 24 3 6 15 26:75 15 (-9)
13. Vyškov 24 2 4 18 22:69 10 (-12)

MORAVSKOSLEZSKÁ
DOROSTENECKÁ LIGA U17, JARO:

Mužstvo Z V R P S B +/-
1. T�inec 16 13 2 1 47:19 41 (19)
2. Hodonín 16 8 3 5 31:26 27 (9)
3. Prost�jov 16 9 0 7 32:31 27 (6)
4. Krom��íž 16 8 2 6 24:23 26 (5)
5. Vítkovice 16 6 6 4 34:24 24 (3)
6. 1.HFK Olomouc 16 4 6 6 23:23 18 (1)
7. Hlu�ín 16 5 2 9 16:27 17 (0)
8. Vyškov 16 4 1 11 22:35 13 (0)
9. Znojmo 16 2 4 10 16:37 10 (-2)

MORAVSKOSLEZSKÁ
DOROSTENECKÁ LIGA U16, JARO:

Mužstvo Z V R P S B +/-
1. T�inec 16 13 2 1 47:19 41 (19)
2. Hodonín 16 8 3 5 31:26 27 (9)
3. Prost�jov 16 9 0 7 32:31 27 (6)
4. Krom��íž 16 8 2 6 24:23 26 (5)
5. Vítkovice 16 6 6 4 34:24 24 (3)
6. 1.HFK Olomouc 16 4 6 6 23:23 18 (1)
7. Hlu�ín 16 5 2 9 16:27 17 (0)
8. Vyškov 16 4 1 11 22:35 13 (0)
9. Znojmo 16 2 4 10 16:37 10 (-2)

MORAVSKOSLEZSKÁ DOROSTENECKÁ
DIVIZE, SK. „E“, STARŠÍ:

Mužstvo Z V R P S B +/-
1. Valašské Mezi�í�í 28 23 1 4 103:27 70 (39)
2. Nový Ji�ín 28 22 3 3 97:35 69 (20)
3. Vsetín 28 17 4 7 92:55 55 (4)
4. Uni�ov 28 16 1 11 56:42 49 (3)
5. Viktorie P�erov 28 15 1 12 62:42 46 (3)
6. Hranice 28 12 4 12 65:52 40 (-1)
7. Zubr P�erov 28 12 4 12 56:58 40 (-1)
8. Haví�ov 28 12 4 12 72:67 40 (-3)
9. Orlová - Lutyn� 28 11 5 12 75:111 38 (-9)

10. Šumperk 28 8 9 11 59:64 33 (-10)
11. Slavia Opava 28 9 2 17 43:90 29 (-10)
12. Záb�eh 28 9 2 17 55:76 29 (-13)
13. Krnov 28 9 1 18 60:93 28 (-20)
14. Jeseník 28 8 3 17 50:59 27 (-24)
15. �echovice 28 4 2 22 31:105 14 (-24)

MORAVSKOSLEZSKÁ DOROSTENECKÁ
DIVIZE, SK. „E“, MLADŠÍ:

Mužstvo Z V R P S B +/-
1. Valašské Mezi�í�í 28 24 1 3 114:28 73 (39)
2. Hranice 28 21 3 4 148:29 66 (20)
3. Šumperk 28 20 3 5 141:37 63 (4)
4. Viktorie P�erov 28 19 4 5 84:24 61 (3)
5. Uni�ov 28 15 8 5 68:42 53 (3)
6. Záb�eh 28 15 3 10 58:70 48 (-1)
7. �echovice 28 12 3 13 74:81 39 (-1)
8. Nový Ji�ín 28 12 3 13 72:53 39 (-3)
9. Krnov 28 11 2 15 72:81 35 (-9)

10. Jeseník 28 10 2 16 66:64 32 (-10)
11. Vsetín 28 9 4 15 72:78 31 (-10)
12. Opava 28 8 4 16 44:74 28 (-13)
13. Haví�ov 28 7 3 18 53:98 24 (-20)
14. Zubr P�erov 28 3 0 25 18:147 9 (-24)
15. Orlová - Lutyn� 28 2 1 25 27:205 7 (-24)

MORAVSKOSLEZSKÁ
ŽÁKOVSKÁ LIGA U15:

Mužstvo Z V R P S B +/-
1. Zbrojovka Brno 33 24 4 5 123:39 76 (39)
2. Frýdek-Místek 33 19 9 5 80:37 66 (20)
3. Baník Ostrava 33 20 6 7 78:40 66 (4)
4. Sigma Olomouc 33 20 3 10 81:45 63 (3)
5. Slovácko 33 17 4 12 80:46 55 (3)
6. Jihlava 33 17 1 15 91:75 52 (-1)
7. Opava 33 15 2 16 56:56 47 (-1)
8. Zlín 33 13 4 16 56:51 43 (-3)
9. Prost�jov 33 10 5 18 64:88 35 (-9)

10. Karviná 33 11 1 21 46:102 34 (-10)
11. Vítkovice 33 6 8 19 36:71 26 (-10)
12. Hlu�ín 33 2 1 30 25:166 7 (-13)

MORAVSKOSLEZSKÁ
ŽÁKOVSKÁ LIGA U14:

Mužstvo Z V R P S B +/-
1. Zbrojovka Brno 33 30 2 1 196:28 92 (39)
2. Sigma Olomouc 33 27 5 1 142:54 86 (20)
3. Baník Ostrava 33 18 4 11 118:69 58 (4)
4. Hlu�ín 33 16 6 11 81:76 54 (3)
5. Slovácko 32 17 2 13 86:68 53 (3)
6. Frýdek-Místek 33 16 5 12 83:79 53 (-1)
7. Jihlava 33 14 7 12 76:62 49 (-1)
8. Zlín 33 12 3 18 52:83 39 (-3)
9. Karviná 33 8 5 20 46:92 29 (-9)

10. Opava 33 8 4 21 57:125 28 (-10)
11. Prost�jov 33 5 4 24 29:107 19 (-10)
12. Vítkovice 32 2 1 29 44:167 7 (-13)

MORAVSKOSLEZSKÁ
ŽÁKOVSKÁ LIGA U13:

Mužstvo Z V R P S B +/-
1. Zbrojovka Brno 26 24 0 2 471:100 72 (39)
2. Slovácko 26 22 1 3 563:152 67 (20)
3. Sigma Olomouc 26 21 0 5 495:123 63 (4)
4. Prost�jov 26 19 0 7 435:152 57 (3)
5. Sparta Brno 26 18 0 8 257:243 54 (3)
6. Znojmo 26 17 2 7 282:177 53 (-1)
7. Zlín 26 15 2 9 289:199 47 (-1)
8. Jihlava 26 12 1 13 311:234 37 (-3)
9. FŠ T�ebí� 26 8 0 18 168:445 24 (-9)

10. Vyškov 26 7 2 17 139:340 23 (-10)
11. Hodonín 26 6 0 20 167:355 18 (-10)
12. Krom��íž 26 4 0 22 119:425 12 (-13)
13. Líše� 26 3 0 23 110:516 9 (-13)
14. Havlí�k�v Brod 26 2 0 24 117:462 6 (-13)

MORAVSKOSLEZSKÁ
ŽÁKOVSKÁ LIGA U12:

Mužstvo Z V R P S B +/-
1. Zbrojovka Brno 26 24 1 1 411:106 73 (39)
2. Sigma Olomouc 26 22 1 3 463:173 67 (20)
3. Slovácko 25 19 2 4 436:202 59 (4)
4. Sparta Brno 26 18 3 5 256:123 57 (3)
5. Znojmo 26 17 0 9 298:170 51 (3)
6. Hodonín 26 15 3 8 219:155 48 (-1)
7. Jihlava 26 14 2 10 290:213 44 (-1)
8. Zlín 26 12 2 12 222:180 38 (-3)
9. Prost�jov 26 8 0 18 164:328 24 (-9)

10. Krom��íž 26 7 1 18 241:329 22 (-10)
11. FŠ T�ebí� 26 6 0 20 167:386 18 (-10)
12. Líše� 26 4 1 21 127:414 13 (-13)
13. Vyškov 26 4 1 21 129:445 13 (-13)
14. Havlí�k�v Brod 25 2 1 22 127:326 7 (-13)

RELAX CENTRUM KRAJSKÝ
PØEBOR DOROSTU:

Mužstvo Z V R P S B +/-
1. Chomoutov 26 18 4 4 111:29 58 (39)
2. Ur�ice 26 18 1 7 113:67 55 (20)
3. Nové Sady 26 18 0 8 90:48 54 (4)
4. �ernovír 26 17 2 7 95:43 53 (3)
5. Mohelnice 26 16 4 6 100:40 52 (3)
6. Velké Losiny 26 16 1 9 117:49 49 (-1)
7. Lipník nad Be�vou 26 12 2 12 93:61 38 (-1)
8. Šternberk 26 8 6 12 38:56 30 (-3)
9. Nemilany 26 9 3 14 43:137 30 (-9)
10. Opatovice - Všechovice 26 8 5 13 54:87 29 (-10)
11. Kostelec na Hané 26 7 3 16 59:117 24 (-10)
12. Konice 26 6 2 18 40:93 20 (-13)
13. Velký Týnec 26 5 2 19 56:121 17 (-13)
14. Chválkovice 26 3 7 16 36:97 16 (-13)

OKRESNÍ PØEBOR DOROSTU,
NADSTAVBA:

Mužstvo Z V R P S B PK+ PK-
1. Brodek u Prost�jova 7 7 0 0 139:25 58 0 0
2. Haná Prost�jov 7 5 0 2 112:52 46 0 1
3. Nezamyslice 7 4 0 3 90:55 38 0 0
4. Plumlov 7 5 0 2 76:56 38 1 0
5. Otaslavice 7 4 0 3 47:57 29 1 0
6. Kralice na Hané 7 2 0 5 74:68 28 0 1
7. Pivín� 7 1 0 6 24:107 15 0 0
8. Jiskra Brodek u Konice 7 0 0 7 14:150 0 0 0

OKRESNÍ PØEBOR
STARŠÍCH ŽÁKÙ:

Mužstvo Z V R P S B PK+ PK-
1. Brodek u Konice 14 10 0 4 38:20 31 1 2
2. Pivín 14 10 0 4 50:14 30 1 1
3. Hvozd 14 9 0 5 47:28 29 0 2
4. Plumlov 14 8 0 6 46:34 24 1 1
5. Nezamyslice 14 9 0 5 40:35 24 3 0
6. Držovice 14 5 0 9 22:52 14 1 0
7. Protivanov 14 3 0 11 26:49 9 1 1
8. Klenovice 14 2 0 12 22:59 7 0 1

2K CONSULTUNG OKRESNÍ PØEBOR
MLADŠÍCH ŽÁKÙ:

Mužstvo Z V R P S B PK+ PK-
1. Brodek u PV 14 13 0 1 113:24 39 0 0
2. Mostkovice 14 11 0 3 72:30 33 0 0
3. �echovice 14 11 0 3 105:23 32 1 0
4. Lipová 14 9 0 5 69:41 28 0 1
5. Nezamyslice 14 5 0 9 32:53 15 0 0
6. Pivín 14 3 0 11 40:96 10 0 1
7. Kralice 14 3 0 11 29:113 8 1 0
8. Výšovice 14 1 0 13 19:99 3 0 0

ÈSOB POJIŠ�OVNA KRAJSKÝ PØEBOR
STARŠÍCH ŽÁKÙ:

Mužstvo Z V R P S B +/-
1. �ernovír 30 26 2 2 157:31 80 (39)
2. �echovice 30 24 2 4 164:31 74 (20)
3. Konice 30 21 3 6 102:50 66 (4)
4. Jeseník 30 21 2 7 173:63 65 (3)
5. Kozlovice 30 21 1 8 117:72 64 (3)
6. Mohelnice 30 20 2 8 122:46 62 (-1)
7. Ur�ice 30 17 3 10 81:58 54 (-1)
8. Bohu�ovice 30 14 3 13 97:80 45 (-3)
9. Záb�eh 30 12 5 13 68:76 41 (-9)
10. Slavonín 30 12 2 16 65:72 38 (-10)
11. Nové Sady 30 8 2 20 54:110 26 (-10)
12. Šternberk 30 7 3 20 59:158 24 (-3)
13. Loštice 30 7 1 22 50:116 22 (-9)
14. Želatovice 30 6 3 21 47:102 21 (-10)
15. N�m�ice nad Hanou 30 5 2 23 49:138 17 (-10)
16. Lipník nad Be�vou 30 1 0 29 22:224 3 (-10)

ÈSOB POJIŠ�OVNA KRAJSKÝ PØEBOR 
MLADŠÍCH ŽÁKÙ:

Mužstvo Z V R P S B +/-
1. Kozlovice 30 28 0 2 285:18 84 (39)
2. Jeseník 30 27 1 2 198:42 82 (20)
3. Mohelnice 30 23 1 6 191:63 70 (4)
4. �echovice 30 23 1 6 144:46 70 (3)
5. Záb�eh 30 22 0 8 134:60 66 (3)
6. Nové Sady 30 19 2 9 112:54 59 (-1)
7. Slavonín 30 16 3 11 115:91 51 (-1)
8. Želatovice 30 15 0 15 115:105 45 (-3)
9. Lipník nad Be�vou 30 12 1 17 90:130 37 (-9)
10. Bohu�ovice 30 12 0 18 69:100 36 (-10)
11. �ernovír 30 11 0 19 78:134 33 (-10)
12. N�m�ice nad Hanou 30 7 2 21 72:111 23 (-3)
13. Konice 30 7 2 21 75:187 23 (-9)
14. Ur�ice 30 5 0 25 41:176 15 (-10)
15. Loštice 30 4 1 25 42:236 13 (-10)
16. Šternberk 30 2 0 28 36:244 6 (-10)

navštivte stále více oblíbenější inter  netové stránky www.vecernikpv.cz

OHLÉDNUTÍ ZA FOTBALOVÝMI 
SOUTÌŽEMI V SEZÓNÌ 2015-2016

aneb
Text: Jiří Možný.
Foto: archív oddílu, M. Fajstla
a J. Řeháka  NA ZELENÝCH TRÁVNÍCÍCH

PROSTĚJOVSKO Před dvěma týdny naposledy zazněly rozhod-
covské píšťalky při domácích soutěžních fotbalových utkáních 
spadajících do ročníku 2015/2016 a uzavřel se tak téměř celoroční 
kolotoč zápasů dospělých i mládežníků. V minulém čísle Večerník 
v úvodním exkurzu zavítal mezi muže i ženy a sestavili jsme základ-
ní přehled, jak jednotlivé soutěže dopadly. Dnes nabízíme stejně 
bohaté ohlédnutí za působením mládežnických kategorií. A také 
v případě nastupující generace se má Prostějovsko čím pochlubit, 
byť dorostu ani žákům 1.SK se sice v ligových soutěžích s výjimkou 
„devatenáctky“ a „třináctky“ nedařilo. Fandit a bedlivě sledovat 
však bylo komu i v nižších patrech. Například Protivanov táhl té-
měř padesátigólový Ondrej Milar, Určice produktivní duo Ondřej 
Halouzka - Adam Josif, mezi staršími žáky stříleli takzvaně ostošest 
konický Martin Paš a čechovičtí Matěj Grulich s Filipem Barošem.

LION SPORT KRAJSKÁ
SOUTÌŽ DOROSTU:

Mužstvo Z V R P S B +/-
1. Doloplazy 20 15 2 3 94:24 47 (39)
2. Protivanov 20 13 2 5 106:41 41 (20)
3. Želatovice 20 13 1 6 65:38 40 (4)
4. Brodek u P�erova 20 12 1 7 62:42 37 (3)
5. Tova�ov 20 11 3 6 72:37 36 (3)
6. Dub nad Moravou 20 10 3 7 67:38 33 (-1)
7. Ústí 19 10 1 8 67:46 31 (-1)
8. Nám�š� na Hané 20 7 0 13 47:75 21 (-3)
9. Loštice 20 6 2 12 39:79 20 (-9)
10. Smržice 19 2 3 14 31:93 9 (-10)
11. Litovel 20 1 0 19 20:157 3 (-10)

Slatinice po podzimu odstoupily ze soutěžeREGIONÁLNÍ MLÁDEŽ PATŘÍ K ABSOLUTNÍ KRAJSKÉ ŠPIČCE
Určice s Protivanovem a také Čechovice s Konicí excelovaly, v okrese platí totéž pro oba Brodky

Dorostenci Protivanova si užívali sezónu v krajské sout�ži a díky nejlepšímu útoku skon�ili druzí.  Foto: archiv oddílu



PROSTĚJOV Na posledním 
jednání zastupitelstva v pondělí 
6. června schválili komunální po-
litici finanční podporu přes pět 
milionů korun na dostavbu fotba-
lového stadionu v  areálu SCM Za 
Místním nádražím, aby vyhovoval 
předpisům pro Národní fotbalo-
vou ligu. Zároveň s tím ale zastu-
pitelé živě diskutovali o možnosti 
obnovit zašlou slávu tradičního 
fotbalového stánku ve Sportovní 
ulici. Podle některých by se právě 
tady dal vybudovat stadion, který 
by byl pro druholigový 1.SK Pros-
tějov mnohem důstojnější!

MICHAL KADLEC
Kupodivu nákladné investice na do-
stavbu stadionku mezi přilehlými 
panelovými byty kritizovala i členka 
radniční koalice. „Každý tady víte, že 
nemám nic proti sportu, právě nao-

pak. Teď se tam ale postaví tribuna 
pro hostující fanoušky, která bude 
otřesná a stejně nevyřeší ten pro-
blém, že stadion je nevyhovující pro 
druhou nejvyšší fotbalovou soutěž. 
Podle mého názoru jakkoliv rozšiřo-
vat toto hřiště je nevhodné. Měla by 

ho využívat jen mládež a město by 
se mělo zamyslet nad tím, jak dostat 
zpátky do svého vlastnictví velký sta-
dion ve Sportovní ulici. Právě tady je 
vyhovující prostor, kde by se posta-
vil kvalitní stadion pro profesionální 
fotbalovou soutěž,“ pronesla Ivana 
Copková, zastupitelka za KSČM. 
Její projev měl obrovský ohlas napříč 
politickým spektrem. Podobným 
názorem ji podpořilo hned něko-
lik opozičních zastupitelů, obnovu 
slavného stadionu ve Sportovní ulici 
však neodmítali ani prostějovští rad-
ní. „O odkoupení hřiště ve Sportov-
ní ulici jsme usilovali už několikrát. 
Soukromý vlastník měl s pozemkem 
své plány, hodlal na něm vybudo-
vat dům pro seniory. Přitom stejně 
jako my věděl, že pozemek je podle 
Územního plánu města Prostějova 
určen jen a pouze pro výstavbu spor-
tovního zařízení. Když jsme hřiště 
chtěli koupit, nabídnutá cena byla 
naprosto neakceptovatelná,“ připo-
mněl Zdeněk Fišer (ČSSD), první 
náměstek primátorky statutárního 
města Prostějov. „Pokud se zastu-

pitelstvo shodne na tom, že máme 
obnovit jednání s majitelem, udělá-
me to. Záleží však na tom, co bude 
za prodej hřiště chtít. Do žádných 
megalomanských akcí samozřejmě 
nepůjdeme,“ glosoval nové návrhy 
na záchranu tradičního fotbalového 
stánku v  Prostějově další náměstek 
primátorky Jiří Pospíšil (PéVéčko). 
„Měli bychom udělat všechno pro 
to, abychom tento areál dostali zpět 
do svého vlastnictví. Podle mého 
názoru velký fotbal hřišti ve Spor-
tovní ulici sluší víc než tomu za ulicí 
Za Místním nádražím,“ ozval se také 
Aleš Matyášek, opoziční zastupitel 
za TOP 09 a Nezávislí Prostějované. 
Vrátit vrcholový fotbal do Sportovní 
ulice se nebrání ani generální spor-
tovní manažer 1.SK Prostějov a za-
stupitel za ANO 2011 František Jura. 
„Souhlasím s návrhem, abychom jed-
nali o koupi stadionu, kde naposledy 
působil LeRK Prostějov. Bylo by to 
ideální řešení,“ pronesl. 
Zastupitelé se nakonec dohodli, 
že o této problematice budou jednat 
na příštím zasedání. 

Tomáš Kaláb
Losovací aktiv z  20. června v Praze 
rozhodl o složení dvojic pro všech tři-
cet kol následujícího ročníku Fotba-
lové národní ligy, která bude po roční 
přestávce opět čítat šestnáct účastní-
ků. Prvním hracím dnem je sobota 
6. srpna 2016, poslední dějství je na 
programu 27. května 2017.
V úvodním dějství přisoudil Pros-
tějovu los nedávného třetiligového 
souputníka Vítkovice. „Je ovšem 
otázka, jestli tento zápas nebude od-
ložen, protože Vítkovice budou re-
konstruovat hrací plochu. V případě, 

že se zápas uskuteční, jde samozřejmě 
na úvod o hratelného soupeře, které-
ho dobře známe z právě uplynulého 
ročníku MSFL,“ glosoval prvního 
vylosovaného soupeře trenér týmu 
František Jura.
Druhé kolo ovšem přinese oprav-
dovou lahůdku. Hned v  domácí 
premiéře totiž dojde na hanácké 
derby se Sigmou! „Asi si nemůže-
me přát příznivější los. Snad bude 
krásné počasí, tribuny budou plné, 
na tento zápas plánujeme oficiál-
ní rozlučku s Lukášem Zelenkou. 
Atmosféru si v Prostějově chceme 
všichni užít a tři body by byly třeš-

ničkou na dortu,“ přemítal nad ta-
kovou shodou náhod Jura.
„Na takové derby věříme v maximální 
podporu našich fanoušků,“ vzkazuje 
už dopředu kapitán týmu Karel Krou-
pa. „V tomto utkání nemáme co ztra-
tit, nastoupíme do něj s čistou hlavou 
a to by měla být naše výhoda,“ dodal 
nejlepší střelec MSFL. Utkání bude 
samozřejmě klást velké nároky na or-
ganizační zabezpečení. „Doufáme, že 
dostavba areálu bude včas dokončena 
a veškeré přípravy určitě nebudeme 
nechávat na poslední chvíli. Máme-
-li si tohoto sportovního svátku užít, 
musíme být řádně připraveni,“ přidal 
vedoucí týmu Martin Musil.
Další ostře sledovaný duel s Ba-
níkem Ostrava se v Prostějově 
odehraje až na jaře. Nejprve totiž 
v sedmém kole 17. září jede „eskáč-
ko“ na sever Moravy, domácí utká-
ní připadá na Apríla, tedy 1. dubna 
v 21. kole. Příznivci se mohou těšit 

na řadu dalších zajímavých duelů. 
Už na podzim dojede na Hanou na-
příklad Znojmo (již bez pivínského 
Žondry, ale s početnou enklávou zná-
mých fotbalistů) či ambiciózní celky 

Ústí nad Labem a Táborsko a také 
Třinec v sestavě s odchovancem pros-
tějovského fotbalu Pavlem Hlochem. 
Podzim zakončí eskáčko v Olomou-
ci proti Sigmě. V  jarních odvetách 

přivítá 1.SK Prostějov na domácím 
trávníku ještě atraktivnější plejádu 
celků. Kromě již zmíněných Vítkovic 
a Baníku to budou České Budějovice, 
Viktoria Žižkov či Opava.

ZNOJMO, PROSTĚJOV Pivín-
ský rodák Libor Žondra naposledy 
působil ve Znojmě, jak se ale Večer-
níku svěřil, z jihu Moravy se postě-
huje na východ Čech. „Ve Znojmě 
jsem měl ještě na rok smlouvu, 
dostal jsem ale nějaké nabídky 
a vybral jsem si Hradec Králové. Po-
depsal jsem na dva roky,“ prozradil.
V  týmu nováčka nejvyšší soutěže 
už se aklimatizuje. „Kabina mě při-
jala dobře. Kluky znám od vidění 
a s Honzou Pázlerem jsem dříve 
hrál, tak mi pomáhá v začátcích. 
Přípravu jsme už zahájili a je to větší 
makačka než ve Znojmě, tento tý-
den bude ještě náročnější,“ podělil 
se o velkou novinu urostlý forvard 
a výtečný hlavičkář. Před pár dny 
se ale ještě zdálo, že bude vše jinak, 
nečekaně totiž zamířil na něko-
likadenní soustředění s polským 
týmem a nevedl si vůbec špatně. 

„Byl jsem s nimi před týdnem od 
úterý až do neděle. Nejprve jsem 
absolvoval dva tréninky, poté jsme 
odjeli na herní soustředění do Ma-
ďarska. Tam jsem nastoupil ve dvou 
utkáních, v prvním jsem odehrál 
poločas a dal gól, ve druhém jsem 
nastoupil na asi sedmdesát minut. 
I trenér byl spokojen a rád by si mě 
nechal,“ hlásil Žondra Večerníku po 
návratu zpět do vlasti.
Do nejvyšší soutěže mohl nakouk-
nout již před pár lety, tehdy ho 
ještě zradilo zdraví. Nyní se cítí 
mnohem lépe připraven. „To bylo 
v roce 2013, taky Hradec. Měl jsem 
ale špatnou achillovku, tak jsem se 
hned po pár trénincích vrátil zpát-
ky do Holice. Nyní jsem odehrál 
dobrou sezónu, dal jsem nějaké 
góly, výkonnostně to také nebylo 
špatné. Osobně jsem spokojen a je 
na čase změnit působiště, Znojmo 
by už pro mě bylo málo,“ svěřil se 
společně s vírou, že tentokrát už 
opravdu uspěje.  (jim)
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ŽONDRA SE DOCKAL, 
ODCHÁZÍ DO PRVNÍ LIGY

Los FNL ligy: na úvod PØIJEDE SIGMA!
Obávaný Baník pøijede až na jaøe
PROSTĚJOV Tak takový vstup do druhé nejvyšší fotbalové soutě-

že je pro prostějovské fotbalové fanoušky z říše snů. Už v sobotu 

13. srpna totiž na stadion SCM Za Místním nádražím zavítá nej-

větší regionální rival a ještě nedávno účastník nejvyšší soutěže 

- olomoucká Sigma! Druholigovou premiéru absolvuje eskáčko 

o týden dříve na půdě Vítkovic, s nimiž doposud měřili síly v MSFL. 

Rozhodl o tom pondělní los v sídle FAČR.

1. kolo, 6. 8. Vítkovice - 1.SK Prostějov
2. kolo, 13. 8. 1.SK Prostìjov – Sigma Olomouc
3. kolo, 20. 8. Sokolov – 1.SK Prostějov
4. kolo, 27. 8. 1.SK Prostìjov – Varnsdorf
5. kolo, 3. 9. Frýdek-Místek – 1.SK Prostějov
6. kolo, 10. 9. 1.SK Prostìjov – Znojmo
7. kolo, 17. 9. Baník Ostrava – 1.SK Prostějov
8. kolo, 24. 9. 1.SK Prostìjov – Vlašim
9. kolo, 1. 10. Opava – 1.SK Prostějov
10. kolo, 8. 10. 1.SK Prostìjov – Ústí nad Labem
11. kolo, 15. 10. 1.SK Prostìjov – Pardubice
12. kolo, 22. 10. České Budějovice – 1.SK Prostějov
13. kolo, 29. 10. 1.SK Prostìjov – Táborsko
14. kolo, 5. 11. Žižkov – 1.SK Prostějov
15. kolo, 12. 11. 1.SK Prostìjov – Tøinec

17. kolo, 19. 11. Sigma Olomouc – 1.SK Prostějov
18. kolo, 4. 3.  1.SK Prostìjov – Sokolov
19. kolo, 11. 3. Varnsdorf – 1.SK Prostějov
20. kolo, 18. 3. 1.SK Prostìjov – Frýdek-Místek
21. kolo, 25. 3. Znojmo - 1.SK Prostějov
22. kolo, 1. 4.  1.SK Prostìjov – Baník Ostrava
23. kolo, 8. 4.  Vlašim - 1.SK Prostějov
24. kolo, 15. 4. 1.SK Prostìjov – Opava
25. kolo, 22. 4. Ústí nad Labem - 1.SK Prostějov
26. kolo, 29. 4. Pardubice - 1.SK Prostějov
27. kolo, 6. 5.  1.SK Prostìjov – Èeské Budìjovice
28. kolo, 10. 5. Táborsko - 1.SK Prostějov
29. kolo, 13. 5. 1.SK Prostìjov – Žižkov
30. kolo, 20. 5.  Třinec - 1.SK Prostějov
16. kolo, 27. 5. 1.SK Prostìjov – Vítkovice

jízdní øád prostìjovských fotbalistù ve druhé lize:

PROSTĚJOV Letní program 1.SK 
Prostějov, který bude znamenat 
krátkou, ale o to náročnější pří-
pravu na působení v druhé lize, je 
téměř znám. Jak Večerník avizoval 
v minulém vydání, hráči se poprvé 
sejdou ve středu 6. července,. Do 
startu FNL je čekají čtyři příprav-
ná utkání.
Hned ve čtvrtek čeká hráče dvoufázo-
vý trénink, v sobotu 9. července pak 
přijde na řadu první přípravné utkání 
s Vyškovem. Následující týden jede 
tým na již zmiňované soustředění 
do Ústí nad Orlicí. V rámci něho se-
hraje dvě přípravná utkání - ve středu 

s Pískem, který se v právě skončeném 
ročníku České fotbalové ligy umístil 
s 59 body na osmé příčce tabulky, na 
sobotu je soupeř ještě v jednání. Dál-
kové cestování za soupeři si eskáčko 
vyzkouší v sobotu 23. července. Teh-
dy se totiž vypraví na Slovensko, kde 
sehraje na známém stadionu Pod Zo-
borom utkání s Nitrou, účastníkem 
západní skupiny druhé slovenské 
fotbalové ligy. Poslední červencový 
týden je pak na programu utkání prv-
ního kola Českého poháru.
„Problém bude, pokud nebudeme 
moci sehrát utkání prvního kola ve 
Vítkovicích, protože nebude lehké 
sehnat vhodného soupeře pro gene-
rálku,“ uvažoval trenér František Jura. 
V takovém případě by se hrálo zřejmě 
v některém středečním termínu.  (tok)

Eskáčko se představí
POD ZOBOROM

zjistili jsme

ZÁCHRANA stadionu ve Sportovní ulici?
„Co ho tak vykoupit a opravit,“ ptají se zastupitelé 

Stadion ve Sportovní ulici je v dezolátním stavu. Poda�í se ho zachránit a vrátit sem 
velký fotbal?  2x foto: Michal Kadlec



PROSTĚJOV Že dvakrát do 
stejné řeky nevstoupíš, popí-
rá příběh brněnského obránce 
Aleše Schustera, který je těsně 
před podpisem víceleté smlou-
vy s prostějovským eskáčkem. 
Přestože už v místním klubu 
před patnácti lety hrával, jeho 
současný návrat se odehrává do 
diametrálně odlišných podmí-
nek. A právě profesionální práce 
v klubu byla jedním z hlavních 
motivů v jeho rozhodování za-
mířit na Hanou. Těší se přitom 
nejen na brněnské kamarády 
v kabině, ale i celkovou atmosfé-
ru kolem druholigového nováč-
ka. Co dále Večerníku prozatím 
největší posila v prvním exklu-
zivním rozhovoru prozradila?

v rámci exkluzivního
interview
pro Večerník
se ptal

Tomáš
KALÁB

w
erník

�� Po uplynulé sezóně jste vol-
ný hráč. Předpokládám, že se 
sešlo víc nabídek na další angaž-
má, co hovořilo pro Prostějov?
„Při volbě cesty mé další kariéry 
hrál největší roli fakt, že jsem byl 
téměř rok zraněný a v uplynulé 
sezóně tudíž moc zápasů neode-
hrál. Přestože nabídky byly, příliš 
se jich z tohoto důvodu zase nese-
šlo, protože jsem se nemohl herně 
ukázat. Nastoupil jsem až v posled-
ním utkání v Ostravě. Už předtím 
jsem nějakých šest týdnů trénoval 
naplno, takže jsem se cítil fyzicky 
dobře. Poté, co mě kontaktoval ge-
nerální manažer Prostějova Franti-
šek Jura, jsem přijel do Prostějova 
si zatrénovat a v  příštích dnech 
mám podepsat smlouvu. Na všem 
jsme dohodnuti.“
�� Hrálo ve vašem rozhodování 
roli i to, že jste měl jistě nějaké 
reference od brněnských hráčů 
Karla Kroupy a Martina Suse?
„Zcela určitě. (úsměv) Karel Krou-
pa se mnou hrál ve Zbrojovce 
v době, než odešel do Prostějova. 
Sice šel do třetí ligy, ale už tehdy 
říkal, že v prostějovském fotbale 
se pracuje na profesionální úrov-
ni. Vedle kvalitního zázemí klub 
plní finanční závazky, takže mám 
jistotu, do jakého prostředí se vy-
dávám. A tohle všechno hrálo při 
mém rozhodnutí velkou roli.“
�� S Martinem Susem, se kte-
rým byste měl vytvořit stoper-
skou dvojici, jste už někdy hrál?
„Takhle přímo ne, ale samozřejmě 
se známe, Martin byl také na pří-

pravě ve Zbrojovce, když jsem tam 
působil, takže věřím, že nám to 
spolu na hřišti půjde.“
�� S jakými osobními cíli smě-
řujete do 1.SK Prostějov?
„Především se těším na to, že budu 
moci opět hrát fotbal. Druhá liga 
je kvalitní soutěž, bude hodně 
o soubojích, o důrazu, pohybu na 
hřišti. V rámci jednání s Prostějo-
vem jsem se snažil vyjednat vícele-
tou smlouvu, protože bych nerad 
v mém věku řešil za rok opět otáz-
ku další budoucnosti. Jsem rád, že 
jsme se dohodli.“
�� V prvním domácím utkání 
v Prostějově zažijete hned ha-
nácké derby se Sigmou Olo-
mouc. Jak se těšíte?
„Bude to velký svátek 
pro všechny aktéry 
a hlavně pro fanoušky! 
Doufám, že na zápas 
přijde co nejvíc 
diváků. Půjde 
n e p o c h y b n ě 
o velké derby, 
Sigma bude 

určitě chtít jít zpět do 
první ligy, takže oče-
kávám vyhecovaný 
zápas a doufám, že 
s dobrým koncem 
pro Prostějov.“ 
(úsměv)
�� Máte už za sebou 
bohatou kariéru, na 
které její okamži-
ky vzpomínáte 
nejraději?

„Nejzajímavěj-
ší momenty 

jsem zažil s br-
něnskou Zbro-

jovkou, která sice 
nehrála v evropských 

pohárových soutěžích, ale 

absolvovala tehdejší letní Inter-
toto Cup, v rámci něhož jsme se 
utkali třeba se španělským Vil-
larealem. Právě jejich stadion 
a dvakrát ´vyprodaná Srbská´ 
v Brně vytvořily asi nejlepší 
fotbalovou atmosféru, jakou 
jsem zažil. Hned při otevření 
tohoto stánku jsme vyhráli s 

Žižkovem, fanoušci byli úžasní. Za 
úspěch se dá považovat i třetí mís-
to v moldavské lize.“
�� Jak se vám tehdy se Zbrojov-
kou dařilo na mezinárodní scéně?

„V roce 2002 jsme vypad-
li hned v prvním kole 

s izraelským Ašdo-
dem, to jsme doma 

prohráli 0:5, ale 
o rok později jsme 

prošli do dru-
hého kola, kde 

jsme narazili 
na švýcarský 
Thun. Díky 

výhře venku 
jsme postoupili dál, 

francouzský Guingamp jsme 
udolali doma v prodloužení 
a ve čtvrtém kole nás čekal prá-
vě již zmíněný Villareal...“
�� Ještě se vrátím k vašemu 

moldavskému angažmá, jaké je 
v této východoevropské zemi 
fotbalové zázemí?
„Vystřídal jsem oba kluby z hlav-
ního města Kišiněva. Nejprve 
Zimbru, poté Dacii. V Kišiněvě 
samotném jde život třeba jako 
v Brně, ale při výjezdech na ven-
kovní zápasy byl vidět obrovský 
rozdíl v životní úrovni, tam vládla 
chudoba... Ve fotbale je tomu stej-
ně. Jinak Zimbru hrálo své zápasy 
na reprezentačním stadionu, pří-
padně na dalším mezinárodním 
stadionu v Tiraspolu. Bydlel jsem 
v malém hotelu přímo na stadi-
onu, nic mi nechybělo. O ´báze´ 
v Tiraspolu se říká, že je nejluxus-
nější v Evropě, má několik trav-
natých hřišť, zastřešenou umělou 
trávu a podobně. Vlastně do Mol-
dávie ani nezapadá.“ (úsměv)
�� Jak jste se tam domlouval?
„Rusky, tak mluvila i většina spo-
luhráčů.“
�� V prostějovském klubu LeR-
Ku jste hrál už před patnácti 
lety. Jaké na tu dobu máte vzpo-
mínky?
„Protože to bylo moje první angaž-
má mimo Brno, kam jsem byl po-
slán na hostování, tak vzpomínám 

rád. Navíc jsem okusil atmosféru 
druhé ligy. Sice jsem se v průběhu 
tehdejší sezóny zranil a některá 
utkání tak vynechal, ale přesto na 
tuto dobu vzpomínám rád. Tehdy 

se ještě hrálo na starém stadionu 
ve Sportovní, teď jsem se byl po-
dívat v novém fotbalovém areálu 
a musím uznat, že to je velká změ-
na. Zázemí je na kvalitní úrovni, 
klub poskytuje hráčům velmi dob-
ré podmínky.“
�� Jak jste se vlastně do Prostě-
jova tehdy dostal?
„V tehdejším Boby Brno jsem byl 
v juniorce, která v té době hrála třetí 
ligu. Vedení klubu usoudilo, že by 
pro mě bylo lepší hrát o úroveň výš, 
tak mě poslalo do Prostějova.“

�� Pojďme k  vám osobně. Co 
máte nejraději ve svém jídelníč-
ku?
„Nejvíc asi kuřecí a těstoviny,
po zápase si dám klidně doma 

pivo, ale s ničím to nepřeháním.“ 
(smích)
�� Jak relaxujete od fotbalu?
„Odreagovávám se rodinou, mám 
dvě děti, což mi vyplní volný čas, 
jiný sport neprovozuji. Začínáme 
jezdit na kole, se synem si kopne-
me do balónu.“
�� Máte nějakou stabilní pře-
zdívku po celou dobu hráčské 
kariéry?
„Ne, záleželo vždy na tom, jak mě 
začali v daném klubu oslovovat...“ 
(úsměv)
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vizitka
ALEŠ SCHUSTER

✓ narodil se 26. října 1981 v Brně
✓ výška, váha: 180 cm/80 kg
✓ profesionální fotbalista - obvykle hraje na 
stoperu, může alternovat i jako defenzivní zá-
ložník

✓ je odchovancem týmu Královopolská Brno (později FC LeRK), 
prošel brněnskými mládežnickými kategoriemi FC Boby, FC Sta-
voArtikel (někdejší a nynější Zbrojovka)
✓ v 19 letech okusil na jaře 2001 druhou ligu jako host v SK LeRK 
Prostějov 
✓ po dalším krátkém angažmá na Hané, tentokrát v Holici, se vrátil 
do Brna a čtyři sezóny hrál za 1.FC
✓ následně odešel na hostování do tehdy druholigového týmu FC 
Dosta Bystrc-Kníničky 
✓ po korupční aféře v tomto klubu se stal krátce hráčem bosenské 
Zvijezdy Gradačac, ale v ani v bosenské lize nemohl kvůli trestu na-
stoupit
✓ na další starty v nejvyšší soutěži si tak musel počkat až do roku 
2011, kdy se stal hráčem FC Zimbru Kišiněv. V Moldavsku byly ale 
problémy s výplatou peněz, načež angažmá s bilancí 52 odehraných 
duelů a 3 branek ukončil
✓ v červnu 2013 dostal šanci nejprve na zkoušku ve Zbrojovce Brno, 
která byla úspěšná a hráč zde vydržel až do ročníku 2015/2016
✓ v první lize odehrál celkem 146 zápasů a vstřelil čtyři branky, ve 
druhé přidal 53 utkání a dal dva góly
✓ v reprezentaci České republiky do 21 let nastoupil sedmnáctkrát
a dal jeden gól. Jeden start přidal i za výběr ČR do 20 let
zajímavost: v době angažmá v Bystrci byl zapojen do korupční aféry. 
Společně s Houštěm, Mrázkem a trenérem Dudou byl usvědčen z ko-
rupce, když dostal trest zákazu činnosti na 6 let, který mu byl později 
zkrácen na 3 roky

„Při jednání s Prostějovem jsem se snažil vyjednat víceletou smlouvu, protože bych nerad v mém věku řešil za rok opět otázku další budoucnosti. Jsem rád za dohodu.“

„ZA PATNÁCT LET SE ZDE UDĚLAL OBROVSKÝ SKOK!“
První velká posila prostějovských fotbalistů Aleš Schuster se vrací 
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pří-

moci opět hrát fotbal. Druhá liga 
je kvalitní soutěž, bude hodně 
o soubojích, o důrazu, pohybu na 
hřišti. V rámci jednání s Prostějo-
vem jsem se snažil vyjednat vícele-
tou smlouvu, protože bych nerad 
v mém věku řešil za rok opět otáz-
ku další budoucnosti. Jsem rád, že 
jsme se dohodli.“
�� V prvním domácím utkání 
v Prostějově zažijete hned ha-
nácké derby se Sigmou Olo-
mouc. Jak se těšíte?
„Bude to velký svátek 
pro všechny aktéry 
a hlavně pro fanoušky!
Doufám, že na zápas
přijde co nejvíc
diváků. Půjde
n e p o c h y b n ě
o velké derby,
Sigma bude

určitě chtít jít zpět do
první ligy, takže oče-
kávám vyhecovaný 
zápas a doufám, že
s dobrým koncem 
pro Prostějov.“
(úsměv)
�� Máte už za sebou 
bohatou kariéru, na 
které její okamži-
ky vzpomínáte
nejraději?

„Nejzajímavěj-
ší momenty 

jsem zažil s br-
něnskou Zbro-

jovkou, která sice 
nehrála v evropských

pohárových soutěžích, ale 

fotbalovou atmosféru, jakou
jsem zažil. Hned při otevření
tohoto stánku jsme vyhráli s

„V roce 2002 jsme v
li hned v prvním

s izraelským
dem, to jsme

prohráli 0:5
o rok pozdě

prošli do
hého kol

jsme n
na švý
Thun. 

výhře 
jsme postoupil

francouzský Guingamp
udolali doma v prodl
a ve čtvrtém kole nás ček
vě již zmíněný Villareal..
�� Ještě se vrátím k va

moldavskému angažmá, j
v této východoevropské
fotbalové zázemí?
„Vystřídal jsem oba kluby 
ního města Kišiněva. N
Zimbru, poté Dacii. V Ki
samotném jde život třeb
v Brně, ale při výjezdech n
kovní zápasy byl vidět ob
rozdíl v životní úrovni, tam
chudoba... Ve fotbale je tom
ně. Jinak Zimbru hrálo své 
na reprezentačním stadion
padně na dalším mezinár
stadionu v Tiraspolu. Bydle
v malém hotelu přímo na
onu, nic mi nechybělo. O
v Tiraspolu se říká, že je ne
nější v Evropě, má několik
natých hřišť, zastřešenou u
trávu a podobně. Vlastně d
dávie ani nezapadá.“ (úsměv)
�� Jak jste se tam domlou
„Rusky, tak mluvila i většin
luhráčů.“
�� V prostějovském klubu
Ku jste hrál už před pa
lety. Jaké na tu dobu máte
mínky?
„Protože to bylo moje první 
má mimo Brno, kam jsem b
slán na hostování, tak vzpom

Nová posila ješt� v brn�nském 
dresu, ale již brzy oble�e ten pro-
st�jovský.  Foto: internet
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exkluzivní 
zpravodajství
pro Večerník

Tomáš
KALÁB

STARŠÍ 
DOROST „U19“

Po vynikajícím představení výběru do 
19 let v minulém soutěžním ročníku byl 
následující podzim trpkým zklamáním. 
Tým, který dosáhl skvělého druhého 
místa v Moravskoslezské dorostenecké 
lize, se na podzim pohyboval ve spod-
ních patrech tabulky. „Dvouletý cyklus 
této kategorie má svá specifika, nikde 
jinde se nepromíchávají hráči různého 
věku a přece jen odlišných dovednos-
tí,“ upozornil trenér Radim Weisser. 
V tomto ročníku se postupně začal ro-
dit nový tým. „Začali jsme do kádru za-
budovávat hráče věkově nižší kategorie, 
což s sebou nutně nese určitou míru ži-
velnosti, než do sebe jednotlivá ozubená 
kolečka zapadnou,“ použil na vysvětlení 
pedagog Weisser příměr z cyklistiky. 
A právě kvůli precizní taktické přípravě 
uspořádal klub zimní soustředění star-
ších dorostenců v Boskovicích. „Jaro 
začalo postupně nést své ovoce. Za na-
dějné považuji výkony hráčů v duelech 
s postupujícím Hlučínem a druhým 
Frýdkem-Místkem. Oba zápasy jsme 
sice o gól prohráli, ale favoritům jsme 
byli naprosto vyrovnaným soupeřem,“ 
zdůraznil šéftrenér mládeže.
Výsledné páté místo je splněním 
dlouhodobého cíle eskáčka pohy-
bovat se v této kategorii v MSDL 
do páté příčky. Díky mladíkům 
Píchalovi nebo Marčíkovi má tým 
v ofenzivě velmi slušný potenciál, 
který by v následujícím ročníku měl 
efektivně využít.

MLADŠÍ 
DOROST U17

Obě kategorie mladších dorostenců 
mají podzim okořeněný zápasy s nej-
lepšími moravskými celky a velkou 
motivaci k dobrému umístění, aby se 
prestižní zápasy mohli na jaře zopako-
vat. To konečně potvrdil i trenér Tomáš 
Gross. „Mužstvo jsem přebíral s cílem 
postupu do elitní devítky, abychom se 
v jarní části utkávali se silnými soupeři, 
hráči tím získali větší zkušenosti a více 
se zlepšovali. Podzimní část se nám 
ovšem nepovedla a cíl jsme nesplnili,“ 
komentoval konečné desáté místo, tedy 
první nepostupové. Na devátou Opavu 
tým ztrácel sedm bodů. „Odehráli jsme 
paradoxně dobré zápasy s lepšími muž-
stvy, a i když jsme prohráli, měla tato 
utkání slušnou sportovní úroveň. Díky 
pomoci hráčů ročníku 2000, kteří nám 
chodili pomáhat, se zkvalitnila hra,“ po-
znamenal Gross k podzimní části. Lep-
ší umístění znemožnila především 
špatná defenziva celého mužstva, 
vyjádřená přílišným množstvím ob-
držených branek.
Jarní část ročníku tedy tým „U17“ 
odehrál v dolní skupině, během níž 

se sestava stabilizovala, a změnil se 
herní systém mužstva. „Začali jsme 
trénovat jednou týdně skupinově se 
staršími dorostenci, osm hráčů se zú-
častnilo jejich soustředění a postupně 
začali absolvovat přátelská i mistrov-
ská utkaní,“ vidí dobrou perspektivu 
některých hráčů trenér Gross s  tím, 
že na jaře se zkvalitnila kombinační 
hra i přístup hráčů k nasazení ve hře 
a v tréninkovém procesu. „Zlepšila se 
vůbec obranná činnost, tým trápila 
malá produktivita na množství bran-
kových příležitostí,“ dodal lodivod.

MLADŠÍ 
DOROST U16

Na formě svých o rok starších spolu-
hráčů jsou v herním modelu tradičně 
závislí benjamínci dorostenecké ka-
tegorie. Ti stejně jako v předchozím 
ročníku v podzimní části rozhodně 
nezklamali a s čtyřiatřiceti body obsa-
dili výborné páté místo. Ze sedmnácti 
utkání prohráli jen pětkrát - se Sigmou, 
Baníkem, Frýdkem-Místkem, Jihlavou 
a Slováckem. 
Čerstvě nabyté zkušenosti uplatnili 
v jarní části sezóny, i když spodní 
polovině startovního pole úplně ne-
dominovali. V konečném součtu je 
předběhly po podzimu jedenácté 
Vítkovice, mrzela především domácí 
porážka od podprůměrného Znojma. 
Zajímavostí je, že v této kategorii 
by měl hrát David Píchal, který ale 
začal o rok výš, nastupoval za tým 
U19 a v samotném závěru sezóny se 
prezentoval i v utkání MSFL mužů!

�������	
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 a U14

Žákovská kategorie po výsledkové 
stránce mnoho radosti nepřinesla, 
oba týmy se v Moravskoslezské lize 
žáků pohybovaly ve spodních pat-
rech tabulky. Za velmi nadějné lze 
považovat jarní remízy v Ostravě či 
Frýdku-Místku i závěrečné domácí ví-
tězství nad Sigmou Olomouc. Radost 
v této kategorii dělali záložník Ma-
rek Hausknecht a obránce Michael 
Škrabal, kteří už vyzkoušeli repre-
zentační dres. Druhý jmenovaný 
absolvoval s reprezentací na jaře 
týdenní pobyt na Kypru.
Žáci do čtrnácti let se na vyspělejší fot-
bal adaptovali ještě hůře. Prakticky ce-
lou sezónu strávili na předposledním 
místě tabulky, když za sebou výrazně 
ponechali pouze beznadějně poslední 
Vítkovice. Především dvouciferná jar-
ní porážka na Baníku prokázala rozdíl-
nou kvalitativní úroveň ve srovnání se 
špičkovými kluby.

�������	
��
 U13 a U12

A právě na základě právě pospaných 
zkušeností se tým U13 od začátku se-
zóny už spíše soustředil na to, aby se 
kvalitně připravil na nadcházející roč-
ník, kdy přechází do kategorie starších 
žáků. „Tomu byla uzpůsobena i zimní 
příprava, kdy se všechna utkání hrála 
na celé hřiště,“ upozornil trenér Ma-
těj Vybíhal. V mistrovských utkáních 

se podle něj na podzim dařilo velmi 
dobře výsledkově, ale herně to již tako-
vé nebylo. „Naopak v jarních odvetách 
jsme předváděli, kromě zápasu s Líšní 
a Třebíčí, velmi pohledný fotbal. Všich-
ni hráči se snaží o kombinace a jsou 
v pohybu. Zápasy se Sigmou Olomouc, 
Zbrojovkou Brno či Slováckem byly na 
vysoké úrovni a všechny hráče posunu-
ly o velký kus kupředu,“ byl trenér spo-
kojen s vývojem svých svěřenců.
V závěru jarní sezóny se tým zúčast-
nil domácího turnaje O pohár před-
sedy 1. SK Prostějov, kde ve velké 
konkurenci obsadil třetí místo. 
„O týden později jsme se zúčastnili 
třídenního klání v Přerově, kde jsme za 
celý turnaj inkasovali v osmi zápasech 
pouze dvě branky a po penaltovém 
rozstřelu skončili na celkovém dru-
hém místě za týmem Podbrezové,“ do-
plnil aktuální úspěchy týmu Vybíhal. 
„I přes určité výkonnostní kotrmelce 
jsme měli herně i výsledkově lepší 
jaro než podzim. Pracovat je třeba 
stále na zlepšování se v osobních sou-
bojích, na práci s míčem v maximální 
rychlosti a hře bez míče,“ hodnotil 
uplynulý ročník trenér týmu do dva-
nácti let Stanislav Ociepka. Důkazem 
toho je celkové deváté místo, pod-
tržené několika herně vydařenými 
utkáními se špičkou soutěže.

PØÍPRAVKY

„V jarní části sezóny jsme odehráli sou-
těž přípravek s velkým přehledem a svá 
utkání vyhrávali velmi pohlednou hrou 
a díky ní velmi vysokým rozdílem ve 
skóre,“ pochválil své svěřence šéftrenér 
přípravek Tomáš Páleník, který záro-
veň trénoval nejstarší ročník. „Klukům 
děkuji za šestiletou spolupráci a do 
dalších fotbalových zápasů jim přeji 
hodně radosti ze hry a spoustu gólů 
v soupeřových sítích,“ vzkázal Páleník. 
„Ročník 2006 v letošní sezóně star-
toval nově v krajském přeboru, takže 
bylo nutné přivést nové kluky, aby bylo 
k dispozici dostatek hráčů pro dva zá-
pasy současně,“ přidal se trenér Tomáš 
Čepa. „Podzimní část jsme odehráli 

lépe, tréninková docházka byla lepší 
než na jaře. V podzimní části jsme našli 
přemožitele pouze v Sigmě Olomouc, 
ostatní zápasy jsme s přehledem vyhrá-
li, postupně se zvyšovaly výkonnostní 
rozdíly podle poctivosti tréninku,“ 

dodal trenér. Tomáš Páleník převzal s 
Jakubem Ráčkem také tým U9, který 
musel doplnit dalšími hráči. Kádr se tak 
významně zkvalitnil. „Vrcholem sezóny 
byl turnaj Ondrášovka Cup v Benešo-
vě, kde jsme se umístili na nádherném 

čtrnáctém místě,“ byl na své svěřence 
pyšný trenér Páleník. Problémem 
nejmladších ročníků je především 
dostatek adeptů, se kterými je mož-
né pracovat na dalším rozvoji fotba-
lových dovedností.

Pondělí 27. června 2016
www.vecernikpv.czsportovní téma

PROSTĚJOV Přestože bylo fotbalové jaro plně soustředěno na 
kýžený postup týmu „A“-týmu eskáčka, nesmí se zapomínat 
ani na mládežnické podhoubí, které zásadní měrou ovlivnilo 
úspěchy tohoto klubu v posledních několika letech. Pohled na 
výsledné tabulky sice nebyl pro leckoho takový, jak by si býval 
každý příznivec 1.SK přál, již několikrát bylo ovšem zdůrazněno, 
že u mládeže není konečné postavení v tabulce to nejdůležitěj-
ší, čím se měří kvalita klubu. Důraz trenérů je především kladen 
na rozvoj individuálních dovedností, zažití řešení herních situací 
a zapojení hráče do týmové práce. Večerník po konci soutěžního 
ročníku 2015/2016 zmapoval výsledky mládežnických týmů za 
pomoci těch nejpovolanějších... Konečné tabulky jednotlivých 
soutěží pak najdete na stranách 32 a 35 dnešního vydání.
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POD DROBNOHLEDEM VEČERNÍKU....

15
11

13
71

12
4

�������	
�
����������������	����������������	���������������������������� �����!����"�!��������������#$%&�� '(� 
� ����������	
���	�

�����������������!"#$�%&��'�(�����)��*��#%"#$��"�+��,�%�-(������!

U 19

U 17 U 16
U 15

U 14

U 13

U 12

5. 

12. 
11. 

9. 

11. 

4. 

9.

����������������������


	01_22
	0123
	01b
	02a
	03a

	04a
	05
	06
	07
	08
	09
	10
	11
	12
	14
	15
	18
	19
	20
	21
	22

	23-44
	23a
	24
	25
	26
	27
	28
	29
	30
	31
	32
	33
	34
	44


